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Plejáďané, původní autoři této knihy, jsou kolektivem mimozemšťanů z hvězdného 
systému PLEJÁDY. Od 18. května 1988 mluví k lidem skrze Barbaru Marciniak. 
Říkají, že byli počati, nebo koncipováni při harmonickém sbíhání planety Země, jenž se 
dělo v roce 1987 a narodili se, nebo začali na Zemi působit o devět měsíců později 
v Athénách. Kolektiv Plejáďanů se původně skládal ze sedmdesáti pěti až sta 
jednotlivých entit – existencí. Nyní si často říkají Plejáďané Plus, vzhledem k energiím 
dalších mimozemšťanů, kteří se k nim přidali z jiných hvězdných systémů.

Učení Plejáďanů může být přirovnáno k šamanistickému učením z pradávných dob, 
k tomu pravěkému tělu vědomí, které sloužilo jako prostředník mezi fyzickými 
a duchovními říšemi, vedouce lidi k odhalení pravdy o sobě samých ve světě paradoxů, 
posouvajících se paradigmat a duchovna.

Barbara Marciniak je mezinárodně známým vesmírným kanálem ze Severní Karolíny. 
Se svou činností začala v květnu 1988 v Athénách na konci své třítýdenní cesty 
po starověkých památkách Egypta a Řecka. Na tomto výletě prožila Barbara 
vzpomínky na události ve starodávných chrámech a na posvátných místech, na nichž 
dnes stojí Velká Pyramida v Gize, chrámy kolem Nilu, Akropolis v Athénách a Delfy.

Od té doby vede Barbara semináře a pracovní sezení po celých Spojených Státech. 
Navštěvuje posvátná místa v Peru, Mexiku, Egyptě, Řecku, na Bali a v Austrálii. Cítí, 
že samotná tato místa mají spojení s energetickými víry, které udržují vědění vyšší 
mysli, vyšší ideu, že Země v této době hledá jak se znovu přetvořit.

Barbara cítí, že její zkušenosti s Plejáďany jsou darem s neocenitelnou hodnotou. Její 
práce ji spojuje s příležitostí získat osobní, celkovou a kosmickou transformaci a je 
za to obrovsky vděčna.

Máte-li zájem o audiokazety s nahrávkami jejích kontaktů s Plejáďany nebo 
o cokoliv jiného spojeného s její osobou, kontaktujte prosím:

Bold Connections
P.O. BOX 6521
Raleigh, NC 27628
USA

Překlad této knihy byl vytvořen v září a říjnu 1995 a časové údaje v textu jsou 
přizpůsobeny tomuto období, neboť údaje k sestavení této knihy byly přijímány během 
let 1988 – 1990. Samotná kniha vyšla ve Spojených Státech v roce 1992.

Způsob vyjadřování a skladba vět se může mnohým zdát přinejmenším nezvyklá. 
Není to jen tím, že má znalost angličtiny není právě perfektní, nýbrž hlavně tím, že jsem 
přesvědčena, že toto je právě způsob, jímž k nám Plejáďané záměrně mluví. Kniha není 
určena k povrchnímu čtení, což je způsob logické mysli. Logickou myslí se toto učení 
chápat nedá a tak i způsob vyjadřování je na mnoha místech předkládán spíše mysli 
duchovní. 

Vlasta Hájková
Novina 80
463 02 Kryštofovo Údolí
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1. POSLOVÉ ČASU

Jsme zde. Jsme Plejáďané, kolektiv energií z Plejád. Naše 
historie je dlouhá. Naši předkové přišli z jiného vesmíru jenž 
ukončil svůj vývoj. Vy nyní pracujete na planetě, která jej také 
končí a my jsme zde proto, abychom vám pomohli s vaším úkolem. 
Toto ukončení, nebo transformace planety bylo ohlášeno na tuto 
dobu již před aeony let. Je to důležité období. To co se bude dít 
na Zemi teď, bude působit na celý vesmír.

Ukončení ale vyžaduje abyste plně porozuměli tomu kdo vlastně 
jste – jen tak totiž budete moci pokračovat s tímto experimentem. 
Naši předkové přišli z vesmíru, který dovršil sám sebe a tak 
naprosto porozuměl, že byl Prvotní Stvořitel, První příčina, nebo 
cesta Boha v čase. Přišli z vesmíru, jenž odhalil svůj základ –
tvořivost. Odkrytím tohoto základu jsme objevili, že jsme stvořitelé.

Naši předkové si mohli vybrat, jestli se vrátí ke Stvořiteli – jenž 
je prostě pohyb – a zůstanou v této vibraci, nebo jestli půjdou dál. 
Tato volba je vždycky v případě, když se dosáhne ukončení vývoje 
formy. Vybrali si, že půjdou do tohoto vesmíru jako poslové, 
protože předpokládali, že jednou budete na konci svého vývoje i vy. 
Přišli na Plejády, neboť tento hvězdný systém by mohl být jednoho 
dne schopen vám pomoci ve vaší nejtěžší době, v krizích, kdy 
budete připraveni se opět spojit se Stvořitelem.

Naši předkové byli jedněmi z původních bytostí spolupracujících 
kdysi na tvorbě Země, tvořiteli osazujícími světy a civilizace 
stejnou tvořivostí a láskou. Díky své kvalifikaci milovali řízení 
světů tak jako průvodci rádi provádějí. Naši předkové jsou rovněž 
vašimi předky a my vás rádi nazýváme naší stařičkou rodinou, jíž 
vskutku jste. Naši předkové věnovali svou DNA, aby byla součástí 
DNA lidského druhu, lidských částí Vědomí.

My Plejáďané přicházíme z vaší budoucnosti. Ve verzi našeho 
nyní tam existuje místo, kde vládne tyranie a nepokoj a my jsme 
pravděpodobně viděli budoucnost Země, jež zahrnuje stejnou 
tyranii a rozklad. Ve třetí dimenzi je čas velmi špatně chápán. 
Věříte, že čas je měřen v minutách a stupních. Čas je mnohem širší, 
než předpokládáte. Ve skutečnosti je čas kódován a hrán 
prostřednictvím informací, umožňujíce vám se pohybovat v mnoha 
realitách současně tím, že se rozpíná, kroutí, zatáčí a vlní. Můžete 
vstoupit na eliptický oblouk času a prožívat mnoho realit jenom tak, 
že půjdete podle eliptického oblouku odhalujíce, že čas není pevný, 
ani jeho realita.

Jestliže žádná realita není pevná a jestliže budoucnost není 
stanovena (je to jenom řada pravděpodobností), pak v této době 
vidíme příležitost nabídnout Zemi mnohem pozitivnější možnosti. 
Přejeme si znova této planetě nabídnout Světlo a zrestaurovat Zemi, 
aby mohla plnit svůj původní účel – jímž je stát se velkolepým 
mezigalaktickým výměnným centrem informací. A tak se vracíme 
zpět sekcí času, na místo, které nazýváme jádrem nebo semenem 
pro možnost nastolení změny. Tato změna nebude působit pouze 
na Zemi, ale bude působit na vaši budoucnost, na naši současnost 
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a na veškerý vesmír.
Jsou to veliké události! Přicházíte na Zemi na místo a v čase, kdy 

je vývoj v plném proudu. Hlavní je, že jste tady, že jste se přišli 
zúčastnit a že nejste sami, neboť na Zemi teď přichází spousty 
energií, aby spolupracovaly na tomto velkém projektu. Tuto modrou 
planetu obklopují mateřské lodě, které tu fungují jako 
transformátory energie. Ze starých a stařičkých hvězdných systémů 
sem přicházejí svazky světelného záření, jenž s vámi spolupracují 
již po aeony let. Tyto svazky informací proudí na planetu. Jakmile 
jsou informace k vám vyzařovány, tělo je musí být schopno 
přijmout, transformovat, ukotvit a vyzářit ven k ostatním. Mnozí 
z vás budou navazovat telepatická spojení s těmito loděmi, jenž 
budou fungovat jako vaše vlastní radiová stanice, jejíž 
prostřednictvím budete schopni v momentě obdržet velké bohatství 
informací.

Je to vývoj nadvědomí, vývoj do nejvyššího aspektu vaší bytosti. 
Nemusíte se obávat přeměny do této bytosti, NEBOŤ JIŽ TOUTO 
BYTOSTÍ JSTE a jen si na to musíte vzpomenout. Od té doby, kdy 
opony kolem Země byly odstraněny, v období Harmonického 
Sbíhání, jste neustále prozařováni touto energií z venkovního 
kosmu a to neustále pokračuje a vzrůstá, dokud nebudete schopni si 
jí v sobě udržet. Nyní se vyvíjíte s tak extrémním urychlením, že 
každý rok tohoto desetiletí vydá za deset i více let v minulém 
století. Prociťte, čeho dosáhnete v roce 1999 a kdo budete. Bude to 
jako byste prožili sto let v jednom desetiletí.

Budete zaplavováni vzpomínkami, budete zaplavováni mnoha 
jinými věcmi. Mnozí z vás budou pořádat výlety loděmi do různých 
částí Slunečního systému. Až se dostanete do věku Světla, otevřou 
se před vámi světy, o nichž jste netušili, že vůbec existují. Prošli 
jste ostatními věky: bronzovým, železným, průmyslovým, 
informačním atd. Tyto ostatní věky mají co dělat se sázením, 
pěstováním, kultivováním a nabíráním zkušeností života ve třetí 
dimenzi.

Nyní procházíte dimenzionálním posunem, jenž bude zřeďovat 
hustotu třetí dimenze, takže budete přecházet do vyšších dimenzí, 
ve kterých není tělo v tak pevném stavu. Přišli jste sem abyste 
zvládli vývojový proces a byli schopni v něm žít. Bude to velmi 
vzrušující, neboť to znamená, že budete fungovat v mnoha 
skutečnostech. Všechny odpovědi jsou uloženy hluboko ve vás. 
Otázky, které se tlačí do popředí vaší mysli vzrůstají takovou 
měrou, abyste na ně dokázali najít odpovědi sami v sobě. Abyste 
toho dosáhli, musíte nejprve uvěřit, že je ve vás informace uložena.

Lidstvo se v současnosti učí významné lekci. Touto lekcí je 
uvědomování si svého božství, svého spojení se Stvořitelem a se 
vším, co existuje. Tato lekce znamená uvědomit si, že všechno je 
navzájem propojené, že jste všeho toho součástí. V prostoru bez 
hranic existuje množství kultur a společenství, které existují 
od samého počátku na a vně této planety. To však není právě to, 
čemu sem my, Plejáďané přicházíme asistovat. Jsme jenom jedno 
uskupení z jednoho hvězdného systému. Naprostá většina 
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mimozemšťanů je zde pro vaše povznesení, ale jsou zde mnozí jiní 
z jiných důvodů.

Vaše historie se pohybuje v a vně velmi zvláštních časů. Mnozí 
z vás se stali před aeony let součástí planety Země prostřednictvím 
hvězdné energie a své práce ve vyšších říších. Znáte docela přesně 
těžkosti, jimiž Země procházela, například kolikrát se kontinenty 
posouvaly a kolikrát sem z vesmíru přišla pomoc.

Když ti kteří přišli z vesmíru aby vám pomohli se stali vašimi 
bohy, informace byly překrouceny. Tak jako děti si idealizují ty 
kteří umí něco co ony neumí, tak vaše společnost toto 
demonstrovala vytvářejíce si z nich své božstvo. Výsledkem je 
zavedení jednoho z paradigmat víry, kterou sem nyní přicházíte 
měnit. Třídimenzionální svět je jednou z mnoha výzev, protože 
dovoluje, abyste se usadili ve svém velkolepém, vlastním omezení. 
Skrze tato omezení jsou formovány struktury a skrze tento proces 
tvoříte a učíte se, že jste součástí Stvořitele a On touží prožívat.

Jste velkolepé bytosti, členové Rodiny Světla a v tomto období 
přicházíte na Zemi s pověřením, abyste tvořili posun, změnu, abyste 
asistovali v přechodu dimenzí. Klíčem je láska, láska je to, čím je 
tvořen tento vesmír. Současná pozemská technologie se bude 
rozvíjet jenom do určitého stupně, protože lidstvo ještě 
nepochopilo, že láska je nezbytností. Energie může vytvářet 
všechny možné formy, ale když se někdo odděluje a jedná se záští, 
nedůvěrou, nebo jinou emocí jež nemá nic společného se Světlem, 
je mu dovoleno jít jenom k určité hranici. Každý přijme tolik 
informací, kolik je dostupno jeho druhu vibrací. Láska je základní 
stavební blok, takže jestliže v sobě máte lásku, jsou vám všechny 
možnosti dostupné. Přinášíme-li zpět koncept Světla, který je 
láskou a informacemi, tvoříme a to je plánem Světla. Tento plán 
přivádí vyzařovače, jako je Rodina Světla do systémů, jenž byly 
po aeony let temné, aby je změnily.

Tam kde jsme, jsme nesmírně silnými vyzařovači. Jak již jsme 
řekli, náš vlastní systém potřebuje transformaci. Pracujeme jako 
most, nebo spojka, prostřednictvím Rodiny Světla, v různých 
systémech, abychom změnili svůj vlastní systém. Vzrůstání vašeho 
vědomí prostřednictvím lásky a odpovědnosti nás podporuje, opět 
naplňuje a rozpíná naše vědomí tak, že se můžeme dále rozvíjet. 
Jsme vaši přátelé, vedeme vás a asistujeme vám a zrovna tak 
pomáháte i vy nám.

Kde vás tato změna zastihne? Byli bychom rádi abyste se stali 
kvalifikovanými vědomě formovat světy. Jste připraveni osídlit 
a stát se částmi vědomí zasazenými na mnoha nových světech, které 
se právě utvářejí, a protože máte ve své paměti uskladněnou 
veškerou historii Země, budete schopni ostatní učit a vědomě 
udržovat směr, kterým ostatní světy potřebují jít.

Plán, kterého se účastníte je rozsáhlý. Všichni jste se vrhli 
do šance být zde na tomto místě a v čase plném výzev. Jste si jisti, 
že to dokážete dělat. Předtím nežli jste sem přišli vám bylo řečeno, 
že budete mít spoustu asistence a že v různých souhrnech událostí 
se ve vašem vývoji na této planetě setkáte s různými entitami, jež 
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vás budou chtít brzdit, zrazovat vás a upomínat – NEDĚLEJ TO! 
NESVĚDČÍ TI TO! Jsme jedněmi z vašich pojistek a katalyzátorů. 
Když zaslechnete název Plejáďané, budete cítit spojitost, protože 
vám pomáháme, abyste si vylovili své vlastní informace a své 
vlastní znalosti k tomu, abyste mohli jít kupředu.

Je v našem zájmu s vámi pracovat, nabízet vám vzpomínky na to 
kdo jste, abyste mohli najít svůj nejvyšší zdroj inspirace. 
Kdybychom mohli každému z vás přidělit povolání, nebo vám dát 
cestu vašeho bytí, žádali bychom každého z vás, abyste se stali 
inspirovanými. Až budete schopni žít v této kapacitě a budete 
přijímat vše co ve vás je, budete ŽÍT SVÉ SVĚTLO, to je naprosto 
jisté. Pamatujte si, že to, že jsme zde, má svůj důvod právě tak jako 
máte své důvody i vy, abyste zde byli. Všichni jsme teď tady 
abychom se vyvíjeli a společně tvořili novou vibrační frekvenci. 
Přejeme si strhnout stará paradigmata vaší víry, které vás oddělují 
od vašeho vývoje. Přejeme si vytvářet poselství na základě 
přátelství, hru harmonie a spolupráce tím, že vám dáme informace, 
jež zasáhnou nitro vašich bytostí ať již byla vaše víra jakákoliv. 
My, skupina, která k vám hovoří, hodláme dělat pokroky 
prostřednictvím stejně zajímavých zkušeností. Když jsme v roce 
1988 začali poprvé mluvit, náš kolektiv se skládal z padesáti až 
sedmdesáti pěti jednotlivců – některých ve fyzickém těle, jiných 
v nefyzických, všichni Plejáďané. Naše řady vzrůstají a náš kolektiv 
se nyní skládá z více nežli stovky entit z různých systémů. Můžeme 
se nyní nazývat Plejáďané Plus. V naší realitě jsou tací, kteří nevěří, 
že můžeme toho, co jsme si předsevzali dosáhnout. Cítí, že jsme si 
nabalili příliš mnoho změn, a že příliš riskujeme, takže se posadili 
na své sesle a dívají se, co se bude dít.

Ve vašem systému jsou tací, kteří věří, že jsme zde proto, 
abychom šířili strach, avšak my to tímto způsobem nevidíme. 
Nepřejeme si kohokoliv z vás strašit, přejeme si vás informovat. 
Jestliže si sednete do temné místnosti a posloucháte strašlivé zvuky, 
může to být i děsivé. Avšak když rozsvítíte a hledáte co tyto zvuky 
vytváří, potom už to tak děsivé není. Přejeme si abyste byli 
informováni o tom, s čím jednáte. Světlo jsou informace, ignorance 
je temno. Chceme abyste pracovali ve světle, nikoliv ve tmě. Tím, 
že s vámi pracujeme se vyvíjíme, neboť si přejeme rozvíjet své 
vědomí ke svobodnější vůli a svobodnějšímu vyjadřování. Jestliže 
jste pověřeni abyste změnili systém, jehož jste součástí, my máme 
rovněž za úkol změnit svůj systém. Nejsme bezdůvodní. Jak jsme 
řekli, přicházíme z vaší budoucnosti a v jistém smyslu máme plné 
ruce práce. Potřebujeme vás právě tak jako potřebujete vy nás. Vy 
jako členové Rodiny Světla můžete nastolit, konat, nebo nabízet 
široké možnosti v řetězu skutečností, které budou v příštích dvaceti 
letech plynout z tohoto sektoru existence, protože žijete na této 
planetě. Tato transformace se bude dít skrze vás. To co nyní děláte 
na nás rozsáhle působí.

Jsme zde proto abychom asistovali, učili a vyvíjeli i sami sebe, 
neboť tímto procesem procházíme společně. Předkládáme vám 
pouze ty verze věcí, které vás přivedou k vyššímu vědomí. 
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Nechceme říkat, že tahle, nebo tamta verze je ta pravá! Celé toto 
učení má svůj vyšší účel a příběhy, které vám vyprávíme jsme 
přijali z vyšší hladiny vědomí. Je to také i náš zájem. Slova, která 
vybíráme a podáváme vám jsou jištěna kódy, jež jsou uskladněny 
hluboko ve vašich tělech. Vaše těla na tyto otázky čekají – aby se 
nasměrovala a umožnila tak rezonovat s odpověďmi uvnitř vás –
a tím si buněčné paměti ve vašich tělech mohly začít vzpomínat 
na to, co již znají. A jak k vám mluvíme, začínají si vzpomínat. 
Když k vám mluvíme, přejeme si, abyste rozšiřovali svou definici 
skutečnosti; avšak nikdy neberte všechno co řekneme doslovně. 
Vždy viďte širší obraz, jež se snažíme vytvořit. Nikdy se ne-
zastavujte, když vám předkládáme nějakou myšlenku, neboť tím 
jenom jednoduše otevíráme vaše utkvělé představy – paradigmata 
a rachotíme vašimi klecemi, abyste mohli začít aktivovat vaše 
správné znalosti, opravdové vědění, jež je ve vás uskladněno. Máte 
v sobě data a my přicházíme je ve vás probudit.

Přejeme si abyste vyhodili své staré ideje, o nichž uvažujete. 
Přejeme si vám dodat odvahu, nikoliv vám vnucovat nějakou ideu, 
a také chceme abyste přijali to, nad čím váháte, nebo z čeho máte 
strach. Uvědomte si, že jestliže se postavíte tváří v tvář tzv. 
temnotě, nebo tmavým částem sama sebe, vytváříte příležitost se 
ze všeho čeho se to týká osvobodit. To nás vrací zpět k první 
a poslední zásadě: MYŠLENKY TVOŘÍ. Nezáleží v jaké situaci se 
v nich nacházíte, je to síla vašich myšlenek, jež vás tam uvrhla. 
Dokonalá víra je – uvěřit, že myšlenky vytvářejí to co se 
transformuje do vašich prožitků a do celé planetární existence.

Doporučujeme vám, abyste byli opatrní před těmi, jež nadřazují 
své pravdy nade vše ostatní. Je důležité, abyste byli schopni slyšet 
mnoho různých názorů a příběhů. Vyslechněte si osobní příběhy 
a pak prociťte, zdali na vás působí pravdivě. Je to pro váš vlastní 
prospěch a povznesení? Jednou z věcí, jenž bychom vás rádi naučili 
je, že je to pro vás prospěšné se takto k věcem stavět. Dáváme vám 
informace; záleží však na vás co se s nimi rozhodnete udělat. Vy 
máte nad svým životem dohled, nikoliv my.

Jsme hrdi na své schopnosti vypravěčů příběhů. Je zde jistá 
věrohodnost a jistý senzacionalismus ve způsobu, jímž podáváme 
údaje. Avšak příběh, který vám povídáme, na jedné straně určitě 
není jenom příběhem; nemá konec a nikdy v něm neříkáme jenom 
pravdu. Je to jen jeden výtažek, jedna malá část z většího obrazu. Je 
jedno, jaký příběh vám povídáme dnes, garantujeme vám, že za rok 
vám budeme povídat jiný příběh, protože za rok budete schopni 
porozumět věcem ve větším rozsahu. A tak se příběh neustále 
rozvíjí. Vaším úkolem je najít svou identitu uvnitř tohoto příběhu, 
nalézt to CO ZNÁTE – ne to, čemu chcete věřit, nebo co jste sami 
říkali. Důvěra v to, co znáte je rozkazem, neboť vědění je spojení se 
Stvořitelem. Každý z vás začíná poznávat, že váš život něco 
vyjadřuje, jak si tak vzpomínáte na svou roli, kterou v něm hrajete.

Sami jste si vybrali, abyste zde byli. Jste pověřeni, abyste 
navrátili lidem paměť a přinesli hodnotu lidské existence 
do popředí stvoření. JSTE POTŘEBNÍ. Byli jste pro tento úkol 
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trénováni po mnoho životů a nepřišli jste nepřipraveni. Všechno co 
teď potřebujete vědět je uvnitř vás a je vaším úkolem si na svůj 
trénink vzpomenout. V tomto životě se nemáte učit novým 
informacím. Jak již jsme řekli je to život, kdy si máte vzpomenout 
na to, co již víte a my jsme tady proto, abychom vám to připomněli. 
Je to součástí našeho pověření.
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2. NA POUTI PRVOTNÍHO STVOŘITELE

Lidstvo je experiment. Bylo plánováno stejně jako všechno co 
ve stvoření existuje. Prvotní Stvořitel začal experimentovat 
ve stvoření před dávnými časy a v tomto vesmíru pro svůj požitek, 
svou radost a sebeprojevení. Stvořitel sebral energie a základy 
života – existující v něm samotném – dal to do tohoto vesmíru 
a vybavil to rozsáhlými dary, jež jsou rovněž jeho součástí. Jinými 
slovy rozšířil sama sebe a vytvořil v sobě ze sebe sama další vesmír. 
A svobodně, ze své vůle mu dal své schopnosti. Je v něm mnoho 
dalších vesmírů a mnoho jiných cest, jak plánovat a tvořit vesmíry; 
tento byl konkrétně zamýšlen jako zóna svobodné vůle, v níž bude 
VŠECHNO DOVOLENO.

Stvořitel tomuto seberoztažení řekl: „Jdi ven a tvoř a přiveď 
všechny věci zpátky ke mně.“ Byl to docela jednoduchý úkol že? 
Jinými slovy Stvořitel řekl, „Daruji vám sama sebe. Jděte 
a svobodně mne vyjadřujte tak, aby všechno co v tomto vesmíru 
vytvoříte pochopilo, že jsou základem mé identity.“

Toto rozšiřování Prvotního Stvořitele, které nazýváme tvůrčími 
bohy, vyšlo ven a začalo experimentovat s energií Stvořitele, jež 
existovala v nich samotných. Začali tvořit svou vlastní hierarchii, 
jež obratem tvořila další hierarchie. Taková úspěšná hierarchie 
vytvořila další hierarchii, obdařila ji svou vlastní esencí aby mohla 
asistovat v rozvíjení tohoto vesmíru. A konečně v jednom 
z galaktických systémů vznikl plán vytvořit Zemi jako 
mezigalaktické centrum výměny informací. Byl to úžasný plán. 
Země byla nádherným místem, umístěna na lemu jednoho 
galaktického systému a lehce dosažitelná z ostatních galaxií. Byla 
obdařena mnoha branami pro vstup energií cestujících vesmírem. 
A nastalo velké běhání a šoupání aby se vytvořily jednotlivé 
reprezentace ze všech galaxií a umístily se zde na planetě. Někteří 
z tvůrčích bohů byli mistry genetiky. Ti byli skrze své hierarchie 
schopni svázat dohromady molekuly – zakódovat molekuly identity, 
frekvence a elektromagnetického náboje – aby vytvořili život. 
Mnoho starodávných civilizací věnovalo svou DNA aby 
reprezentovala na této planetě jejich kódy. Genetičtí mistři pak 
naplánovali různé druhy, některé lidské, jiné zvířecí, hrajíce si 
s druhy DNA, jenž sebe si vědomé civilizace poskytly k utvoření 
Země; tohoto výměnného centra informací, tohoto centra Světla, 
této Živé Knihovny. Plán pro Zemi byl grandiózní.

Původní projektanti Země byli členové Rodiny Světla, bytosti, 
které byly spojené s aspektem vědomí zvaným Světlo. Světlo jsou 
informace. Rodina Světla vytvořila informační centrum o němž 
zamýšlela aby to bylo místo kde by galaxie shromažďovaly své 
informace a kde by se všichni mohli setkávat a sdělovat si své 
specifické informace a znalosti. Země měla být kosmickou 
knihovnou, místem neuvěřitelné krásy, jež by experimentovala 
s tím, kolik informací může být prostřednictvím frekvencí 
a genetických procesů uskladněno.

Vně struktury času může být jak víte 100 000 let jako jeden rok. 
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Tito tvůrčí bohové neexistují v čase jak jej znáte. Několik set tisíc 
let, nebo milion let, to pro ně nic neznamená. Do existence byly 
posazeny mnohé druhy energie. Asi před 500 000 lety na Zemi žily 
lidské druhy, jež rozvinuly velmi vysokou civilizaci. Nemyslíme 
tím civilizace, jež jste nazvali Lemurie, nebo Atlantis. Tyto 
civilizace jsou z našeho pohledu moderní. Myslíme tím civilizace, 
jež jsou stařičké, civilizace dnes pohřbené pod některým z ledových 
příkrovů jižního kontinentu, Antarktidy.

Projekt Živé Knihovny byl tedy konečně probojován. Vlastnit 
takovou věc vypadalo lákavě. Během ranné historie Země byly 
ve vesmíru vedeny války o vlastnictví Země. Jste zvědaví, kdo 
vlastní Zemi? Je toho pořádný krajíc. Myslíte si, že by to 
ve vesmíru šlo bez vlastnictví?

Nastaly šarvátky a Země se stala místem duality. Jistí tvůrčí 
bohové, jenž měli právo dělat co chtěli – protože Země je v zóně 
svobodné vůle – přišli a zabrali si ji. Nazýváme to „nájezd 
na Zemi“. Vypadalo to jako nájezd obchodní společnosti na Wall 
street. Tito tvůrčí bohové zabrali Zemi asi před 300 000 lety, 
v časovém období, jež historicky řečeno nazýváte začátkem lidské 
civilizace. Ve skutečnosti to však byl pouze začátek pozdější fáze, 
fáze moderního lidstva.

Když se děly tyto šarvátky, ve vesmíru bojovaly jisté skupiny 
entit a jedna z nich vyhrála Zemi. Tito noví vlastníci nestáli 
o domorodé obyvatele Země – lidi – jsouce informováni co jsou 
zač. Přáli si zde mít neinformovaný druh, který by se dal dobře 
ovládat. A to je to, proč Světlo jsou informace a temnoty 
neinformovanost. Tyto entity vyhnaly Světlo a Země se stala jejich 
teritoriem. Dává vám to novou představu o Světle, že? Nastala zde 
velká radioaktivita a nukleární dění a většina Země byla roztrhána. 
Původní obyvatelé, lidská stvoření prožívala velkou destrukci a byla 
rozprášena.

Tito tvůrčí bohové, noví vlastníci Země byli rovněž genetickými 
mistry. Věděli jak vytvářet život a chtěli toto území pro vlastní cíle. 
Území jsou vytvářena a držena jistými energiemi z mnoha důvodů, 
z nichž jeden je, ŽE JE V NICH VĚDOMÍ UKRYTO VE VŠECH 
VĚCECH. Vědomí průběžně komunikuje. Vědomí vibruje, nebo 
může být vedeno aby vibrovalo v jistých energetických frekvencích. 
Elektromagnetické energie vědomí mohou být ovlivňovány aby 
vibrovaly jistým způsobem, tvoříce tím zdroj potravy. Zrovna tak 
jako mohou být jablka připravena k jídlu různým způsobem, 
i vědomí může být připraveno a nabídnuto různým způsobem. 
Některé entity začaly v procesu svého vývoje poznávat, že jestliže 
tvoří život a vkládají vědomí do věcí tím, že modelují frekvence 
forem vědomí, mohou tak živit sami sebe; mohou takto vládnout. 
Začaly si malovat, že tímto způsobem Stvořitel živí také sám sebe. 
Že Prvotní Stvořitel vyslal ostatní aby tvořili elektromagnetickou 
frekvenci vědomí jako zdroj pro jeho potravu.

Noví vlastníci této planety měli jiné chutě a přednosti nežli ti, 
kteří Zemi formovali. Živili se chaosem a strachem. Tyto věci je 
stimulovaly, dávaly pokrm a sílu. Tito noví vlastníci, kteří sem 
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přišli před 300 000 lety jsou těmi velkolepými bytostmi, o kterých 
se píše v bibli, na babylonských a sumerských tabulkách a v textech 
celého světa. Přišli na Zemi a přearanžovali celý lidský druh –
lidskou část VĚDOMÍ. Změnili vaši DNA abyste vysílali v jisté 
omezené frekvenci, která by je mohla krmit a udržovat při síle.

Původní lidé byli velkolepé bytosti, jejichž dvanáctivláknová 
DNA byla složena z různých druhů DNA, které jim dodaly mnohé, 
sebe si vědomé civilizace. Když přišli noví vlastníci, pracovali 
ve svých laboratořích a vytvořili druhy lidí s odlišnou, 
dvouvláknovou DNA – dvojitou helix. Vzali původní lidskou DNA 
a zpřeházeli ji. Původní vzorek DNA sice byl v lidských buňkách 
zanechán, avšak nebyl funkční, byl rozmetán. V lidských buňkách 
jsou světelně zakódovaná vlákna, jemná, tenká vlákénka jako babí 
léto, energie jež nese informace. Když tato tenoučká vlákna pracují 
pohromadě jako světlovodný kabel – způsob práce optické čočky –
formují helix vaší DNA. Když jste byli přearanžováni, zbyla vám 
dvojitá helix. Všechno co nebylo nutné k přežití a co by vám mohlo 
umožnit příjem informací bylo zpřeházeno a zanechána vám byla 
pouze dvojitá helix, která vás udržovala v kontrolovatelnosti 
a v manipulovatelné frekvenci.

Frekvenční ochrana, něco jako elektrické ochranné zařízení bylo 
instalováno kolem planety, aby bylo možné kontrolovat lidské frek-
vence. A jak tento příběh pokračuje do dnešní doby, pro vstup frek-
vence Světla tato frekvenční ochrana znamená velké problémy. 
A když frekvence Světla byla konečně schopna prostoupit touto 
ochranou, na Zemi nebyl nikdo, kdo by ji mohl přijmout. Lidská 
DNA byla rozházena, světelně kódovaná vlákna nebyla funkční, 
takže tvořivé kosmické paprsky, jež přinášely Světlo, nenašly 
nikoho do koho by mohly vstoupit a udržet se v něm. Jakou roli 
v tomto příběhu hrajete VY?

Jste členové Rodiny Světla. Skutečnost, že čtete tuto knihu 
ukazuje, že jste rodinou Světla. Pro některé z vás je to jako sen. 
Připomínáme vám to, co ve svém nitru víte. Přicházíme na tuto 
planetu abychom odjistili banku vaší paměti, abyste vštípili lidstvu 
prostřednictvím svazků světla jež vám umožní si vzpomenout kdo 
jste, že tvoří vlastní realitu a že mohou změnit frekvenci na planetě 
a začít se opravdu přátelit nejen sami se sebou, ale i s planetou. My 
Plejáďané přicházíme skrze čas zpět – do toho, co možná může být 
nazýváno minulostí – v rozsáhlé reprezentaci Světla. Vracíme se 
abychom s vámi sdíleli frekvenci, frekvenci s níž každý z vás 
souhlasil ji přinést na tuto planetu, aby změnil DNA 
přearanžovaného druhu. Je to zajímavý příběh. Mohl by mít titulek 
v novinách že?

Původní projektanté Země nechtějí toto území ztratit. Myslíte si, 
že ho vydají tak lehce? Začali svolávat Rodinu Světla aby vyčistila 
svůj projekt tím, že se budou jeden po druhém inkarnovat a přinášet 
Světlo – informace – přes tvořivé kosmické paprsky na místo, kde 
byly ztraceny. Rodina Světla zde začala svou práci přicházejíce 
do systému, jež byl zbaven Světla, zbaven informací. Přeměňujíce 
lidské zákony, začaly tyto tvořivé kosmické paprsky prostupovat 
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lidskými těly, jedno po druhém a pak skupinu po skupině. Ve velmi 
malém množství a během aeonů let byly na planetu přinášeny 
informace. Byly časy, kdy se sváděly velké bitvy o to, aby se 
světlo, nebo informace udržely na povrchu. Původní tvořitelé to 
věděli, kosmicky řečeno to pro ně byla lekce toho, co si mohou
dovolit, přihlížejíce jak tvůrčí bohové ničí jejich projekt. Původní 
tvořitelé nabídli svou vlastní verzi plánu jež se shodovala 
s obdobím, kdy by se měla měnit frekvence Země, v době, kdy 
nájezdníci by měli hynout, jestliže nezmění svou vlastní frekvenci. 
EMOCE JSOU ZDROJEM POTRAVY. Jsou zde tací, jejichž 
zdrojem potravy je láska a původní projektanti zamýšlejí změnit 
frekvenci Země na frekvenci lásky. Běžný zdroj potravy 
nájezdníků, jímž je strach, zášť, chaos, hlad a malomyslnost musí 
být změněn.

Hádejte kdo změní tento zdroj potravy? VY! Jako členové 
Rodiny Světla jste vyzařovači. Jste předáci systémů, ve kterých 
likvidujete své vlastní strachy a ukazujete zbytku planety, že se není 
čeho obávat. Vy přímo milujete trable. Jste tím pověstní; vaše větev 
Rodiny Světla. Jste pověstní tím, jak chodíte do systémů realit 
a měníte frekvence, čímž přinášíte informace. Není vaším úkolem 
jako členů Rodiny Světla získávat stoupence. Jednoduše chodíte 
do systémů a působíte jako nádoby tím, že obdržíte do svých těl,
ve kterých vypadáte jako lidé, kosmické paprsky. Jste v maskách 
jako lidé a účastníte se procesu, který se tu děje.

Jste zakódováni a jakmile vaše paměť začíná vzrůstat, dozvíte se 
plán s nímž jste sem přišli, abyste se zúčastnili změny frekvencí. 
Uchopíte, držíte a udržujete jisté frekvence a pak je ŽIJETE. Iden-
tita jako frekvence znamená celkovou část vašeho fyzického, 
mentálního, emocionálního a duchovního těla, vyzařujících jako 
elektrické pulsace. Jakmile žijete svou frekvenci, působíte na kaž-
dého všude kde jste. To je to, co děláte nyní. Jsou mnozí, kteří již 
své pověření chápou a jsou zde tací, jejichž paměť začíná právě 
vzrůstat. Plán změny modulační frekvence působící na lidský druh 
obsahuje znovunavinutí vaší DNA a světelně zakódovaných vláken. 
V této době začíná gigantický plán. Země svým vlastním způsobem 
asistuje ve vývoji vesmíru. Země je místem, kde se dějí věci; je 
horkým bodem, místem bytí. Místem, kde plán začíná kvést a to co 
se děje na Zemi působí na mnoho světů. 

Jako členové Rodiny Světla jste mnohokrát dobrovolně 
přicházeli na Zemi – v mnoha podobách a v mnoha různých 
časových obdobích – učit se stoupat, zdokonalovat svůj charakter 
a vytrénovat se. Potřebovali jste pozemské zkušenosti, abyste se 
připravili na čas kdy se začne dít frekvenční změna a abyste se 
mohli všichni najednou inkarnovat a uvést plán do akce. Kdekoliv 
se Rodina Světla ocitne, začne se spojovat. Musíte se všichni 
zaměřit na to, co máte společné, nikoliv na to co společné nemáte. 
Jako členové Rodiny Světla přinášíte na planetu informace, 
neutrálně přitom stimulujíce svůj vlastní růst. Potřebujete to dělat, 
NEBOŤ VÁŠ VLASTNÍ RŮST PŮSOBÍ NA RŮST PLANETY.

Vaše DNA se bude vyvíjet ze dvou na dvanáct helixů. Těchto 
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dvanáct helixů koresponduje s energetickými centry, nebo čakrami 
uvnitř a vně vašeho těla. Miliony z vás jsou v současnosti na této 
planetě pověřeni svými úkoly a vy jste souhlasili přinést frekvenci 
k jejich naplnění. Hrstka z vás sem přichází bez hříchů a tato hrstka 
působí na ostatní. Brzy se vám ujasní to kdo jste a co je vaším 
pověřením. Tento proces je obrovským vývojovým skokem pro ty, 
jež jsou v něm zahrnuti a směr pro příštích dvacet let nachází své 
místo a urychlení. Jsou mezi vámi již tací, kteří prožili 
znovuseskupení dvánáctivláknové DNA, dvanáct helixů. Těchto 
dvanáct spirálových vláken DNA se spojuje s ostatními vlákny 
ve vašem těle i mimo něj. Spojení dvanácti vláken znamená, že 
dvanáct energií, nebo informačních center může začít fungovat 
a posílat informace tam a zpátky ke všem ostatním.

Odjakživa je sedm z těchto center umístěno v těle a pět je jich 
mimo tělo. Společně jsou známé jako vaše čakry a jsou propojena 
s dvanácti rotujícími nebeskými těly, které lze dnes poznat ve slu-
nečním systému – dvanáct nebeských těl jež vibrují ve třetí 
dimenzi. Těchto dvanáct nebeských těl rotuje s informacemi; rotují 
se systémy čaker jež směřují na konec vesmíru a rotují s DNA 
a otáčejí se uvnitř vašich těl.

Když se lidská DNA začne znova navíjet jako dvanáctivláknový 
helix – systém a tyto informace se začnou aktivizovat, objeví se 
neuvěřitelná síla. Jednotlivci jenom tím, že se spolu sejdou 
dohromady a společně si povídají o svých zájmech – společně se 
stávají telepatickým přenašečem energií pro celý kosmos – mění tím 
tvář vesmíru. Obnovovací proces vaší DNA nazýváme mutací. Až 
vy, jako členové Rodiny Světla budete schopni tuto mutaci přijmout 
do svých těl, budete schopni propojit svých dvanáct informačních 
center. Začnete chápat, že tvoříte své zkušenosti a budete se učit, 
jak se stát vědomími tvořiteli! A více než to, stanete se vědomými 
pamětníky toho kdo jste. Až se začne otevírat vaše desátá, jedenáctá 
a dvanáctá čakra, ve vašich životech se objeví mnohé z planetárních 
energií. Tyto energie začnou působit na tuto planetu, až víc a víc 
z vás udrží vyšší frekvenci. Desátá čakra se spojuje se Slunečním 
systémem, jedenáctá s Galaktickým a dvanáctá s určitým místem 
ve vesmíru. Jakmile udržíte tyto frekvence přinesete na planetu 
takové informace, že bude většina světa ohromena a šokována.

Začne splývání identit, splývání kultur, přijímání mnoha nových 
světových pořádků a nastane veliký chaos a zmatek. Jako členové 
Rodiny Světla to můžete prostě pozorovat vědouce, že chaos a zma-
tek musí přijít, aby se zřítil starý systém a nový se mohl vystavět 
na bázi Světla. Jako členové Rodiny Světla můžete pochopit, že to 
je součástí procesu a že ti, jež dokáží ovládat měnění frekvencí 
všemi způsoby se budou dále vyvíjet. Země začíná být opravdu 
vzrušujícím místem.
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3. KDO JSOU VAŠI BOHOVÉ

V představách o božství existuje mnoho rozporů. Vesmíry jsou 
plné inteligentních bytostí, které časem rozvinuly všechny druhy 
schopností a funkcí jež slouží k jejich sebevyjadřování a tvořivosti. 
To co je za existencí a vědomím důležité je tvoření, a schopnost 
tvořit má mnoho forem. Před dávnými věky byla Země pouhou 
myšlenkou v myslích vysokých bytostí, které si předsevzaly tvořit 
nové formy existence. Mnohé z těchto bytostí působily ve stvoření 
v tomto vesmíru a vy jste je nazvali Bůh. Ve skutečnosti to byli 
mimozemští světelní nositelé energií, vyzářené z Prvotního 
Stvořitele. Záměrně jsme použili termínu Bůh s velkým B. 
Používáme-li tento termín, představujeme si entitu, známou jako 
Prvotní Stvořitel. Prvotní Stvořitel ve svém vlastním osobním 
vyjádření skrze lásku, vybavil všechny věci vědomím. Všechny věci 
jsou Prvotním Stvořitelem na jeho cestě.

Vidíme sami sebe jako rozpínání se Boha – stále 
shromažďujícího nové informace, vrhajícího se znovu 
do dobrodružství a dělajícího cokoliv je potřeba aby naše životy 
byly zajímavější a plné výzev tak, abychom tím mohli naplňovat, 
nebo živit Prvotního Stvořitele. Tím, že živíme Stvořitele svými 
záměry a svým úsilím, poskytujeme mu tím velikou energii 
ke tvoření nových stvoření.

Nikdy nemůžeme dosáhnout uzavření se do entity Stvořitele. 
Dokonce ani ti z nás, jež jsou bytostmi s nejvyšší světelnou vibrací 
nemají v tomto svém stavu vývoje kapacitu být v blízkosti 
Stvořitele. Nejsme dostatečně připraveni k ovládnutí takovéto 
intenzity vyzařování. Na jednom stupni našeho vývoje je naší 
touhou se připojit, nebo možná splynout na čas se Stvořitelem. 
Víme, že je to možné, a tak je to něco, o co se pokoušíme.

Vývoj vědomí a možnost se zabydlet v informacích je to, co nám 
dovoluje se Stvořiteli přiblížit. Mnozí lidé na Zemi cítili, že 
splynuli s Bohem. Spíše však splynuli s částí Boha, s jejíž vibrací 
v té době souzněli. Vibrace celého Stvořitele by v momentě zničila 
fyzické tělo, jelikož ono nemůže tolik informací vůbec snést. Ti, 
kteří se představují jako „Bůh“, jsou pouze minutovou porcí 
Stvořitele. Dokonce i prvotní Stvořitel je součástí něčeho 
rozsáhlejšího. Stvořitel neustále poznává, že je dítětem jiného 
stvoření a že je to neustálý proces sebepoznávání 
a sebeuvědomování si. Rozumějte, vědomí je ve všech věcech 
a vědomí nebylo nikdy vynalezeno, ono jednoduše bylo. Vědomí je 
vědění a vaše vědění je vaše důvěrné místo v prvotním Stvořiteli 
jestliže si vážíte a věříte tomu, co znáte a aktivujete v sobě Boha. 
V této době se pohybuje kolem planety rozsáhlé vědomí, veliké tak, 
jak svět doopravdy je a to určuje kdo komu patří v této světové hře 
– a nejenom ve světové ale i v celé kosmické hře. Tak jako máte 
na Zemi své hierarchie, ať si jich jste či nejste vědomi, tak jsou 
hierarchie také v kosmu. Můžete žít v některé oblasti aniž jste si 
vědomi, že nějaká hierarchie existuje. Můžete obdělávat svou půdu, 
platit své daně, nezúčastňovat se voleb a jednoduše se nestarat 
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o žádné politické struktury. Tak nějak stejným způsobem se Země 
nestará o byrokratické, politické struktury operující ve vesmíru. Je 
však důležité abyste věděli, že byrokratické nebo hierarchické 
struktury existují a že mají jiné zkušenosti v čase, nežli máte vy. 
Ostatní nežijí ve struktuře času tak jak ji znáte vy. To, co nazýváte
rokem, pro ostatní může být jenom kousíčkem dne. Jestliže to 
chcete opravdu chápat, musíte pochopit, proč tato planeta 
v posledních několika tisíci letech zdánlivě opustila sama sebe. 
Nyní začíná aktivita z oblohy opět bublat a vařit se a vy se podíváte 
do tváře velkému množství nově nabízených znalostí, jež zaútočí 
na vaše paradigmata a váš systém víry. Tato planeta je před 
kulturním šokem – a před velkým překvapením.

Přišli jste sem nyní za určitým účelem; tito tvůrčí bohové, jež 
přearanžovali lidský druh – lidskou část VĚDOMÍ – se vracejí. 
Někteří jsou již zde. Tato planeta byla stále znovu navštěvována 
a z důvodů různých experimentů sem bylo zasazeno mnoho 
různých forem lidských bytostí. Kurz historie Země vytvářelo 
mnoho vlivových faktorů. Po mnoho milionů let na této planetě 
existovaly civilizace, které přicházely a odcházely, aniž po sobě 
zanechaly stopy. Každá z těchto civilizací byla ovlivňována těmi, 
které jste směli nazývat Bůh. Vaše historie byla ovlivňována řadou 
světelných bytostí, jež jste nazvali Bůh. V bibli bylo mnoho kom-
binovaných bytostí které reprezentovaly jedinou bytost, i když 
ve skutečnosti vůbec nebyly bytostí jedinou, nýbrž byly kombinací 
velmi silné mimozemské energie světelných bytostí. Z našeho 
pohledu to byly vskutku obrovské energie a není divu, že byly 
uctívány a vyhlašovány svatými. Na Zemi neexistuje literatura, jež 
by podávala pravdivý obraz o těchto bytostech. Všichni tito bohové 
sem přišli aby se učili a zvyšovali svůj vlastní vývoj tvořivostí, 
prací s vědomím a s energií. Někteří se stali velmi úspěšnými 
a završili své lekce, jiní se však dopouštěli zdrcujících omylů.

Kdo byli tito bohové pradávných časů? Byly to bytosti, které 
byly schopné hýbat realitou a řídit přírodní duchy tak, aby sloužily 
jejich vůli. Odjakživa lidé tyto bytosti nazývali Bůh, protože 
dokázaly věci, jenž oni sami nedokázali. Tyto bytosti procházely 
pradávnými kulturami mnoha společenství, zobrazované jako 
okřídlené bytosti a světelné koule. Svět je pokrytý stopami 
a výtvory zobrazující to, jak jste své bohy viděli. Avšak ti, jež si 
přáli manipulovat lidmi vytvářeli své vlastní příběhy, aby vznikla 
paradigmata, skrze něž by vás mohli manipulovat. Bylo vám říkáno, 
že tyto bytosti byly doopravdy bohové a byli jste učeni je uctívat 
a obětovat jim. Tato paradigmata jsou nyní na pokraji gigantického 
posunu. Na povrch vychází pravda, která kompletně změní váš 
pohled na svět. Smůlu budou mít ti, kteří to nebudou chtít vidět. 
Ozvěna šoku se začíná šířit kolem světa. Tvůrčí bohové, kteří vládli 
této planetě mají schopnost se stát fyzickými, ale většinou existují 
v jiných dimenzích. Udržují Zemi v jisté vibrační frekvenci 
vytvářející emocionální trauma, kterým se živí. Jsou mezi nimi 
bytosti, které ctí život nade vše, ale jsou tam rovněž takové, které 
životu nerozumí a tak jej nectí.
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Vědomí se živí vědomím. Pro vás je těžké toto pochopit, protože 
se živíte potravou. Pro některé bytosti je potravou vědomí. Každá 
potrava v sobě obsahuje vědomí na některém stupni vývoje, také to 
co pěstujete na zahradě, pak to pečete a vaříte a krmíte se tím 
abyste se nasytili. Pro někoho jsou potravou vaše emoce. Když jste 
laděni abyste produkovali pustošení a zmatky, vytváříte vibrační 
frekvenci jež podporuje existenci vašich bohů, neboť emoce, které 
z toho vznikají jsou to, čím se živí. Existují tací, kteří žijí z vibrací 
lásky a tato skupina by na této planetě chtěla změnit potravu 
na potravu lásky. Chtějí obrátit tento vesmír na frekvenci lásky tak, 
aby mohl dostat příležitost usadit lásku i na jiné světy. 
Reprezentujete obrozovací skupinu Světla a dobrovolně se vracíte 
na tuto planetu. Máte své pověření. Vstoupili jste do těchto 
fyzických těl a zamýšlíte silou své duchovní identity tato těla změ-
nit. S velikou péčí jste si vybrali genetické linie, které vám 
umožňují ten nejlepší start. Každý z vás si vybral genetickou 
historii se kterou členové Rodiny Světla souviseli.

Když lidské bytosti vládly svému panství – Zemi – rozuměly 
mnoha realitám, měly mnohadimenzionální schopnosti a byly 
na stejné úrovni s tvůrčími bohy. Tuto identitu začínáte v sobě 
probouzet. Potom se objevili v této realitě tvůrčí bohové. Tak jako 
statutární nájezdníci za vašich časů přicházejí a zabírají byznys, 
například protože je prý v penzijních fondech veliký přebytek, tak 
také když tito bohové přišli, byly zdroje na této planetě ve velikém 
přebytku. A proto abyste uvěřili, že jsou vašimi bohy s velkým B, 
přearanžovali vaši DNA.

Tak byla Rodina Světla z této planety vyhnána a vstoupil Temný 
tým, jehož krédem byla ignorance. Vaše těla v sobě nesou strach 
a vzpomínku na vědění, jež vám tito bohové sebrali. Bohové, kteří 
toto udělali, jsou úžasné vesmírné kreatury. Znají mnoho druhů 
manipulací a pracují s realitami mnoha různými způsoby. Lidé 
ve své otupělosti začali tyto kreatury nazývat Bůh s velkým B. Bůh 
s velkým B nikdy ve své entitě tuto planetu nenavštívil. Bůh 
s velkým B je ve všech věcech. Ve vás je část z bohů s malým b, 
kteří chtěli být uctíváni, chtěli vás mást a kteří si mysleli, že Země 
je arénou, místem které vně galaktického lemu tohoto vesmíru 
svobodné vůle vlastní.

Před tím nežli jste byli obsazeni jste měli ohromné možnosti. 
Původnímu genetickému vzoru lidí byly dány neuvěřitelné 
informace, byli mezidimenzionální a mohli dělat mnoho věcí. Když 
se objevili bohové, shledali, že lidé znají příliš mnoho. Domorodci 
měli schopnosti příliš podobné těm, kteří se chtěli pasovat na jejich 
bohy. Proto byla udělána biogenetická manipulace a lidé 
zaznamenali velkou destrukci své identity. Na planetě vznikla 
pokusná verze lidí, jejichž původní databáze byla zašmodrchána, 
avšak nikoliv zničena. Vaše DNA byla nedotčena. Vypadala jako 
nádherná knihovna, kde všechny informace byly seřazené a po-
jmenované, takže jste mohli okamžitě najít cokoliv jste chtěli. Když 
vám byla udělána biogenetická změna jež zpřeházela údaje, 
vypadalo to jako když někdo zničí zařazovací systém, vyhází 
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všechny knihy z regálů a shrne je na hromadu uprostřed podlahy. 
Takto tedy byla vaše DNA zpřeházena a zmuchlána bohy před 
dávnými časy.

Vyprávíme vám příběh, který se opravdu děl. Nemluvíme k vaší 
logické mysli, nýbrž k vaší paměťové bance, abyste mohli začít 
rozumět své účasti v tomto příběhu. Tímto způsobem začnete 
chápat co se stalo a jakou roli v tom hrajete.

Všechny genetické informace byly zpřeházeny, ale zůstaly 
v buňkách. Jediné informace které vám zůstaly a umožnily vám 
fungovat byly ve dvojité helix. Mnohé z databází ve dvojité helix 
byly staženy a uzavřeny, takže jste začínali fungovat s velmi 
sporými údaji. Byli jste velmi lehce manipulovatelní 
a kontrolovatelní mnoha aspekty vědomí, jež se povýšily na vaše 
bohy s velkým B.

Jisté entity vzaly existující druhy lidí, jež byly vskutku úžasnými 
druhy a používaly je jako nástroje pro své vlastní potřeby. 
Rozrušily informační frekvenci uvnitř lidských bytostí měníce 
jejich DNA a daly vám dvojitou helix, tak aby vás mohli držet 
v nevědomosti. Vámi dosažitelná frekvence byla jednoduše stržena, 
takže jste nemohli otáčet knoflíkem na svém vlastním rádiu. Tvůrčí 
bohové tedy změnili v lidském těle DNA jež je inteligence, boží 
plán, kód. Když nemá kód prostor ke svému vyjádření, nemůže se 
aktivovat, nebo sám sebe vyjádřit v existenci. Jestliže jste zavřeni 
v malinkém pokoji, kde není prostor abyste rostli, nikdy se 
nedokážete projevit. V řadě posledních tisíciletí byl váš vnitřní kód 
nucen živořit s velmi omezenou DNA.

Jedním z nejvíce vzrušujících aspektů, pokud se týče bytí 
na Zemi v této době je ten, že nastává znovuuspořádání vaší DNA. 
Na planetu plynou kosmické paprsky vyzařující proces změny 
uspořádání vašeho těla. Nyní se zařazují zpřeházené údaje a vědomí 
živé knihovny, které v sobě nese celou historii.

DNA se rozvíjí. Světelně kódovaná vlákna se začínají navíjet, 
formují se nová vlákna, nové helixy. Působením 
elektromagnetických energií přicházejících od Prvotního Stvořitele, 
se ve vašich tělech začínají shromažďovat rozsáhlé údaje. Jsme zde 
abychom ve vás tento proces pozorovali, asistovali vám a zároveň 
se sami vyvíjeli. Jak se bude toto znovuuspořádání rozvíjet, začnete 
vytvářet lépe vyvinutý nervový systém, který vašemu vědomí dovolí 
pojmout mnohem více údajů. Bude probuzeno mnoho spících 
mozkových buněk a vy začnete plně používat své fyzické tělo 
na rozdíl od malého procenta, jímž jste vládli doposavad. Tato 
změna, toto poznání bude působit na všechna místa na planetě. Ti 
z vás, kteří jste Pečovatelé Světla a ten, kdo si přeje kompletně 
změnit současnou realitu a přinést sem různé možnosti jsou 
Zakotvovači Frekvence. Jestliže nebude frekvence zakotvena 
a nebude jí porozuměno, může to vytvářet chaos. To BUDE tvořit 
chaos. Proto musíte sami sebe uzemnit.

Chaos, když je náležitě používán, s sebou přináší stav 
reorganizace. Čas je v kolapsu a energie vzrůstá a vzrůstá. 
Přicházíte sem nejprve tuto energii použít. Až začnete vtlačovat 
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energii do svých těl, začnete tvořit cesty pro vědomí tak abyste 
asistovali druhým, aby nemuseli procházet tím čím jste procházeli 
vy.

Mnoho lidí začne tuto energii náhle cítit bez jakýchkoliv příprav. 
Vy všichni tlačíte na planetu Světlo jež jsou informace a údaje 
a tím, že to děláte, vytváříte pro vědomí nové cestičky, aby se 
mohlo beze slova rozšířit. Nové cestičky vědomí vytvářejí nové 
skutečnosti, nové možnosti a nové cesty jak žít a být. A to je to, 
proč je nezbytný kolaps vaší současné společnosti. Vaše společnost 
nyní nevěří Světlu, neobsahuje mnohadimenzionální možnosti, 
udržuje vás v omezení a jste z ní unaveni.

Tvůrčí bohové mají ve vesmíru také svůj domov. Také se 
vyvíjejí. Jsou zde tací, kteří by je rádi vyšoupli z „klubu tvůrčích 
bohů“ protože cítí, že oni nectí život, který vytvářejí. Asi před 
300 000 lety zde mnozí z původního týmu tvůrčích bohů pracovali 
aby sem přinesli informace a vytvořili toto rozsáhlé informační 
centrum, které bylo užíváno aby spojovalo mnoho galaktických 
systémů. Pak zde proběhla velká válka mezi tvůrčími bohy, jejichž 
příběhy jsou zaznamenány ve starodávných kronikách této planety. 
Přišli sem, protože chtěli toto místo pro své vlastní cíle. V TOMTO 
VESMÍRU JSOU VŠECHNY VĚCI DOVOLENY. Protože je 
všechno dovoleno, je možné se naučit mnoha lekcím. Někteří 
z tvůrčích bohů se zde oženili a splynuli se svým osudem, stejně 
jako se na evropském kontinentu různí monarchové a královské 
rodiny ženily a tím slučovaly svá království. Tvořící bohové 
mixovali jeden druh s druhým a dívali se co vytvořili. Chápejte, oni 
rozuměli genetice a všechny věci byly tvořeny projevováním 
a užíváním životní síly s porozuměním tomu, jak tato síla pracuje. 
Rozsáhlost tohoto projektu sahá za hranice vašeho současného 
chápání.

Kdo byly ty bytosti, které rvaly na kusy původní plán Země? 
Kdo jsou tyto vesmírné bytosti, které někdy nazýváme jako Temná 
Trička? Buďte laskaví, když mluvíte o silách temnot. Nemluvte 
jakoby byly špatné. Jednoduše pochopte, že jsou 
NEINFORMOVÁNI a tak vytvářejí systémy které jsou také 
neinformované, neboť oni věří, že takto musí jednat. Jednou 
bojovali a oddělili SAMI SEBE od vědění, a teď se zuby nehty drží 
svých existujících znalostí a svého života takového, jaký dokázali 
vyvinout. Je to život založený na strachu, život jenž si neváží jiného 
života, život jenž používá jiné životy. Kdo jsou tyto bytosti? Jsou to 
plazové! Tyto vesmírné bytosti jsou z části lidské a z části plazi. 
Říkáme jim Lenoši, protože rádi děláme věci méně emocionálními 
a trochu humornými abyste je nebrali tak příliš vážně a nebyli 
poděšeni. Nechceme vás postrašit, ale pouze informovat. Ve svém 
nitru toto všechno víte a až začnete odkrývat původ toho kdo jste, 
někteří z vás budou mít snadný přístup k plazí historii. Jste oběti 
iluzí, jestliže věříte, že se vždycky inkarnujete jako lidské bytosti. 
Inkarnujete se proto, abyste prožívali tvoření, shromažďovali 
informace o tvoření a celkově to chápali. Opravdu nemáte jenom 
jednu zkušenost. Bylo by to jako kdybyste celý život večeřeli 
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v jedné restauraci a potom řekli: „Vím o jídlech všechno.“ Bylo by 
to neúplné. Začněte rozšiřovat své hranice a uvědomte si, že máte 
zkušenosti mnoha věcí. Celý život září zkušenostmi.

Tvořiví bohové mají mnoho forem a nejsou to jenom Lenoši. 
Jsou také jiní, podobní hmyzu. My Plejáďané jsme přičleněni 
k tvůrčím bohům, jež vypadají jako ptáci a plazi. Na Zemi přišli 
z vesmíru mnozí, kteří pracovali v mnoha různých kulturách 
s energií ptáků. Jestliže se podíváte na kresby starých kultur Egypta, 
Jižní a Severní Ameriky, uvidíte znaky ptáků a hadů. V jednom 
období pracovali ptáci a hadi společně a jindy spolu bojovali. Až 
budete více chápat, příběh se rozšíří. Začnete si vzpomínat na svou 
minulost.

Tvůrčí bohové jsou s vámi velmi spojeni. Když se rozhodnete 
stát se rodičem, souhlasíte s tím, že se budete od svých dětí učit, že 
budete zodpovědni za jejich blaho a že je budete učit být 
zodpovědnými sami za sebe. S tvůrčími bohy je to stejné. Tím, že 
se dívají jak rostete se učí sami o životě. Učí se o tom, co stvořili, 
učí se jak být tak říkajíc dobrým rodičem. Někteří tvůrčí bohové 
vytváří život aby se o ně staral a uspokojoval jejich potřeby. Aby se 
nasytili vašimi emocemi. Jedním z velikých tajemství, které bylo 
před vámi jako lidským druhem – lidskou částí VĚDOMÍ – drženo 
v tajnosti je hodnota a bohatství nahromaděných emocí. Byli jste 
kormidlováni od toho abyste zkoumali své moce, protože skrze své 
emoce můžete vytvářet věci. Vaše emoce vás spojují s duchovním 
tělem. Duchovní tělo je samozřejmě nefyzické, existuje 
v multidimenzionální sféře.

Rozsah modulační frekvence teď bude posunut a prostorové 
energie pracují na tom aby změnily tuto planetu. Tyto energie vás 
potřebují. Nemohou změnit planetu zvnějšku – planeta musí být 
změněna zevnitř. Energie zkrátka přinášejí tvořivé kosmické 
paprsky, které prostupují vaším tělem. Až začnete rozumět svému 
vlastnímu použití emocí a začnete kontrolovat svou vlastní 
frekvenci, budete schopni tyto paprsky vyzařovat. Potom nebudete 
tuto pláň existence živit frekvencí strachu. Jakmile se frekvence 
strachu začne na této planetě snižovat, bude vyhlašováno mnoho 
aktivit jež budou mít za úkol zvyšovat strach, protože ti, kdo se živí 
frekvencí strachu začnou ztrácet svou výživu. Budou se pokoušet 
tuto frekvenci obnovit dříve nežli budou nuceni změnit svou dietu 
na novou frekvenci, frekvenci lásky. Lenoši zavedli na Zemi 
hodnoty, které mohou vyzařovat a zvětšovat emocionální zmatek. 
Tato vřava se jim vrací a podporuje je. Dodává jim sílu.

Abyste mohli dosáhnout této planety, musíte mít bránu nebo 
cestu kterou se sem můžete dostat. Můžete létat ve vesmíru, povídat 
si s Jupiterem, ale když nenajdete bránu, která vám umožní vstoupit 
do planetárního času jež vytváří existenci, můžete se vznášet 
na místě jenž vypadá dezolátně a bez života. Brány vám dovolují 
vstoupit do planetární dimenze kde existuje život. Brány, otevřené 
do koridoru času, času který slouží jako zóny multidimenzionálního 
prožívání. Na Zemi jsou různé brány jež dovolují různým druhům, 
tvořivým bohům z vesmíru vstoupit a nabízet se. Jedna 
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z obrovských brán o niž se v současnosti bojuje je branou na Střed-
ním východě. Jestliže se zamyslíte zpět nad historií Země poznáte, 
kolik náboženských dramat a civilizací bylo touto branou 
představeno. Je to obrovská brána – s rozpětím tisíce mil nebo tak 
nějak. A to je také důvodem, proč je na Středním východě tolik 
aktivity. Je to brána, kterou používají Lenoši. Ve stejném rozsahu 
tuto bránu kontrolují. Používají tohoto prostoru aby vytvářeli svoje 
podzemní základny a doupata, z nichž pak operují. Stařičká 
civilizace Mezopotámie mezi Eufratem a Tigridem byla vesmírná 
kolonie, kde se představila jistá civilizace. Kuwait je posazen na ús-
tech tohoto teritoria. Je to brána, která slouží k manipulaci lidskou 
populací.

V populaci Lenochů jsou tací kteří jsou benevolentní a tací, jež 
nejsou. Proč vám to všechno říkáme? Proč to potřebujete vědět? 
Potřebujete to vědět protože realita lenochů znova splývá s vaší 
dimenzí. Součástí vašeho vývojového skoku ve vědomí není pouze 
jednoduše jít za Láskou a Světlem a jíst nedělní zmrzlinu každý 
den. Musíte pochopit jak je realita komplexní, kolik různých forem 
realit zde je a že VŠECHNY TYTO REALITY JSTE VY SAMI. 
Musíte se s nimi smířit a splynout s nimi, abyste vytvořili 
souhrnnou kolekci vaší duše. Tímto způsobem se můžete navrátit 
ke Stvořiteli. Budete mít příležitost posuzovat mnoho věcí a označit 
je jako špatné. Avšak když posuzujete a označujete, neprožíváte 
a neprociťujete nové skutečnosti. Vždycky si vzpomeňte, že toto je 
zóna svobodné vůle a že existuje boží plán, který se stane plánem 
posledním, poslední kartou, která bude hrána. Všichni si musíte 
pamatovat, že touto poslední kartou je eso. Přirozenost dramat 
na této planetě je docela zajímavá. V každém systému kde se 
modeluje frekvence se objeví jistý magnetizmus, který z tohoto 
systému vychází. Tento magnetismus vrhá všechny energie jež kdy 
byly v systému zahrnuty a opustily jej zpět do systému, takže tvoří 
součást jeho vývoje, nebo procesu. Přitahuje všechno co jste kdy 
prožili k vám, takže všechno co potřebujete o tom cítit cítíte.

Tvůrčí bohové z dávných časů jsou sem v této době vrženi zpět, 
neboť je to boží plán. MUSÍ se zde zúčastnit a pochopit, že jejich 
frekvence bude změněna. Odporují tomu právě tak jako mnozí lidé. 
Avšak tvořili jen svou vlastní skutečnost. Tito tvůrčí bohové 
z posledních 300 000 let zapomněli KDO JE STVOŘIL! Zapomněli 
na své bohy. Vy jako členové Rodiny Světla jste to nezapomněli. 
Vaším úkolem je vnést pochopení a porozumění na planetu, jež 
bude stabilizovat energii a plodit sílu aby tvořila. Světlo je na této 
planetě podceňováno a tito tvůrčí bohové podceňují vás. Ve své 
vlastní záři mají slepé body. Jsou tolik okouzleni svojí silou, že 
bojují sami proti sobě. Tvůrčí bohové vydali část ze sebe sama 
a pohodlně si sedí, okouzleni svým vlastním projektem. Jste na tyto 
bytosti napojeni, a tak jste schopni pracovat s jejich silami. Jste zde 
proto abyste působili na skutečnost nejenom zvenčí, ale i zevnitř. 
Toto je tím, na co máte v plánu si vzpomenout. Tvůrčí bohové se 
vracejí zpět aby vás opět zabrali, protože nechtějí umřít hladem. 
Oni vědí, že jsou zde „Pobízeči systémů“ působící skrze vás, takže 
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se sem vrátili aby tvořili větší zpustošení a větší strach, aby jednou 
provždy toto teritorium vybojovali. Jejich zdroj potravy je pro ně 
důležitý. Ztrácejí kontrolu nad touto planetou, takže se vracejí zpět 
svou branou na Středním východě, kde je pod zemí ukryto jejich 
hnízdo, aby tvořili strach a chaos.

Původní projektanti Země si přejí, co se týče frekvence, přinést 
na planetu přátelství a svobodnou volbu. Bohové kteří mají nad 
touto poslední etapou vývoje dohled užívají modulační frekvenci 
a nedovolují svobodnou volbu. Kradou vám vaši psychickou energii 
tím, že vám všemi způsoby dávají falešný obraz reality. Netvrdíme, 
že tito bohové jsou špatní. Prostě vás informujeme o událostech 
které se děly a dějí a jak jste docela nevinně k těmto událostem 
přišli. Nemyslete si, že vám tyto události povídáme abyste si ledaco 
mysleli nebo pociťovali, nebo abyste se zachvívali v určitém 
kmitočtu vědomí. Hrajeme stejnou hru. Když se podíváte zpět na to, 
co jsme udělali, nechcete si začít plánovat svou modulační 
frekvenci? Není v našem úmyslu vás chytat do pasti, svádět a pře-
svědčovat vaši svobodnou vůli tak, abyste si mohli vybrat na které 
frekvenci chcete kmitat? Děláme stejnou věc jako dělají stavbaři.

Bude nejlepší, když všichni opustíte svou starou definici 
o Dědovi Mrázovi. Tak jako jste odhalili jak je to s Dědou Mrázem 
a s Ježíškem a čápem co nosí děti, začnete přicházet na to, že máte 
ještě odhalit příběh, nějakou zidealizovanou verzi týkající se mnoha 
energií, které jste doposavad uctívali jako bohy. Energie jež na této 
planetě převládá nasává váš systém víry, který vám vnutila. Tak řídí 
neuvěřitelný tok energie do vnějšího světa a tato energie žije. Bylo 
vám řečeno, že všechny vaše myšlenky tvoří svět, JSOU 
OPRAVDOVÉ – JDOU TAM KAM PATŘÍ. Právě v této chvíli 
myslí pět a půl milionů lidí. Tato spousta energie je živá a působí 
na Zemi. Jaké jsou převládající city v této energii, jaké přesvědčení 
tato energie v sobě nese, nebo co chce přinutit aby se projevilo?

Nejsme zde proto abychom říkali kdo je dobrý a kdo špatný 
a kdo je kdo v hierarchii. Jednoduše chceme pobídnout vaše iluze 
aby ve vás splasklo to, k čemu jste byli vedeni jako ke svým vírám. 
Nechceme teď říkat, že byly špatné, jenom vám chceme nabídnout 
abyste mysleli VÝŠE. Prociťujte jak se tato doposavad převládající 
energie stále zmenšuje, když její plán nenásledujete. Přemýšlejte co 
uděláte až překročíte modulační frekvenci nebo naléhání vaší 
logické mysli a až docela bez hříchu zůstanete čistí jako Držitelé 
Frekvence. Pamatujte si, že identita jako frekvence je celkovou 
sumou, součtem vašich fyzických, mentálních, emocionálních 
a duchovních těl, vyzařujících jako elektromagnetické pulsace. Až 
začnete vlastnit to, co je jiným odsáváno a kultivovat to svou vlastní 
vůlí, změníte kmitočet planety. Jako pobídkový systém, jímž jste, je 
toto jedna z věcí, ve kterých jste hlubocí znalci svého oboru. 
Nechceme zničit vaši důvěru v to, co jste doposud užívali jako 
svých nástrojů; my chceme abyste ze svých starých nástrojů 
vyrostli. Některé systémy víry, kterým jste byli oddáni vám již 
přestali sloužit, stejně tak jako přijde čas, že postoupíte tak daleko, 
že nebudete potřebovat naše vedení a pokyny, jimiž vás v této době 
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vedeme. Začne k vám potom mluvit jiná energie, „Ano, když vám 
Plejáďané toto ukazovali, bylo to dobré. Vedli vás sem a támhle, 
ale teď půjdeme dál.“ Vývoj se nezastavuje a tak nic, co bylo této 
planetě dáno nereprezentuje konečnou pravdu.

Až v sobě vyvoláte příběh své plazí minulosti, přijdete na to, že 
mnoho charakterových vlastností v historii patriarchálního systému 
bylo vážně součástí rodiny plazů. Oni nejsou menší částí Stvořitele 
nežli vy a jejich fyziologie a vzezření není méně cenné. Genetičtí 
mistři byli schopni vytvářet mnoho různých forem. Je celkem 
pochopitelné, že část těžkostí s odlišnými druhy jako jsou plazové 
vám může způsobit šok, jež zabrání, aby se vám zjevila pravda. Je 
mnoho různých tvůrčích bohů a jen někteří z nich mají lidskou 
formu. Vaše největší stavy nepohodlí a únavy v současné době, jsou 
pozůstatky bytostí typu plazů ve vás, protože vám připadají 
nesmírně cizí. Máme zájem rozšířit vaše představy o tom, kdo jsou 
vaši bohové, protože tito bohové se vracejí na Zemi. A to je 
důvodem, proč bude planeta procházet takovým zmatkem. Až se 
naučíte udržovat frekvenci přicházející z tvořivých kosmických 
paprsků, budete připraveni tyto bohy potkat. Jak jsme již řekli, 
někteří jsou již zde. Chodí po vašich ulicích a navštěvují vaše 
akademie, jsou ve vaší vládě a na vašich pracovištích. Jsou zde aby 
se dívali a řídili energii. Někteří sem přicházejí s vysokým 
posláním, jiní se zde učí a vyvíjejí. Někteří nemají vyšší zájmy.

Musíte porozumět tomu, jak rozeznat mimozemské energie. Toto 
je vesmír svobodné vůle a tak jsou zde povoleny všechny formy 
života. Když vás některé energetické pokusy poděsí, manipulují 
vámi, nebo vás kontrolují, pak to není ta pravá energie, se kterou 
máte pracovat. Můžete si vybrat s kým budete pracovat. Jenom to, 
že někdo v sobě rozvinul hodně fantastických a zdánlivě magických 
schopností ještě neznamená, že je duchovně rozvinutý. Učte se 
rozlišovat. Žijete v nejdůležitějším období, kdy se oživují energie. 
Všechno co cítíte je výsledkem vašeho oživování a probouzení 
k vašim nejzazším možnostem. Rozpoutává se vítr ukazujíce vám, 
že ve vzduchu je veliký neklid. Bohové jsou zde, vy jste těmito 
bohy. Až se ve vás probudí vaše minulost, začnete otevírat své 
vnitřní oči. Jsou to oči z Chóru, jež se nedívají lidskýma očima, ný-
brž z pohledu Boha. Vidí souvislosti a důvody všech věcí, neboť 
vnitřní oči jsou schopny vidět do mnoha realit a spojovat 
dohromady celý obraz, celou historii. Až otevřete své vnitřní oči, 
budete schopni se spojit nejen se svou osobní historií, nýbrž s celou 
planetární, galaktickou a s historií celého vesmíru. Potom opravdu 
budete vědět, kdo vaši bohové jsou.
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4. VZPOMÍNKY Z VESMÍRU SVOBODNÉ VŮLE

Žily byly kdysi před časem bytosti které chtěly něco vytvořit. 
Aby to mohly činit, potřebovaly velice jemně a chytře změnit
kousek stvoření. Tyto bytosti byly napojeny a se vší péčí chránily 
aspekt vědomí nazvaný Světlo. Tito opatrovníci Světla se v různých 
časech shromažďovali, společně pracovali a cestovali v různých 
oblastech reality. Plánovaly, své plány si sdílely a přemýšlely 
o čase, kdy by se jejich plán mohl začít realizovat. Jistí členové 
světelného týmu črtali možnosti Stvořitele: co by Bůh udělal, jak by 
to Bůh udělal a jak by postupoval. Tyto entity znaly schopnosti 
Světla a svůj plán stanovily velmi pečlivě. Několik set tisíc let 
potom tyto světelné bytosti trénovaly, jak svůj plán provedou. 
Součástí tohoto plánu byla příprava na kosmický náraz, který by 
na konci realizace jejich plánu přišel od Stvořitele.

Během tvoření planetární formy a pozemních pracích se 
věnovaly přípravám. Před samotnou realizací plánu – neboť to byl 
smělý plán – se bylo mnoho co učit. Opatrovníci tím chtěli vnést 
Světlo nebo vědění do reality, kde nebylo Světlo vítáno a kde bylo 
nevhodné. Vypadalo to jako když chcete nazout botu na nohu, která 
je o tři čísla větší. Tyto bytosti však měly plán připravený 
na určitou dobu, kdy se tam Světlo bude hodit. TYTO BYTOSTI 
JSTE VY a TENTO ČAS JE TEĎ. Čas byl pečlivě naaranžován 
a každý z vás ve svém nejhlubším nitru víte, že jste sem přišli 
za nějakým účelem. Přišli jste abyste pohnuli stěžejním bodem, aby 
se uvolnilo všechno co doposud omezovalo vaši realitu, co vás 
drželo jako ocelová lana a vnucovalo vám o vás určitou představu i 
o vašich vztazích ke kosmu. Pro ty z vás, kteří přišli aby uvedli plán 
do chodu a pracovali s vědomím Světla nastal čas právě teď. 
Od této chvíle se odvíjí vaše akce. Všechno co potřebujete dělat je 
začít sledovat energii vcházející do vašeho těla. Musíte s touto 
energií začít vibrovat, musíte čistit průchody pro energii svých 
emocí, kterou držíte ve svých tělech pod zámkem. Jestliže začnete 
zkoumat sami sebe přijdete na to, že obsahujete mnoho svých já, 
jejichž prostřednictvím se dá cestovat po vnitřních cestách, nebo 
vnitřním nervovým systémem vašeho vědomí.

Přijdete na to, že vás před touto nejintimnější a nejvíce vzrušující 
částí vašeho já společnost chytře udržovala v nevědomosti. Jako 
Pečovatelé Světla začínáte tvořit možnosti reality a přenášet je 
do masového vědomí planety. Nejprve to budete dělat pro sebe 
vytvářejíce v sobě vnitřní mír a vnitřní lásku tím, že přijmete to kdo 
jste, všechno co jste v životě dělali a všechno co na vás bylo 
pácháno. Přijmete a vstřebáte všechny tyto věci neboť budete vědět, 
že to bylo přesně to co jste potřebovali, abyste v této konečné fázi 
mohli přinést zakotvení Světla na Zemi. Příběh, který je zakotven 
ve vašich tělech je starodávný. Část z toho na co bychom rádi 
abyste si vzpomněli je, abyste otevřeli svůj historický terén a stali 
se svými vnitřními archeology. Chtějte cestovat po silnicích 
vzpomínek na tento a mnoho dalších životů, abyste mohli začít 
skládat obraz o cíli vašeho vědomí. A až se vám začne skládat a od-
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kryjete moudré cesty, jimiž jste procházeli, mnohá vzezření, jež jste 
používali a mnoho dějů, kterých jste se zúčastnili, začnete se učit 
přijímat celistvost vašeho bytí. Až budete schopni akceptovat 
způsoby chování jenž nebyly vždycky povznášející a akceptovat 
svou vlastní sexuální identitu a to jak jste ctili, nebo nectili život 
v mnoha svých životních časech, potom se kolem žlázy thymus 
mezi čtvrtou a pátou čakrou otevře vaše energetické centrum. Tím 
se konečně otevře nervový systém a skrze něj začnou proudit 
informace, regenerující vaše tělo a posunete se k vědomí 
bezpodmínečné lásky.

Až prozkoumáte a přijmete to, čeho jste se zúčastnili, spíše pak 
porozumíte tomu co nyní přichází na planetu. Potom dovolíte 
ostatním tančit na jakoukoliv melodii, která je v této době nejvíce 
naučí. Na této planetě se teď hrají některé melodie, které jsou pěkně 
chaotické a všechny mají svůj důvod. Tento důvod je aby se já 
posílilo natolik, aby mohlo být kompletně informováno o realitě. 
Toto já se pak může s jistotou rozhodnout, zdali se touto realitou 
dát po cestě své duše, nebo svého osobního já. Původní plán byl, 
aby se Země stala výměnným centrem informací pro všechny 
galaktické systémy. Původní projektanti od tohoto plánu neupustili. 
Byli členové Rodiny Světla a někteří z vás jste s nimi byli velmi 
blízcí. Na chvíli to prociťte. Chceme aby se vaše paměť probudila. 
Chceme abyste začali chápat důležitost toho, co se vašemu druhu 
na planetě děje, tak abyste mohli pohodlně a vědomě jednat. 
Původní projektanti jsou poměrně dobře schopni narýsovat různé 
směry a různé skutečnosti.

Jak již jsme se zmínili, je ve vesmíru svobodné vůle všechno 
dovoleno. Takže, když jak víte čas vně vašeho místního sektoru 
neexistuje, všechno se děje tak jak umí. Takže vám lidem se může 
zdát, že čas plyne a žádné kosmické planetární vzrušení se na Zemi 
neděje. Z vyššího měřítka vývoje to však není zas tak dlouho, ale 
protože jste přizpůsobeni pozemskému času, CÍTÍTE to jako 
dlouhou dobu. Světlo poskytuje informace, temnoty informace 
odmítají. Tak v době, která přichází pro vás bude lehké rozlišit kdo 
je kdo a co je co, cestujíce vně třídimenzionální oblasti. Jediné co 
potřebujete dělat je rozlišovat, že jestliže je něco Světlo, dává vám 
to informace a jestliže je něco temno, pak jste dezinformováni, 
míjíte informace, nebo jsou před vámi skrývány. Temnoty i Světlo 
přicházejí od stejného Stvořitele, Boha, který stvořil celou armádu 
bohů a dal jim za úkol aby šli ven a poskytovali svou nabídku. 
Všem těmto tvořícím bohům byla dána možnost aby tvořili světy, 
aby přišli na to jak tvořit život, jak se stát zodpovědným 
hospodářem života a jak se stát rodičem planet v galaktických 
systémech, které stvořili. Dobrými rodiči se stávají tím, že se 
v neustálém procesu učí. Tvořící bohové vzali sami sebe a tvořili 
sami ze sebe a živili své světy ze sebe samých. Všichni potřebujete 
mít snadný přístup k části paměti tvořivých bohů. Kdo jsou tito 
bohové? A kdo jsou ti bohové, kteří bojovali s těmito bohy? Kdo 
jsou někteří z bohů, jež sem přišli by vás kontrolovali? Součástí 
vašeho úkolu je zpřístupnit si vaši paměť.
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Když se tyto bytosti vrátí na Zemi, mnozí z vás se k nim obrátí 
se slovy: „Ano, tohle jsou krásní bohové. Moc se mi líbí. Jsou tak 
úžasní. Podívejte se co dokáží.“ Bude se zdát, že někteří z těchto 
bohů chrání a upevňují váš svět. Bude lehké ztratit širší obraz. Bude 
to VYPADAT jakože chtějí stabilizovat a chránit váš svět, zatímco 
jediné co budou chtít bude vytvořit novou formu autority 
a kontroly. A my říkáme, že lidé vloží svou víru a svá paradigmata 
na tyto entity. Začne rozsáhlý marketingový program, aby vám byla 
prodána účast těchto entit na vašem životě. Tento program již je 
nasnadě. Vy nejste jako ostatní masy na Zemi, neboť jste Rodina 
Světla a znáte věci, které ostatní neznají. Víte, že tyto bytosti nejsou 
ze Světla a víte to až do samého jádra svého vědomí. Možná jste 
nesmírně unaveni společností, která toto neví. Mnoho lidí začne 
tyto bytosti uctívat, protože to bude vypadat jako, že dělají zázraky, 
a tak se blíží největší události v historii světa. Může se zdát, že 
bude lidem dána nová příležitost, celý zlatý důl. Potom nastane 
veliké překvapení a lidé přijdou na to, že tyranie je větší nežli byla 
předtím. Cílem je, aby se každý stal suverénním a planeta se 
sjednotila. Ne každý chce vytvářet posun, nebo změnu. Ne každý 
vlastní vibraci, která chce v této době pracovat v harmonii. Jsou 
na Zemi tací, kteří se budou cítit ve stavu extáze když najdou 
někoho, koho budou cítit jako velikou novou utoritu, nové 
paradigma, zvířecí bohy, nebo tak něco. A tak až toto začne 
prosakovat a pronikat planetu, Rodina Světla začne vytvářet svou 
vlastní planetární sféru, svou vlastní Zemi.

Všichni se učíte o autoritě. Kdo je šéfem bytostí, které jsou nyní 
zde? Kdo je jejich Bůh? Kdo je jejich autoritou? Tato autorita se 
vrací na Zemi. Tyto bytosti, které nejsou ani duchovně 
informované, ani se neopírají o duchovní cesty, popírají existenci 
duchovní síly. Mají velmi rozvinuté vědecké principy a technologie, 
které se rozcházejí s duchovní zákony.

Protože věříte a rozumíte duchovním oblastem, možná si myslíte, 
že každá osoba která se vyvíjí přirozeně přijímá informace. Není to 
tak. Je možné se stát zářícím mistrem manipulujícím hmotou 
a realitou, aniž chápe duchovní vztahy. Je velmi důležité toto 
chápat. Na tuto planetu přijdou z hvězd tací, kteří budou mít 
znalosti a schopnosti, pro masové vědomí lidí až neuvěřitelné. Ale 
tyto bytosti nebudou mít cit, neboť nebudou mít vztah k žádnému 
duchovnímu hledání. Hledání probouzí duchovní já, což záleží 
samozřejmě na vůli každého na této planetě i v celém vesmíru. Ne 
každý si to uvědomuje. Stejně jako máte na této planetě 
vypěstované velmi svalnaté jednotlivce, kteří nemají spojení se 
svými citovými centry – kteří nemají žádné spojení s emocionálním 
a duchovním vědomím – tak také ve vesmíru existují extrémně silní 
vesmírní králové, nebo vesmírné entity, jež nemají s duchovnem nic 
společného. Jsou to síly plné sil. Jestliže potkáte tyto síly, budete si 
připadat jako když David potkal Goliáše. A proto je pro všechny 
z vás důležité se naučit jak měnit svou skutečnost tak, abyste mohli 
tančit mezi vibracemi takovýchto frekvencí a nebo si zaskočit 
do světa který chcete prožívat.
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Chtění mít něco na Zemi k uctívání je frekvence kontroly. To co 
planeta vyhledává je něco nebo někdo k uctívání. Je to potenciální 
holografická nabídka – NOVÝ BŮH K UCTÍVÁNÍ. Tvůrčí bohové 
– plazi vědí, že jejich vláda se krátí tak říkajíc, a proto zamýšlejí 
vytvořit nový plán, novou okupaci, nové oslabování. Takže 
především POSLOUCHEJTE SAMI SEBE. Poslouchejte své 
vnitřní poselství které k vám mluví a začněte s ním tančit a přátelit 
se s ním. Vy, vaše já jsou určena k tomu aby odhalila vaši vnitřní 
skutečnost a tímto způsobem odhalila váš život. Je to opravdový 
dar, který byl dán zóně svobodné vůle. Součástí vyváženosti v zóně 
svobodné vůle je dovolení všech věcí, dokonce i tyranie. V této 
zóně je každý vybaven možností tvořit svou vlastní skutečnost. Pou-
žíváte-li pro sebe realitu vytvořenou někým jiným, je to vaše 
svobodná volba. Většina lidí na Zemi dovoluje ostatním, aby jim 
diktovali a tvořili pro ně realitu. Prostřednictvím frekvence kontroly 
můžete být kormidlováni tak, abyste hledali své odpovědi VNĚ 
SEBE. Až se objeví noví bohové, jste připraveni je uctívat. A jde to 
tak stále dál. Ti kteří kontrolují tímto způsobem frekvenci se v ní 
také ztrácejí a vy jste jejich zrcadlo. Až začnete žít v souladu se 
svým vlastním vedením a se svou vlastní odvahou, všechno se 
kompletně změní. Děje se to na mnoha místech. Tak jako myšlenka 
cestuje po Zemi, tak také existují vysoké cesty, jimiž může být 
myšlenka řízena skrze vesmír. Síťová práce a tvořivé kosmické 
paprsky jsou součástí mezigalaktického systému, jenž řídí všechno 
čemu věříte do jiných míst existence. A tak dokonce i dnes jste pro 
jiné živou inspirací, již ze sebe vyzařujete ve formě frekvence, která 
je potravou pro jiné systémy. Stejně jako my tlačíme energii 
z jiných systémů do vašeho systému, vy posíláte energii 
do ostatních systémů a působíte na ně – a nevíte o tom. Chceme 
abyste si uvědomili svůj zásah a sílu jíž působíte na systémy. Vůbec 
nevíte jak jste silní a to je také příčinou, proč můžete být 
nebezpeční. Pobrali jste neuvěřitelné množství této mutační energie. 
Co s tím budete dělat? Jak ji budete řídit? Máte se rádi?

Původní projektanti jsou konec konců mnohem více, nežli tato 
konkrétní zóna zde na Zemi. Jsou příští změnou v univerzální DNA. 
Chtějí odít veškerý vesmír do nové symfonie vědomí. Nejsou pouze 
příštím obnovením frekvence dosažitelné na Zemi. Jejich hra je 
mnohem větší. Jsou příštími restrukturátory rozsahu vibrací 
veškerého univerza. Vytvářejí to tak, že vstupují do klíčových zón 
aby odsávali a pak přinášeli s sebou různé vlivy. V různých 
centrech nastane všeobecné probuzení, takže veškerý vesmír změní 
svou frekvenci ve svém vlastním čase. Oni snažně prosili Boha 
o jeho zájem. Bůh se učí ze všech věcí, které existují, neboť sám je 
všemi věcmi. Stejně jako se učíte si vážit svých lekcí, věcí, jimiž 
projevujete sami sebe, Bůh si váží celého stvoření. Stvořitel nechá 
své stvoření BÝT a učí se podle svých možností tím, že se dívá, co 
se tam zrodilo, stejně jako se moudrý rodič učí od svých dětí. 
Stvořitel potřebuje abyste od něj odešli a přinesli nejnovější 
vynálezy zpět, tak aby je mohl prožívat a vyvíjet se. Bůh tedy 
obrátil svou energii k zóně svobodné vůle, protože z širšího pohledu 
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vaší budoucnosti začalo být jasné kam tento experiment povede 
když se mu nebude bránit a nechá se sám sobě. Energie může 
jednoduše bujně běžet a přitahovat si další energie. A tak nastane 
rozsáhlá možnost, že se v rozsahu stovek a tisíců let dosáhne 
diktátorství v tomto systému. Z místa v daleké budoucnosti je tento 
experiment přepracován: jeho základní energie je přeměňována 
a transformována. Tím, že chodíte do srdcí tohoto systému 
v různých vzezřeních, jste součástí této transformace.

Vaše lidská část má načrtnuto kdo je dobrý, kdo je špatný a kdo 
je kdo v kosmické hierarchii. Na toto téma máte množství literatury 
a všichni jste ji kupovali. Zničte všechny tyto ideje. Smažte každou 
z nich, VČETNĚ toho, kdo si myslíte, že jste. V řadě příštích let, ti 
kteří přijdou z oblohy možná nebudou členy Rodiny Světla. Budou 
zrcadlem těch na planetě. Řekli jsme vám, že vaše lekce je autorita 
– staňte se svou vlastní autoritou a přestaňte autorizovat svou vládu, 
své rodiče nebo učitele, své bohy. JE UŽ ČAS, ABY SE NYNÍ 
LIDÉ NA ZEMI STALI SUVERÉNÍMI. Lidé potřebují být nejprve 
klamáni, aby se mohli probudit. Mnozí z vás zjistí, že budou velmi 
frustrováni. Uvidíte věci, které ostatní neuvidí: uvidíte masové 
mánie, jenž se budou na planetě dít a nebudete schopni s tím žít. 
Uvidíte masy lidí, jenž kráčí vstříc falešným bohům, jenž jsou 
pošetilí.

Začínáte cítit, co může přicházet. Je to děsivý úkol, přinášet 
světlo. Když jej jednou přijmete do svého těla, už se nemůžete 
zastavit. Už nemůžete říci „Zříkám se týmu Světla. Nechci být 
zodpovědný jako člen Rodiny Světla.“ Někteří z Vás to někdy chtějí 
udělat, ale Světlo je jednou tady a to se nedá nic dělat. Chceme 
abyste si uvědomili, že vesmírné bytosti na planetě a kolem planety 
a jež cítíte, jsou „špatní chlapíci“ – s nimiž vaše vládní síly dělají 
obchody – obchodují se stejnými otázkami jako vy. Jsou to bytosti, 
které k vám odrážejí zpět vaše víry a vaše příběhy. Jsou vinni 
vašimi nesváry a svými divadélky s únosy lidí rozšiřují nevoli mezi 
organizované členy studující UFO objekty. Tyto bytosti působí jako 
zrcadlo, ukazujíce vám váš vlastní svět a to, nakolik se smíříte s tím 
co na celém světě provádějí vaši vládní činitelé. Proč trpělivě 
snášíte vládní média, které vás užívají? Mimozemšťané, kteří sem 
přicházejí nedělají nic jiného nežli dělá váš vlastní lidský druh. 
Masy dovolují svým vůdcům aby dělali co sami chtějí jejich 
jménem, protože masy nevystoupí a nezavolají: „Hej, s tímhle 
nesouhlasím!“ Na Zemi vládne sebeuspokojení. Vědomí na této 
planetě vypadá takto: „Udělej to pro mne. Nechci být zodpovědný. 
Staň se mým vládnoucím úředníkem. Buď mým učitelem. Buď 
mým šéfem. NĚKDO MI ŘEKNĚTE CO MÁM DĚLAT.“ Tito 
mimozemšťané vám to zrcadlí. Vzpomeňte si na seriál „V – jako 
vítězství“, jež nedávno běžel v televizi. Tento film vám dal 
představu o mazanosti jistých entit, které přišly z vesmíru, někteří 
lidé je vskutku uctívali a mysleli si o nich, že jsou to opravdu mistři 
plní sil. Říkáme vám, že takovéto scénáře jsou pravdivé. Na této 
planetě se děje splývání lidského vědomí s mimozemskou 
současností. Začíná se s tím velice rychle obchodovat.
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Mnozí z vás, kteří používají svou vlastní soudnost budou 
šokováni a polekáni pošetilostí a ideologickým uctíváním, jež část 
lidstva začne vyjadřovat jistým bytostem z vesmíru, kteří se vám 
představí jako stvořitelé, zvláště když nebudou mít těla jako vy. 
Budou schopny dělat mnohé věci a sdílet s vámi mnohé 
technologie. Možná, že vyléčí jisté nemoce, které však nejprve 
s sebou přinesou a pak budou učit vaše vědce základům vedení 
války. Budete znechuceni společností, neboť nové bohy nebudete 
přijímat a odejdete. Chápete, že noví bohové mohou být plazi? 
Myslíte, že je to trochu potrhlé? Držte se na svých židlích, protože 
nemáte žádnou představu o tom co přichází. Kdybychom vám řekli 
o všem co se chystá, dávno už byste utekli. Jsou zde někteří, kteří 
hrají obě hry. Jsou to dvojití agenti. Je to velmi komplikované a je 
čas abyste tomu rozuměli. Tlačíme na vaše předsudky a rozpínáme 
vaši identitu, protože vás na něco připravujeme. Jestliže jste již 
připraveni, budete schopni v nastalé skutečnosti stát pevně a nebýt
zdrceni tím co uvidíte kolem sebe.

Ach drazí lidé, jste v nebezpečí a jenom vy můžete toto 
nebezpečí odvrátit. Nefyzické oblasti vás stále podporují a členové 
Rodiny Světla jsou kolem vás a s vámi celý čas. Avšak je to na vás 
abyste ovládli zákony, které vám sdělujeme a zakotvili je na této 
planetě. Až začnete žít všechno co vás učíme – vážit si své 
totožnosti, vážit si souvislostí, vážit si toho, že jste součástí plánu –
pak poznáte, že i když jste ve středu kalamity a neuvěřitelných 
svárů, budete schopni vzdorovat zákonům lidstva.

Tvůrčí bohové mají své vlastní stvořitele k jejichž obrazu se 
vyvíjejí. Úchylky ve vědomí mezi tvůrčími bohy a jejich stvořiteli 
se děly v souvislosti s manipulací světů a vesmírů, nikoliv nezbytně 
manipulací lidí. Vy jako druh jste zmanipulováni v mnoha realitách. 
Tvůrčí bohové jsou sice kejklíři realit, ale kdo však nejprve kejkluje 
s jejich realitami vyvrhujíce je z jejich stvoření do všech těchto 
světů? Toto všechno je ZTRACENO. Dovolte svým mozkovým 
buňkám aby se prokousaly do existence, kde je neruší vaše 
racionální mysl, která se chce neustále šťourat v detailech. Tato 
zkušenost zahrnuje vzrůst cítění vašeho vnitřního já a pak jednoho 
dne, v jedno odpoledne, v jednu chvíli, majíce ohromující pocit 
VĚDĚNÍ; v pěti vteřinách božské extáze ve vás ožije tisíce stránek 
dlouhá skladba všech skladeb.
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5. KDO SE NESE NA STRUNĚ SVĚTLA

Ve vašem fyzickém těle je obsažena historie vesmíru. To, co se 
nyní děje na planetě, je doslova mutace vašeho fyzického těla, jenž 
vám potom umožní se vyvinout do bodu, kde budou nahromaděny 
všechny informace, jež jste schopni v sobě umístit. Děje se to 
procesem biogenetického inženýrství, jež s vámi nemá nic 
společného. Samozřejmě můžete tento proces urychlit tím, že s ním 
budete spolupracovat. Jako druh jste biogeneticky měněni bytostmi, 
které vás stvořily a které obnovují vaši DNA v periodických 
obdobích vaší minulosti. Toto časové období bylo naplánováno 
tvořícími bytostmi, nebo projektanty, jež se vrací zpět, aby navrátili 
svůj projekt do původního plánu. Pro účast na tomto projektu jich 
byli zavolány miliony. A miliony řekly: „Ano, jsme vyzařovači. 
Půjdeme pomoci tomuto projektu a podíváme se, jestli to dokážeme 
dobře. Zrekonstruujeme ty ruiny.“ Byly nakresleny plány 
a vyjasněny záměry. Genetici přemýšleli jak najít toho, kdo by 
navrátil ustupující geny a do nich strunu světla. S velkou péčí jste si 
vybrali původ svého rodokmenu, jenž by vám nejlépe umožnil 
zkombinovat světelně zakódovaná vlákna tak aby se příslušně 
vyvíjela.

Dříve nežli jste vstoupili do svého těla, jste se všichni odevzdali 
plánovaným událostem, jež v určitou dobu zapálí vaše kódy, které 
budou aktivovat vaši paměť. Pak jste vešli do svého těla 
a zapomněli na to.Všichni máte svůj plán a do jisté míry zapálené 
kódy, takže chápete, že existuje pro všechno důvod, nebo Boží 
plán, jehož jste součástí. Zapálení vašich kódů a realizace vaší 
osobnosti postupuje fenomenálně rychle. Příčinou je rozvíjející se 
DNA. Až budete mít v pořádku všechny helixy DNA, těchto 12 
helixů zaktivizuje systém vašich dvanácti čaker. Toto jsou vířivá 
centra nabitá informacemi, jež musí být přeloženy. Vyvíjíte se 
dokonce i tehdy, když nejste na planetě a možná, že vaše jiné 
identity jsou vyvinutější nežli je tato. Takže abyste se mohli vyvíjet, 
vrhněte se do situací, jež vás nejvíce vyzývají a jež vás vedou 
za hranice toho, co bylo obecně stanoveno jako strop, nebo hranice 
lidských možností. Máte se stát superbytostmi v každé realitě, 
do níž vstoupíte, poněvadž jako členové Rodiny Světla z branže 
vyzařovačů je toto vaše silná stránka. Máte důvod k tomu abyste se 
stali vyzývavými – nikoliv však aby vám to přinášelo problémy, 
nebo abyste tvořili nesoulad, nýbrž způsobem, jenž by tvořil 
harmonické výzvy. Svým klidem vyzýváte starou vibrační frekvenci 
aby se projevila.

Třenice, jež pociťujete ve styku s ostatními se dějí proto, že jste 
na této cestě vývoje a tryská z vás síla. Ostatním se to nelíbí, neboť 
nejsou zakódováni, aby v této době chápali vaši cestu. Někteří lidé 
nejsou pro toto vůbec kódováni. Jiní znají plánované změny a přišli 
se sem jenom dívat. A některé ustrašené bytosti sem přišly proto, že 
vědí, že jestli budou mít odvahu vstoupit na tuto planetu – pokud si 
neuvědomí, co plán na této planetě obsahuje – tyto bytosti již tím, 
že se této cesty odvážily, dosáhnou toho, že se jejich vědomí 
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katapultuje do vědomí vyššího i tehdy, když jejich účast zde bude 
znamenat jenom prostě zde být. Pouhé bytí v blízkosti tohoto druhu 
aktivity jako se děje nyní na Zemi je posilující. Takže si važte 
všech, kdo jsou nyní na planetě a jež se rozhodli této velké 
frekvenční změny zúčastnit. Všichni tito účastníci jsou zde potřební 
aby se mohla nastolit změna staré frekvence, k čemuž je zapotřebí 
i jejich energie. Ti, kdož se otevřeli světlu si doslova 
přearanžovávají svá těla. Občas se můžete v noci vzbudit a doslova 
cítit tento proces. Ono rearanžování těla je obnovování vaší DNA.

Vaše DNA je vlákno; vědci na Zemi „přišli“ na to, že je to 
vlákno spojovací. Vědci dělají to nejlepší co umí, ale dostali se 
jenom k bodu, kdy našli jisté kódy v jistých druzích DNA. Rovněž 
nalezli supravodivé části DNA. Jinými slovy jsou zde její některé 
části, které dokáží a jiné jež nedokáží přeložit nebo vysvětlit, takže 
si myslí, že jsou tyto její části jaksi okrajové a nazývají je „DNA 
bez informační hodnoty.“ a jsou z toho v rozpacích. Mluvili jsme 
o tom, že jste všichni výtvory tvořivých bytostí, tvořivých bohů. 
Jste vytvořeni jako domy, které se budou rozšiřovat, nebo se k nim 
v budoucnu bude přistavovat. Jste nyní na křižovatce, kdy ti, kdož 
vás zamýšleli k vám něco přistavují. To, co vědci nazývají „DNA 
bez informace“, ve vašich tělech dlouhý čas spalo a teď se to začíná 
aktivovat. Když učíme, vždycky zdůrazňujeme důležitost 
okysličování, protože kyslík živí kódy a probouzí mrtvou DNA 
ve vašich tělech (jež však není vůbec mrtvá). Tato její část vám 
umožňuje hluboké vnímání, které vám dovoluje se stát pozorovateli 
veškerenstva, čtyřdimenzionálními bytostmi. Toto probuzení DNA 
vám umožní změnit svůj pohled, své slyšení, zvýšit rozpětí vaší 
mysli atd. Tato spící část, jež balamutí vaše vědce se začíná 
oživovat.

Měníte se tak rychle, že jistí vědci nazývají tento proces nemocí, 
jiní však s tím velmi souhlasí, přesvědčujíce vládu, aby investovala 
miliardy dolarů do zkoumání DNA. To co se ve vašich tělech děje, 
opravdu není nemoc. Začínáte se přirozeně měnit a přearanžovávat. 
Tato mutace se většinou děje ve vašem spánku, takže když se ráno 
vzbudíte, můžete cítit, že se ve vašem těle něco změnilo. Je třeba 
předpokládat, že se ve vás tyto změny začnou projevovat, a že 
začnete vyvíjet nové schopnosti. Automaticky budete vědět mnoho 
věcí. Původní konstruktéři lidského těla jsou laskavé bytosti. Když 
vás tito původní stvořitelé vytvářeli, velmi štědře vás vybavili 
geneticky, dali vám ohromnou vitalitu ducha a možnost vyvinout 
ohromné schopnosti. Mnoho těchto schopností je uskladněno 
ve vašem těle, ve světelně zakódovaných vláknech, jenž byla 
zašmodrchána a nyní se vracejí ke své funkci. Tyto informace 
souvisí s vašimi kostmi a s kostrou. Když vaše kostra plní svou 
funkci, ze skrytých silových polí se uvolňují energie, kosmické 
paprsky se tlačí do vašeho těla a světelně kódovaná vlákna uvnitř 
vašich buněk se začínají obnovovat. Pak zjišťujete, že se měníte. 
Tato změna bude patrná všude, kam se podíváte. Současný 
vývojový systém, plánovaný tvořivými bytostmi aby vás pozvedl 
do vyšších dimenzí, nebo frekvencí a je založen na vývoji dvanácti 



30

helixů, jenž souvisejí s centry dvanácti čaker – sedmi v těle a pěti 
mimo tělo. Stane se to jednoduše tak, že se tento systém čaker 
vstřelí dovnitř těla. S ohledem k vývoji helixů v lidském těle, musí 
být dosažen jistý společný základ frekvence dokonce i těmi lidmi, 
jejichž vyvinuté schopnosti mohou dosáhnout jen ten nejnižší 
možný frekvenční stupeň.

Jsou lidé, kteří mohou jít za hranici dvanácti helixů. Obecně však 
stav lidstva nemůže tohoto druhu urychlení dosáhnout. Pro lidi je 
však velikým pokrokem dostat se ze dvojité helix ke dvanácti-
vláknové. Někteří lidé budou fungovat se dvanácti helixy již 
v krátkém čase, zatímco ostatní lidé na planetě tohoto stavu 
dosáhnou až v pozdější části tohoto desetiletí. Je to prostě proto, že 
každý jednotlivec je kódován aby přijal frekvenci tehdy, až ji bude 
schopen vstřebat a používat. Mnozí již mají obtíže v tomto ranném 
období Plánu s přijímáním změn. Velká většina lidí na Zemi je 
přesvědčena, že existuje jenom jedna realita a žádná jiná. Toto 
přesvědčení by mohlo lidstvo značně brzdit. Osoba, jejíž helixy 
budou plně aktivizovány v sobě probudí vnitřní vědění, vědění, jenž 
jde za hranice toho, co se až doposavad učila. Toto vnitřní vědění je 
vědění o sobě samém, vědění, že existuje mnohem více nežli 
fyzický svět. Věřte tomu, chápejte to, vězte to.

Fyzický svět je klíčem k duchovnímu světu. Svět ducha 
a sebevyvíjení je na pokraji informační exploze: zachycujte energii, 
nechte ji volně proudit a vše vám bude dáno. Toto vše závisí 
na vývoji světelně kódovaných vláken, jež se skládají z milionů 
a miliard drobných vlákének. V tomto příběhu jsme vás seznámili 
s tvořícími bytostmi, jenž sem přišly aby vámi manipulovaly pro 
uspokojení svých potřeb. Potřebovaly omezit vaši inteligenci 
a udělaly to tím, že rozpojily a zpřeházely světelně kódovaná 
vlákna, jenž formují helixy DNA. Tato vlákna se nyní opět začínají 
spojovat do helixů. Helixy se budou vyvíjet tak, aby místo jejich 
nynějších tří pramenů se spojilo všech dvanáct pramenů vláken. 
Jakmile začne všech těchto dvanáct helixů nebo lan naplněných 
světelnými vlákny v těle vibrovat, každý s pramenů se spojí 
s některou čakrou. Tělo obsahuje množství čaker, s nimiž se může 
spojit množství helixů. V současné době může lidstvo dosáhnout, 
aniž by se zničilo jejich vědomí, dvanácti helixů. Takže teď se 
ve vás vyvíjí dvanáct helixů, jež se spojují se dvanácti čakrami – se 
sedmi v těle a pěti mimo tělo, jak jsme se již zmínili. Se sedmi 
čakrami uvnitř těla není příliš těžké pracovat, lze je po jistém 
tréninku pociťovat, můžete je všechny zaznamenávat. První tři jsou 
čakrami přežití, sexuality a vyciťování. Čtvrtá čakra je centrem sou-
cítění a jsme jí spojeni se všemi věcmi. Pátá krční čakra se vztahuje 
k mluvení. Šestá je třetí oko, vidění světa. Sedmá je korunní čakra, 
jež se otevírá poznáním, že pravá identita je za fyzickou formou. 
Když se dostanete k páté čakře, musíte začít hledat nové cesty jak 
znázornit to, co jste dosud nepokládali za skutečnost. Osmá čakra je 
v oblasti vaší aktivity. Vypadá jako dvanáct, nebo i více částeček, 
vznášejících se nad vaší hlavou. Většina lidí má svou osmou čakru 
uzavřenou ve svém fyzickém těle. Devátá je umístěna rovněž 
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několik stop mimo tělo. V momentě, kdy se zformuje devět helixů, 
tato čakra se přemístí do atmosféry Země a stane se jednou z čaker 
Země, jimiž je vytvářena síťová práce Světla na planetě. A to je 
spojení.

Desátá, jedenáctá a dvanáctá čakra jsou mnohem dále v prostoru. 
Desátá čakra, jakmile je propojena a aktivována, bude umístěna 
ve slunečním systému. Jedenáctá čakra se přemístí do vašeho 
galaktického systému a dvanáctá bude umístěna a zakotvena 
na některém místě tohoto vesmíru. Z těchto osobních center k vám 
začnou proudit informace, neboť jsou to zároveň kolektivní centra, 
právě tak jako centra vašich čaker. Až se naučíte překládat 
zkušenosti vašich čaker zjistíte, že váš život je docela jiný. Ne 
všichni lidé na této planetě nyní procházejí změnami, neboť nejste 
všichni kódováni na stejné období. Každý z vás sem přišel za jiným 
účelem, každý má svůj vlastní záznam, kdy, kde a jak nejlépe 
působit. Mnozí z vás jste na cestě, jež vás povede k pochopení toho, 
čím jste pověřeni. Zatímco se to učíte, život se pro vás stane 
životem bez úsilí, neboť se stanete vozítkem pro působení Světla 
a vy se budete pohybovat pouze tím, že se odevzdáte. Každý bude 
těmto změnám vystaven v jiném období, neboť nelze, aby se děly 
všem současně. To by vytvořilo zmatek i tam, kde je jistý pořádek 
potřebný. Jakmile jedinec prochází změnou a vyhodnocuje své 
zkušenosti, může se obrátit na někoho, kdo již změnami prošel. Pro 
ty z vás, kteří začínáte jako první, může být proces velmi obtížný. 
Jste ukazatelé cesty. Jestliže jste schopni projít změnami, můžete 
vytvářet cesty pro ostatní. Existují trasy cest, jež naznačují jisté 
události jež se mohou dít, přejete-li si se v této době zapojit 
do síťové práce. Čím více jste v každém okamžiku svého vývoje 
odevzdanější, tím dříve se další lidé budou měnit.

Byly doby, kdy lidský duch existoval ve vyšších 
dimenzionálních frekvencích, měli jste schopnost procházet 
realitami a manipulovat hmotu silou svých myšlenek. Mnohé 
z těchto schopností byly potlačeny bytostmi, které vás doposavad 
ovládaly. Musíte chápat, že v každém období má každá realita 
různé pečovatele a hospodáře. My používáme termínu pečovatel 
v neutrální formě. Vy tohoto termínu používáte na někoho, kdo 
ochraňuje. My to myslíme tak, že pečovatel dohlíží nad realitou 
a možná ji i chrání před ostatními, těmi kteří chtějí tuto realitu 
měnit. Pečovatelé, nebo ochránci nejsou vždy nutně laskavé, 
povznášející entity. Entity, které doposavad pečují o vaši realitu by 
chtěly udržovat z dosahu ty entity, které by vás chtěly osvobodit. 
Proměnou, jež se s vámi kdysi udála, jste toho mnoho zapomněli 
a mnoho z vašich vrozených schopností bylo potlačeno 
a rozmetáno, takže nefungovaly. Kontrola ve vaší společnosti 
omezila vaši mysl. Kolem Země bylo instalováno ochranné pole 
abyste se nemohli dostat k informacím o jiných realitách a pokoušet 
se v sobě hledat jejich smysl.

Nyní je celá planeta ponořena do rozpínajících se realit. Abyste 
se mohli do těchto jiných realit dostat, musíte nejprve propátrat 
svou vlastní realitu. Na dvacetiletou psychoanalýzu však není čas. 
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Musíte zabrat a pár desetiletí vašeho emocionálního vývoje 
zvládnout v několika málo hodinách. Vydáváte se na vysokou 
emocionální cestu, neboť lidské tělo vyjadřuje samo sebe skrze 
emoce. Je to jedinečný dar vašemu druhu. Nejprve budete 
potřebovat odhalit své vysoké emocionální cesty do oblastí, které 
jste sami před sebou v minulosti zakrývali. Jakmile se uvnitř vás 
tyto údaje propojí, začnou plynout vzpomínky na události, jež byly 
pro vás těžké, nebo na události, se kterými jste si nevěděli rady. 
Někteří z vás si možná vzpomenete na své kontakty s mimo-
zemšťany, jež jste všichni ve svém dětství prožili. Někteří z vás si 
oživí své sexuální zážitky, kterým nerozuměli, ať již při tom hráli 
pasivní nebo aktivní roli. Takové věci byly hluboko pohřbeny 
ve vašem emocionálním těle, neboť ono je velmi citlivé když jej 
někdo posuzuje a mentální tělo disponuje ohromným posuzováním. 
Emocionální tělo ve spojení s duchovním tělem tyto věci před vámi 
skrývá. Všichni si myslíte, že víte kdo jste. Vaše představy o tom, 
kdo jste, jsou založeny na vzpomínkách z vašeho současného 
života. Chceme s vámi prodiskutovat to, že máte řadu paralelních, 
legitimních existencí, jež mají každá své vzpomínky, jež jsou ve vás 
všechny uloženy. Doposavad jste tyto vzpomínky, nebo události 
svých jiných existencí nechali spát, neboť je vaše emocionální tělo 
nedokázalo zpracovat.

Většina z těchto ve vás uzamčených vzpomínek se týká vaší 
sexuality, neboť je to vaší částí, které nerozumíte a abyste pochopili 
její důvod, musíte se do sebe hluboko ponořit. Co je vlastně 
sexualita? Kdo vytvořil pravidla, co je pro sexualitu vhodné a co 
není? Také jedna z věcí, jenž ve vás vyvstane bude, že si uvědomíte 
kontakty a energie, jež byly průběžně kolem mnohých z vás 
ve vašem mládí aby vás učily, ale vy jste tyto události zablokovali, 
neboť vám nebyla dána podpora k tomu abyste věřili, že se to 
doopravdy dělo. Jakmile se ve vás ozve přání 
po mezidimenzionálním pátrání, pak vzpomínky, jež jste sami před 
sebou skrývali, vyjdou do popředí. Budete ohromeni, že jste 
kompletně zapomněli celé rozsáhlé úseky vašeho života, zvláště 
události kolem svých dvanácti let. Žasnete, až zjistíte schopnosti 
svého nervového systému, který může zadržet plynoucí údaje, jež 
mysl nedokáže zpracovat. Takže deska je tam, jenom ji přehrát. 
Nyní budete schopni zpracovat mnoho věcí, neboť se budete učit 
být neutrálními a neposuzovat nic, čeho se účastníte.

Jestliže zkoumáte své normální tělo, svou identitu a tento život,
dělejte to rychle. Nemáte na studování léta času. Jakmile budou 
informace ve vaší DNA opět použitelné, začnete být schopni cítit 
jak se události tohoto života propojují a rozkvétají, a že souvisí 
s mnoha různými místy kde jste žili a s různými identitami, kterými 
jste byli. Konečně se osvobodíte od posuzování, a proto budete 
schopni poznat co se doopravdy dělo, neboť to budete 
bezprostředně prožívat prostřednictvím své buněčné paměti. Je 
jenom jediná cesta, jak postoupit do vyšší frekvence a tak vytyčit 
budoucnost svého působení na této planetě. Neposuzovat svou účast 
v tomto procesu. Je to velmi všeobsáhlé a velmi důležité. Prociťte 
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co jsme právě řekli. Tento proces zahrnuje smazání všech dosud 
existujících paradigmat a stání se jaksi bludem reality. Potom 
začnete chápat, že opravdová a pravá existence byla před vámi 
vlastně zastírána. To je podmínkou abyste začali chápat kdo jste.

Nejste sami. Nemůžete to dělat sami. Chceme vám říci, že jste 
jaksi standartním nosičem své duše a že jsou ve vás další aspekty 
vašeho já, jenž mají každý svůj příběh a vstupujíce se do času 
vašeho současného já, tvoří vír energie, jež bude způsobovat 
všechno, co se ve vašem životě bude dít. Nemůžeme ani dostatečně 
zdůraznit důležitost této doby, vzrušení a radost, kterou v sobě nese 
– pokud se chcete změnit. Jestliže se však nechcete měnit a nechat 
věci ať se dějí, budete procházet zkušenostmi, které budou méně 
než radostné. Každý z vás máte něco, co nechcete odložit. Každý 
z vás je v některé oblasti svírán a k jiné zase příliš lne. A navíc 
každý z vás sem přišel něco odčinit, a tak je vaše duše dychtivá to 
prožít. Je to něco jako nedokončený obchod. Pro některé z vás 
spadla opona velmi rychle a chce se vám říci: „Co tady zase dělám? 
Já chci odsud pryč!“ Ti z vás, kteří chápou vyšší oblasti, se často 
na této planetě cítili osaměle. V této době jsou vás zde miliony 
a vytváříte obrovskou podporující skupinu. Začínáte se potkávat 
a nalézat jeden druhého a začínáte spojovat svá vědomí – své jemné 
hedvábné vlákno připojujete ke svazku vláken veškerého vědomí. 
Uvidíte nejkrásnější spojování, jež se bude dít bez velkého úsilí, 
neboť takový je plán a vy jste vedeni k jistým věcem.

Když jste sem přišli, byla celá planeta pod kontrolou, takže jste 
nebyli schopni sami vládnout své skutečnosti. Byli jste učeni, že 
všechno je souhra náhod a okolností, a že všechno závisí na něčem, 
o čem vám nikdo nedokázal nic říci. A to je špatně! Vy jediní 
můžete kontrolovat svou DNA. Máte kompletní kontrolu nade vším. 
Dokud na to nepřijdete a neuvěříte tomu budete v tomto vesmíru 
svobodné vůle ve vleku ostatních. A ve vaší nevinnosti budete 
vystavováni událostem které dovolí, abyste byli pod kontrolou.
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6. ODEMKNUTÍ HISTORIE

Každá DNA obsahuje kódování a proto jsou její helixy a její 
genetický materiál vytvořeny ze světelně zakódovaných vláken –
droboučké pavučinkové nitky jenž nesou informace způsobem 
podobným optickému systému. Pilíř Světla, který používáte abyste 
se aktivovali a dovolili tak informacím aby vstoupily do vašeho 
těla, je rovněž složen ze světelně kódovaných vláken. Tato světelně 
zakódovaná vlákna v sobě nesou rozsáhlé možnosti, množství údajů 
a informací, jimiž je vaše tělo plněno. Když se propojí dohromady 
do určité konfigurace, pak tato vlákna začnou společně pracovat 
a vynesou na povrch informace, jež objasňují minulost kterou 
v sobě nesou. Světelně kódovaná vlákna ve vašem těle jsou 
podobna obrovské knihovně – knihovně, která je tak gigantická, že 
v sobě obsahuje historii celého vašeho vesmíru. V průběhu historie 
žilo na Zemi mnoho různých druhů. Vy jste přesvědčeni, že lidstvo 
pochází z této planety. LIDSKÉ BYTOSTI SEM BYLY 
ZASAZENY ZVENKU. Lidé budou šokováni, až v krátké době 
odkryjí kostry velmi odlišných bytostí nežli jsou sami. Některé 
z nich již byly nalezeny, konkrétně v jižní Americe, takže byly 
popsány i v některých nevýznamných plátcích a buďto odloženy 
jako nesmysl, anebo byly se strachem a obavami zamčeny v tre-
zorech. Až vědomí lidí dosáhne frekvence vnímavosti a nervový 
systém masové psychiky se ustálí v bodě, kdy bude schopen změnit 
svá paradigmata, samotná Země vydá svá tajemství, která 
zprostředkují různé posuny Země, povětrnostní děje, psychická 
odhalování atd. Vyjde najevo celá docela nová historie.

Úkol, který máte před sebou je vědomě řídit, určovat a svou vůlí 
rozvíjet svojí DNA. Toto řízení, chtění a určování není lehké, neboť 
musíte projít mnoha jsoucnostmi – identitami. Z perspektivy 
minulosti vaší multidimenzionální existence, nebo esence vaší duše 
jste byli mnoha druhy charakterů a některé z těchto zkušeností byly 
bolestné. Byly vyzývající a obtížné.

Nastává pro vás doba, abyste těmito výzvami prošli a tím, že 
dovolíte světelně zakódovaným vláknům se aktivovat, odemknete 
svou minulost jenž je uvnitř vás, formujíce nové helixy a dovolíte 
sami sobě přijmout nové informace obsažené ve vaší DNA. Tyto 
informace se tlačí ven. Vždycky to vaší logické mysli nebude dávat 
smysl. Naučíte se, že vaše logická mysl má své opodstatnění, ale, že 
není vaší identitou. Logická mysl je mnoha lidmi nadužívaná. Je 
přepínána a zneužívána a když ji příliš používáte a zneužíváte ji, 
tvoříte ve svém těle stresy. Nepotřebujete vždy logicky chápat to, 
co prožíváte. Pozorujte sami sebe, udržujte neustále humor 
a pamatujte, že se vyvíjíte. Budete procházet mnoha věcmi, neboť 
se šplháte po žebříku své identity vytvořené systémem vašich čaker. 
Čakry jsou energetická informační centra, která jsou klíčem 
k životům v nichž vyjadřujete sami sebe v té které oblasti. Je 
nezbytné abyste v několika příštích letech svou identitu odkryli.

Světelně zakódovaná vlákna jsou nástrojem Světla, součástí 
Světla a vyjádřením Světla. Tato vlákna existují jako miliony 
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jemných vláken na kterých jsou navlečeny vaše buňky, zatímco 
protilehlá světelně zakódovaná vlákna existují vně vašeho těla. 
Světelně kódovaná vlákna obsahují Jazyk Světelné Geometrie, v níž 
jsou zaznamenány příběhy o tom, kdo jste. V minulé době se tato 
světelně kódovaná vlákna nebyla schopna na planetě projevit, neboť 
zde byl tvořen vývoj temným týmem, jenž je udržoval v odstupu. 
Světelně kódovaná vlákna jsou jako paprsky, které udržují 
geometrickou formu jazyka. Přicházejí k vám z kosmické databanky 
a nesou informace. Mnozí z vás jste v bodě, kdy již nepotřebujete 
své tělo léčit. Máte spontánní výchovu nebo implantát vložený 
do vašeho těla aby vás učil. Toto se bude dít v příštích letech. 
Někteří lidé na této planetě, konkrétně ti, kteří pracují s krystaly se 
budou učit naplňovat a aktivovat jiná lidská těla světelnými vlákny, 
proudícími skrze krystaly. Těm, kteří budou vyhledávat tuto pomoc, 
budou v jejich tělech vlákna aktivována, aby mohla obdržet oka-
mžité informace a okamžité znalosti. Tímto způsobem se vyvíjí 
nová výchova. Budou existovat bytosti, jež vám při této práci budou 
asistovat. Budete schopni tyto bytosti rozpoznat a poznat i jiné 
reality, jenž existují kolem vás.

Když byly informace ve světelně kódovaných vláknech 
zpřeházeny, knihovna uvnitř vás nic nevyzařovala – bylo to prostě 
tak, že všechny knihy byly vyházeny z regálů a nechány ležet 
uprostřed místnosti. Představte si, že vstupujete do místnosti zvící 
gigantického stadionu a všechny knihy, nebo informace v nich 
uložené jsou bez ladu a skladu naházeny uprostřed něj. Jak budete 
moci pak cokoliv nalézt jinak nežli náhodou? Kdyby lidé nevěřili 
na náhodu, nemohli by nikdy chápat co se děje. Informace uložené 
ve vláknech byly ve vás ponechány, ale neexistovalo ohledně nich 
logické vysvětlení. Takže jak můžeme dnes nalézt tyto informace? 
Informace se nám objeví samy. To je dnešní proces, Nemusíte je 
hledat, neboť toto jejich objevení je dědictvím vašeho původu. 
Jakmile vaše DNA začne formovat nová vlákna, tato nová vlákna 
budou vašim nervovým systémem cestovat do těla, jež se právě 
vyvíjí a objeví se vzpomínky, které budou proudit do vašeho 
vědomí. Musíte na vývoji svého nervového systému pracovat, 
vtlačovat Světlo do svého těla, okysličovat svůj systém, učit se jak 
se energeticky urychlit a zvát mnoho představ a prožitků do svého 
těla. Jakmile začne tento proces vzrůstat a živit sám sebe ve vašem 
těle, jednoduše to pozorujte, protože budete chtít vědět o co běží. 
Jestliže budete ke svým zážitkům přistupovat škrobeně, je to jako 
byste jednu knihu četli stále znova a znova. A jiné vás nezajímaly. 
V tomto procesu je více: JE V NĚM CELÝ PŘÍBĚH. Tento celý 
příběh má souvislost s celou vaší duší. Jako členové Rodiny Světla 
držíte ve svých tělech vědomé uvědomění si všech svých existencí. 
Souhlasili jste abyste přijali všechno co jste kdy dělali a role, které 
jste hráli ve všech svých existencích a pak abyste řídili různé reality 
a měnili je v souladu se svým pověřením zde. Protože jste členové 
Rodiny Světla.

Trojitá helix vás přivádí do vašeho pocitového centra. Pocitové 
centrum jsou emoce a emoce jsou vaše cesta nebo most, nebo 
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jízdenka k vašemu duchovnímu já. Když lidé popírají své 
emocionální já, nemohou se dostat ke spirituálním oblastem. 
Kristus řekl: „Poznejte sami sebe.“ POZNEJTE SAMI SEBE. Toto 
poselství bylo planetě přineseno před mnoha lety, ale bylo 
překrouceno, takže lidé nemohli porozumět jak velcí vlastně byli, a 
že jediné co mají dělat je změnit sami sebe. Práce je vždycky 
vnitřní. Když chcete vědět jak postupovat aby se planeta změnila, 
vždycky vám odpovídáme, abyste pracovali sami na sobě. Rozvíjeli 
sami sebe. Šli za hranice sama sebe. Naučte se jak se stát 
multidimenzionálními, jak existovat v astrálním světě a cestovat 
za hranice svého fyzického těla. Změňte názor, že fyzickým tělem 
všechno končí, což vám bylo říkáno abyste mohli být pod 
kontrolou. Ve vesmíru svobodné vůle je kontrola součástí hry, 
neboť tam vždycky chce někdo vládnout. Jste členové Rodiny 
Světla. Ve kterou autoritu věříte? 

DNA je živoucí historií pravdy a života. Jestliže jste s touto 
historií schopni splynout, jste schopni existovat bez videa, 
magnetofonů nebo knih. Jste schopni prožívat. Mnohé přírodní 
národy se pokoušely kolem celé planety nalézt zbytky živoucí 
knihovny. Vyjadřuje to jejich úctu k Zemi, ke zvířatům a jejich 
chápání, že všechno souvisí se vším. Tyto přírodní národy byly 
pravděpodobně přivedeny na tuto planetu jako na místo svého 
tréninku a v příslušném čase i na místo mocné aktivace. DNA drží 
kód. Ten obsahuje projekt vaší identity, plán veškeré existence, 
historii vesmíru i historii života v této konkrétní oblasti. A toto 
všechno je uskladněno v buňkách lidí. Původní DNA správců této 
planety, lidí, má geneticky plánovaný systém, jehož základem je 
číslo dvanáct. Dvanáct vláken genetického materiálu je tudíž 
spojeno s mnoha informačními zdroji, jež rovněž nesou číslo 
dvanáct. Vzpomeňte si, skutečnost zrcadlí skutečnost. Lidé jsou 
nyní bombardováni informacemi své dvanáctivláknové DNA jenž 
korespondují s informačními centry uvnitř a vně jejich těla. Země 
teď vstupuje do období, kdy se vracejí její původní projektanti aby 
opět zaktivovali systém dvanácti helixů v lidských druzích a aby 
přijali Zemi zpět do svého držení. Když před aeony let byla 
vytvořena biologická knihovna, bylo rozhodnuto, že správci planety 
– lidé obdrží klíč k odemknutí údajů, jenž jsou uloženy v této 
živoucí knihovně. Jak se to váže ke dvanácti informačním centrům? 
Když je lidský systém čaker průchodný, propojen a aktivován, 
informace začnou hledat jak samy sebe vyjádřit a stanou se 
dostupnými. Jsou zde jisté věci, jež budou kódovat nebo spouštět 
tyto informace, přinášejíce je do popředí existence, aby začaly sami 
sebe vyjadřovat. Jestliže jste polapeni svými informačními centry, 
sedmi ve vašem těle a pěti vně vašeho těla, jste připraveni obdržet 
energii skrze jiný soubor dvanácti informačních center. Když 
aktivujete svých dvanáct čaker zachytíte do sebe energii usklad-
něnou v souborech, souběžných s dvanácti centry, které budou dále 
aktivovat váš proces. A toto konečně vašemu mozku umožní 
kompletně a plně fungovat jako vaše databanka.

Dvanáct souběžných realit obsahuje způsoby jak odblokovat 
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zadržované informace. Těchto způsobů je mnoho. Můžeme to třeba 
přirovnat k vládní policii, která používá různých hladin otisků prstů 
a různých znaků, aby dosáhla konečného množství informací. Je 
mnoho různých způsobů jak propojit věci, jestliže je v nich 
uskladněno něco velmi vzácného. Aktivace dvanácti vláken DNA 
souvisí s aktivací, rotací, pohybem a otevíráním dvanácti center 
informací – dvanácti čaker, nebo éterických energetických disků. 
To je začátek spojování rotující dvanáctky. Jakmile je takto 
pověřená energie umístěna, přivádí a tlačí energii do dvanácti 
nebeských těl ve vašem slunečním systému. Tato těla pak začnou 
zpětně krmit Zemi energií. Sami sebe aktivují tím, že si zpětně 
uvědomují svou činnost, takže se potom může Země biogeneticky 
oživovat. Existuje velmi mnoho těchto skupin dvanácti – například 
dvanáct rotujících vesmírů. Otáčením dvanácti center začne chaos 
nového vědomí, protože až se začne těchto dvanáct energetických 
center – konkrétně pět vnějších – řítit zpět na planetu, začne 
neuvěřitelně silné proudění nové energie. Formování dvanácti 
helixů neznamená, že se jako druh stanete naprosto informovanými. 
Znamená to, že proto aby se mohl lidský druh katapultovat vpřed 
do vyššího vědomí, je potřebné určit maximum a minimum změny, 
aby se vytvořil nový standart projevu. Tato změna sem vnese novou 
frekvenční hladinu, která bude na každou osobu působit podle 
jejích vlastních potřeb. Proces by bylo možné přirovnat k novému 
Slunci, které se narodilo ve vaší atmosféře. Těchto dvanáct helixů 
neobsahuje naprosto všechny informace uložené uvnitř světelně 
kódovaných vláken. Přesto zformování dvanácti helixů vám jako 
druhu umožní vidět mnohem větší obraz o tom, kdo jste. Jako 
členové Rodiny Světla víte kdo jste. Nyní jste v maskách jako lidé, 
ačkoliv někdy provádíte takové věci, že už ztrácíte přehled o tom, 
kdo jste. Od věčné části své bytosti víte, že jste členové Rodiny 
Světla.

* * * * * * *
Nazýváme Zemi živoucí knihovnou proto, že máte všichni 

představu o tom, co knihovna je: je to místo, kde jsou uskladněny 
dostupné informace. Používáme této analogie proto, abychom 
ve vás vyvolali představu, že všude kam jdete jste v knihovně. Ještě 
však nevíte kde se v ní informace nalézají, nebo jak je přeložit. To 
je představa, kterou bychom rádi, abyste všichni brali. Bude to 
vytvářet větší lásku k Zemi a více si uvědomíte, že existuje něco, co 
všechny spojuje s tímto místem. Nikdo již se nebude potřebovat 
cítit osaměle jestliže nalezne, že existuje inteligentní život, toužící 
s lidskými bytostmi komunikovat. Jakmile se spojí dvanáct helixů, 
které zachytí dvanáct informačních center, knihovna bude 
aktivována. Lidé byli zamýšleni jako klíče ke zpřístupnění těchto 
informací v živoucí knihovně. Je mnoho příběhů, jež se této věci 
týkají. Před miliony let existoval na této planetě společný život, 
konkrétně v době dinosaurů, kdy tato ohromná zvířata fungovala 
jako ochránci planety když jisté energie zde vytvářely skladiště 
údajů. Dělo se to miliony let.

Právě teď je dvanáctka systémem který spojuje a jestliže se 
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rozhodnete, uvidíte to všude kolem. Byla to symbolická nabídka pro 
případ, že jednoho dne objevíte něco co vás spojuje s něčím někde 
jinde. Není to váš přirozený rytmus, ale úkol pro celou skupinu 
abyste použili energii dvanáctky v mnoha jiných systémech reality. 
Je to zakódovaná formule. Mnoho věcí, které logické mysli 
nedávají žádný smysl, mají ohromný smysl pro světelně kódovaná 
vlákna a pro tělo, jakmile se stanete citlivějšími. Jsou tací, kteří by 
mohli říci, že je to velmi neúčinný systém a že nemá přirozený 
průběh. Avšak tento systém dvanácti měl vliv na zkompletování této 
planety. Ve skutečnosti jste systém třinácti. Kolikrát za rok je měsíc 
v úplňku? Třináctkrát. Přichází třináctkový systém. Brzy se mu 
otevřete, neboť budete procházet časem.. Energie třinácti se 
pohybuje za logikou a obecnou platností.

Nyní, jak již jsme se zmínili Rodina Světla přichází na planetu, 
aby v sobě zakotvila energii proudící od původních projektantů. 
Tato energie bude vytvářet genetickou proměnu a bude 
znovuaktivovat a rozmotávat světelně kódovaná vlákna. Vlákna 
vytvoří dvanáctihelixový systém, jenž může tělo postrčit aktivaci 
vstříc. Toto bude činit lidské bytosti velmi cennými, protože pak 
budou použitelné pro zpřístupnění údajů, které jsou uskladněny 
na Zemi. Co je to za tolik důležité údaje? Jsou zamaskovány 
v hmyzu, květinách, prasatech a v ocasech oslů a v králičích uších 
a ve všech věcech... A je to na vás, abyste to vyluštili. Chceme 
zdůraznit, že když byly údaje uloženy ve dvanácti knihovnách, bylo 
to v mnoha různých regálech. Když jste vstoupili do knihovny, 
viděli jste před sebou různé vysvětlující kódy. Jinými slovy, bylo 
tam mnoho různých způsobů, jak do knihovny vejít. Nemohli jste 
prostě vejít a říci, „mám volnou vstupenku abych si vzal všechny 
tyhle informace.“ Tak jako musíte mít potvrzení abyste mohli 
vstoupit na jistá místa, tak také tyto knihovny, držící nesmírně 
vzácné informace, mají svůj ochranný systém. Existoval důvod 
stavět nejprve tento ochranný systém, neboť v té době převážně 
proudila vesmírem tyranie. V zájmu jisté části energií, nazývaných 
Držitelé Času bylo, aby se informace nedostaly do nesprávných 
rukou. A tak s velkou hravostí byly knihovny plánovány mnoha 
různými způsoby. Ostatní knihovny, nebo chcete-li světy nejsou 
vůbec takové jako váš svět. Úkolem Držitelů Času bylo aby 
vyprojektovali projekt skrze který by se mohlo vědomí vyvíjet, 
dostávat informace a být použitelné ke zpřístupnění informací.

Původně byla role lidí jako ukazovatelů cesty ke knihovně velmi 
ctěna. Bez člověka nemohl nikdo knihovny dosáhnout a čím více 
jste byli člověkem, tím snáze jste mohli získat ke knihovně přístup. 
Člověk byl dosti volný a zároveň dosti propojený k tomu, aby mohl 
nalézt údaje ve všech věcech a to mu přinášelo i jistou hrdost.

Jestliže tedy lidé byli jakousi knihovnickou kartou, pak někdo 
byl kartou lepší, jiný horší. Na to, abyste se mohli stát 
knihovnickou kartou existovalo školení a každý kdo přišel 
na planetu a chtěl nalézt informace, proto aby mohl nalézt jisté 
kódy musel splynout s člověkem který byl kódován. Jestliže měl váš 
člověk nízký kód, mohli jste dostat jen omezené množství věcí; vy 
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jste však přišli pro nějaké specifické informace. Informace nebyly 
před někým zadržovány proto, že by byly chráněny, ale protože 
elektromagneticky nepadly do biologické struktury zmíněného 
člověka. Údaje musí být schopny prostoupit systémem víry 
jednotlivce. Jinými slovy by mohl být nepovolaný jednotlivec 
odmrštěn stranou, kdyby byl zaplaven energií, která by nebyla silně 
smíchána s Láskou. Když je něco silně promícháno s Láskou, 
zabrání tomu, aby byl jednotlivec odmrštěn stranou a udržuje jej 
na cestě, která mu umožňuje velmi rozšířený obraz. Podle toho jak 
rozsáhlé pojmy proudí na planetu je řízena i rozsáhlost frekvence 
Lásky. Světelná frekvence nemůže nést rozsáhlé pojmy, protože 
není spojena s emocemi. Frekvence Lásky je s emocemi spojena. 
Když jednotlivec vytváří rozpínající se pojem sebe sama, musí mít 
v sobě lásku, která mu udává cíl. Bez lásky nemůže jednotlivec 
cítit, že nějaký cíl existuje a jednotlivec musí vždy cítit, že je se 
svým cílem spojen proto, aby pochopil jak je všechno 
všeobsahující.

Jednoho dne přijdete na to, že sex je součástí procesu. Jestliže 
vládnete své sexualitě, vidíte možnosti jak ji vyjádřit a můžete se 
rozhodnout, zdali ji tímto způsobem vyjádříte nebo ne. Jestliže se 
stanete snadno přístupnými a tak vás ostatní budou používat k tomu 
aby se dostali do knihovny, jak tak roky běží můžete prožívat velmi 
zajímavá setkávání. Jestliže se ohlédnete zpět a studujete skripta 
a staré kroniky poznáte, že bohové sestupovali na Zemi a měli styky 
s dcerami lidí. Sexualita je používána jako rozněcovač knihovnické 
karty. Je v tom něco velmi nebezpečného, ačkoliv pouze tehdy, je-li 
toho zneužito. Proto je velmi důležité vládnout své sexualitě a být si 
velmi jisti, s kým svou sexualitu sdílíte. Nechceme aby nikdo z vás 
byl v postavení, kdy je kupován nebo sváděn. Radíme vám abyste 
se dívali a viděli kdo je hoden vaší úcty a má spojení, nebo zdali 
vám chce jenom lichotit. Jste správci své síly. Jsou tradicionalisté 
kteří cítí, že produkujeme příliš mnoho informací, jež jsou dostupné 
bez supervize. Odpovídáme, že Země je vedena do veliké kolize, 
takže není čas na okolky. Zaplavujeme tuto planetu tak jako mnohé 
ostatní příležitostmi abyste si vzpomněli. Takže jestliže začnete toto 
vědění přijímat s láskou, ostatní k vám budou ze svých vlastních 
důvodů přitahováni, neboť oni chtějí uspět skrze vás.

Jestliže s někým provádíte sex, je to jako když otevíráte cesty 
do jiných knihoven. Má to co do činění s mnoha a mnoha věcmi. 
Součástí toho co chceme abyste dělali je, ctěte své tělo, milujte 
sami sebe a jestliže s někým chcete dělat sex, mějte jistotu, že jste 
JÍM OPRAVDU MILOVÁNI. Neznamená to, že si jej hned musíte 
brát. Ale měla by mezi vámi být láska, měli byste vědět s kým se 
spojujete aby to, co odhalíte mohlo mezi vámi proudit. Ani vás zase 
tak moc nevarujeme jako vás spíše informujeme, neboť u ostatních 
kteří nebudou na své síly opatrní uvidíte co se jim bude dít. Jinými 
slovy není sexualita něco co jenom tak kolem vás plyne. Je to cesta 
k otevírání mnoha cest. Jestliže se k ní někdo nepřibližuje opatrně, 
může k sobě dokonce přitáhnout jisté energie i bez toho aniž by měl 
partnera. Jestliže někdo používá sexuality aby aktivoval informace, 
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mohou do něj zavítat špatné energie. Takže si buďte vědomi své 
sexuální frekvence, neboť ona vynáší na povrch emoce a emoce 
jsou klíčem k dosažení údajů uskladněných v živoucí knihovně.
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7. MULTIDIMENZIONÁLNÍ SPLÝVÁNÍ

Je prospěšné se účastnit událostí života. Jednoduše bytím 
ve fyzikálním světě se naplňujete prožitky a charakteristikami, které 
nikde jinde nemůžete zažít. Být součástí fyzických jevů na Zemi, 
konkrétně v této době a během minulých 200 000 až 300 000 let je 
vskutku velmi plodné, neboť jste na místě, kde vládnou temnoty. 
Museli jste bojovat aby se vám otevřely oči a abyste poznali radost 
a povznesení. Jestliže se podíváte zpět přes moderní historii, zřídka 
naleznete případy, kdy měli lidé povznášející životy. Takže musíte 
sami objevit v sobě povznesení a musíte sami sebe přesvědčit, že to 
lze udělat. Přirozenými ději na Zemi byly po aeony let boje mezi 
Světlem a temnotami. Někdo to nazývá bojem mezi dobrem a zlem, 
my prostě říkáme, že je to událost a místo kde existují jisté zákony 
a vlády, a že Země není jediným místem v existenci, která jedná 
s tímto druhem výzev. Ve své genetické struktuře jíž operujete jste 
jedineční, ve struktuře která má tak rozsáhlé možnosti, o kterých se 
vám nikdy nesnilo. Je velice zajímavé vás pozorovat, jak se v těchto 
bojích projevujete, protože jste přesvědčeni, že můžete používat 
jenom malé procento svých možností. Ve skutečnosti jste velcí 
tvořitelé vykreslovaní v představě bohů – bytostí, které stvořily 
zemi a její obyvatele – . Dokonce ačkoliv jste byli obdařeni 
takovým potenciálem, byli jste kontrolováni na takovém stupni, že 
tento váš vysoký potencionál byl popírán svou vlastní existencí. 
Většina lidí používá jen tři až čtyři procenta svých schopností. Ti, 
kteří jsou pokročilejší, používají dvanáct až patnáct procent svých 
schopností. Kam zmizelo oněch osmdesát až devadesát procent? Co 
může těchto devadesát procent skrývat? Těchto devadesát procent 
se nyní začíná probouzet, vnitřní oči si začínají vzpomínat a vidět 
čím je každá bytost schopna být. Jakmile se vaše vnitřní oči otevřou 
a vy poznáte své pravé možnosti, přestanete sami se sebou 
diskutovat. Přestanete diskutovat o svém omezení a začnete se dívat 
za věci o které jste se opírali, užívajíce je aby vás držely zpět.

Ve starém Egyptě vidělo duchovenstvo po mnoho generací 
do jiných realit. Bylo trénované aby se inkarnovalo do určitých 
rodin a dokázalo si vzpomenout kdo byli předtím. Matky a otcové 
věděli kdo se jim narodí, protože se jim to zdálo ve snech. Věděli 
kdo přichází do jejich těl, neboť mohli dokonce vidět do početí 
dítěte. Jejich oči byly mnohem více otevřené a mohly vidět 
do mnoha různých realit. Viděli do mnoha různých světů, světa 
bdění, světa spánku, snů a světa smrti. Ti z vás, kteří chcete otevřít 
své vnitřní oči a kdo jste již probuzení dosáhli, jste to již po mnoho 
životů předtím trénovali. A tak nyní přišel čas abyste svůj trénink 
soustředili do těla a do systému, který s chrámovým životem nemá 
nic společného. Takže udělejte krok, aby se vaše tělo, duše a mysl 
zabývaly výhradně těmito talenty. Nestyďte se za pomalé myšlení 
svého ega. Ego má oči které vidí jen jednu vaši část. Duše, nebo 
vnitřní oči které vidí skrze vás mají docela jiné vidění. Znajíce své 
potřeby, svou skladbu a svůj úkol budete kráčet tak, že zůstanete 
nedotčeni. Psychiatrické léčebny jsou plné lidí, kteří otevřeli své 
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vnitřní oči a nenašli způsob jak to vyjádřit; nenašli svou domovskou 
stanici. Bez místa, kam byste se uchýlili se svými prožitky, se 
jemná rovnováha nervového systému poruší.

Nyní velmi rychle rozvíjíte své nervové systémy a jsou cesty 
abyste to pochopili. Někdy se stane, že jste na chvíli schopni 
zachytit pulsace které vás vyvedou z fyzické reality tak jak ji znáte 
– ven z frekvence která je třídimenzionální jako váš svět. Pak jste 
schopni se dostat do jiné vibrace a vidět, cítit a poznávat, že něco 
není v pořádku. Je to obvykle zamítnuto, neboť logická mysl 
nedokáže vysvětlit co se děje, takže prožitek odmítnete nebo 
zablokujete svou paměť. Nejlepší je spoléhat na svou intuici, na to, 
co cítíte i vy, i když to nedává žádný logický smysl. Je v tom 
pravda. Netrpělivost je pastí pro mnohé z vás, neboť neustále cítíte 
potřebu se někam pohybovat. Nepopírejte ctnosti želvy, která se 
pohybuje velmi pomalu, zastaví se, stáhne se dovnitř, medituje, je 
uzavřena v krunýři a vidí velmi dobře. Jestliže si přejete urychlit 
otevření svých vnitřních očí, odevzdejte se. JE MYŠLENKA. 
MYŠLENKY TVOŘÍ. Jestliže je vaší myšlenkou přání se urychlit 
na nejvyšší růst a schopnosti, tak to bude právě to, co budete dělat.
Když budete pochybovat, pochyby jsou rovněž myšlenky a budou 
tvořit sami sebe. Jestliže pochybujete, zastavujete rozpínající se 
proces svého přání. Jste v desetiletí, které jsme označili jako 
bezejmenná dekáda 1990. Je to čas, kdy na Zemi přicházejí velké
události. Mnoho událostí se již děje, ale jsou odloženy do přihrádek 
oficiality. Ti z vás, kteří jsou letití věkem duše – ti, kteří se 
probouzíte – chceme abyste byli schopni vidět vnitřníma očima, 
abyste si uvědomili, že něco znáte, na něco si vzpomínáte, na něco 
co je hluboko ve vás. Začínáte potřebovat sami sobě věřit 
a vládnout si. Potřebujete být schopni VIDĚT, ROZUMĚT CO 
VIDÍTE a přeložit své širší vidění pro druhé. Začnete více rozumět 
svému vědomí, které vám dá jistotu o tom, kdo jste odjakživa byli. 
Je to na vás, jenom vy můžete sami sobě dovolit jít dopředu. 
Mluvili jsme o vašich vírách a důležitosti myšlení. Stále znovu 
zdůrazňujeme, že jste výsledkem svých myšlenek. Že MYŠLENKA 
TVOŘÍ. A že to je základem k porozumění, zacházení a k práci 
ve vašem světě. Když začnete vyzvedávat tento proces ze svého 
intelektu a vložíte jej do svého těla a když začnete odevzdávat svůj 
život svému životu, pak vaše oči začnou doopravdy vidět.

Jestliže začnete vidět historii své duše, svou identitu v tomto 
konkrétním těle – JÁ – může se to zdát být velmi málo významné. 
Máte nádherný základ vyjádření ve velmi starých dobách na této 
planetě a je tu tolik věcí, které můžete vnímat současně. Vypadá to 
jako když je veškerá existence zaznamenána v knize třicet 
centimetrů tlusté a vy jste v dnešní době zvané New Age na prvním 
páru stránek. Během svých životů jste však prošli celou touto 
knihou. Jestliže všechny tato informace zařadíte, skrze vaše vědomí 
bude plynout příběh, který strhne hranice vašeho názoru na to, kde 
jste vy i vaše civilizace existovali a odkud jste přišli. Jestliže 
začnete uznávat svou identitu, opatrovat, vážit si a milovat různosti 
identit jimiž jste, nebudete cítit, že některá z nich je nedůležitá. 
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Važte si každého, ať pěstuje jahody, nebo somruje cigarety na rohu 
ulic. Dovolte aspektu svého já který v sobě nese původní jiskru, aby 
svým ohněm vyjádřil sama sebe skrze vás. Můžete stále být svoji, 
když bude nezbytné svými být. Potom, když si rozsáhlost energie 
bude přát používat vašeho fyzického vozítka – těla – jako součást 
plánu k projevení reality, já nebude zničeno. Bude spolupracovat. 
A to je stání se MULTIDIMENZIONÁLNÍM, tím se stanete 
schopným POHYBU. 

Každý víte, že jste zde v době, která je zvláště významná. Věk 
o kterém bylo psáno byl uctíván a mluvilo se o něm. Je to věk, kdy 
se lidstvo před vašima očima fyzicky mění a doslova přechází 
do něčeho co tu ještě nebylo. Co se s lidmi děje? Je to docela 
jednoduché. Lidské bytosti se stávají mnohadimenzionálními 
bytostmi. Je to silné slovo a silný koncept. Ačkoliv je to něco, co je 
vám známé jako vaše vlastní boty. Mnohadimenzionální lidstvo je 
lidstvo, které vědomě existuje na mnoha místech současně. Lidé se 
mění nebo vyvíjejí do bytostí se schopností přeskočit z jednoho 
stavu bytí do druhého a rozumět rozsáhlosti toho kdo jsou, tomu, že 
oni nikdy nekončí když končí jejich tělo. Lidské bytosti existují 
v mnoha různých realitách. Toto je věk multidimenzionálního já, já 
které se může pohybovat vědomě v mnoha různých realitách, já 
které může eventuálně mizet a zase se objevovat, já které může 
existovat ve čtyřdimenzionálním vědomí – TEN KTERÝ 
PROŽÍVÁ – ne ten, který myslí. Je to věk já, které chápe, že jeho 
myslící část je velmi důležitá, ale, že není vládcem fyzického těla, 
že je pouze poradcem.

Intuice je pěšina, kterou jste nyní vedeni ke spojení se svým 
vědomím. Je to manželství mužské části jež je logikou s ženskou 
částí, která je cítěním. Je čas se hýbat. Jste ve velmi kritickém bodě 
a je čas pro ohromnou změnu, ohromný skok, odkládání, 
uvědomování si a nechání věcí odejít. Je čas naprosto dovolit Světlu 
a Duchu aby vás vedl vaší existencí, čas stát se jedním z aspektů 
svého multidimenzionálního já a částmi sebe o kterých nemáte 
potuchy, že existují. Jsou s vámi spojeny a užívají vás –
standartního nosiče vaší duše a vozítka pro pohyb Světla v tomto 
vesmíru a čase.

Bytosti z naší skupiny, které vyjadřovaly možnosti Stvořitele 
byly přesní ve svém časovém plánu a svých předpokladech. 
Vskutku, Stvořitel nyní posílá změnu vibrace do tohoto prostoru 
existence, do této zóny vědomí svobodné vůle. Dění se umisťuje 
zde na Zemi, v tomto koutě galaxie, v tomto konci vesmíru. Je to 
rozsáhlý experiment s velkým prožíváním zkušeností, takže každý 
z vás se toužil tohoto dění zúčastnit. A tak mějte odvahu. 
Nemůžeme to ani dost zdůraznit, MĚJTE ODVAHU. Následujte 
své vnitřní vedení a věřte si. Volejte energii do svých fyzických těl 
a používejte ji. Vyzvěte k boji zákony lidstva, neboť to je to, co jste 
sem přišli dělat. Jste vyzářeni ze Světla a my jsme ze Světla 
vyzářeni také. Jsou tady tací, kteří nemohou jít touto předepsanou 
cestou vědomí, a to je dobře. Není to lehká cesta skrze kterou vaše 
vědomí vedeme. Tato cesta vám přinese odměnu po níž vaše duše 
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touží. Dokonce i když odměny mohou přijít i skrze bitvy. Prodíráte 
se skrze vědomí a přijdete do místa kde je široká vyhlídka a vy 
budete mít kompletně nové možnosti poznat kam na této planetě jít. 
Celé vědomí vržené na tuto planetu nyní začne zářit vývojem, který 
změní jeho univerzální strukturu. MYSLETE VELKODUŠNĚ.
Myslete opravdu velkodušně a jděte za tím.

Kde jsou tato mnohadimenzionální já? Mnohokrát jste byli 
vedeni abyste věřili, že v sobě máte části sebe, které jsou mnohem 
více jednotny nežli jste vy a které vědí mnohem více než víte vy. 
Ačkoliv, až shledáte, že jste standartním nosičem své duše, začnete 
aktivovat informace, které jsou uloženy uvnitř vašeho těla, které 
v sobě nese veškeré informace o vaší historii. Jak poznáte až se tyto 
jiné aspekty vašeho já začnou projevovat? Může to být velmi jemné 
a může to být jako rána nad vaší hlavou. To záleží na vaší duši. 
Jednoho dne můžete třeba sedět a během mrknutí oka jste náhle 
v jiném pokoji. Anebo jemněji, můžete jít třeba dolů ulicí dívaje se 
do výkladních skříní, když tu náhle vás zarazí nějaký obraz uvnitř 
sama sebe, jenom na moment, vy se otřepete a ujasníte si představu 
o své souběžně existující identitě. Začnete odhalovat své aspekty 
které fyzicky neexistují, nebo části sama sebe, které existují jako 
bytosti pracující ve vesmíru a které jsou opravdu vesmírnými 
tvořiteli. Duše se začne probouzet. Začne poznávat všechny své 
části a každý tento aspekt duchovního já bude vědět o těch ostatních 
všechno najednou. Budete si vědomi všech realit, až se naučíte řídit 
svou vibrační rychlost a stanete se čtyřdimenzionálními. Tyto 
schopnosti nejprve začnete rozvíjet balancováním mezi třemi nebo 
čtyřmi realitami, pak pěti, šesti atd. Probudíte v sobě schopnosti 
Stvořitele a stanete se SVÝM tvořitelem. Cílem vašeho Stvořitele 
ve stvoření tohoto a všech vesmírů bylo rozvinout se do takového 
rozsahu a mít otevřeno tolik mezidimenzionálních informačních 
kanálů – jak víte, vědomí je ve všech věcech – abyste se stali 
vědomými sebe ve všech věcech a ve všech událostech, dokázali to 
zpracovat a nezbláznili se z toho. Teď tyto schopnosti v sobě roz-
víjíte. V základě část vás, se kterou jste dosud spojeni vás nejvíce 
tísní, protože pochybuje a je zvědavá, jestli toto všechno je vážně 
pravda. Tělo říká jednu věc a mysl druhou. Tělo říká jednu věc 
a společnost jinou. Poznávání je růst a toto poznávání se probouzí 
uvnitř vás.

Musíte být po celý čas odevzdáni. Až tyto dary a schopnosti 
začnete intenzivněji prožívat, musíte se jakýmkoliv způsobem 
naučit s nimi pracovat. Buďte si jisti, že jste božsky vedeni a že 
ke všem událostem jste přistrkováni pro vaše povznesení, ať to 
ve vašem životě produkuje cokoliv. Nakonec vás každá událost 
obohatí. Současně jste většinou v pozici která vypadá jako když 
vám někdo vysype sud plný zlata na váš pěstěný trávník na zadním 
dvorku a vy řeknete: „Jděte s tím zlatem do háje, zničí mi můj 
trávník.“

Kdykoliv k vám přichází zkušenost, učte se v ní být účastni. 
Účastni celým svým fyzickým já. Mějte z toho radost a současně 
pozorujte své prožívání. Kdykoliv se pak objeví něco neobvyklého, 
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můžete si říci: „Á, už je to tu zase. Copak se z toho dnes mohu 
naučit?“ Když to nebudete brát tímto způsobem, začnete 
fantazírovat chtějíce držet svůj život pevně v rukou, tvářit se jako 
když můžete tyto prožitky řídit a stanete se pokrytcem. Můžete to 
dělat tím způsobem jako když jste se učili řídit své sny tak, abyste 
v nich nebyli honěni senilní příšerou. Jako jednotlivci i jako druh 
musíte kultivovat to, čemu věříte a vůbec všechny prožitky svého 
života. Při dějích na této planetě existuje splývání vašich já. Já, 
která začínáte potkávat přicházejí z celého vesmíru. Jsou zde já, 
která vás když na ně myslíte prostupují a která vám také mohou 
přivodit infarkt, díváte-li se na ně. JSOU TO JÁ, JIMIŽ JSTE VY 
SAMI!

Země v této době prochází iniciací. I vy procházíte iniciací, 
neboť jste její součástí a nemůžete se od tohoto systému oddělit. 
Země se transformuje a bude pro tento Sluneční systém fungovat 
jako domino. Je zamýšleno aby většina světů splynula do jednoho, 
aby se ve svých existencích a zkušenostech spojily. A to je to, co se 
na Zemi začíná dít. A tak je samozřejmé, že všichni musíte dělat to 
samé. Třídimenzionální svět je veden do kolize, nikoliv kolize 
světů, nýbrž do kolize dimenzí. Mnoho dimenzí bude narážet jedna 
do druhé. Některé z těchto dimenzí se budou zdát být hrůzyplnými 
a ve své poděšenosti bojovnými. Iniciace – a iniciace vždycky 
znamená procházení do jiné reality, podrobení a přeměnu – je 
vedena energiemi a entitami které jsou zdánlivě neuvěřitelně temné, 
ale je třeba pochopit, že přicházejí proto, abyste s nimi splynuli, 
neboť jsou to vaše já. Jsou součástí vašeho multidimenzionálního já 
a vy jste standartní nosič a vy JSTE SVĚTLO. Temno přichází 
ke Světlu aby se osvítilo. Buďte velmi čistí, když s ním jednáte. 
Jestliže v něčem váháte nedělejte to. Buďte čistí.

Označujeme Světlo jako pomáhající, udílející a sdílející 
informace. Temno je odmítající, zadržující a kontrolující informace. 
Přemýšlejte o tom a prociťte to. Přišli jste na tuto planetu se 
zakódovaným plánem nést Světlo a umožnit planetární 
transformaci. Jste standartním nosičem vaší duše, částí vaší duše 
která přebírá vedení. Tato část vaší duše praví: „Přináším sem mír 
a mír je Světlo a informace. Již nikdy nebude tma.“ Mějte stále 
na mysli, že část vašeho já je stále ve tmě, že stále neví jak najít 
Světlo, kromě cesty skrze vás. Chce být také ve Světle. To co 
můžete cítit není nezbytně záměr temných sil, nýbrž to může být 
jen emocionální maska temna – strach, který je způsoben 
nedostatkem informací. Jsou to vaše neinformované části které se 
přicházejí informovat. Jak je budete informovat? Šiřte Světlo, 
sdílejte Světlo. Říkejte: „Mým záměrem je aby všechna má já, která 
jsou se mnou na cestě dostala své Světlo.“ Je to tak jednoduché.

Boje mezi temnem a Světlem vám opravdu neslouží. Je to část 
odděleného příběhu, který vás drží ve zmatku. Ve skutečnosti jsou 
to aspekty jednotlivých duší, které na sebe berou v konfliktech sama 
se sebou různé masky. Vy bojujete takto sami se sebou. Boj Světla 
a tmy, dobra a zla, je jenom bojem mezi částmi vás samých. Tyto 
části jsou mnohadimenzionální vyjádření nebo reinkarnace stejného 
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souboru energií, jichž jste jako jednotlivci součástí. Protože něčemu 
nerozumíte, bojíte se toho. I jako oddělené části vědomí jste však 
součástí Boha a jste ve vesmíru, který je vytvořen z dualit. Bůh 
tento vesmír obdařil komponenty svobodné vůle aby tato svobodná 
vůle vedla k chaosu a pak k obnovení energetického pořádku 
a realizaci Boha ve všech věcech.

Jestli chcete rozumět příběhu dobra a zla a nebýt jeho částmi, 
všechno co potřebujete udělat je, uvědomit si, že hrajete hru s jiným 
aspektem sama sebe, což vám umožní tuto hru hrát z vašeho bodu 
pohledu. A bude vám jasné, že jediný váš nepřítel jste vy sami. 
Takzvané zlo slouží velkému účelu. Vy to posuzujete, protože se 
vám zlo zdá být špatné. Jako členové Rodiny Světla při svých 
existencích na různých místech vesmíru se pohybujete v různých 
aspektech sama sebe a hrajete různé role proto, abyste se stali 
perfektními. Když jste sem přišli, prostoupili jste hustotu planety 
a pracovali s dvojitou helix své DNA, jež má omezenou funkci, 
a tak jste nevěděli mnoho věcí. Nyní když se probouzíte 
a uvědomujete si kým se máte stát, vedete sami sebe vstříc poznání, 
že jenom vy jste svůj nepřítel. Jako členové Rodiny Světla jste 
přístupni ohromnému porozumění, které ostatní nemají. Přišli jste 
s tím, upomínáte se na to a teď se učíte to akceptovat. Část vašeho 
úkolu je dovolit si splynout se svými já, která jsou zdánlivě 
nepřátelská a od vás oddělená. Tato já jsou ve všech druzích exis-
tence. Rovněž máte za úkol přinést frekvenci lásky, jenž je 
frekvencí tvoření a Světla, jenž je frekvencí informace, skrze soubor 
vaší duše. Přicházíte jako duše, které společně shromažďují 
informace aby obohatily Stvořitele. Když se oddělíte od Stvořitele, 
putujete, jednáte se svobodnou vůlí takže si můžete svou činnost 
bez posuzování vybírat, můžete shromažďovat jisté informace 
a přinést je do celku.

Dobré a zlé věci jsou něco co vás brzdí jestliže nejdete ZA ně. 
Jste souborem neuvěřitelného bohatství osobností, které se inkarnují 
do mnoha různých systémů reality. Jako členové Rodiny Světla 
přicházíte přinést do této reality informace a děláte to tak v mnoha 
různých systémech. Jsou tady vaše verze které dělají podobné věci 
v plazích, hmyzích nebo ptačích společenstvích bytostí. JSTE 
SOUHRNEM OSOBNOSTÍ. Jako členové Rodiny Světla zahrnují 
vaše reinkarnační zkušenosti i formy které nemají lidskou podobu. 
Charakteristická vlastnost Rodiny Světla je účast v mnoha verzích 
sebe si vědomé reality. Mnohé z forem, které jste si ke svým 
inkarnacím vybírali pro svůj vývoj by vám připadaly velmi cizí 
a děsily by vás. Neinkarnujete se pouze do jednoho druhu. Jste 
cestovatelé. Tak jako jste v masce lidí, tak můžete být i v masce 
plazích bytostí, nebo v nějaké jiné. Děláte to tak, že rozumějíce 
božím zákonům se můžete spojit se různými druhy, které nemají 
zdánlivě nic společného.

Jako členové Rodiny Světla máte zvláštní vnitřní úpravu. Přišli 
jste jako vyslanci vytvářet splývání realit a stát se 
informovanějšími, takže každý můžete uvolnit svůj strach a být 
naprosto bez překážek. Částí vašeho úkolu je potkat svá já, splynout 
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s nimi a procítit co jsou zač. Ideální bude až se stanete 
multidimenzionálními cestovateli a budete k tomu schopni čerpat 
sílu ze svého těla. Můžete pracovat na poli, nebo třeba mýt nádobí, 
nebo trhat maliny, když vás náhle něco zarazí – zvuk. Omluvte se 
sami sobě a řekněte: „Jsem volán. Vrátím se později.“ Jdete, 
posadíte se a dovolíte své běžné pozemské osobnosti odejít. 
Vědomě pak tuto svou osobnost zavedete tam kde je třeba působit 
schopnostmi Rodiny Světla v této realitě. BUDETE VĚDĚT KAM.

Všichni se stanete mnohadimenzionálními herci. Nebudete se 
vůbec divit, když se někdo mezi vámi omluví, že je volán a zmizí. 
Budete cestovat vědomě a bude to i zábavné. Nebudete potřebovat 
číst knihy, poslouchat magneťáky nebo chodit do kina, neboť tyto 
věci budete prožívat. Až přinesete schopnosti Rodiny Světla na tuto 
planetu, mnozí lidé nebudou chtít abyste tu byli, protože se jim 
nebudete hodit do jejich víry. Každý nechce být svobodný. Vy jako 
členové Rodiny Světla přicházíte tvořit novou Zemi, která bude 
svobodná. Ti, kteří si nebudou přát být volní, budou mít také svou 
Zemi. Nastane doba rozpolcení a oddělení. Rodina Světla věří, že 
není třeba nic dělat silou. Jednoduše společně pracujte v harmonii, 
navzájem se podporujte a vyhledávejte jeden druhého tak abyste se 
v tom co děláte cítili dobře, protože některé věci, které budete dělat 
budou vypadat velmi násilně.

Každý z vás sem přišel přinést změnu frekvence v této době 
dobrovolně. Touto frekvencí je Světlo, ale vy se nakonec budete 
učit nést také frekvenci Lásky. Velká většina z vás nemá žádnou 
představu o tom co frekvence Lásky může být. Mluvíte o lásce 
a světle a ještě nechápete rozvětvený a pravý smysl Lásky. Láska je 
tvoření, Světlo je informace. Dříve nežli budete moci tvořit Lásku, 
musíte se stát informovanými. Rozumíte tomu? Tak jak rostete 
a dostáváte se do vyšších sfér poznání, budete sami sebe pociťovat 
jako když prorážíte cementové bloky – vrstvy sama sebe, které 
musíte odložit. Přemýšlejte o svém omezení přirovnaném třeba 
k rádiové stanici. Lidstvo je na tom tak, jako kdybyste používali 
jednu rádiovou stanici po celých 300 000 let. Samé staré písně 
a ohrané melodie. Lidstvo nebylo schopno otočit knoflíkem 
a naladit si jinou stanici. Stále tedy vyzařovalo jenom jednu 
frekvenci. A to vytvořilo „karanténu“ a zapečetilo tuto planetu.

Tvořivé kosmické paprsky poslané Stvořitelem a bytostmi které 
stvořily Zemi nyní proráží toto frekvenční pole. Bombardují Zemi. 
Ačkoliv, musí zde být někdo kdo je přijme. Bez přijímače by tyto 
paprsky tvořily jenom chaos a zmatek. Vy jako členové Rodiny 
Světla do tohoto systému přicházíte abyste tyto paprsky vědění 
přijali. Toto vědění rozsévejte, rozsévejte nový životní styl a novou
frekvenci zbylé populaci, aby se změnila celá planeta. Jako Rodina 
Světla jste zde abyste zakotvili novou frekvenci a dovolili, aby se 
uvnitř vašich těl děl mutační proces tak, aby se stal dostupným pro 
celou plantu. Co to znamená? Znamená to, že se vaše skutečnost 
začne měnit tak, jak s ní budete jednat. Váš život tak jak jej dosud 
znáte skončí a začne se spojovat s ostatními, kteří chtějí činit stejný 
pokrok ve vývoji svého já jako vy. Tento proces zahrnuje 



48

potkávání, splývání a používání svého multidimenzionálního já. 
Jakmile dosáhnete větších znalostí uvědomíte si, že nejste sami, že 
vašich já je mnoho a budete vyzváni abyste tomu porozuměli. Bez 
dosažení spojení se svým multidimenzionálním já, neexistuje 
dosažení vyšších znalostí. Znamená to dosažení plné realizace, 
prožívání, setkání a splynutí se souborem inteligence existujícím 
ve stále se rozpínajícím teď – za prostorem a časem.

Věřte nám když vám říkáme, že jako členové Rodiny Světla jste 
rozsáhle studovali historické děje, jimiž byla tato planeta obdařena 
a všichni jste prošli dlouhodobým tréninkem, dříve nežli jste byli 
vysláni do pole svého působení. Všichni o svém tréninku víte. 
Naším úkolem je napnout struny vašeho vědomí a hrát na ně tak, 
abyste se stali aktivními a mohli jít kupředu; hrát na tyto struny, 
zpívat a tančit tak, jak jste k tomu byli připraveni. Vaše vědění je 
uvnitř vás a jestliže souhlasíte s jejich odkrytím, bude se probouzet 
na stále hlubší a hlubší úrovni. Ti kteří tak učiní se stanou velmi 
soběstačnými. Rovněž se stanou neuvěřitelně schopnými přijímat 
nové vědění; ti kteří se nezastaví a překonají v sobě strach 
z nového. Se vší úctou vám však říkáme, že strach bude vždycky 
hrát ve vašem vývojovém procesu svou roli. Je však třeba jej 
správně používat. Nevěřte, že strach je něco špatného. Jestliže se 
podřídíte svým strachům a dovolíte si do nich vstoupit, pak se 
musíte jimi prodrat a prožívat všechno co přitom cítíte tak, že se 
dostanete NAD své strachy. Začněte si říkat: „Přeměňuji tento 
strach. Vím, že je součástí mého plánu. Vím, že mi slouží.“ 
Uvědomte si, že vaše síla a vaše schopnosti tvořící vaši realitu skrze 
vaši vůli končí tam, kde začíná strach. Začněte se dívat na události 
svého života tak, jako byste je tvořili, což je vlastně pravda. Buďte 
si jisti, že je vždycky tvoříte tak aby vám sloužily. Jste pro to 
školeni, jste pro to kódováni.



49

8. VNĚ VEŠKERÉ TYRANIE

Základní tyranie ve společnosti není kontrolována materiálními 
zákony. Je kontrolována psychologickou manipulací vědomí, čímž 
je skutečnost člověka ohraničena tak, že si vůbec neuvědomuje, že 
je ve vězení. Lidé si dokonce ani neuvědomují, že je tu něco 
za hranicemi jejich existence. My reprezentujeme to, co je 
za hranicemi všeho co jste se kdy učili. Je to tam, kam jste někdy 
zašli ve svých prožitcích a kde chceme abyste pobývali, je to vně 
toho o čem se společnost domnívá, že je jediným místem existence. 
Jako oko v hlavě jste kontrolováni těmi, kteří si myslí, že jste jejich 
vlastnictvím – týmem řídícím v této době váš svět, týmem, sídlícím 
ve vesmíru. Jste olupováni o vědění prostřednictvím frekvence 
kontroly. Díky frekvenci jako jednotlivému vyzařování a přijímání 
činíte své volby. Je to vyzařování nosných vln inteligence. Rozsah 
frekvence je neomezený a rozsah předávané inteligentní hmoty je 
rovněž neomezený.

Frekvence kontroly ohraničuje počet stanic, které si můžete 
naladit. Jako členové Rodiny Světla musíte přes stávající chaos 
zakotvit nové frekvence a přenést je do fyzické sféry. Rozsah 
možností na této planetě byl pokud se týče různosti frekvencí 
po značnou dobu velmi malý a z toho důvodu mnoho věcí, které 
nejzoufaleji potřebujete se začíná naplňovat. Tak jako se učíte o své 
vlastní osobní historii a odhalujete v sobě prvky chování, jenž by 
bylo dobré změnit, tak také planeta pulzuje skrze své vzorky 
chování. V opakování historie planety jste na nejdramatičtější cestě. 
Přišli jste zastavit a změnit frekvenci ohraničenosti a nastolit 
frekvenci informovanosti. Jestliže se stanete informovanými, 
přestanete mít potřebu strachu. Jestliže jste sice nekontrolováni ale 
bez informací, nemůžete porozumět širším souvislostem. Každý 
z vás přišel aby probudil něco uvnitř sebe tam, kde je zakódované 
vaše bytí – DNA – což právě činíte. A to je důvod, proč hledáte 
ve všech směrech vašeho života.

Na této planetě mnozí z vás začínají mutační proces. Se změnou 
své elektromagnetické frekvence měníte své vyzařování. Eventuelně 
ve vás bude vzrůstat frekvence, která vás drží dole a provede vás 
chaosem a zmatky. Nakonec když změníte, ponesete a udržíte svou 
vlastní frekvenci, změní se vaše vibrace záření a budete jí působit 
všude kolem sebe. Ostatní budou cítit dosažitelnost této frekvenční 
změny, která se pak bude pohybovat jako vlna kolem celé planety. 
Jak planeta bude tuto novou frekvenci, kterou jste tak obtížně 
získali přijímat, obdrží ji i ti, kteří jsou až na samém konci řetězu 
domina. Tato nová frekvence se nazývá Vědění, Světlo a Informace. 
Vyzve vás, abyste se zbavili svého otroctví. Začnete se sami bránit 
zkresleným a nepravdivým informacím a tím se také začnete stávat 
informovanými – půjdete ke Světlu. Protože byl každý z vás 
pověřen stát se informovaným a přinést na planetu frekvenční 
změnu, musíte se naučit hrát roli Držitelů Frekvence. Musíte 
vystoupit na určitý stupeň vědění a soustavně tam pobývat. Musíte 
začít řídit své tělo tak, abyste se mohli podvolit jak nehybnosti, tak 
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aktivitě. Musíte se naučit vstoupit do sebe a léčit v sobě fyzicky 
a psychicky vše co je potřeba. Musíte se svou vlastní džunglí 
proklestit ke Světlu abyste byli schopni ostatním ukazovat cestu. 
Někdy bude potřeba ukázat ji nejen slovy, ale svou podporou, svým 
vlastním způsobem života a práce na sobě, aby získali odvahu 
ke stejné činnosti.

Jako potencionální Držitelé Frekvence, a ti co mají jít příkladem, 
půjdete do míst, kde bude potřeba právě vašich schopností. Do USA 
se inkarnovalo mnoho členů Rodiny Světla, neboť je to země, kde 
je nejvíce možné postoupit vpřed se svým vývojem. Všichni tam 
věří, že žijí v zemi volnosti a dostatku a přitom žijí v nejvíce 
kontrolované pokusné společnosti na planetě. Tyranie, která tam 
byla zavedena je opravdu zajímavá, protože je to tyranie bez 
omezování. Jako země a kolektivní vědomí stále ještě Spojené Státy 
nepochopily, že není něco v pořádku. Území USA je v současnosti 
mnohem více kontrolováno nežli území bývalého SSSR, kde byla 
kontrola očividná. Protože je každý ve Spojených Státech tak 
poděšen, že se jejich systém hroutí, dávají tímto svým strachem 
procesu hroucení sílu k tomu aby se děl. Systém je zkorumpovaný, 
nepracuje, neváží si života ani planety. Je to úroveň DNA. Jestliže 
si něco neváží života ani planety můžete si být jisti, že nadchází 
jeho konec a to se již nějaký čas děje. Vědomí se musí změnit. Je to 
část božího plánu a tuto skutečnost nelze opomíjet. Materiální svět 
překročil meze svého vývoje a kompletně uzavřel bránu 
k porozumění nefyzickému světu, takže je zde pomýlená priorita 
všeho, co by mělo být na prvních místech. Lidé se jednoho dne 
pozastaví nad tím, že náhle všechno ztratili, obzvláště ti, kteří si 
myslí, že všechno vlastní. Lidé budou probuzeni do skutečnosti, 
které nebudou moci uvěřit.

V několika příštích letech začne v této zemi sjednocování 
a spolupráce, takže se lidé od sebe přestanou vlivem politické 
ideologie distancovat. Toto distancování bylo plánováno. Kdekoliv 
se lidé od sebe distancují a zaměřují se jenom na to co nemají 
společného anebo se nadřazují nad ostatní, nastává perfektní 
příležitost jak v sobě odkrýt to co mají společného. Jestliže se lidé 
od sebe oddělují, velmi to oslabuje jejich sílu. Mnoho z politické 
povýšenosti, konkrétně v USA je záměrně vytvářeno proto aby vás 
rozdělovalo. Podívejte se na New Age. Vidíte jak se toto hnutí 
separuje? Všechno co je vám říkáno vám brání v odhalování toho 
co máte společného. Až to lidé zjistí, rozzlobí se a jak budete 
odhalovat metody, jimiž jste drženi v oddělenosti, budete se zlobit 
stále víc. V řetězu událostí mnozí z vás uvidí jak se systém hroutí, 
zvláště když budete sloužit tomu, co lidi spojuje. Zemí se začne 
šířit nová hrdost a smysl pro sjednocení a to je to, co je plánováno 
pro tuto dobu.

Materiální svět je oblast, kde všechno souvisí se vším. Život 
v mnoha zemích se posuzuje podle toho kolik peněz máte v kapse 
a kolik peněz chce vláda z vašich kapes vytáhnout. Daně jsou 
výsledkem toho co tvoří největší nespokojenost a zároveň největší 
sjednocování, neboť daně platíte všichni. Moderní technologie je 
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jednou z největších zbraní frekvence kontroly. Vyhazujete peníze 
za různá zařízení a vymoženosti a to vše je zahrnuto ve frekvenci 
kontroly. Silně doporučujeme abyste se osvobodili od televizních 
přijímačů. Jsou to přístroje, které jsou používané k manipulaci 
vašeho vědomí na každodenní bázi. Tato manipulace je vedena tak 
jemně, že se projevuje podprahově jako nemoc vedená televizí. 
Takže všeobecně řečeno sledováním televize zabíjíte sami sebe. 
Zdravotnická zařízení se tohoto destrukčního procesu spoluúčastní, 
díky vaší podpoře.

Někdy jsou vyzařovány i osvobozující informace, dokonce 
i hnutím New Age. I když se díváte na televizní pořady, které cítíte 
jako povznášející a osvobozující, podprahově jste drženi 
ve frekvenci, která vám bere váš vlastní názor. Tato podprahovost 
vás drží v nepohyblivosti a „pod dohledem společnosti.“ Televize 
rovněž vytváří neaktivitu a usedlost života. Podívejte se kolem sebe. 
PROBUĎTE SE LIDÉ! Mnoho z podprahovosti bylo televizi dáno 
technologiemi, které byly vyvinuty ve spolupráci 
s mimoplanetárními bytostmi. Jejich používání k matení lidského 
vědomí se stalo světovládným programem. Když slyšíte 
o domácnostech kde mají dvě, tři, čtyři televize, musíte souhlasit 
s tím, že v této domácnosti je velmi úspěšný marketingový program. 
Lidé kteří cítí podprahové informace v televizi říkají, že jsou vůči 
tomu imunní. Působení televize vámi však natolik prolíná, že 
nezáleží na tom jak jste čistí. Prostě nemůžete vyvážit to co do vás 
tato technologie svou frekvencí vpouští. Řekli jsme, že existují 
entity, které se živí vašimi emocionálními těly. Přemýšlejte, čím pro 
ně tento chytrý televizní přístroj je. Miliony lidí na světě pod 
dojmem shlédnutých televizních pořadů míchají své emocionální 
„koktejly“, které pak „vysílají“ do atmosféry. Není zapotřebí mnoha 
válek. Když se lidé chtějí vybít, stačí se dívat na televizi. Ti kteří to 
potřebují, neproniknou do bohatství informací, které jsou ukryté 
v jejich myslích a snadno dostupné všude kolem nich. Berte jako 
fakt, že jestliže se chcete doopravdy vyvíjet, nečtěte noviny, 
neposlouchejte rádio a nedívejte se na televizi. Jestliže budete 
schopni se na čas odpoutat ode všech médií a odpojíte se od frek-
vence chaosu, stresu, starostí a blábolů které nepotřebujete, začnete 
se čistit. Začnete poslouchat co přichází z vašeho vnitřku, žít svůj 
život a nebýt v něm ztracen. Vyčistěte sami sebe. Nemůžeme to ani 
dostatečně zdůraznit!

Ostatní elektronika rovněž blokuje vaši frekvenci. I když není 
vlastně zamýšleno vaši frekvenci blokovat, je mezi frekvencí vašich 
elektronických přístrojů a vaší vlastní vibrační frekvencí něco 
neslučitelného. A mnoho těchto přístrojů je vytvořeno tak aby vás 
stále udržovaly v určitém vibračním rozsahu, čímž vás „berou 
do ochrany“, činí vás neškodnými, bez iniciativy k jiným věcem... 
prostě jako produktivní hovězí stádo.

A jak je to s počítači? Jako další kus železného zboží převládá 
ve světě počítač. Kolik z vás, kteří pracujete na počítačích, trpí 
bolestmi hlavy? Velké společnosti jsou výrazem kontroly mysli; 
používají vaši mysl k tomu, aby shromažďovaly energii k dosažení 
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svých cílů. Osobní počítače nejsou tak účinné a silné. 
V devadesátých letech jsou tajně používány některé nové vynálezy 
– velmi utajované vynálezy, které nebyly nikdy patentovány 
a nabídnuty trhu. Na základě výměnného obchodu existuje celá 
„podzemní“ ekonomika, ze které byly tyto vynálezy rozšířeny mezi 
lidi. Jsou vytvořeny technologiemi, které mohou obsahovat 
a používat mnoho kontrolních frekvencí. Tyto technologie mohou 
změnit kvalitu vašeho vzduchu, vody a mohou zapečetit vaši mysl 
tak, že se stanete součástí této energie a nic vás z ní nedokáže 
vytrhnout. Existují technologie, které dělají fenomenální věci. Již 
asi chápete jak a jaká technologie je proti vám používána? Vůbec 
není užívána PRO vás. Televize sama o sobě není špatná, ale je 
používána ke špatným účelům. Také v technologii není nic 
špatného. Její zhoubnost je v tom jak je používána.

Výchovný systém je další oblastí, skrze niž jste kontrolováni. 
Většina z toho co jste se učili může být zavádějící. Kvůli studiu 
pracujete, berete si dokonce půjčky na splacení zastaralých 
informací. Konkrétně v oblasti matematiky, psychologie i medicíny. 
Co uděláte budete-li žít ve společnosti, která vás postupně 
přestylizuje? Začněte říkat: „Věřím, že formuji svůj svět. Věřím, že 
nepotřebuji tato vysvědčení abych si zajistil svou existenci. Mohu 
být jedinečný sám sebou, suverénní sám v sobě.“ Vystupte 
na veřejnost s cestou, nebo s metodou jak vyjádřit sami sebe bez 
stoupání po sociálních stupíncích. Výchova je současně snaha 
o poznání a poznání můžete dosáhnout rovněž procházkou v poušti. 
Nepřichází hltáním stránek v knížkách. Není na škodu se trochu 
vyškolit, ale nežijte představou, že to co se naučíte je správné. Jste 
kontrolováni a oddělováni sami od sebe a tím i od ostatních vlivy, 
které buší do kořenů vašich emocí. Někdy se zdá, že se nevinný 
stane obětí událostí, s nimiž nemá zdánlivě nic společného. 
Samozřejmě, že toto je právě to, co se máte naučit – že jste slabí 
a jediný kdo vás může ochránit jsou vaši bohové. Ti kteří zjišťují, 
že jejich život je plný nehod a nenávisti, SI TO TAKTO 
VYBRALI.

Otázka života a smrti byla v USA odůvodněně dirigována 
různými politickými stranami aby rušila harmonii. Rozděl 
a podrobuj si lidi a budeš je vlastnit. Dovol lidem možnost volby, 
dej jim svobodu a umožni jim příjemný život a nebudeš je vlastnit. 
Kdykoliv se lidé staví proti sobě, mají úspěch ti kteří je kontrolují. 
Jak to přijde, že jsou úspěšní? V USA a také jinde drží v opozici 
ženy proti ženám a muže proti mužům. Drží lidi ve strachu. 
Průběžným kladením různých otázek vás přesvědčí, že ženy nemají 
nad procesem rození ve svém těle žádnou kontrolu. Není třeba 
potratů. Nemusíte otěhotnět jestliže si to nepřejete. Jak? Vůlí. Žena 
si může říci: „V této době ještě nejsem na dítě připravena“, nebo 
„Jsem připravena mít dítě.“ Když vlastníte sami sebe, nepotřebujete 
ničí povolení k tomu co můžete dělat se svým tělem.

Zločiny na ulicích hlavních měst jsou dalším důvtipným 
projevem kontroly. Ve velkých městech vzrůstá zločinnost protože 
je známo, že jestliže se to někde vaří a mluví se o tom, je to báječný 
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prostředek k manipulaci celého národa. Tyto věci jsou záměrně 
režírovány na fyzické úrovni aby se pak zákonitě projevily 
na éterické úrovni, protože čím více je nahromaděno strachu, tím 
více se upevní dohled. Když žena nevychází dobře se svou rodinou 
a je ÚTOČNÁ stane se, že její syn, ačkoliv zdánlivě nevinný, je 
na dovolené zabit ÚTOČNÍKEM se zbraní v ruce. Dalo by se říci, 
že jej zabila jeho vlastní matka. Strach, který kvůli této události lidé 
kolem sebe šíří, živí mnohé. Strach, který s sebou přináší války 
na Středním východě, je obrovský. Olupujete se o svou životní sílu. 
Jestliže je zde něco co máte jako články lidského druhu společné, 
pak jen to, že jste okrádáni o své emoce. Jiní si s vašimi emocemi 
hrají jako s instrumenty a nikdy vám nedovolí poznat sílu, která je 
v nich ukrytá. Vždycky se každý takový příběh odrazí ve vašich 
emocích. Emoce jsou jízdenky, které vás mohou dovést a vstřelit 
dovnitř vašeho já. Jste neuvěřitelně bohatí. Jen kdybyste si 
uvědomili jaké bohatství vaše emoce ukrývají. Bytosti s nízkou 
vibrací, můžeme-li je tak nazvat, existují díky emocím ve velmi 
malém rozsahu frekvence, emocím jenž existují na bázi strachu, 
chaosu a násilí.

Váš rozhodující zdroj síly je schopnost používat vůli skrze mysl. 
Tato schopnost ovládat tělo svou vůlí je přesně to, co ti, kteří 
dohlížejí na planetu nechtějí připustit. Až se vás stane více 
suverénními, kontrolujíce svou vlastní frekvenci, pak ti, kteří nestojí 
o novou frekvenci na Zemi, budou svým chováním přinášet 
frekvenci chaosu, zmatku a polarity. Vždycky když se společnost 
ocitne na prahu ohromného skoku nebo změny, objeví se 
diametrálně rozdílné aktivity. Vždycky se na všechno dívejte 
z neutrálního pohledu, protože obraz dění se časem neustále 
rozšiřuje. Planeta je vedena do konfrontace s jistými entitami. My 
to zaznamenáváme; nejsme zde proto abychom podporovali strach. 
Strach je to, co chce ta druhá strana abyste cítili. My chceme abyste 
pochopili, že MŮŽETE ZMĚNIT VŠECHNO CO ZMĚNIT 
CHCETE. V budoucnosti toto bude hrou zástupů, neboť budete 
společně pracovat abyste se dostali na místa, která bude nutné 
posílit.

Žádáme Rodinu Světla aby se plně zapojila tím, že si bude 
vizualizovat pilíř Světla procházející jejich těly a tím se 
energetizovat. Řiďte jej. Ať je středem vašeho zájmu každý den, 
zacházejte s proudem Světla v sobě, neboť frekvence Světla vás 
spojuje, chrání a naplňuje informacemi. Prociťujte Světlo 
procházející vaší páteří dolů do země a zároveň tryskající z vašeho 
solárního plexu jako fontána a vytvářející zlaté pole kolem vás. 
Jestliže používáte solární oblast k vyhodnocování toho co k vám 
přichází, naučíte se posuzovat skrze cítění.

Ti co v současnosti vlastní Zemi nechtějí aby lidé rozuměli svým 
emocím a pocitům. Že jsou úrodou nebo plevelem který může být 
posekán. Jestliže máte dohled nad sebou – svou úrodou, potom 
z vás jiní nemohou mít prospěch a používat vás bez vašeho 
souhlasu. Když jednáte s frekvencí suverenity, ti kteří vás mohou 
kontrolovat se o vás nebudou zajímat. Oni chtějí frekvenci plnou 
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strachu a chaosu, jež je živí. Strach a chaos na této planetě 
převládá, protože tyto entity je rozněcují. Oddělily a podrobily 
všechno co tuto frekvenci produkuje. Když jednáte v míru, s láskou 
a jste informováni, umožňujete změnu. Přinášíte na tuto planetu 
zpátky volbu frekvence.
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9. HLOUBKA NOVÝCH HRANIC

Dokud jste kontrolovanou společností, jsou vaše schopnosti 
tvořit omezené. V méně kontrolovaném společenství, které má širší 
styky nebo širší možnosti cestování prostorem a rozsáhlejší 
vzájemnou výměnu mezi systémy, jsou technologické výsledky 
zcela ohromující a povznášející. Mnoho darů a vlivů zvenčí na tuto 
planetu bylo ututláno. Samozřejmě nějaké informace různými 
cestami na planetu proudily a výsledné technologie přinesly některé 
větší změny v životním stylu. Jedna z nich v tomto století je vynález 
filmu. Filmovým průmyslem byla na tuto planetu přinesena celá 
nová cesta. Tak jako na Zemi existuje film, jsou ve vesmíru místa, 
kde mají holografický průmysl. Vyrábějí tam holografická 
představení – vypadající naprosto realisticky – a nabízejí je skrze 
vesmírné brány vaší realitě. V minulých několika stech tisíci letech, 
dokud bylo lidstvo pod kontrolou, je bylo možno velmi lehce ošálit. 
Holografická představení byla na Zemi používána aby 
manipulovala a kontrolovala vědomí a měnila informace 
na dezinformace, jež jsou omezeným množstvím vědomostí. Jak to 
tak pozorujeme tak ti, kdo používají holografické nabídky nejsou 
vždy těmi co přinášejí Světlo nebo povznesení. Jejich motivy jsou 
vzdálenější, ačkoliv je mohou za Světlo vydávat. Holografické jevy, 
zvláště výjevy na obloze se dějí proto aby ovlivnily velkou skupinu 
najednou. Mnohé ze zjevení UFO, ačkoliv ne všechna, jsou 
holografickými nabídkami. Existovala holografická představení 
znázorňující jednu osobnost oděnou do mnoha podob a promítanou 
současně do mnoha kultur. A to je příčinou proč jsou některé 
náboženské příběhy stejné, ačkoliv se děly na různých koncích 
světa bez možnosti fyzického kontaktu.

Holografická projekce vypadá přesně jako třídimenzionální 
skutečnost. Jsou to události vytvořené a promítnuté do vaší reality, 
které vypadají jako by byly součástí běžného dění. Jsou uzpůsobeny 
aby vstupovaly do myslí jimiž jsou pozorovány a je velmi těžké 
rozpoznat jejich pravý zdroj. V příštích letech toho budete hodně 
prožívat – na Středním východě i v jiných částech planety – až se 
mnoho mimozemských aktivit plně projeví a bude se o nich psát. 
Některé z velkých událostí budou velmi legitimní a jiné budou 
nabízené s úmyslem obrátit pozornost lidstva proti vlastnímu světu, 
aby mohlo být dále kontrolováno. Holografická projekce má 
energetické pole které může být zrušeno. Míra možnosti jeho 
zrušení se pohybuje, protože tato energetická pole jsou různá 
a kmitají v neuvěřitelném rozsahu. Můžete do nich vstoupit 
a účastnit se jejich dění. Lidé mohou být jejich součástí a cítit je 
jako skutečnost. Ale jsou to řízené události, které jsou zamýšlené 
aby ovlivňovaly lidskou mysl. Holografické projekce nejsou dávány 
jako informace, jsou míněny jako kontrola. Jsou jedním 
z existujících aspektů technologií.

Skutečnosti mohou být zkonstruovány a pak nabízeny jako film. 
Film, televize atd. jsou vaše verze tvoření skutečnosti. Existují 
velmi vyvinuté bytosti které chytře tvoří skutečnosti tak „skutečně“, 
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že je nerozlišíte. Vypadají jako záření. Právě tak jako se paprsky 
světla promítají do noci, jsou na tuto planetu promítány 
holografické projekce skrze brány z vesmíru. Je k tomu zapotřebí 
ohromného množství energie, neboť tento proces zahrnuje splývání 
dimenzí. Tato technologie neexistuje ve třetí dimenzi, nýbrž 
v jiných dimenzích a je k tomu zapotřebí dimenzionálních 
zapalovačů.

Jaký je rozdíl mezi dimenzemi? Proč je jedna dimenze důležitější 
nežli druhá? Protože každá dimenze má jiný vibrační rozsah anebo 
molekulární rychlost pohybu. Aby mohly tyto holografické projekce 
do jiné dimenze vstoupit potřebují místa, kde již jsou dimenze 
prolnuty. Lidstvo je a bylo stále a stále zaslepováno, protože 
nevyvinutá vlákna jejich DNA zabraňují informacím aby se 
projevily. Rodina Světla přichází aby se toto vše změnilo. Jste tady 
abyste na planetu přinesli novou frekvenci a drželi ji ve svých 
tělech tak aby na planetě mohl zbytek lidí začít kmitat na stejné 
frekvenci. Tato frekvence začíná na této planetě rozrušovat 
struktury fungující na základě dvouvláknové DNA. Nedá se nic 
dělat, čas jde dopředu. Země je připravena projít čímkoliv co bude 
pro její vývoj nutné.

Lidské bytosti se musí naučit číst energie. Musí se naučit 
používat pro vnímání reality více nežli svých starých známých pět 
smyslů. Říkáme, že oči, uši, ústa, nos a hmat jsou KLAMAČI 
REALITY. Uzamykají před člověkem skutečnost. Myslíte si, že 
těmito smysly vnímáte skutečnost zatímco ji vlastně omezují. Jako 
děti jste se učili věřit jen svým pěti smyslům. Nyní přichází doba 
kdy je třeba brát v úvahu také jiné formy cítění k vyhodnocování 
svých zážitků. Jedna z forem jež si máte uvědomit je vyciťování. 
Cit – vaše vědomé, intuitivní, psychické já – bylo na této planetě 
frekvencí kontroly potlačeno, takže jste jej nemohli nalézt. Jestliže 
jste našli své vlastní vědění, svou vlastní intuici, nemůžete již být 
kontrolováni. O čem si myslíte, že je a o čem, že není 
kontrolováno? Částí vaší zkušenosti zde je naučit se, vidím-li oheň 
do něj skočit kdy je třeba. V nejhlubším jádru vaší bytosti je spojení 
které můžete objevit a začít s ním operovat. Uvnitř vás je celistvost 
která si váží života a v první řadě si váží sama sebe jako života nad 
nímž bdí. MÁTE DOHLED SAMI NAD SEBOU. To vám bylo 
dáno a vy jste se zaručili, že budete ctít Světlo, své tělo a své 
zkušenosti tak jak budete nejlépe umět. Jakmile začnete dobře 
pečovat o svou celistvost, kultivovat ji a odkrývat zázraky a její 
schopnosti, poznáte, že vaše tělo které vám zdánlivě připadá jako 
břímě které musíte tahat s sebou, je opravdu k nezaplacení. Přinese 
vám nevýslovné bohatství. S fyzickým tělem jste milionáři. Musíte 
se naučit používat centrum svého citu, aktivovat jej a jednat s jeho 
informacemi. Musíte se naučit si toho vážit.

Jako členové Rodiny Světla zamýšlíte prostupovat dimenzemi. 
Váš úkol je do této reality vtlačit jiné dimenze aby váš nervový 
systém odolal různému molekulárnímu kolísání a byl schopen se dát 
do pořádku. Učíte se vnímat skrze svá pocitová centra a naučit 
ostatní aby to dokázali také. Jste ukazovatelé cesty. Rozpoznáte 
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holografickou projekci svým citem. Jakmile se v ní ocitnete, 
nebudete se cítit dobře, bude to pro vás prostředí mdlé a cizí. Když 
přesto holografická projekce vstoupí do vaší reality bude to 
známka, že s vámi není něco v pořádku. Jako u všech členů Rodiny 
Světla se vaše kódy a vlákna nebudou cítit dobře, jestliže se ocitnete 
v prostředí holografické projekce, protože je používána ke kontrole 
spíše nežli k lidskému povznesení. Projekce jsou používány aby 
řídily vaše emoce k jistému bodu, aby se jimi mohli ostatní živit 
a aby vás dostaly na jistou hladinu manipulovatelnosti. Tyto 
technologie budou více používány v devadesátých letech. Říkáme 
to proto abyste věděli, že lidstvo bude v drastickém probouzení se 
tak dlouho dokud si neuvědomí co je opravdová skutečnost. 
Hranice mezi tím co je a co není skutečného je důkladná.

Mluvili jsme o bráně na Středním východě která je pro jisté 
energie hledající civilizace dimenzionálním vstupem nebo branou. 
Vzpomeňte si, když opouštíte planetární sféru a vstupujete 
do vesmíru, když prostupujete jisté zóny vědomí, musíte najít tu 
konkrétní bránu abyste se mohli na planetu vrátit v přesně 
zamýšleném čase. Tímto jsou systémy chráněny před nechtěným 
vpádem a narušením. Kolem celého globu existují různé brány. 
Obrovská brána, o níž diskutujeme, je na Středním východě. Je 
gigantická. Skrze tuto bránu bylo promítáno mnoho holografických 
projekcí aby byly uloženy do lidských myslí a do jejich víry. Dokud 
je tato brána uprostřed krizových oblastí, je hlavním kandidátem 
pro holografické projekce a také hlavní branou skrze niž přijdou 
nové systémy víry aby tento chaotický svět přeměnily a obrátily 
všechno jiným směrem. Až se tento druh událostí začne na planetě 
dít, soustřeďte se na svá citová centra.

Střední východ je branou kde se setkává mnoho dimenzí a kudy 
na tuto planetu mohou přicházet entity z jiných dimenzí. 
V minulých čtyřiceti nebo padesáti tisíci letech žilo na Středním 
východě mnoho civilizací a začalo tam mnoho z náboženských 
událostí. Z důvodů energetických vírů je lehčí promítat v těchto 
místech holografické projekce právě tak jako je lehčí produkovat 
filmy v Kalifornii. Brána na Středním východě je branou kterou se 
dostávají na Zemi bytosti z vesmíru. Možná se skrze ni bude dít 
návrat Krista. Nebo jiného boha, jiného spasitele. Skrze ni třeba 
přijde nějaký důvod k následování nějaké nové cesty myšlení. 
V dnešní době, tak jak se na to díváme, to není Světlo. Jeden 
příklad holografické projekce, která byla planetě nabídnuta aby se 
změnil historický směr, bylo ukřižování Krista. Drama které bylo 
zrežírováno a promítnuto do historie před dvěma tisíci lety bylo 
jiným dramatem nežli tím, které sem přišel Kristus hrát. Verze která 
je nám tolik známa byla vymodelována a nahrána jako holografický 
prostorový film, který pak byl na Zemi promítán jako by byl 
skutečný. Kristus sem před časem přišel jako soubor propojených 
bytostí. Příběh o kterém se odjakživa mluvilo je dramatizovaná 
verze – verze velmi kontrolovatelná těmi kteří ji vytvořili. Část 
Kristova příběhu o němž jste se učili byla do tehdejších myslí lidí 
holograficky promítána. A část o jeho ukřižování, kterou 
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v budoucnosti odkryjete bude velmi pravděpodobně další 
holografickou projekcí. Takže buďte bdělí. Mnoho lidí může říci, že 
se rouháme. Co však vám zaručuje pravdivost Bible? Co vás 
přimělo k tomu, že všem těmto věcem věříte? Všechno bylo řečeno 
a dáno patriarchálními společenstvími které podporovaly sami sebe. 
A to je všechno. Tohoto bylo použito aby bylo možno planetu 
nadále kontrolovat.

Ve skutečnosti byl Kristus vyslán jako předvoj Rodiny Světla, 
aby zakotvil Světlo skrze bránu na Středním východě. Vytvořila se 
tím cesta pro mnohé kteří vstoupili aby zaseli děje, které by lidské 
vědomí připravily na ukončení cyklu, který nastane přibližně během 
příštích dvaceti let. Záleží to na vývoji událostí. Kristus nepřišel 
jako jedna jsoucnost, nýbrž jako jejich množina, ovlivňujících lidi 
v jejich černé hodince, v hodině kdy lidské bytosti byly připraveny 
rozumět jejich mystériu. Jedna z věcí, která nebyla nikdy mezi vás 
rozšířena bylo, že byl Kristus velmi dobře přijat. Druh energie, 
který soubor bytostí Krista přinesly na Planetu, byl přijata velmi 
pozitivně.

Existuje mnoho příběhů, které se kolem Krista vynořily. 
Původním posláním souboru entit Krista bylo přijít, rozšířit Světlo 
nebo informace a ukázat lidem jaké má jejich tělo schopnosti. Ale 
v té době tam byly bytosti které si řekly: „Co s tím budeme dělat? 
Tento si klidně přichází naší branou a my ji přece chceme mít pod 
kontrolou. Jak bychom tuto energii mohli použít? Toto je vesmír 
svobodné vůle a tak si teď můžeme dělat co chceme.“ a tak vytvo-
řily holografický příběh o tom, jak byl Ježíš ukřižován aby vznikl 
strach a rozpoutaly se emoce a vědomí lidí se pohnulo směrem, 
který původně nebyl vůbec zamýšlen. To znamená, že ve vesmíru 
svobodné vůle je to možné. Konkrétně v oblasti brány Středního 
východu to na vás dnes mnoho nepůsobí, ale za čas bude vstup 
holografické projekce známý. Víme, že je to pro mnohé z vás 
tísnivé.

Ještě bychom se s vámi chtěli podělit o jednu informaci. 
Pohybujte se, prociťujte, vzpomínejte a moc nepřemýšlejte. Toto 
není proces pro logické myšlení, je to proces cítění. Co se děje 
s vaším tělem? Zeptejte se sami sebe: „Kdo jsem já? Jak to může 
být? Co s tím mám společného?“ a pak si začnete spíše uvědomovat 
kdo jste a budete schopni objevovat mnoho věcí. Již jste pochopili 
proč jste sem přišli tento systém vést, již chápete jak je frekvence 
kontroly všeobsáhlá? Již chápete jak jemná a tenká je skutečnost? 
Již chápete jak jsou přístupni frekvenci kontroly lidé, kteří jsou 
sladěni jeden s druhým a řídí se myšlenkou jež je pro ně připravena, 
aby v ní prostřednictvím svých myslí věřili a tvořili ji?

Předtím jsme řekli, že Světlo bylo na této planetě podceněno. 
Opravdu je tomu tak. Až se pozná, kolik jednotlivců se stane 
ve svém myšlení a svých životech suverénními a kolik jich tuto 
suverenitu bude vyzařovat a učit jí ostatní, tito jedinci budou velmi 
rychle a s nadhledem pracovat. Světlo je podceňováno a to je dobře, 
protože Světlo vás všechny začíná osvobozovat. Máte vzrušující 
úkol – dobrovolný – a všichni máte potřebnou pomoc k tomu abyste 
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svou práci dokončili. Nad vámi je obrovský nával entit 
a mateřských lodí, které jsou nyní jako vaši prostředníci v akci nebo 
doslova možná přenašeči energie. Svazky Světla jež na tuto planetu 
přicházejí ze starých a starobylých hvězdných systémů již se Zemí 
pracují po aeony let. Mnohé z nich nejsou astronomy pojmenovány, 
zatímco jiné mají jména důvěrně vám známá jako Sírius, Arcturus, 
Orion, Plejády atd. Záření jsou zachycována mateřskými loděmi 
podporujícími Zemi, jsou filtrována a vyzařována na planetu.

Mnoho z vás má ve svých tělech implantáty, abyste byli schopni 
na tuto komunikaci reagovat, abyste se vyhnuli psychotronickému 
nátlaku a vlivům, které by tlačily na vaši frekvenci a tím vám 
bránily ve schopnosti tyto informace přijímat. Tyto implantáty 
nejsou negativní. Neobdrželi jste je proti vaší vůli. Jsou éterické 
implantáty, které jste si pojmenovali jako nástroje na příjem 
mimoplanetárních energií. Tyto implantáty jsou nyní aktivovány. 
Mnozí z vás si uvědomujete, že se vaše city mění. V různé denní 
době, většinou když jdete spát slyšíte různé tóny, nebo máte různé 
pocity éterických vibrací ve svém těle. Jakmile jsou tyto informace 
k vám vyzářeny, musíte být schopni je přijmout. Aby je vaše tělo 
mohlo přijmout, musí být v určitém stavu. Informace jsou jako 
proudění, a jestliže je vaše tělo nemůže udržet dostává se do stavu 
nepohodlí. Lidé na Zemi byli na tento čas naprogramováni a nikdo 
kdo je na planetě inkarnován nemůže říci, že udělal chybu a neví co 
se tu dělo. Nikdo se na této planetě nenarodil bez vnitřního 
mechanismu, který může být aktivován, aby získal a umístil tyto 
frekvence uvnitř sebe. Mnohým z vás jsme dodali odvahu odpoutat 
se od své logické mysli, neboť logická mysl bude s těmito 
informacemi a elektronickou energií vstupovat do konfliktu. V řadě 
příštích let bude vaše chápání a vibrace týkající se frekvencí jež 
k vám přijdou jako naladění vašeho rádia. Budete mít přímé 
telepatické spojení s mateřskými loděmi. Přijde čas, kdy již nebude 
myslet na to, že půjdete na chanelingové setkání, protože budete 
mít s informacemi své vlastní spojení. Bohatství informací, které 
k vám budou přicházet vás naplní vším co se bude dít.

Až začnete více věřit, budete schopni přijmout světelnou entitu, 
která se vám fyzicky projeví a začne vás učit. Chaneling, neboli 
proces přijímání informací skrze jinou bytost, se stane docela 
přirozeným, až každý z vás doslova dokáže sám sebe učit. 
V mezičase jsme zde my, abychom vás učili, abyste si vzpomněli 
kdo jste, a dali vám představu o tom kam to můžete dotáhnout. Více 
nežli cokoliv jiného vám chceme asistovat, abyste byli úspěšní 
v osvobozování lidí. Zaměřte se na svůj tanec se sebou samými. 
V jakém tónu budete tančit a jak přitažlivě budete hrát a jak vysoká 
bude vaše vůle vytlačit vědomí vzhůru, abyste mu dali novou 
definici možností?
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10.NOVÉ PRONIKNUTÍ SVĚTLA

Kdo jsou Nositelé Svítání a jaká je jejich role? Nositelé Svítání 
jsou ti, kteří přinášejí paprsky Slunce, přinášejí Světlo a vědění. 
Jejich organizace a společenství již trvá celé věky a jejich duchovní 
závazky je vodí aby vykonávali různé práce v určitých hvězdných 
systémech. Jste Nositelé Svítání. Jinak by nebylo třeba aby byla 
tato kniha psána. Členové této vysoké organizace v různých dobách 
přicházejí na Zemi dělat svou práci. A to se děje v čase, kdy cyklus 
jedné periody vývoje končí a následující události jsou příznivé 
k tomu aby mohli následovat energii z vysokého kosmu a spojit je 
ve svém vlastním bytí s energií Země.

Energie z kosmu přichází neustále k Zemi a energie Země proudí 
neustále do kosmu. Lidstvo vytváří tajemný most mezi nebem 
a Zemí, který někteří nazývají Duhový Most. Nositelé Svítání 
umožňují těmto energiím splývat, takže se toto svítání, nebo světlo 
probouzí v nich. Oni potom toto svítání přinášejí civilizacím. TO JE 
TO KDO JSTE! TO JE VAŠE PRÁCE. Je zde rovněž množství 
jiných. Vy jste Nositelé Svítání. Pro vás existuje na Zemi jistá 
událost, která vám ulehčí váš závazek na této planetě. Díky této 
události se budete moci zbavit své sebeshovívavosti a podceňování 
vašich zkušeností. Pro Nositele Svítání vytváří každý článek celek, 
bez ohledu na to jak je konstruován, jak je silný nebo slabý, zdali 
má malou nebo velkou roli. Není nutné srovnávat slabost nebo sílu 
či vliv – jednoduše je to událost ve svém vlastním tanci reality 
kterou si každý vybral za svůj cíl.

Učíme vás poznávat sami sebe, asistujeme vám v odkrývání toho 
co máte ve svém nitru a co je kolem vás. Jako Nositelé Svítání jste 
nyní ve své temné hodině před svítáním, v době kdy jste zvědaví 
na první paprsek světla. Pak se většinou náhle a odněkud začne 
světlo vynořovat. Odkud přijde? Jak změní vaše myšlení? Jak to 
vypadá když je tma a během okamžiku se vynoří světlo? Jako 
Nositelé Svítání budete tímto světlem za svítání. Byli jste k tomu 
vycvičeni, je to vaše silná stránka. Jako nositelé Svítání rovněž 
známí jako Rodina Světla jste souhlasili s tím, že se podrobíte 
mutačnímu procesu abyste se vyvinuli do vyšších bytostí. Přinášíte 
zpět na planetu Světlo, přinášíte nový vývoj lidstva a kosmický 
vývojový skok ve vědomí a inteligenci jež je nutný k zakotvení 
frekvence nejprve ve vašich tělech tím, že ji budete žít. Rodina 
Světla přichází v tomto vesmíru ze zdroje který funguje jako 
vyzařovací stanice. Ve vaší galaxii jsou centrální slunce s jedním 
hlavním sluncem v jejich středu. Mayové toto centrální slunce 
pojmenovali Alcyon. Ostatní znáte pod jinými jmény. Slunce svítí 
a Světlo jsou informace. Rodina Světla přichází z místa, které je 
centrálním skladem informací ve vesmíru.

Z tohoto centrálního slunce jste vyzařováni kruhovým nebo 
spirálním pohybem, nesouce informace do tohoto vesmíru skrze 
různé systémy; vymýšlíte, plánujete a cestujete. Jste v tomto směru 
velmi ojedinělí a vy to víte. Víte, že jste jiní, když se tak díváte 
na lidi kolem sebe. Milujete burcování lidí a milujete otevírání 
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uzavřených systémů. Když je někde cedule NEVSTUPOVAT!, 
platí pro ostatní, ale ne pro vás. Jdete kamkoliv kde je něco 
uzavřeno, abyste to otevřeli. Jednáte tak, že sami sebe rozdělíte 
do mnohadimenzionálních jednotlivců a pak se vydáte do systémů 
abyste je změnili. Někdy se do těchto systémů inkarnujete 
na stovky a tisíce let abyste se připravili na dobu kdy budete 
zavoláni vést tyto systémy tam kam bude potřeba. Stále znovu 
a znovu podporujete sami sebe. Například se třeba na Zemi 
inkarnujete na dlouhé období a když Země zavolá, že je připravena 
změnit svá paradigmata můžete říci: „Byl jsem tady 247 krát 
a jednou jsem byl schopen transformovat své tělo. Dělal jsem to 
a to. Jestliže vcházím do této hry před korekcí systému jsem si jist, 
že mohu osvěžit svou paměť, vytáhnout ji na povrch, definovat 
zákony a ukončit svůj úkol.“ Někdy se to nepodaří a plán 
z nějakého důvodu selže. Tato zkušenost je pro vás velmi 
frustrující. Avšak když jde všechno v souladu s plánem a vy jste 
úspěšní, tvoříte nová paradigmata Světla a to je pro vás jako 
kosmická extáze.

Členové Nositelů Svítání nebo Rodiny Světla pracují v týmech. 
Nechodíte do systémů sami. Abyste mohli tuto práci dělat 
potřebujete jeden druhého, neboť držet frekvenci nedokážete 
sami.Tím, že chodíte v týmech se zvyšuje úspěšnost plánu. Jste jako 
paprsky a světelné spirály centrálního slunce které je velmi 
inteligentní a vy jste touto vysokou inteligencí vedeni. Světlo je 
královstvím vědomí a má v existenci svůj důvod. Příběh který vám 
dnes vyprávíme je příběhem který dokážete chápat a věřit mu. 
Vždycky když mluvíme k lidem, vy více chápete a tím vám také 
můžeme více dát. Nechceme abyste si mysleli, že Světlo je víc než 
cokoliv jiného. Něco v základu vaší duše vás spojuje se světelným 
zdrojem, řídí vás ve vaší profesi ale to neznamená, že vaše 
zaměstnání je lepší nežli jiná. Jiní přicházejí hrát svou potřebnou 
hru z jiných zdrojů a s jinými zájmy. Učíte se o tom.

Připomínáme vám, že Bůh tvoří všechny věci a všechno obdařuje 
sám sebou. Když vy hledáte uvědomění sama sebe, Bůh je hledá 
rovněž. Hledá své uvědomění ve všech věcech které jsou v nitru 
jeho vědomí a on je v nich a uvědomuje si v nich svou existenci. 
Vědomí je jako zrcadlo ve kterém se odráží všechno mezi Bohem 
a jeho stvořením až po nejmrňavější štěnici a mravence ploužící se 
po zemi. Stejně jako je Bůh ve Světle, tak je také v tzv. zle, neboť 
zlo má rovněž svůj božský důvod.

Existuje mnoho království vědomí. „Království Vědomí“ je 
fantastické slovo pro koncept, kterého bychom chtěli abyste se 
chopili. Království Vědomí je obraz jistých energií a existuje 
mnoho druhů Království Vědomí. Rodina Světla přichází z jednoho 
konkrétního Království Vědomí. Když se vaše vědomí naučí 
zákonům stvoření, manipulaci a řízení reality, usnadní vám to 
projev v jakékoliv formě kterou si vyberete. Pro ty z vás, kteří mají 
aktivováno šamanistické vědomí a vzpomínky na přírodní kultury 
v nichž kdysi žili, je tato přírodní kultura a její učení velmi blízké 
a tak vědí jak se dostávat do jiných realit a měnit své formy. Šamani 
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byli v různých kulturách pro tyto schopnosti uctíváni. Přinášeli 
lidem své genetické kódy a bylo jich vzhledem k počtu lidí 
na planetě velmi málo. Znali magii a mystéria a udržovali toto 
vědění při životě. Byli schopni se proměnit do různých forem zvířat 
a jiných druhů bytostí. Byla to opravdu hluboká věda. Když tato 
věda existuje na planetě, existuje samozřejmě také mimo planetu. 
Země je právě teď planetou „dění se“, horkým místem. Má 
zakódováno, že začne svou vlastní přeměnu – nikoliv pouze 
přeměnu životního stylu, nýbrž to bude dimenzionální posun který 
změní celý prostor kolem Země.

Mnozí mimozemšťané, kteří jsou ve svých formách kuriózní, 
vědí jak přeměnit své molekulární struktury aby se mohli dostat 
na planetu a vystupovat jako lidé. V období hřmotných změn, kdy 
kolidují a splývají dimenze – tak jak to sem přinášíte na Zemi – se 
zde shromažďuje mnoho energií které se této velké zábavy chtějí 
zúčastnit. Tato velká šou se děje na mnoha hladinách, nejenom 
ve třetí dimenzi. Řetězová reakce se pohybuje skrze všechny 
existující dimenze a veškeré vědomí. Některé bytosti se přezáří 
na Zemi přímo ve formách lidí, jiné se sem inkarnují, vítajíce 
příležitost, že mohou obdržet místenku na události v dějích této 
doby. Možná, že někteří, které vnímáte jako by sem nepatřili a také 
vám nepřipadá, že jsou zde na korigování událostí, jsou zde jen 
proto aby se dívali, zúčastnili se a porozuměli, aby mohli své 
informace donést zpět na svou domovskou planetu. Jsou 
inteligentními bytostmi které se mohou projevovat jako lidé a hrát 
perfektně svou roli. Někdy je jejich paměť neporušená a někdy je 
zahalená rouškou. Vždycky není pro tyto bytosti lehké sem přijít 
s plnou vědomou pamětí, neboť tu existuje frekvence kontroly. 
V příštích několika málo letech vaše vědomí poroste, neboť jste 
členové Rodiny Světla ve formě lidí. Částečně je plánovaný vývoj 
lidského druhu a znovuobnovení lidské DNA pro každého 
znamením aby si vzpomněl kdo je.

V různých dimenzích reality jsou samozřejmě různé zkušenosti 
a různé zákony. Ve třetí dimenzi, kde jste po tak dlouhou dobu 
umístěni jako lidé je určité omezení, jehož prostřednictvím můžete 
tvořit své zkušenosti. Třetí dimenze je zamýšlena aby vedla jednu 
existující realitu v čase. Je zamýšleno aby se jí vzhledem 
k frekvenci, nervové pulsaci a rozsahu těchto frekvencí přizpůsobila 
nervová pulsace v těle. 

Jste magneticky a biogeneticky uzpůsobeni. Členové Rodiny 
Světla jsou takto uzpůsobeni mnohem více nežli lidé. Charakterově 
jste ti, kteří dosáhli nejvyšší dokonalosti v multidimenzionální říši. 
Je mnoho těch, kteří se ucházejí o dosažení pozice 
v multidimenzionální oblasti jako členové Rodiny Světla. Jako 
členové Rodiny Světla jste se inkarnovali na tuto planetu abyste se 
připravili na svou práci. Co je vaše práce? Je docela jednoduchá. 
Přinášet frekvenci do systémů v nichž je omezena frekvence Světla, 
neboť Světlo jsou informace. Nejsou to chladná počítačová data 
informací, jsou to biologicky přenášené informace skrze 
elektromagnetické vyzařování vědomí. Je to to v čem jste experti. 
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Jestliže byste měli svou zaměstnaneckou kartu v bodě kdy 
dosahujete své dokonalé paměti o tom kdo jste, pak by její text zněl 
nějak takto: 

Vyzařovač Rodiny Světla
Korigování systémů

Dobrovolník pro změny systémů vědomí
ve vesmíru svobodné vůle
NA ZAVOLÁNÍ

Jděte za tím. To je to co děláte. Je to společný aspekt vaší 
identity a jsou vás zde v současnosti miliony. Abyste mohli 
v systému působit a učit, musíte si nejprve vzpomenout kdo jste. 
JSTE VE FORMÁCH LIDSKÝCH BYTOSTÍ. Jakmile toto 
pochopíte, vyprostíte se z lidského dramatu, z lidského dilema frek-
vence kontroly. Před 300 000 lety, před tím než byla nastolena frek-
vence kontroly tvůrčími bohy, byla lidská rasa poměrně chytrá. 
Lidé měli velmi vyvinutý systém jak získat informace přímo 
z planet, s nimiž měli vesmírný kontakt. Rovněž znali mnoho 
způsobů předávání informací které obdrželi. V dnešní době se 
na planetě předávají znalosti prostřednictvím různých vnějších 
technologií. To byl další chytrý tah tvůrčích bohů jímž vás drželi 
pod kontrolou. Před dávnými lety se zde komunikovalo 
prostřednictvím vnitřního lidského hlasu – neverbálně, nikoliv 
vnějšími technologiemi. Většina lidí nedokáže akceptovat, že lidská 
historie jde dál do minulosti nežli jen do oněch známých pár tisíců 
let před naším letopočtem. Budete se učit, vzpomínat si a předávat 
lidem, že jejich historie trvá miliony let. Nejprve odhalíte a přijmete 
historii planety do 300 000 let tak abyste mohli odkrýt obraz 
lidského dilema. Nezapomeňte, že veškerá historie je napsána 
ve vás, nikoliv mimo vás. Podle vaší běžné technologie jsou 
světelně zakódovaná vlákna vytvořena v symbolické formě vně 
vašeho těla jako reprezentanti přenosu inteligence skrze optické 
čočky. Lidé tvoří vně sebe to, o čem se musí naučit, že je v jejich 
nitru. To je součástí dokonalého ovládání Světla.

Když byla vaše velká vnitřní knihovna uvedena do chaosu, bylo 
tam ponecháno pár dat, aby byli lidé kontrolovatelní, dali se 
manipulovat a řídit a zároveň aby ještě mohli fungovat ve svých 
vlastních předehraných úkolech vypadajících jako životní forma 
a forma vědomí jež produkuje jistou frekvenci – strach. Strach byl 
na této planetě udržován po 300 000 let jako kontrolovatelná sub-
stance ve všech verzích které si jen dokážete představit. Když lidské 
bytosti elektromagneticky rezonovaly a vyzařovaly frekvenci 
strachu, přenos vědomí byl potlačen. Kam jde tento strach? Kam 
jdou tyto myšlenky? Kam jdou vaše emoce? Již jsme řekli, že 
vědomí formuje zdroj potravy. Jako korektoři systémů jste sem 
přišli tento zdroj potravy vyhladit nebo jej změnit na jiný nežli je 
strach a chaos. Ti kdož se tímto zdrojem potravy živí budou mít 
příležitost změnit svou dietu nebo opustit planetu. Jste zde proto 
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abyste přinesli informace, Světlo a pochopení, že je zde možnost 
změny a zdroje potravy na ten, který spolupracuje se Světlem. To je 
to kdo jste a co je vaší povinností změnit.

Chápeme, že někteří z vás jsou velmi zmateni a neví jak to 
udělat, jak přivést svůj život do tohoto bezhříchového stavu. Jednou 
z prvních věcí o něž vás žádáme abyste udělali ihned je 
NEVZTAHOVAT ŽÁDNOU ZE SVÝCH BUDOUCÍCH 
ZKUŠENOSTÍ NA SVOU MINULOST. Všichni velmi rádi vlečete 
svou minulost s sebou jako omluvu pro to, co by se mohlo stát 
v budoucnosti. Jste tím slavní. Musíte jednat jako čerstvě vyzáření, 
nevinní jako mimino a tak připraveni kráčet událostmi svého 
denního života. Když se ráno probudíte a postavíte před nový den, 
ujasněte si co ten den chcete prožívat. Jestliže to neděláte 
a nekultivujete své obyčeje, potom bude lépe abyste toho nechali! 
Skutečnost této cesty je plánována. Tak jak jsme řekli předtím, bylo 
před lidmi udržováno jedno velké tajemství kterým je, že myšlenky 
vytvářejí prožitky a skutečnost. Veškerá realita je tvořena 
myšlenkou. Všechno je subjektivní prožívání. Ale 
elektromagneticky jste kontrolováni takovým způsobem, že 
prakticky tvoříte jen v jistém omezeném spektru reality.

Vy kteří jste Rodinou Světla mnoho cestujete a jste ve svých 
schopnostech jak přinášet nové frekvence do systémů dobře 
připraveni. Máte udržovat nové frekvence vyzařované k vám 
z vesmíru, které uvádějí do pohybu nový vzorek uvnitř vašich těl. 
Až poznáte co je důvodem, že jste tady, začnete svůj účel vědomě 
přijímat, vyjasní se vám co chcete a začnete to prožívat ať jste 
na jakémkoliv místě. Toto je absolutní. Každý z vás miluje drama 
vaší vlastní cesty. Jste netrpěliví když se nemáte v čem vrtat. To je 
příčinou proč jste zformovali tento plán – příběh této planety. 
Ve skutečnosti byl tento svět vytvořen před dávnými časy 
jednotlivci z Rodiny Světla, dávno předtím než byla planeta 
„obsazena“. Jako členové Rodiny Světla jste její původní tvořitelé. 
Mnoho bohatých fondů vědomí se k této vaší tvorbě a využití 
připojilo. Když na tuto planetu přišli jednotlivci z jiných rodin které 
můžeme nazvat „temnými“, tím, že potlačili Světlo udělali velmi 
dobrou práci. Světlo je v dnešní době tak veliké, jak velkou může 
dát víru, ale jsou zde i další týmy a království vědomí. V současné 
době pracujeme se Světlem a Temnem. Temný tým odvedl velmi 
dobrou práci tím, že na dlouhou dobu potlačil Světlo. AVŠAK 
TENTO ČAS JE PRYČ. Jste vyzařovači Světla a rozhodli jste se 
vrátit a nastolit jiný stav vědomí – miliony z vás v tuto dobu –
protože pracujíce s božskou energií jste věděli, že je zde velká 
pravděpodobnost dosažení širokého bohatství vědomí. Až začnete 
tlačit Světlo do svých těl a na planetu, může být zasaženo mnoho 
lidí kteří mají rádi dramata. Mohou být proniknuti Světlem a mít 
nějaké reakce, protože čím více Světla přinášíte, tím jsou silnější 
reakce, protože čím více Světla přinášíte, tím silněji se po Zemi šíří. 
Světlo se po Zemi definitivně rozšíří až si lidé vzpomenou, že jsou 
přírodním druhem který úzce spolupracuje s původními stvořiteli 
aby svůj svět vyprostili z nadvlády bytostí jež jim rozházely jejich 



65

DNA za účelem kontroly jejich existence.
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11.NÁZEV HRY

K přečkání přicházejícího období je podmínkou přijmout 
představu manifestace myšlenky nebo Nadvědomí. Nadvědomí je 
v této době pro vás pouze slovem. Nemáte ještě ve svém nitru pro 
ně pojem, protože nemůžete pojmout existenci tak velkého 
množství informací jež tento pojem obsahuje. Váš vývoj vás však 
vede tímto směrem. Mnozí z vás si velmi dobře uvědomují, že by 
tento pohyb vědomí mohl začít tvrdě dopadat na planetu, což si 
vůbec nepřejí. ALE ONO SE TO JIŽ DĚJE. Vrátili jsme se do vaší 
minulosti abychom vás o tom ujistili.

NEJPRVE PŘICHÁZÍ MYŠLENKA. Zkušenost je vždycky 
druhotná. Nikdy to není naopak, že byste nejdříve prožívali a pak 
vypustili myšlenku. Každý váš prožitek odráží přesně to co si 
myslíte. Čistota a poznání jsou základní čarou. Vaše myšlenky 
po celý čas formují váš svět. Neplatí zde hospodské rčení „všeho 
do času“. Jelikož jste bombardováni takovým množstvím frekvence 
kontroly, tak své pokusy o sebečistotu zahazujete. Jako druh musíte 
získat zájem být velmi čistí, stát ve středu událostí a stále se 
udržovat v přítomnosti. Nežijte v minulosti ani v budoucnosti, ale 
stále ve svém tady a teď. Říkejte si: „Co chci? Chci urychlit svůj 
osobní vývoj. Prosím Ducha by mi pomáhal jak je to nejvíce 
možné. Chci aby se mé tělo samo regenerovalo. Chci vyzařovat 
zdraví. Přeji si aby všechny obtíže zmizely, abych mohl být živým 
příkladem pro ostatní lidi k tomu jak mají žít.“ Je to tento způsob 
myšlení – takovéto myšlení a volání vyšších zdrojů s čistotou 
v srdci – jež vám k urychlení vašeho vývoje přinese všechno.

Dívejte se na své výtvory. Jestliže máte tendenci popírat co jste 
svými myšlenkami vytvořili a nechcete si přiznat, že je to váš 
výtvor, prostě se na to podívejte a řekněte si: „Není tohle zajímavé? 
A to dělám celou dobu. Nechci tohle co jsem vytvořil vlastnit. 
Jestliže však to nepřijímám, viním někoho jiného, že to stvořil. 
A tak se podíváme jak dlouho to budu dělat a podíváme se jak to 
změnou svého chování budu řešit.“ Neposuzujte se. Začněte si 
říkat: „Přijímám odpovědnost za všechno co sám sebou produkuji. 
Přijímám odpovědnost za všechno co se mi stane. Jestliže se mi 
nelíbí co se děje, pak se sám sebe zeptám proč tvořím věci které se 
mi nelíbí. Možná mne to na něco upozorní a pak to budu chtít 
změnit, protože to není pro mne dobré. Nestačí to jenom nechtět 
vidět.“ Vždycky jednejte tak, jakože k tomu co děláte máte 
obrovský důvod. Jednejte jako když máte ke každé události, 
ke každé příležitosti nejvyšší důvod se jí zúčastnit. Vždycky takto 
jednejte. Jestliže jdete ulicí a někdo vám řekne: „Mířím na vás 
pistolí, co vy na to?“ Jednejte jako kdybyste tím dostali příležitost 
udělat něco pro svůj vyšší růst. Nikdy nevíte co se stane když takto 
začnete reagovat. Když jednáte JAKO KDYŽ, jednáte bez úmyslu 
a bez očekávání. Je to jenom postoj. Kdybyste všichni zaujímali 
tento postoj a jednali jako by vás každá událost měla pošoupnout 
o kousek dál ve vašem růstu, potom když se otočíte shledáte, že 
osoba která na vás míří pistolí jste vy sami, jedna z vašich částí. 
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A pak budete schopni v sobě něco vyléčit, může vám tím být dána 
možnost udělat něco čeho se jinak bojíte. 

Nebojte se toho co tvoříte. VĚŘTE TOMU CO TVOŘÍTE. 
Věřte, že je tam pro vás vždycky zpráva. Nevyhazujte své příběhy 
přes práh jestliže jsou to špinavé, strašlivé věci které už nikdy 
nechcete vidět. Skončete s těmito příběhy. Přestaňte se v nich motat 
a ztrácet se v nich. Avšak chápejte, že příběh který máte se svou 
matkou, bratrem, sestrou, přítelem je něco co máte použít třeba 
za dvacet let, kdy má tento příběh dojít rozuzlení. Tak berte své 
životní příběhy jako svou kartotéku. Zakončete je, vyhodnoťte jak 
nejlépe umíte, vytvořte si v sobě mír, přijměte v tomto příběhu svou 
roli a pak to pošlete zpět svému vědomí aby vás tím něco naučilo. 
Dovolte svým příběhům aby se staly střeženými zkušenostmi spíše 
než aby se staly něčím z čeho chcete utéct. S těmito věcmi jsou 
spojeny emoce a vzpomeňte si, že emoce vás mohou přenášet 
do jiné oblasti aktivity.

Věříte, že jen vy tvoříte svou zkušenost a v jiných oblastech jste 
oslabeni? Namítáte, že nemůžete kontrolovat některou část svého 
života? Zbavujete se své přirozenosti protože vám společnost říká, 
že jste nemožní? Přijdete na to, že události nepadají z nebe. Někteří 
z vás věří, že si tvoří svou vlastní realitu, ale jiní nikoliv – zvláště 
malé děti kterým se dějí všelijaké věci, nebo děti které jsou 
zneužívány. Pro mnohé z vás je těžké pochopit, že zdánlivě 
nevinné, bezmocné děti nebo hladoví lidé rovněž vytvářejí svou 
skutečnost. Kdykoliv se cítíte jako oběť svého duševního založení, 
vysíláte k ostatním myšlenku své slabosti a zároveň tento fakt 
vytváříte i sami pro sebe. Musíte se naučit si vážit lidských příběhů 
a lekcí. Uvědomte si, že noviny nepíší o možnostech změny jež 
existují pro všechny kdož se chtějí zúčastnit konkrétního scénáře, 
protože noviny tyto věci spíše zastírají. Nerozumíte podprahovým 
souvislostem všech událostí; vaše média předvádějí pouze tzv. 
venkovní fakta a ignorují bohatý proud emocionálních znamení jež 
lidské příběhy a lekce shromažďují. Ti kdož se zúčastní příběhů, 
v nichž někdo vypadá jako nevinná oběť, obvykle se ve svých 
citech mýlí a nemohou spojit své pocity se svým myšlením. Oběti si 
vyhledávají oběti. Vítězové si vyhledávají vítěze. Takže, prosím 
žádné novinové události nebo světová dramata ve kterých to vypadá 
jako když jsou lidé oběťmi; važte si jich a važte si sebe a buďte si 
jisti, že oni si tvoří svou vlastní realitu. Nemusí to být skutečnost 
ze které se vy právě teď potřebujete učit – nebo se jí účastnit. 
Musíte chápat, že ostatní musí projít oblastmi tíhy, která je pak 
přivede ke Světlu. Někdy leží největší osvícení v nejtěžších 
katastrofách a těžkostech.

Když přijdete do restaurace a objednáte si to co chcete, kuchař to 
uvaří a číšník vám to přinese. Objednáváte si to, nevytváříte to 
sami. Kuchař nebo duchovní energie to nějak vytvoří, vybrali jste si 
to a tak to před vás postaví abyste si to snědli. Kdybyste nešli 
do restaurace a neobjednali si to, nikdo by to před vás nepostavil. 
A tak jste za to odpovědni a pak za to zaplatíte.

Se životem je to stejné. Učte se jak si od života objednat to co 



68

chcete stejně jako to děláte v restauraci a pak si toho važte protože 
jste si to objednali a tak to bylo před vás postaveno. Když si 
objednáte jídlo nestaráte se o každý detail a zdali si jej zasloužíte či 
ne. Dobře, někdy ano. Někdy řeknete: „Tohle si nezasloužím. Stojí 
to pět stovek a já mám nárok jen na něco za dvacku.“ Způsob toho 
jak jednáte v restauraci je nádherná analogie toho jak jednáte 
v životě. Je to neuvěřitelně poučné, když tomu rozumíte. Když 
přijdete do restaurace prostě si objednáte řkouce: „Tohle je to co 
chci.“ Vážíte si toho, že to dostanete nebo budete mít obavu, že 
právě zvýší ceny? A když je objednáno jdete za číšníkem 
do kuchyně a řeknete: „Oh, ostatní možná nechtějí tenhle salát, 
možná nechtějí tuhle česnekovou omáčku a nestojí o tyto houby 
které já chci..?“ Ne. Věříte, že vám bude předloženo přesně to co 
chcete a necháte to být. Když je to před vás postaveno řeknete: 
„Děkuji.“ Jestliže něco není docela v pořádku ohlásíte to 
a pokračujete v jídle.

Sledujte své nonšalantní gesto, když si v restauraci objednáváte. 
Je to přesně tak když si objednáváte svůj život. Ujasněte si co 
chcete, objednejte si to a pracujte s tím. Nevolejte Ducha aby se 
kouknul jestli dostal objednávku nebo aby vám poradil jak ji 
naplnit. Objednali jste si to, věřte, že to přijde. Jste výsledkem 
svých myšlenek. I kdyby na této planetě nebylo nic jiného co byste 
se mohli naučit, naučíte se, že toto je řád v této realitě a řád 
i v mnoha jiných realitách. MYŠLENKA TVOŘÍ ZKUŠENOST! 
Proč si nedat dárek a nezačít o sobě přemýšlet jako o výjimečném, 
úžasném a povznášejícím člověku? Osvoboďte se od potřeb aby 
s vámi většina společnosti souhlasila. OCEŇUJTE SAMI SEBE. 
Pro některé z vás je to velmi těžké. Jak oceňovat sám sebe když jste 
zvyklí to nedělat? Vaše slova vás rovněž buď posilují nebo oslabují. 
Chceme vám dodat odvahu abyste žili své Světlo a tak vám chceme 
zdůraznit a přesvědčit vás jakoukoliv cestou, že vaše myšlenky tvoří 
váš svět. Vymažte ze svého slovníku slova BYCH a ZKUSÍM. 
Kdybyste měli platit penězi za každé vyřknutí těchto slov, dostali 
byste se do pěkných dluhů. Slovo „bych“ naznačuje, že jednáte pod 
nátlakem něčeho nebo někoho. Rádi bychom vám připomněli, že 
vládnete sami sobě.

Jestliže se někdo pokouší si koupit noviny nebo změnit jejich 
formu, může to dělat po celý zbytek svého života. Zkoušení není 
DĚLÁNÍ. Kdykoliv použijete slovo ZKUSIT, nebudete spoluviník, 
neboť zkoušení je omluva: „Zkoušel jsem to udělat, zkoušel jsem, 
zkoušel jsem.“ Ve svém životě používejte slov: já tvořím, dělám, 
projevuji, zamýšlím... A zapomeňte na zkoušení.

Když se stanete tím kdo dělá a jste schopni ve svém životě 
projevovat co chcete, stanete se zrcadlem pro mnoho lidí. Věřilo se, 
že všeho je ohraničené množství a že jenom ten druhý může být tím 
kdo dělá nebo se projevuje. Když začnete dokazovat, že můžete 
ohýbat zákony reality, ostatním se to někdy nebude líbit, protože si 
myslí, že máte něco co chtějí a nemohou to mít, ledaže byste to 
sami neměli. Jestliže se stavíte za ostatní v obavě, že vlastníte víc 
nežli ti druzí neboť toho není dostatek pro všechny, nepochopili 
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jste, že jestliže dovolíte božským principům aby vámi pracovaly 
a vaším prostřednictvím zakotvily na planetě, že se stáváte živým 
příkladem Světla. Dovolte Světlu aby procházelo vaším vozítkem 
a stanete se příkladem toho jak mají ostatní žít. Je to vysoký 
kmitočet a všechny vás jej hodláme naučit. Chceme abyste 
pochopili, že neexistuje žádné omezení. Na veškeré planetě 
neexistuje žádné omezení. Každý může jednat a spolupracovat 
s vědomím své jedinečnosti. Jedinečnosti bytí. Objeví-li se na vaší 
cestě jakékoliv materiální či duchovní dary, nemyslete si, že jste 
šťastnější nežli ostatní. Místo toho prostě chápejte, že jste schopni 
přimět božské principy aby pracovaly ve vašem fyzickém těle a že 
můžete ostatním ukázat jak toho také mohou docílit. Můžete říci: 
„Poslouchejte, ono to funguje. Jsem prostě schopen takto jednat. Vy 
jste toho schopni také.“

Strávili jsme celé hodiny učením lidí jak se nebát projevovat sám 
sebe. Každý z vás je poděšený, neboť jste vyrůstali v jisté morálce 
jenž říkala: „Vaše práce má hodnotu pouze když pracujete pro něco. 
Když tvrdě nepracujete, nemůžete ničeho dosáhnout.“ Je třeba 
abyste se na tuto ideu tvrdé či pilné práce podívali a uvědomili si 
odkud přišla. Podívejte se na své rodiče a jejich systémy víry. 
Hovoříme o narození vědomí, které reprezentuje nový druh 
lidských bytostí, které se učí jak pracovat bez úsilí. Jestliže máte 
něco dělat s úsilím, zapomeňte na to. Jestliže něco vypadá, že je to 
pracné, ozve se ve vás hlas, že toto není ta pravá cesta. Když něco 
přichází bez úsilí, prostě to padne aniž s tím máte práci, pak je to to 
pravé. Jestliže začnete všichni tímto způsobem žít, kompletně 
změníte způsob jak oživit části vědomí. Není to nezodpovědnost. Je 
to nová cesta jak přenášet cihly z jednoho místa na druhé. Jednou 
jsme mluvili s nějakými lidmi u hromady cihel a tázali jsme se jich 
jak je přenášejí. Oni odpověděli: „Nosíme je jednu po druhé.“ a my 
jsme řekli: „Nikoho z vás nenapadlo abyste to dali udělat někomu 
jinému?“ Jestliže bude vaším úkolem přenášet cihly jak to uděláte? 
Možná nejprve odpovíte: „Dobře, udělám to sám. Budu je nosit.“ 
Ačkoliv byste mohli někoho zavolat a požádat jej aby je nosil 
za vás. Jestliže to tak uděláte, stále plníte svůj úkol. Děláte to co je 
potřeba udělat. Myslíte, že budete potrestáni když to neuděláte 
sami? Ne. Úkol bude přeci udělán. Vidíte rozdíl?

Jak se zdá, na každého mají vliv peníze. Každý věříte nějakému 
způsobu, kterým k vám peníze přicházejí. Většina z vás věří, že pro 
ně musíte pilně pracovat, tvrději nežli byste si přáli. Mnozí věří, že 
je to tak docela normální. A když je získáte jiným způsobem, pak 
jsou to „černé peníze“. Vzpomeňte si na slovo BEZÚSILÍ a zařaďte 
jej do svého slovníku. Řekněte si: „Toto ke mně přijde bez mého 
úsilí.“ Činit něco bez úsilí znamená řídit realitu aby k nám přišla 
sama a přinesla vám zároveň fůru energie o níž by se dalo 
předpokládat, že bude plynout jinam.

Pamatujte si, vaše skutečnost je výsledkem vašeho myšlení. 
Jestliže věříte, že je všechno těžké, co tím tvoříte? Mnozí z vás 
strávili své životy v úctě a respektu ke členům své rodiny nebo 
ke členům společnosti o kterých věříte, že jsou bezúhonní občané 
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a znamenají pro vás jisté morální a etické hodnoty. Nepídíte se 
po jiné cestě. A tak věříte, že jestliže chcete mít peníze, musíte 
vydat velké množství energie, nebo musíte být zaměstnáni někým 
kdo vám je dá nebo tak nějak. Tyto představy jsou kompletně 
a totálně chybné. Nelze to ani dost zdůraznit. Když to odevzdáte, 
Duch to bude vyvažovat různými nepředpokládanými cestami. 
Jediný důvod proč se vám to dříve nedařilo byl, že jste nevěřili, že 
je to možné. Když věříte, že je něco možné, skutečnost se mění 
sama.

NÁZEV TÉTO HRY JE STAV MYSLI. Nemůžeme to 
dostatečně zdůraznit; tak jak skutečnost cítíte a jak ji programujete, 
tak vám také odpovídá, nebo tak pro vás vyjadřuje sama sebe. 
A proto říkáme: „Jděte za tím! Buďte i násilní! Dělejte to co vás 
vzrušuje! Dělejte nemožné!“ Můžete to dělat. Můžete dělat cokoliv 
chcete. Přeměníte svůj svět ať je teď v jakémkoliv stavu. Pamatujte 
si, že když se učíte řídit hru, jež je podle zákona vašeho vesmíru 
výsledkem vašich myšlenek, všechno co potřebujete dělat je myslet 
na to, jaké chcete aby to bylo a tak to také pak bude. Jestliže si to 
takto zafixujete, můžete plánovat své tělo, svůj věk, můžete si 
na sobě leccos upravit, protože budete sebemotivovaní, 
sebeposilovaní a sebeplodící.
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12.JE TO DĚSIVÝ ÚKOL PŘINÁŠET SVĚTLO

Pro každého z vás nastává čas abyste prozkoumali v mnohem 
širším smyslu svou vlastní identitu. Kosmem se šíří události o nichž 
vy ani vaši političtí vůdcové nemají ponětí. Musíte o bytostech 
přicházejících z kosmu změnit své mínění, v tom, že si o nich 
myslíte, že mají zvláštní schopnosti a že jsou všechny duchovně 
propojeny. V několika příštích letech začnete odhalovat některé 
velmi znepokojující myšlenky. Na pokyn Rodiny Světla vás 
připravujeme tak abyste byli schopni chápat a být o svých 
možnostech informováni. Klademe důraz na myšlenku 
multidimenzionality – skutečnost, že můžete být současně 
na mnoha místech, že můžete posouvat své vědomí. Chceme se 
s vámi podělit o myšlenku, že mimo Zemi existuje mnoho světů. 
Někdy o všem co vám sdělujeme pochybujete. Váš systém bude 
šokován a vy nebudete chtít věřit tak velkému rozsahu své 
dezinformovanosti, takže hodnotu nových informací budete nějaký 
čas odmítat. 

Chceme vám pouze nabídnout informace vztahující se 
k urychlení cesty vašeho vývoje. Jelikož existují boží zákony 
týkající se vzájemného působení, musíte se vyvíjet a žádat 
o informace. Na zemi jsou mnozí kteří tyto zákony vzájemného 
působení pokřivili – dokonce ve vaší vlastní sféře působení. Často 
jsme vám říkali, že toto je vesmír svobodné vůle a tak k tomu 
samozřejmě patří, že je zde všechno dovoleno. A proto jsou zde 
stále tací kteří chtějí vládnout a manipulovat ostatními. Jste velmi 
naivní ve své představě o tom jaké množství bytostí vás kontroluje.

Rodina Světla byla na tento sklon, nebo zálibu ve tvoření 
společenství v nichž je ve všech směrech obrovský pohyb 
upozorněna, znajíce směry proudů světelného záření. Co to 
znamená? Světlo je informace a tak je Rodina Světla rodinou 
informací. Jsou vědomí – Rodiny války – jež tráví možná miliony 
let ve vašem koridoru času studujíce, podporujíce a zkoušejíce 
kontrolovat vědomí. Ve vesmíru jenž je za hranicí času se píší 
a předehrávají všechny scénáře pro vesmír svobodné vůle. Nastává 
čas abyste radikálně změnili pohled na sebe a strhli svá omezení. Je 
čas abyste překročili malichernosti svých každodenních příběhů 
a událostí a začali se napojovat na kosmickou hladinu vyššího 
příběhu, který se právě odvíjí. Pak můžete být lépe informováni 
o vašich vlastních zájmech, možnostech a příbězích. Musíte být 
schopni pochopit obě vaše identity a být schopni řídit svou identitu 
do jakéhokoliv světa který si vyberete.

Tento příběh Rodiny Světla nebo návrat Bílých Triček jak to rádi 
nazýváme, je TO KDO JSTE. Máte společně dělat jistý úkol, 
vzpomenout si a naplnit jej. Řekli jsme vám, že vaše světy a vaše 
bytí v nich se drasticky změní a vy přicházíte tento čas naplnit. 
Mnozí z vás jste se změnili. Konečně, když se podíváte o rok zpět, 
každý z vás vidí, že jste o moc silnější. Konečně každý z vás začíná 
cítit, že je to tak, že v každém okamžiku tvoříte svou skutečnost a 
že každá situace jíž prožíváte, ať jste zaměstnáni či nikoliv, je 
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výsledkem vašeho plánu a konečně všichni, každý jedinec z vás má 
v této době sníženou obratnost svého projevu, protože teď je čas 
abyste vstřebávali informace o kosmické síťové práci a vštípili si ji 
do své psychiky tak abyste se mohli stát vyzařovači těchto 
informací na této planetě. Je to síťová práce jenž je prožhavena 
světelně kódovanými vlákny vně vašeho těla.

V případě těch kdo přicházejí z kosmu musíte začít mnohem více 
rozlišovat, abyste dokud tomu ještě nerozumíte nebyli podváděni. 
Vidíme to, neboť sami víme jak je lehké vás obalamutit a podvést. 
Někdy tak sami musíme jednat abyste se vůbec hýbali. Je to 
nezbytné, neboť kdybychom vám řekli hned celý příběh, mnozí 
z vás by se odvrátili a utekli by již dávno předtím. Konečně, 
naprosto vám důvěřujeme. Rovněž jsme vám vštípili nový 
informační dovětek, takže můžete přijmout základní stavební blok 
tohoto systému – jeho koncept, ŽE TVOŘÍTE SAMI SEBE – ŽE 
TVOŘÍTE SVOU REALITU SVÝMI MYŠLENKAMI –
a formovat svět jak jej Rodina Světla zamýšlela. Tímto způsobem 
může plán a síťová práce část Země překlenout tak, že mohou 
kompletně nastat nové možnosti. Bez vás a nových možností které 
přinášíte by zde bylo nebezpečí propuknutí velké kosmické války 
nad Zemí.

Pozvedněte své cítění a prociťte zmatek který se kolem tohoto 
světa šíří v událostech které přicházejí. Tato planeta jednala 
na velmi nízké frekvenci, frekvenci která stačila jedině na přežití, 
frekvenci jejímž základem bylo oslabování. Vaše bytí bylo založeno 
jen na tom co jste mohli shromáždit z vnějšku. Dvanáct fungujících 
vláken vaší DNA odhalí vše nepodstatné co bylo reprezentováno 
jenom dvěma fungujícími vlákny DNA, na které jste byli odkázáni. 
Všechny vámi nahromaděné peníze a vlastnictví vůbec – všechno, 
co jste chránili jednajíce na základě dvouvláknové DNA jenž 
představovala vaši identitu – je k vývoji této planety kompletně 
nepodstatné. Prociťte strach a nejistotu lidí až si začnou 
uvědomovat, že cesta po níž životem kráčeli je náhle rozdrobená. 
Uvědomte si, že touto rozdrobeností je vinno Světlo a že vy, 
členové Rodiny Světla a držitelé frekvence jste příčinou této 
rozdrobenosti, protože přinášíte na tuto planetu elektromagnetický 
dohled, který vyzařuje novou frekvenci. Pomáháte vytvářet tento 
chaos a nové vědomí. Ohlédněte se ve svých životech zpět rok nebo 
dva a vzpomeňte si jaký neuvěřitelný chaos byl tehdy ve vašem 
vědomí. Nevěděli jste kdo jste, kde chcete žít, s kým chcete být, 
zdali vůbec s někým chcete být, jestli chcete mít dítě nebo ne, 
jakým chcete být rodičem a mnoho jiných věcí.

Vymaňte se ze svých prostředí a můžete cítit jak se vaše 
dosavadní lidské hodnoty mění v odpad. Celkové chápání reality se 
vyvíjí, mění a jde dál. Základy všeho sklouzávají ale mnozí z vás to
nechtějí vidět. Největší příčinou tohoto klouzání je to, že jsou zde 
snadno dostupné informace, které činí minulé informace 
zastaralými a vetchými. A vy jste za to odpovědni. Díky této 
skutečnosti máte zodpovědnost za jistý rozsah vývoje a za formy, 
které vytváří vaše inspirace – jsouce živými příklady pro ostatní. 
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Berete na sebe velmi aktivní roli. Mnozí kolem vás mají tendence 
říkat: „Ach ne, tohle je práce Světla“, protože o Světlu je známo, že 
mění každou vibrační frekvenci kterou potká. Světlo nese informace 
a informace napínají systémy natolik, že staré v nich již nemůže 
existovat. Takže jestli Světlo ničí, zároveň s tím rodí nové systémy 
a tím se formuje nový pořádek. Pro některé z vás bude obtížné 
přijmout sebedefinici ničitele, neboť máte vžitý systém víry o tom 
co ničitel znamená. To je však paradigma a jestliže ve své 
nafoukanosti nebudete chtít toto paradigma smazat, prožívání 
nastávající reality vás bude tísnit a omezovat. Ano, jste opravdu 
ničitelé. Ničíte systémy kde vládne temná energie a ignorance. 
Světlo všechny tyto systémy ničí a prožívání destrukce je tak silné, 
jak silně lpí vědomí jednotlivců i celku na tom co je potřeba zničit.

Kdo vám zaručí, že z tohoto frmolu vyváznete? Kde je záchranná 
četa? JSTE TO VY. Aby byla tato transformace účinná, musíte 
použít to co s sebou přináší. Máte neuvěřitelně silnou asistenci 
ze všech druhů sfér, ačkoliv všechno záleží na vás. Budete měnit 
frekvenci jednoduše tím, že věci odevzdáte a silou své vůle určíte to 
co se má stát. Uvědomte si, že jste ve fyzických tělech proto, že 
jedině tímto způsobem zde můžete projevovat svou sílu. Učte se ji 
řídit, užívat ji a sjednocovat se s ní. Udržováním Světla uvnitř svého 
těla přinášíte na planetu frekvenci informací. Frekvence Světla 
zahrnuje historii vašeho konkrétního vědomí. Řekli jsme, že vědomí 
bylo roztroušeno, zpřeházeno ve své databance nebo buněčné 
struktuře, neboť tvůrčí bohové, kteří vás sem přišli kdysi ovládat by 
to nemohli činit jestliže byste měli stejné schopnosti jako oni. 
A proto s vámi udělali biogenetický experiment a přeměnu, která se 
nazývala „pád“. A tak v lidech převládla ignorance – nezájem. 
A ještě si s vámi během těch velmi dlouhých období zahráli mnoho 
různých pokusných představení.

Úkolem Světla je spojování toho co je od sebe a je třeba tento 
úkol plnit se vším co obnáší. Jestliže jednoduše JSTE, rozvíjíte sami 
sebe a necháte svůj život aby se sám rozvíjel, pak doopravdy 
poskytujete záruku, že všichni ostatní členové Rodiny Světla se 
vyvíjejí jako vy. Vysíláte své telepatické vyzařování se zprávou, že 
jste zde, stejně jako my vám stále říkáme „jsme tady“. Jsme rovněž 
členové Rodiny Světla, přinášíme s sebou informace a vyzařujeme 
je všude kolem. Je potřeba aby každý z vás zkoumal hranice které 
jste si kolem sebe vytvořili. Víte, že jste se vyvíjeli, že máte široký 
rozhled a že vidíte mnoho věcí. A relativně jste tam odkud jste 
přišli učinili veliký pokrok. Avšak ujišťujeme vás, že nevidíte 
hranice které vás váží k verzi nebo frekvenci této reality. Tyto 
hranice které jste si stanovili a které inzerujete a nabízíte sami sobě 
vás oddělují od toku informací, jenž se ve vás probouzejí: 
informace jsou součástí duchovního povznesení. Různé vrstvy 
reality se pohybují tak, že se dostáváte více do souzvuku 
s duchovními sférami. A to je duchovní souznění. Chceme abyste 
zrušili všechna svá omezení a přestali posuzovat a ochraňovat 
všechny oblasti svého života.

Je to děsivý úkol nést Světlo. Jakmile dovolíte Světlu aby 
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naplnilo tělo, začne ve vás proces změny jež není vždycky radostný 
a pro některé povznášející a obšťastňující. V případě, že věci nejsou 
moc obšťastňující máte v tomto procesu jako první věc udělat to, že 
rozpoutáte svůj vývoj vrhnutím se do událostí z nichž máte největší 
strach. Možná, že někoho obviňujete protože cítíte, že vám ublížil. 
Většina lidí na planetě tomu věří, ale to nejsou členové Rodiny 
Světla. Jsou zde miliony členů Rodiny Světla, samozřejmě, a Světlo 
se vrací na tuto planetu, kde měly Temná Trička po dlouhou dobu 
dohled. Trička se živila vašimi emocemi strachu, negativity, válek 
a nenávisti, neboť toto je vesmír svobodné vůle a vše je zde 
dovoleno. Bůh je temný tým právě tak jako je Rodinou Světla. Bůh 
je všechno.

Učíme vás příběhy. Jednoho dne možná tyto příběhy které vám 
vyprávíme, vám pomohou prohlédnout. Pak už je nebudete více 
potřebovat, smažete svá paradigmata a otevřete se poznání širších 
skutečností. Do tohoto dne k vám budeme mluvit v příbězích, 
abychom udrželi váš zájem v oblastech jenž jste v sobě nechali 
zkamenět, v oblastech v nichž se máte odevzdat hlubší části své 
duše, aby se mohla vydat na cestu.

* * * *
Během krátkého času nastane velká potřeba si uvědomit kteří lidé 

jsou skuteční držitelé frekvence a kteří o tom jenom mluví. Držitelé 
frekvence na této planetě začínají být svoláváni aby udržovali 
na Zemi jistou stabilitu, protože vědí, že neustále tvoří novou 
skutečnost. Učí se jak vyzvat k boji lidské zákony tím, že budou 
vědomě řídit svou energii a své vědomí. To o čem mluvíme je 
prožívání hluboké čistoty a odevzdání sebe.

Nejsme zde proto, abychom šířili jenom slova, nebo abyste se 
cítili dobře. Jsme zde proto, abyste si vzpomněli kdo jste a co jste 
sem přišli dobrovolně dělat – čeho jste na tuto planetu přišli 
dosáhnout. Přišli jsme vás vést a dodávat vám odvahu k tomu 
abyste si chtěli vzpomenout – dát vám nějaké vedení a asistenci 
abyste ve svých lidských tělech mohli objevit zázraky. V současné 
době můžete nejvíce pomáhat tím, že budete držiteli své vlastní 
frekvence, aniž byste se pokoušeli kohokoliv „chránit“. Dělejte vše 
co bude ve vašich silách abyste dokázali neustále udržovat svou 
pozornost a rozuměli všemu co přichází. Držte v sobě neustále 
frekvenci Světla jenž je informacemi a frekvenci Lásky, jenž je 
frekvencí tvoření.

Jestliže bude tvůrčím bohům sebrán zdroj potravy a frekvenční 
bariera bude prolomena, síťová práce na Zemi se změní. 
Ve skutečnosti prochází Země iniciací. Země ochraňuje své 
obyvatele a vyvíjí se stejně jako oni do existence, v níž budou 
na každodenním pořádku větší možnosti – v níž se na cestě životem 
mohou dít zázraky, neboť budou součástí frekvence která bude 
všem dostupná. Aby se tato frekvence stala na Zemi živou, každý 
z vás tomu pomáhá způsobem svého života který je v souzvuku se 
Světlem a s tím po čem toužíte. Je to přirozená práce každého 
jednotlivce. Můžete pracovat ve skupinách a mít své vůdce, ale 
rozvíjet sami sebe musíte jako jednotlivci. Jestliže to děláte a jste 
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vedeni Světlem abyste žili určitým způsobem, začnete v sobě cítit 
vzrušení. Nemůžete s námi nebo s kýmkoliv nepřetržitě pracovat 
a jen shromažďovat informace. Pro vás je důležité abyste 
nepřetržitě pracovali na sobě a hledali způsob jemuž říkáme 
sebepozvedání. Znamená to triumfovat, osvobozovat se a mít radost 
z dosažení úspěchů a nejvyššího cíle.

Tato planeta zoufale potřebuje být odevzdána entitám, které 
dosáhly sebepozvednutí. Kontinuita o které mluvíme – kterou 
budete vnášet do svých životů – zahrnuje moment za momentem 
poznávání svého bytí které jste v touze poznat toto pozvednutí 
odevzdali. Toto pozvednutí může být rovněž nazváno citovou 
vlnou, vibrací, frekvencí. Všichni víte co jsou vibrace světla nebo 
zvuku. Vibrace se šíří, nesou a dopravují na místa inteligentní 
formy. Jestliže se podíváte na sebe, nezapomínajíce, že jste na této 
stezce, současně vtlačujete do svého těla Světlo a hledáte jak 
zvednout frekvenci svého fyzického bytí, cítíte zákony lidství 
a měníte frekvenci na této planetě. Vytváříte druh souvislostí jež 
mohou působit více než všechny knihy a desky na této planetě.

Neexistuje nic silnějšího nežli vaše odevzdání se pozvednutí 
svého já. Odevzdáte-li se energii Světla, energii a frekvenci 
pozvednutí sebe, jste tím poznamenáni. Pak již musíte žít 
v souzvuku s tím, co před vás tato energie klade, volajíce vás abyste 
splnili svůj úkol který vám přinese urychlení vašeho vývoje. 
Nejprve a přednostně ŽIJTE SVÉ SVĚTLO. Žijte své vnitřní Světlo 
s odvahou. Nezavírejte se mu, žijte jej. Mluvte o tom co znáte aniž 
byste se postavili na podstavec a rozkládali rukama jako fanatici. 
Jednoduše konstatujte: „To je to čemu věřím. To je to co žiji.“ 
Třeba vám někdo může říci: „Buď opatrný, můžeš se nachladit.“ Vy 
můžete odpovědět: „Nevěřím, že se nachladím. Nepoužívám své 
tělo k nemocem.“ Když budete tímto způsobem mluvit, umožníte 
ostatním aby se probudili. Mluvte o tom co víte v náhodných 
konverzacích se svou rodinou a přáteli. Kdekoliv jste používejte 
pilíř Světla. Doporučujeme vám vizualizovat pilíř Světla vcházející 
do vás temenem hlavy, otvírajíce korunní čakru a plnící vaše tělo 
Světlem. Malujte si tento pilíř Světla přicházející z vyššího kosmu, 
plnící vás a pak vycházející z vašeho solárního plexu, vytvářejíce 
kolem vás kouli světla.

Milujete-li sami sebe a Zemi a víte-li, že jste tady abyste si 
ujasnili, naplánovali a pak zbořili lidské hranice, pak to také 
vyzařujete. Odevzdali jste tomu svůj život. Jestliže se nás zeptáte 
kolik času tomu máte zasvětit, jednoduše vám odpovíme: „Veškerý 
váš čas.“ Není to však nic čeho byste se měli obávat, je to něco co 
jednoduše JE. Žijete to, je to vaše božství. Najdete to, až začnete žít 
své Světlo budete přitahovat ostatní jenž chtějí žít svůj život 
stejným způsobem a vaše řady budou růst.

Až se odevzdáte řkouce: „Duchu, přeji si abys mne zaměstnal. 
Dej mi práci a ukaž mi co mohu dělat. Dej mi příležitost žít své 
Světlo, říkat svou pravdu a přinášet Světlo na celou Zemi.“ Pak vám 
Duch dá práci. Ujasněte si co je pro vás dostupné a udržujte 
s Duchem spojení. Řekněte Duchu co chcete vyvážit. Duch vám 
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dovolí zprostředkovat jakoukoliv smlouvu budete chtít tak dlouho, 
dokud vám to bude sloužit k pozvednutí vašich vibrací. Když 
sloužíte svému já a jste odevzdáni svému osobnímu vývoji 
a změnám, povznášíte všechno kolem sebe. To je sloužení. Služba 
neznamená vyjít do ulic a trápit se slovy: „Já vás ochráním..“ 
Služba je dělání své práce a žití tak aby na každého koho se 
dotknete působila vaše cesta. Není na tom nic špatného když jste 
s Duchem trochu důvěrní a říkáte: „Poslyš kamaráde, už to mám! 
Žádám a chci dělat toto. Prosím urychli to.“ Jestliže si přejete 
urychlení, buďte si svým přáním jisti. Buďte pořádně připraveni to 
přijmout a buďte otevřeni ke čtení symbolů, až k vám přijdou. Když 
kniha vypadne z regálu, přečtěte si ji. Když máte příležitost někam 
jít neříkejte: „Lituji, nemohu si to dovolit.“ Udělejte to. Když někdo 
bude žádat vaše přátelství, třebaže jeho vizáž se vám vůbec nelíbí, 
udělejte to. To co děláte nemusí mít smysl, třeba je to jen žertovná 
drezůra Ducha. Jestliže jste čistí a komunikujete v každé situaci, 
pak můžete dělat velký pokrok.

Všichni příliš přemýšlíte jaké věci přicházejí a jaké mají balení. 
To je důležité si uvědomit. Takže když žádáte urychlení, buďte 
připraveni na to, že vaše logická mysl může v mnoha situacích 
vřískat. Bude odporovat a povykovat, protože se jistých věcí obává. 
Dokud budete poslouchat své: „Tohle nemůžu, tohle nedává žádný 
smysl,“ poslouchejte. Jsou to klíčová slova. Jednoduše říkejte: 
„Jsem božsky vedený, zamýšlím jít rychle dopředu. Plánuji si 
povznášející práci a čekám na příležitost. Tak to cítím a i kdyby to 
nemělo žádný smysl, chci to tak.“ Avšak kdybyste to NECÍTILI 
DOBŘE a zároveň to nedávalo žádný smysl, nedělejte to. Věřte 
svým pocitům.

Máte výběr kam půjdete, máte výběr co si zvolíte. Co znamená 
být tzv. „vybraný“? Ti kdo přijímají o čem mluvíme a kdo slyší 
zvuk své vnitřní písně, jsou vybráni. Avšak i když jste vybráni 
neznamená to, že se automaticky zařadíte do šiků a konáte 
povinnost, kterou je potřeba konat. Kdo vás vybral? VYBRALI 
JSTE SE SAMI. Nejste členové nějakého exkluzivního klubu –
ačkoliv na druhé straně vlastně jste. Členství v tomto klubu je 
dobrovolné a všichni jste se rozhodli sami kdo byste chtěli být 
a proč jste sem chtěli přijít. Nemůžeme dostatečně zdůraznit, že 
odvaha je pro vás středobodem.

Mnozí z vás žijete životy které za moc nestojí. Nechcete aby 
kdokoliv nakukoval do vaší osobní víry. Možná se cítíte chráněni 
když o něčem diskutujete. Mnohdy na témata jež jsou vám 
vzdálená; zamkněte svá ústa na zámek a nedovolte si mluvit o svých 
pravdách. Je mnoho lidí, jejichž kódy čekají aby uslyšely váš hlas. 
A tak vy vybraní, vybírejte si v této době. Jste vybráni pro svou 
odvahu. Když vy nemůžete sebrat odvahu teď, nejsme si příliš jisti, 
že ji seberete kdykoliv jindy. Každý z vás přišel na tuto planetu 
dělat úkol a ten úkol má po ruce. JE TO TEĎ. Jste v desetiletí změn 
a jestliže se spojíte a uvědomíte si co tyto změny znamenají, změní 
to život každého z vás. Změna znamená odložení mnoha věcí 
a přijmutí nových věcí kterým budete věřit. VÍRA je něčím, co by 
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se mělo stát vaším středobodem a zatím je víra něčím o čem tvrdíte, 
že to nemáte. Co to znamená věřit? Znamená to mít silné vnitřní 
přesvědčení, že myšlenky tvoří váš svět – jednoduše si tím být jisti, 
s božskou nonšalancí a vnitřním přesvědčením, že JESTLIŽE SI 
NĚCO MYSLÍM, TAK TO JE. Stále a stále se vám pokoušíme 
předkládat stejné téma v různém množství a různým způsobem 
vyjádření, takže jednoho dne vám to dojde. Jednou vám to dojde, 
začnete to žít a začnete měnit své životy.

Stále zdůrazňujeme, že je čas se hýbat. To neznamená, že 
nezbytně vyrazíte ihned. Znamená to, že vás čas začíná tlačit 
a jestliže nebudete jednat, můžete začít cítit nepohodlí. Jak již jsme 
řekli, je tady vybírání vybraných. Vybíráte sami sebe a tak jestliže 
nezačnete na svém plánu pracovat, do jisté míry vypadnete z času. 
Máte několik málo let nežli všechno začne být nohama vzhůru 
a jestliže nezačnete žít v opravdovém zájmu o Světlo jež jste si 
vybrali, může být příliš pozdě. Jinými slovy, jestliže stále otálíte, 
budete spláchnuti spodním proudem přílivové vlny až přijde –
možná i doslova.

Nezáleží na tom jakým způsobem se snažíte zúčastnit. Částí 
vašeho pověření a plánu je se vyvíjet. A svým vývojem způsobujete 
vývoj planety. Všechno co děláte je pro váš vývoj. Jestliže začnete 
chápat kdo jsou lidé a co je tohle za místo, začnete otevírat pro 
ostatní nové stezky. Začnou být před vás kladeny události, které jste 
si nikdy ani nedokázali představit. Budou to věci, jež budou 
za hranicemi vašeho chápání – „načínáčci“, jak je s oblibou 
nazýváme, nebo příležitosti o nichž jste nikdy nepřemýšleli. Pak 
budete vědět, že žijete své Světlo a že to děláte s odvahou.

Je silně pravděpodobné, že v několika příštích letech Nositelé 
Světla přijdou na přetřes. Chápejte, je to součástí plánu. Všichni 
musíte mít čisté záměry a musíte vědět jak chcete žít. To 
neznamená, že nejste pružní, znamená to, že jednáte s jistotou. 
Řekněte si: „Mému vedení a všem kteří mi pomáhají na mé 
vývojové pouti po Zemi: Je mým záměrem abych byl úspěšný. Je 
mým záměrem abych byl ve všech situacích které vytvářím 
chráněný. Je mým záměrem abych při všem svém konání rozdával 
lásku. Je mým záměrem abych se měl dobře a prosperoval 
v souzvuku se svými potřebami. Je mým záměrem abych se příliš 
nezamiloval do materiálního světa.“

Abyste mohli na svém vývoji pracovat, je zde mnoho 
mimoplanetárních a nefyzických bytostí, připravených vám 
pomáhat. Všechno co potřebujete je zavolat je aby vám asistovaly. 
Když to však činíte, buďte připraveni, že ne všechny asistence 
k vám přijdou ze Světla. Buďte propojení a buďte bdělí. Na této 
planetě se předpokládá, že každý kdo je inteligentní je rovněž 
duchovně uvědomělý. To je absolutně falešný pohled! Někdo může 
být okouzlující a ukazovat jak překonává lidské zákony, ale to ještě 
neznamená, že jedná ve frekvenci Světla nebo Lásky. Buďte si toho 
vědomi a voláte-li asistenci, buďte bdělí. Mnohokrát jsme se 
zmínili, že frekvence Světla přináší informace. Frekvence Lásky 
přináší tvoření stejně jako úctu a spojuje s celým stvořením. Frek-
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vence Lásky bez frekvence Světla může být velmi zmrzačena. 
Jestliže si myslíte, že frekvence Lásky přichází odněkud zvenčí 
místo zevnitř vás, budete opět a opět dělat to, co bylo na této 
planetě děláno v minulosti – uctívat někoho kdo šíří frekvenci 
Lásky jako by byl svatý.

Ideální je nést světelnou frekvenci informací – být informován –
v páru s frekvencí Lásky. To vám umožní vyciťovat část stvoření, 
neposuzovat to a nebýt ničím poděšen, nýbrž se prostě dívat na bož-
skost a perfektnost jež každého ve svém vývoji učí, včetně sama 
sebe.
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13.JAKÝ JE DŮVOD VAŠÍ EXISTENCE

Řekli jsme, že jste zde z nějakého důvodu. Z jakého? Proč 
vlastně existujete? Přemýšleli jste někdy o tom jaký je důvod vaší 
existence? Protože všechny části vědomí se spojují jeden s druhým, 
máte své opodstatnění. Nic neexistuje vně systému; všechno je 
součástí celku. To je účel který chceme abyste našli. Podstata 
vozítka – lidského těla – které vás nosí, a energie již shromažďujete 
jsou součástí vývojové posloupnosti, o níž můžete říkat, že je 
účelem abyste něco v životě dokázali. Ale co tím přidáte k celku? 
Můžete vymyslet nějaký jiný důvod jehož prostřednictvím byste 
rostli? Existuje nějaká energie kterou neznáte?

Tento vesmír je propojen způsobem připomínajícím systém 
domina. V tomto vesmíru jsou shromážděny všechny aspekty 
vědomí aby na sebe vzájemně působily, neboť toto je jediná cesta, 
kterou se vědomí v tomto vesmíru může projevovat. V jiném 
systému nebo v jiné univerzální struktuře může být každý typ 
vědomí naprosto volný. Jinými slovy tam můžete být sami sebou 
aniž byste sloužili jakémukoliv cíli. V tomto vesmíru je to však 
jinak. Je mnoho různých vesmírů a námětů. Právě tak jako sto 
korun dělá stovku, jiné vesmíry vytvářejí něco co je shlukem 
energií. Nakonec začnete poznávat, že existují celé systémy exis-
tence, které nemají nic společného s existencí ve které pracujete. 
Tento systém je zamýšlen jako zóna svobodné vůle ve které je 
všechno vzájemně propojené a pracuje jedno s druhým.

Jsou i jiné zóny, jež byste rovněž mohli nazvat zónami svobodné 
vůle, kde však je všechno navzájem nezávislé. Zde na Zemi je 
všechno se vším vzájemně propojené. Je mnohem více oblastí kde 
je všechno navzájem nezávislé. Nebo řekněme, je mnohem víc 
VĚDOMÍ, nemusí to nezbytně být oblasti či prostory. Takový druh 
vesmíru může být ve skutečnosti mnohem menší nežli je váš 
vesmír, ale protože není tak hustý jako tento, prostorové vědomí 
může být rozsáhlejší.

Důvod vaší existence je přinášet informace a tím je vytvářet pro 
ostatní frekvenčně dostupnými. Informace jsou Světlo, Světlo jsou 
informace. Čím více se stáváte informovanými, tím více měníte 
svou frekvenci. Jste elektromagnetičtí tvořitelé a všechno co jste, 
vyzařujete k ostatním. Až začnete chápat lidský strach, lidskou 
radost, až se začnete učit používat své tělo správným způsobem, 
pak to budete chápat. Vaším úkolem je nést informace a vyvíjet 
sami sebe na nejvyšší stupeň jež je lidské formě dostupný. Když to 
děláte, nejenom, že pomáháte, ale působíte na celé davy. Možná, že 
cítíte, že vaše zaměstnání není na nejvyšším žebříčku – třeba jste 
číšník. Rozumějte, věci nejsou takové jak se jeví na venek 
a na každého s kým přijdete do styku působí vaše vibrace. Někdo 
z vás může mít domácí, někdo světské zaměstnání, prostě jen 
vychováváte děti či třeba děláte práci za kterou si nemyslíte, že si 
zasloužíte svatozář. Ještě budete mít krátký čas k tomu abyste tyto 
informace vstřebali. Jsou opravdu základní. Musíte je zařadit 
do svého života, do dění vašeho světa tím, že je budete žít, chápat 
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a používat. K tomu máte současně používat frekvenci informací 
a nenechat sebou vlnami emocí mlátit nahoru a dolů, jakobyste 
nevěděli kdo jste, až budete tázáni. Bude to před vás postaveno 
a bude to součástí vašeho pověření. Vaše pověření je váš vlastní, 
osobní, detailně vypracovaný plán pro tuto inkarnaci.

Mnozí z vás již své pověření znají a vědí kam jsou vedeni. 
V nejhlubší části vašeho bytí každý z vás své pověření zná. Co dělat 
jestliže vaše myšlení je příliš logické takže nemáte talent nebo 
nechcete svůj plán plnit? Když vstoupíte do stavu meditace, 
obdržíte obraz své identity a skutečnosti a návod jak máte 
postupovat krok za krokem každý den. Meditace je stav komunikace 
– není to, že někam jdete a ztratíte se v tom. Meditace je cestou jak 
být informován a veden na místo, kde najdete podporu. Půjdete 
za svým cílem a více nežli pravděpodobně to bude mít spojitost 
s odlehčením frekvence; udělat ji dostupnou pro ostatní, vysvětlit 
to, používat ji k léčení ostatních a stabilizovat ji pro lidský druh. Až 
každý z vás bude schopen držet frekvenci bez vrtochů a bude s ní 
souhlasit, potom ji na této planetě zakotvíte. Tato frekvence je 
rozpoznatelná. Nemůže být načrtnuta přesně, ale může být poznána 
a je poznatelná nyní. Proto aby se tato frekvence nemohla změnit 
zde byl zmrazený vzestup. Všude kam se podíváte uvidíte mnoho 
frekvencí kontroly a až teď ji budete schopni rozeznat. Začnete 
poznávat, že všechny události vašeho života vás krok za krokem 
připravovaly pro to co budete dělat. Někdy jste třeba byli vedeni 
předákem Boby Scotem, abyste se naučili vést mládež. Jindy jste 
třeba pracovali v restauraci a učili se jak pracovat s potravou, jak ji 
servírovat, jak sloužit. Díky svým zaměstnáním jste vytvářeli jisté 
aspekty reality, takže až později začnete učit systémy jak jít 
za hranice svých já, budete mít představu co tito lidé potřebují.

Mluvíme k vám jako byste nebyli lidé, protože pro nás jimi 
nejste. Pro nás jste členové Rodiny Světla a my známe vaše 
multidimenzionální Já. Mluvíme s vám jakobychom jednali s lidmi, 
neboť je vaším úkolem s nimi splývat, upokojit je a probudit v nich 
jiskru Světla aby již všechno neničili a aby se na tomto místě mohli 
usadit nové druhy – nové části Vědomí, a tím i nové oblasti 
aktivity. Mnohokrát jsme mluvili o rozvíjející se DNA a modulační 
frekvenci která lidi držela pod kontrolou a v ovládatelnosti. Byli 
jste sem zavoláni z budoucnosti, z níž jste se katapultovali zpět 
do tohoto existenčního cyklu abyste se zde mnohokrát inkarnovali 
a tím byli schopni pochopit co lidi drželo pod kontrolou. Tímto 
způsobem můžete jednat uvnitř systému a změnit jej. Jestliže 
bojujete se svou logickou myslí, prožíváte tím konflikt mezi částmi 
svého já a částí jež je Rodinou Světla – částí jež není v zajetí tohoto 
příběhu a učí se vidět větší obraz skutečnosti.

Začněte si uvědomovat, že části vašeho já, jež operují mimo 
logickou mysl, vás něčemu stále učí. Poskytují vám zkušenost 
o tom jak většina populace jedná a jak se snaží zmocnit ostatních. 
Jestliže je pro vás jednoduché se spojit se svou intuicí a máte tudíž 
v sobě nedůvěru k lidem a jestliže jste nikdy neměli se svou 
logickou myslí rozbroje, nebudete mít s lidmi mnoho trpělivosti. 



81

Jestliže bude pro vás všechno lehké, jak potom můžete posoudit jak 
je to pro ostatní těžké? Lidstvo bylo pod frekvenční kontrolou 
dlouhou dobu. Lidé byli tolik využíváni frekvencí kontroly a jejich 
logická mysl byla v minulosti příliš vyvinuta, že je v ní hodně 
podezíravosti a strachu – temné místo jejich já je natolik pod 
kontrolou, že jsou lidé poděšeni když se jim nabídne aby vstoupili 
do sebe a věřili, že mohou obdržet docela jiné informace. Když 
přemýšlíte o entitách které modulovaly způsob lidského vyzařování 
prostřednictvím jejich DNA a tvárnily různé scénáře a události pro 
tuto planetu – a pak vylévaly výsledky psychické energie lidí skrze 
různé brány do vesmíru pro své vlastní použití – můžete si udělat 
představu o tom proti čemu bojujete.

Jsou zde tací, kteří chtějí abyste vy a celá planeta fungovali 
na bázi logiky – velmi strachuplné logiky. Nejlepší radu jež vám 
teď můžeme poskytnout je, abyste této logiky používali. Řekněte si: 
„Teď jsem na chvíli v logice a tak se podívám jak moje logická 
mysl pracuje. Chci to přijmout. Je to tak jak to je. A rovněž ten 
druhý stav je pravdivý. Jednoduše se budu dívat z jedné možnosti 
na druhou. Zlobím se? Někdo mne ohrožuje? Co mi přináší
povznesení? Co mne chrání? Co ten který způsob myšlení pro mne 
dělá? Jak vnímám sám sebe? Jak se cítím?“ Dívejte se a všechno 
znamenejte. Pak si řekněte: „Teď je mi dána šance abych si vybral. 
Co tedy chci?“ Opět se ujistěte co chcete VY. A nezapomeňte, že 
se chcete vyvíjet. Vidíte jak otáčení se zpět skrze pochybnosti je 
součástí božího plánu? Je to proto abyste porozuměli čím ostatní 
procházejí, chtějí-li vás následovat. Musíte se naučit otevírat své 
citové, nebo srdeční centrum, což je možná tou nejtěžší věcí, kterou 
budete dělat. Naučit se soucítit sami se sebou i s ostatními abyste 
měli odvahu jít dopředu.

Je velmi důležité pozorovat jak se stavíte k událostem. Jsou vám 
předkládány různé události abyste je mohli pozorovat. Učte se 
pozorovat své chování a buďte mnohem častěji sami, dokonce 
i když je to pro vás mnohdy těžké a cítíte se osamoceni. Jednou 
nám poděkujete, že jsme vás řídili abyste se častěji setkávali sami 
se sebou. Držte si své zrání jež vás může přivést k vyšší realizaci. Je 
v pořádku, že jednáte s částmi sama sebe aniž to můžete vidět. 
Někdy když část vašeho já jedná bez představy nebo aniž to může 
vidět, události které nastanou vás vezmou do svého vleku. Buďte si 
vědomi, že v tomto novém chaosu vědomí, zmatku a posouvání 
nejistot je boží pořádek. 

Můžeme to přirovnat k pečení koláče. Každá přísada v receptu je 
samostatnou částí celku a ve struktuře koláče má svůj vlastní smysl: 
vejce, mouka, cukr, sůl... Když to začnete míchat, vypadá to jako 
chaos. Někdo by mohl říci: „Všechno ničíte. Zničili jste vejce, kam 
se poděl cukr a sůl, zničili jste všechny přísady.“ Kdo to říká 
nerozumí magii pečení. Nyní se tato magická energie pečení děje 
na této planetě, všechny jednotlivé struktury se začínají míchat, 
splývat a vytvářet něco co vypadá jako chaos. Potom se z toho 
narodí něco nového, stejně jako se narodí koláč když smícháte 
všechny příměsi dohromady. Když vložíte těsto do trouby a díváte 
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se na něj, zdánlivě se v něm nic neděje. Mnoho lidí na této planetě 
neví, že po chaosu nastává vždycky nový pořádek, takže nechť se 
poučí z tohoto receptu. Každý z vás má svůj specielní úkol. 
Samozřejmě si můžete vybrat jakou přísadou v receptu budete. Tato 
svobodná vůle dovoluje si vybrat zvláštnosti které chcete vnést 
do svého života, avšak musíte se vejít do svého plánu. Jestliže si 
vyberete mít v životě obtíže, nebo se obejdete bez nich, zda budete 
třít bídu, nebo budete bohatí, to záleží na vás. To záleží 
na přesvědčení kde jsou vaše hranice.

Co říci k tomu abychom vás přesvědčili strhnout je – všechny 
své hranice – stopnout svá omezení jimž věříte? Jestliže si přejeme 
něčeho dosáhnout, pak je to abyste už byli volní, bez omezení, 
vědouce, že každá myšlenka již ve své mysli chováte, nějak 
ovlivňuje vaše prožívání. Kdybychom dosáhli toho abyste žili 
na sto procent a tak jak sami chcete, cítili bychom, že to byl 
nejúspěšnější rok. 

Chceme každého z vás požádat abyste se odevzdali a žili čistší 
život. Žádáme vás abyste přijali zodpovědnost i v oblastech, 
ve kterých vás to dosud ani nenapadlo. Chceme abyste všichni 
jednali tak jako byste věděli co přichází. Jednejte tak jako když 
ve všem co tvoříte jste božsky vedeni a začněte věřit, že jste 
vždycky na správném místě ve správný čas. Řekněte si: „Mám boží 
vedení a jsem vždycky na správném místě ve správný čas. Všechno 
co dělám je vedeno pro můj vyšší růst, mé vyšší uvědomění a můj 
vyšší vývoj.“ Chceme abyste odteď po celou dobu jednali tímto 
způsobem. Buďte živými držiteli frekvence. Až bude Světlo přive-
deno do vašeho těla, zapálí vaše světelně kódovaná vlákna 
a pomůže obnovit DNA aby tvořila frekvenci změny. Frekvence je 
to co znáte. FREKVENCE JE VAŠE IDENTITA.

* * * * * *
Byly časy kdy na této planetě existovalo mnoho různých 

dimenzí. V posledním tisíciletí jich mnoho ustoupilo do pozadí, 
když se populace ocitla ve velkém nepořádku a v temnotě. Tyto 
dimenze, nebo jiné reality, nebo místa kde jsou zákony existence 
trochu odlišné se vracejí zpátky. Pomozte jejich návratu vtlačením 
dimenzí na tuto planetu a vytvořením toho co se nazývá splýváním 
dimenzí. Někdy do těchto dimenzí vstupujete a neuvědomujete si, 
že jste v nich. Vstupujete do změněného stavu, konkrétně když se 
dostanete na některé posvátné místo Země. Projdete do jiné 
dimenzionální frekvence a všechno se změní. Cítíte se povzneseni 
a plní energie, anebo vás rozbolí žaludek. Když přecházíte 
do změněného stavu, něco vylézá na povrch. Dokud jste 
ve změněném stavu, nemusíte vždycky vědět, že v něm jste. To je 
začátek dimenzionálního splývání. Když se vrátíte ze svatého místa 
domů, můžete se podívat zpátky a zeptat se sebe: „Uf, co se to tam 
dělo?“ Je to cítění prožitku jiných dimenzí.

Dimenzionální KOLIZE je jiná věc. Ti kdož jsou zchváceni 
strachem a odmítají změnu, ačkoliv mají v této době změn jistě 
důvod na této planetě pobývat, budou dimenze prožívat jako kolize. 
Splývání dimenzí bude pro ně jako když jedna bytelná cementová 



83

stěna naráží do druhé bytelné cementové stěny. Pro mnohé na této 
planetě nastane veliké nepohodlí. Ve velmi malém měřítku se to již 
jako nepohodlí v lidských nervových systémech děje. Lidé rozvíjejí 
nemoce svého nervového systému prostě už tím, že se odmítají 
vyvíjet, změnit názory na sama sebe a svou realitu. Všichni kteří 
pracujete s jinými lidmi, ať jste lékaři, učitelé, tělesně pracující, 
muzikanti či kdokoliv, pochopte toto lidské dilema : POTŘEBU 
ZMĚNIT SAMA SEBE a SVOU REALITU. Užívejte svou mysl 
a vůli k rozhodnutím, jakou realitu si chcete vytvořit. Když to 
budete dělat, konečně přijdete na to, že je zde vyšší vůle a vyšší 
plán, budete tímto směrem řídit své vědomí a odkrývat boží stezku. 
Tato boží stezka znamená vývoj vědomí. Vy jako lidský druh 
po léta věříte tomu co lidé o sobě říkají. Jak již jsme řekli, má to 
svůj důvod: ostatní vás chtějí kontrolovat. Namáhejte se, jestli 
něčeho chcete dosáhnout. Dříve to bylo vzhledem k zašmodrchané 
DNA obtížné a tak bylo jedno co jste chtěli, neboť vibrační spojení 
bylo nedostupné. Nyní přichází toto vibrační spojení na planetu –
Boží plán, nebo síťová práce, přichází na Zemi a dimenze se 
konečně setkají. Kdy se setkají, to záleží na vás. Naplnění Božího 
Plánu nemá přesné datum. Záleží na lidech jak rychle sníží své 
potřeby a ovládnou sami sebe.

Co znamená ovládnout sama sebe? Aby bylo Božímu plánu 
porozuměno a mohlo se přistoupit k jeho plnění, musíte se podívat 
na sebe. Musíte být schopni ovládnout TO KDO JSTE. Ve vaší 
společnosti je mnoho věcí, kvůli kterým musíte zvládnout zkoušku 
abyste mohli říci: „Ano, jsem kvalifikován. Ovládl jsem tato 
pravidla, užívám je a vkládám do své vůle.“ Abyste mohli dostat 
řidičák, musíte umět auto řídit. Kolik z vás dokáže řídit své tělo 
pomocí své vůle? Velmi málo. Proč? Protože vám nikdo neřekl, že 
je to možné. Jsme zde proto abyste si vzpomněli na řadu věcí. Země 
je v této době velmi těžkým místem prostě proto, že ti kteří jsou 
kódováni aby na planetu přinesli změnu, jsou také kódováni aby 
nejprve změnili sami sebe. Vidíte, že problém na této planetě je 
stále a stále ve vašich bozích. V jednom bohu za druhým. Kdo jsou 
tito bohové? Bohové vás stvořili. Jste jejich projektem, jste jim 
drazí. Ačkoliv některým příliš drazí nejste, protože nerozumějí 
vašim emocím a vašim citům. A někteří z nich milují jiné reality 
nežli jste vy.

Vědomí je dovoleno aby se vyjadřovalo a vám je dovoleno se 
vyjadřovat v hranicích daných vám těmi, kteří vám vládnou. 
Z vašeho pohledu jste je nikdy vládnout nenechali a vlastně nemáte 
ponětí, že existují. Přinášejí na tuto planetu příběhy v maskách 
kterým říkáte náboženství, vůdcovství, nebo někdy inspirace. Chce-
li se nějakými událostmi dosáhnout jistých věcí, shromáždí se 
někdy ti kteří je drží ve svých rukou a přitom vychází na povrch 
mnoho jiných skutečností nežli které byly plánovány. Chceme 
s vámi prodiskutovat to, že přicházejí drastické změny. Nemůžeme 
to ani dostatečně zdůraznit. Země se připravuje na velký otřes. 
Tento otřes zahrnuje zpracování lidí aby přijali skutečnost, že je 
totální konec všem paradigmatům. To znamená, že váš nervový 
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systém bude atakován argumenty a musí se odpoutat od toho čemu 
věřil byl-li kontrolován, nebo musí začít chápat novou skutečnost. 

Úkolem pro vás, Rodinu Světla která toužíte zakotvit frekvenci 
Světla na planetě je to, že ji musíte nejprve zakotvit v sobě. Není to 
lehké. Nebylo míněno aby to bylo lehké. Nepřišli jste sem abyste 
měli lehký úkol. Jste těmi kdo vyzařují a vždycky jste jimi byli. 
Kdybychom každému z vás mohli dát zlomek vaší 
multidimenzionální paměti věděli byste o čem mluvíme. 
V nejhlubší části svého bytí byste věděli, že čas za časem stále 
znovu a v různých vzezřeních a v různých kolekcích forem jste šli 
tam, kde bylo potřeba zakotvit změnu. Mnohokrát už jste šli 
likvidovat jiná paradigmata, osvobozovat sami sebe a překračovat to 
o čem jste si mysleli, že je vaše identita. Je to Boží Plán, splývat 
sami se sebou. Boží Plán má mnoho rozvětvení a spojuje mnoho 
druhů energií. Slyšeli jste nás mluvit o silách Světla a Temnot. 
Přezdíváme jim Bílá a Temná Trička, abychom učinili situaci 
neutrální a naznačili vám, že je to jenom hra. Také chceme abyste 
k této hře přistupovali s vážností, neboť je v ní vyjádřen Boží Plán. 
Boží Plán může být zakotven jako vibrace do určitých lidských těl 
která jsou pro to kódována a přišla sem tuto frekvenci přinést. Jejich 
prostřednictvím můžete dosáhnout vlastní dokonalosti.

Když se váš vlastní život pozvedne do pozice, když jej již jako 
svůj život nepoznáváte, dovolujete energiím nefyzických oblastí 
aby vás používaly jako kanál – k prolínání dimenzí a osvobozování 
vědomí k novým cestám vnímavosti. Dokonce i když do vašeho 
světa přichází smrt a destrukce, uvědomte si, že do vašeho světa 
smrt a destrukce přichází na podzim každý rok. Květiny a listí 
na stromech jsou usmrceny mrazem, uschnou a zemřou. Možná, že 
ti kteří žijí v oblastech věčného léta budou velmi znepokojeni až 
poprvé uvidí podzim. Budou si myslet: „Proboha, tady je svět 
zničený. Všechna krása opadává a mizí.“ Pochopte, že toto je to, co 
se na Zemi začíná dít. Je to období kdy některé věci odumřou, aby 
se mnoho nových věcí mohlo narodit. Všechno je součástí Božího 
Plánu.
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14.EMOCE - TAJEMSTVĺ V KRONIKÁCH ČASU

V tomto vesmíru ještě existují tací, kteří potřebují objevit lidské 
emoce. Když navštívíte starověké pozemské kultury a podíváte se, 
co na kterých místech a ve kterém čase vytvořily, můžete vycítit 
jejich vibrace a frekvence, jež se z té doby zachovaly. A náhle víte, 
že v tom je klíč a víte, že nesou poselství – víte, že je tam něco 
schováno, něco co existovalo a opět to vyjde na povrch. Právě tak 
mají v sobě lidské bytosti něco velmi cenného pro vývoj celého 
vesmíru. Podáváme tyto údaje jako kódy a dokonalá čísla: 
geometrické formule Světla, které jsou propojené aby neustále 
vytvářely a produkovaly v tomto vesmíru životní formy.

Lidské bytosti byly zastrčeny, zastřeny a zapomenuty 
v chronologii času až do doby, kdy jejich DNA bude rearanžována, 
protože již je to dávno, kdy lidský druh – lidská část VĚDOMÍ byl 
živý, vibrujíce velmi rozdílně než nyní. Tato doba upadla 
v zapomnění, nebo byla někým záměrně vymazána. Jak jsme již 
řekli, byli jste v karanténě, zvláště když jste byli tak dlouhou dobu 
pod pokličkou, že již všichni zapomněli, že existujete. Avšak jsou 
zde tací, kteří nezapomněli. Posílají vás s pověřením, abyste toto 
vše změnili: oživit vzpomínku a vyzvednout hodnotu lidské exis-
tence zpět do popředí stvoření. Jste potřeba, neboť přinášíte něco, 
o čem mnohé jiné druhy nemají ponětí: emoce. A stejně jako vy 
potřebujete pracovat společně, abyste poskytli svá vlastní já 
k dosažení celistvosti a bohatství mnohadimenzionálního bytí, jsou 
zde i tací, kteří se snaží vrhnout veškerý vesmír do nové oktávy –
dosáhnout nadřazenosti a vytvořit nové teritorium pro své cíle.

Držitelé Času vědí, kde jsou uzamčeny údaje a vy jste je nalezli: 
Vy jste se rozhodli je vynést na světlo. Přicházíme dopředu – anebo 
z pohledu našeho času dozadu – asistovat vám ve vašem úkolu při 
odemykání análů lidské DNA. Jsme zde abychom vám pomohli 
rearanžovat ji ve vašem vlastním bytí a pak abyste se tím mohli stát 
součástí Živé Knihovny.

Jak jsme se zmínili, to, co se děje na Zemi, působí na věci 
v mnoha místech. V této době je posílána energie aby řídila 
vesmírné síly které mají za úkol přivést tento vesmír do průběžného 
uvědomování si identity. Na Zemi je tajemství uzamčené 
v chronologii času a má to co dělat s emocemi. V tomto daru, 
v emocích, je hodnota a bohatství. Je v nich obrovská možnost 
překračovat mnoho různých realit, procházet jimi a prožívat mnoho 
různých stavů vědomí. Emoce dovolují energiím aby se spojily, 
svázaly, zajistily a sjednotily v realizaci sama sebe. Bez emocí by 
se toto spojování nemohlo dít.

V tomto vesmíru existují tací, kteří jsou velmi starověcí a jsou to 
původci tohoto prostoru. Pracují již aeony let. Jsou starodávní, 
starší dokonce nežli tento váš systém a jsou ctěni jako velký bílý 
muž a žena v lidských termínech, ačkoliv vůbec nejsou mužem a 
ženou. Jsou myšleni jako Držitelé Existence v tomto systému. Jsou 
to ti, kteří vytvářejí pohyb a řídí systém jako kapitán řídí loď. 
Udržují tento vesmír v jeho kurzu, je to jejich zaměstnání. Tak jako 
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vy máte své povolání, jejich povoláním je kormidlovat tento vesmír 
v kurzu objevování. Během svého učení a cestování odhalili, že se 
musejí spojit s ostatními vesmíry. V plánu je, neustále vysílat 
energii do nových zkušeností.V této době je řada různých systémů, 
v nichž souběžně existujete, vedeny k opětnému vynoření se emocí 
s cílem, aby se všechny identity slily do jediné. Vesmíry jsou 
v procesu, kdy přicházejí na to co se stane když se spojí dohromady 
a budou pracovat společně, stejně jako vy odhalujete kým se 
můžete stát. V tomto neexistuje žádná představa o tom, co se stane. 
Toto je neprobádané, nové území.

Emoce jsou klíčem k tomuto všemu. Jako lidské bytosti 
potřebujete emoce, abyste se mohli spojit se svým duchovním já. 
Emoce jsou základem k porozumění duchovnosti, protože emoce 
plodí city. Mentální a fyzické tělo jsou velmi silně spojeny, stejně 
jako emocionální s duchovním tělem. Duchovní tělo je samozřejmě 
tělem, které existuje za fyzickým omezením. Emoce potřebujete 
abyste porozuměli nefyzičnu, a to je důvodem, proč jsou emoce 
na této planetě tolik kontrolovány. Máte povolen velmi malý rozsah 
emocí a jste ponoukáni abyste cítili svou slabost a strach. Mnozí 
z vás nechtějí jít za hranice těchto emocionálních bariér a skrze své 
osobní hranice, protože by to mohlo být bolestné. Rádi byste řekli 
„abrakadabraka“ a abyste tam hned byli. Bolest vám přinášejí vaše 
city. Jestliže se do toho nechcete vcítit, někdy, abyste podnítili svůj 
zájem, jako spekulanti sami se sebou vytváříte bolest, abyste sami 
sobě ukázali rozsah svých schopností a uvedli se v činnost. Tímto 
způsobem můžete začít cítit bohatství, které život přináší.

Mnozí lidé se obávají svých emocí, bojí se svých citů. Važte si 
svého cítění, ať je jakékoliv. Věřte, že vás někam vedou a že cesta, 
kterou cítíte vám přináší seberealizaci. Všichni chcete žít a jednou 
být ze života odvoláni. Říkáte „chci být zde a být člověkem plným 
síly, ale nechci toho moc pociťovat ani být moc věcí účasten, 
protože to moc bolí a moc by mě to vyčerpalo. Nevěřím životu.“ 
Když se svých citů nebojíte, zbavili jste se svého posuzování 
a dovolili jste sami sobě cítit všemi možnými způsoby, budete mít 
obrovský náskok, neboť budete schopni řídit své city do jiných 
realit. Někteří z vás mají obavy se vcítit do této reality a nechat 
sami sebe řídit do jiných realit, neboť nedůvěřují svým pocitům.
Jestliže si přejete urychlení, vrhněte se do něčeho, co vám přinese 
velké pociťování. Přestaňte se chytat za šosy všeho starého, což vás 
drží pod kontrolou. Vrhněte se doprostřed všeho a pak uvidíte, zdali 
jste pod kontrolou.

Není to to, že nevíte jak máte cítit. Je to to, že se svých citů 
bojíte. Nevíte co s nimi, když se objeví. Přinášejí s sebou pocit 
slabosti, takže je spojujete s pocity jako „ach ne, kašlu na to.“ 
Ve svém systému víry máte hranice které stanovují, že když něco 
vychází na povrch, je to emocionální a přináší to bolest nebo zlost, 
a tak to není dobré. Je čas přestat na věci ukazovat prstem 
a vyhýbat se emocím. Hněv má své odůvodnění. Všichni z vás 
s ním chtějí skončit: všichni jej chcete vymést před práh a jednáte 
s ním, jako s něčím špatným. Jednáte s tím jako se shnilou 
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zeleninou, vyrvete ji a vyhodíte na konec zahrady, protože už 
k ničemu není. Zdůrazňujeme, že strach i zlost mají svůj důvod. 
Jestliže sami sobě dovolíte vyjádřit a prožít své strachy, jež mohou 
vést k vyjádření vaší zlosti, něco se naučíte. Ti z vás, kteří se chtějí 
zbaběle vyhýbat strachu a zlosti a kdo se opravdu obávají svých 
citů, se mají opravdu co skrze emoce učit. Jsou techniky, které vás 
vedou za osobní hranice vaší identity a vašeho chování a vy se 
bojíte to prožívat. Většinou chcete být všichni přijímáni. Cítíte, že 
nikdo není jako vy jestliže děláte jisté věci, nebo cítíte jistým 
způsobem, takže si tyto jisté věci a tato jistá cítění zakazujete. 
A odtamtud pak přichází zlost. Máte zlost, protože posuzujete co 
můžete a co nemůžete dělat. Jestliže nedovolíte sami sobě cítit, 
nemůžete se nic naučit. Cítění vás spojuje se životem.

Cítění slouží v lidských bytostech řadě účelů. Všechny vás 
žádáme, abyste měli důvěru, kultivovali a spoléhali se na své 
pocity. Chápejte, že vaše cítění je jízdenkou 
do mnohadimenzionálních realit, kam musíte směřovat, hrajete-li 
tuto hru vážně. V mnohadimenzionálních realitách se učíte 
uchopovat a zaměřovat mnoho odlišných verzí sama sebe najednou. 
City vás mohou přivést do těchto míst, konkrétně city, jichž si 
vážíte. Mnozí z vás jsou ke svým citům velmi podezíraví 
a přemáhají je. Nedovolujete jistým pocitům aby vystoupily 
do popředí, nebo je posuzujete když se objeví, místo abyste 
pozorovali kam vás vedou, nebo co pro vás znamenají. Když máte 
z něčeho strach udržujete to od sebe v bezpečné vzdálenosti 
a postavíte to před sebe jako stěnu řkouc „když do toho půjdu, tak 
to je špatně.“ Zahodíte to. Ve skutečnosti vás váš strach burcuje 
abyste se konečně vrhli do prožívání oblastí svého vývoje, protože 
všechny vaše myšlenky se stávají formami, jejichž základem je to, 
co je za emocemi. Takže někdy je největší věcí, kterou můžete 
udělat to, že řeknete: „jaképak zaseknutí. Jde se do toho. 
Odevzdávám to.“ Pak dělejte co je potřeba a nebojte se být
ve středu událostí s otevřenými citovými centry. Jestliže zamýšlíte 
ponořit se do svých citových center a přitom být stále pod 
kontrolou, omezujete se v rozsáhlosti pohybu, který je nutný aby 
řídil emoce, jež strhávají dolů vaše omezení a systémy víry.

Zlost má svůj účel. Zlost ani bolest nejsou bezúčelné. Obě vás 
někam vedou. Můžete se chtít ponořit do svého pocitového centra 
a učit se jak v něm setrvávat, zatímco prozkoumáváte příležitosti. 
Jestliže řeknete: „chci tam setrvávat“, zní to jako byste si nechtěli 
povolit žádný jiný pohyb v této oblasti. Zamýšlíte vskutku jenom 
setrvávání. Setrvávání neznamená, že se věci nehýbou, znamená to, 
že naopak dovolujete věcem aby se hýbaly. Jestliže je loďka 
opravdu vyvržena na břeh, nebo se dostala na mělčinu, dovolili jste 
jí to. Vy ji řídíte a tak připouštíte události jež se dějí, udržováním 
loďky v té správné rychlosti. Vaše emoce nejsou potravou pouze 
pro ostatní, jsou především vaší potravou. Takto živíte sami sebe 
a tvoříte svou identitu. Vaše identita je frekvence tvořená 
prostřednictvím vašich emocí. Emoce vás krmí a krmí vaše povo-
lávací rozkazy do existence. Pracujete s každým z vašich omezení 
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prostě proto, že to chcete dělat. Hrozně rádi byste řekli, „matičko 
zlatá, zbav mne všech těchto omezení. Bác, a jsem volný!“ Koneč-
ně, bylo by to tak jednoduché. Je to klasický příklad, jak zastavit 
a odepsat své citové centrum. Máte jisté emocionální víry nebo 
pocity, jež mají podíl na vytváření těchto omezení vně vás, takže 
když tato omezení rušíte, máte nejprve co dělat s emocemi, které 
tam ta omezení způsobily. Skrze vaše emocionální tělo jste spojeni 
se svým duchovním tělem. Možná chcete projít něčím, co je 
obtížné, a tak prociťujte jak tím procházíte.

Chcete vymést obtížné věci před práh a říci, „tohle nechci dělat“ 
a zatím tyto obtížné věci jsou vaší hrací kostkou. Jestliže odhalíte 
dokonce 101 000 svých omezení, neciťte se frustrováni. Jednoduše 
si řekněte, „toto je zajímavé“. Podívejte se na svá omezení, která 
máte před sebou a místo abyste nad nimi brečeli, jednoduše si je 
prohlédněte a podívejte se jestli přijdete na to, odkud přišly. 
Podívejte se co vám předkládají – u kterého hokynáře jste tyto 
krámy koupili. Jakmile poznáte, pochopíte a budete ochotni se 
něčeho vzdát, od něčeho se oprostit, odejde to. Jestliže se 
zašprajcujete, nebo máte strach anebo si myslíte, „miluju tohle své 
omezení. Dělá mi moc dobře,“ pak omezujete sami sebe.

Musíte se naučit milovat své emoce. Tak dlouho dokud si budete 
o něčem myslet, že je to těžké, to budete těžkým vytvářet. Nikdo 
jiný to dělat nebude. Odmítáte a posuzujete změny, které kolem vás 
přecházejí. Cítíte, že nevíte co se bude dít a přejete si být 
kontrolováni. Kontrola je něco co se vám v té chvíli velmi hodí. Ale 
musí to být nanášeno na správné místo a ve správný čas jako 
lepidlo. Super lepidlo na špatném místě nedělá příliš dobrou práci. 
Slepili jste si někdy své ruce nebo ústa dohromady? Musíte se učit 
jak super lepidlo používat. Jestliže se zalepíte lepidlem, budete 
k nepotřebě. Kontrola vypadá stejně: jste v ní zalepeni a tak jste 
přilepení k něčemu, k čemu být přilepeni nepotřebujete. Musíte být 
velmi vybíraví v čem se rozhodnete, že chcete být kontrolováni 
a v čem nikoliv. Lidé mají zastaralé představy, anebo paradigmata, 
jenž praví, „musíte být pod kontrolou“.

Vy jako členové Rodiny Světla jste v procesu probouzení se. 
Potřebujete své emoce. Musíte se se svými emocemi skamarádit, 
protože skrze vaše city se můžete vyšplhat nahoru po vnitřním 
žebříku ke svému mnohadimenzionálnímu já a ke svému 
dvanáctičakrovému systému a zjistit co tam je. Pomocí citů můžete 
rovněž rozpoznat jestli něco přichází, nebo ne. Logická mysl 
nerozpozná jestli se něco bude dít, když není tělo zapojeno 
do pocitů. Pocity zaznamenávají frekvenci změny. Logická mysl 
tuto frekvenci neregistruje. Prožíváte proces probouzení frekvence 
změny. Jste vedeni změnami po mnoho částí vašeho života a dává 
se vám najevo mnoho věcí. Neodporujte změnám a vyciťujte 
kontrolu, protože nevíte co přichází a objeví se to, až se na vaší 
cestu dostanou i vaše emoce. Vaše emoce vám jednoduše chtějí 
něco ukázat, vám se to však nelíbí, protože si myslíte, že vaše 
emoce se vám do toho budou plést a překážet vám.

Buďte chytří. Příště vejděte do jedné z těchto emocionálních 
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situací a okamžitě si řekněte: „Jsem v pořádku, vím co se chystá 
a tentokrát se nenechám nachytat. Vím, že se mám tímto něco 
naučit a že mám něco změnit. Věřím, že jsem veden a že následuji 
svůj plán a tak si z toho vezmu to, co je v tom pro mne připraveno, 
nebudu to posuzovat, jen a jen to budu následovat. Prosím aby se 
všechny změny děly v radostném, chránícím a harmonickém 
ovzduší. Věřím tomu. V mém úmyslu jest, aby bylo všechno v mém 
vývoji vedeno tímto způsobem: prožívám radost, ochranu 
a harmonii. Takže já budu následovat tuto energii a uvidím co se 
pro mne změní a co bude potřeba abych odevzdal.“

Když jsou vaše vzpomínky nedotčeny a vy nemáte ještě v sobě 
utříbenou víru, stáhněte rolety, protože nemůžete rozumět tomu co 
se děje, když nejste na změnu připraveni. Pro lidi je nezbytné aby 
věřili svému pocitovému centru a ovládali jej. Když nějaká „veteš“ 
aktivuje vaše pocitové centrum a způsobuje vám nepohodlí, obraťte 
se k pocitům, které se vám nelíbí. To je pro vás základní. Tyto 
pocity jsou vaše klenoty, vaše trezory, vaše drahokamy, ze kterých 
se můžete učit o své identitě. Jsou vašimi prameny a nikdy s nimi 
nebudete hotovi. Nemůžete je odšoupnout a říci, „fuj, nelíbí se mi. 
Co bych s nimi dělal“. Jestliže pokračujete ve svém uvědomování si 
a získáváte širší pochopení o tom, kdo jste, můžete se podívat jací 
jste byli předtím a objeví se vám docela nová představa o tom, jací 
budete. Tento proces je nad obzorem. Uvidíte to jeden na druhém.

Važte si svých přátel, jestliže nyní procházejí svou „veteší“, ale 
nenechte se do toho vtáhnout. Jestliže je to pro vás důležité, 
udělejte to, ale nepomáhejte ostatním prodlužovat jejich dramata. Je 
čas projít skrze „veteš“ a netrmácet se s ní 365 dní v roce. 
Předkládáme vám vaše vlastní příběhy dvakrát nebo třikrát, abyste 
si je vštípili. Nepotřebujete všem říkat všechno, neboť každý 
prožívá svou vlastní veteš, které má plnou hlavu. Chápete? Když 
neustále mluvíte o své veteši, míjíte pointu, neboť neustále mluvíte 
místo abyste dělali a viděli co říkáte sami sobě. Tím, že všem 
neustále povídáte co se s vámi děje, jednoduše chcete vzbudit zájem 
a vůbec to nepotřebujete dělat.

Nadcházejí události a vy s nimi nebudete nikdy hotovi, protože 
je to vaše „veteš“. Jestliže je pro vás něco v nějakém období 
bolestné, ujišťujeme vás, že se později dostanete opět do podobné 
situace a budete moci získat takové soucítění, jaké jste předtím 
neměli. Uvidíte celou situaci z jiné perspektivy. Nyní vycházejí 
na povrch věci, které vás původně blokovaly před prožíváním 
skutečnosti. Jsou součástí vašeho emocionálního těla, ve kterém byl 
systém vysoké cesty odseknut, informace nemohly plynout a tak 
jste prožívali bolest a mysleli jste si, že k vám tato bolest přichází 
z vašeho fyzického těla. Doporučujeme vám, abyste pracovali 
na svém těle. Práce s tělem prostě znamená, že vnášíte energii 
z venkovního kosmu do vašeho těla, vléváte ji do svých ostatních 
těl – mentálního, fyzického, emocionálního a duchovního –
a tvoříte tak energetickou síť aby byla zdravá.

Jestliže je energetická síť v pořádku a vy neblokujete buněčnou 
paměť a dovolíte energii aby vstoupila do vašeho těla, energie 
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prochází vašimi čakrami a plní vaše tělo svými údaji. Když máte 
obavy nebo jste uzavřeni, nebo když obviňujete někoho jiného, 
nebo něco odmítáte, pak uvíznete. Potom dokonce i tehdy, když 
do vašeho těla plyne Světlo, nezapadáte do síťové práce. A tak se 
dostáváte do chaosu a všichni se vám vyhýbají, neboť ten chaos 
vyzařujete. Chaos je jinak pěkné místo, není na něm nic špatného, 
dokud v něm permanentně neuváznete. Když odmítáte emoce, jste 
zralí k tomu, aby významné změny na planetě Zemi nabouraly vaši 
psychiku. Když pak sledujete tornádo támhle, hurikán tuhle, nebo 
malou vulkanickou erupci tady a onde, dovolíte svým emocím aby 
se svobodně vyjádřily a ony nekontrolovatelně vyrazí do celého 
vašeho okolí. City jsou to, co vás spojuje s vaším lidstvím, city vás 
spojují s vašemi emocemi. Emoce vás v této oblasti vaší existence 
spojují s vaším duchovním tělem. To co tím chceme říci jest, že 
emoce, nebo city jsou klíčem k životu v této realitě. Mnohé reality 
existují bez emocí, ale v této realitě jsou emoce vaším největším 
darem. Jestliže v této době zamítáte své emocionální já, pak by bylo 
nejlepší jej konečně vytáhnou na svět. Jestliže nechcete být součástí 
svého emocionálního já, pak nebudete nikdy schopni přijmout hru,
o níž mluvíme. Budete prostě jedním z masy lidí, kteří koukají 
na televizi a zas a znova se cítí jako oběti něčeho. Jestliže cítíte 
ve svém emocionálním těle bolest, zeptejte se sami sebe, proč v tu 
bolest věříte, jakému účelu tato bolest slouží a proč jste si vybrali 
tvořit ve svém emocionálním těle bolest. Proč jste si nezvolili 
vytvářet radost? Všechno je výběr. Je potřeba abyste si na to 
vzpomněli.



91

15.INICIACE ZEMĚ SKRZE CELISTVOST

Krása Země je tak důkladně a velkodušně střežena, že to 
přitahuje bytosti z dalekého vesmíru, aby přišly tuto krásu zde 
opatrovat. Chceme abyste tuto krásu v sobě cítili a nechali ji 
pulzovat celým svým bytím. Jestliže tuto krásu necháte do sebe 
vstoupit, hluboce na vás zapůsobí a začnete jako druhy tuto 
krásnost řídit a krása Země bude mít přednost přede vším ostatním. 
Chceme do vás zasít tuto myšlenku, abyste v sobě probudili 
odpovědnost pro Zemi. Již jsme mezi vámi probudili odpovědnost 
sami k sobě a nyní jste na cestě abyste se stali nejlepšími jak jen 
můžete být: gratulujeme vám. Nyní, co máte pro Zemi dělat a jak to 
máte dělat.?

Učili jsme vás řídit sami sebe, jak jen to ve kterém momentě 
nejlépe šlo. Dokud je Země vaším domovem, jak teď budete tuto 
energii šířit a působit na tuto planetu s tím, co znáte?

Kolik z vás prošlo svými vlastními záležitostmi, považujíce je 
za chráněnou oblast a dali jste Zemi najevo jak moc si jí vážíte? 
Tento druh komunikace vás spojí s krásnou Zemí. Začněte pracovat. 
Podívejte se na svůj odpad a na to, co odhazujete a na to, co si 
neuvědomujete. Je to přesný obraz toho, co chceme abyste se sebou 
udělali. Podívejte se na své myšlenky a na odpad, jenž zavaluje vaši 
psychiku. Všechno co vás máme učit, můžete rozšířit na Zemi. 
Kamkoliv jdete, komunikujte se Zemí a dejte planetě najevo, že jste 
probuzeni. Musíte o sobě přemýšlet jako o praméncích Světla, 
kamkoliv jdete, řídíte auto, letíte nebo jdete na návštěvu, neste 
s sebou svůj pramének Světla. Až více a více praménků bude 
obepínat planetu, konečně zde bude fantastická kosmická vlna 
Světla.

Jsme ve světě, který je na okraji zpomalení před tím, než půjde 
do bláznivého úprku. Můžete začít toto zpomalování tím, že budete 
vědomě více o Zemi pečovat. V této době je převládajícím 
vědomím na Zemi, konkrétně v USA zastávání názoru, že je 
nejdůležitější mít ten nejkrásnější trávník před domem. A proto aby 
měli všichni ten nejkrásnější trávník užíváte tolik pesticidů 
a chemických hnojiv jak jen je možno, dokud se trávník nezačne 
podobat koberci ve vašem obýváku. Kde se vzal tento hodnotový 
systém a jaký je jeho smysl? Smysl tohoto hodnotového systému je, 
že někdo vytvořil peníze, zboží a trh, zboží legitimně prodává a vy 
jej kupujete.

Komunikujte se Zemí, naslouchejte jí a dovolte této krásné 
planetě aby vás učila žít v harmonii. Je to pomalý proces 
a nenaučíte se to přes noc. Naslouchejte Zemi jak říká, 
„Poslouchejte, přeje si někdo z vás napudrovat pesticidy svou 
pleť?“ Je to totéž jako když je rozprašujete po Zemi. Země je sebe 
si vědomá bytost, nebo soubor bytostí. Tyto citlivé bytosti, které 
vytvářejí Zemi, vstoupily do tohoto souboru vědomí z lásky, aby se 
toto vědomí propojilo a touží zakoušet bytí a vytvářet domov pro 
vědomí. Je to stejné jako vy jste domovem pro všechny bakterie 
a všechny věci, které žijí na vaší pleti a uvnitř vašeho těla. 
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Spolupracujete s nimi. Země to chápe, protože aby byla dobrou 
matkou svým dětem, musí nechat své děti učit jejich vlastním 
lekcím. Vaše lekce jsou samozřejmě lekce odpovědnosti. Jestliže 
něco chcete, je tu jisté rozvětvení a věci, které musíte udělat 
a odpovědnost, kterou na sebe musíte vzít, abyste dosáhli svého 
cíle. Země učí lidské bytosti odpovědnosti tím, že vám dovolí tvořit 
trhliny na své tváři a ve svých útrobách

Když lidstvo zajde ve svém konání příliš daleko a Země se ocitne 
v nebezpečí, učiní cokoliv bude nezbytné aby naučila lidské druhy 
o svůj domov pečovat tím, že je přivede k vyšší lekci prožívání. 
Ve své boží lásce k lidem a božského přijetí své role jako učitele, 
vás bude Země učit o svých vlastních tajemstvích a silách, takže 
budete schopni porozumět jak spolupracovat a milovat Zemi a niko-
liv s ní jednat bez úcty. Toto nevyhnutelně povede k tomu, že Země 
nebude muset přistoupit k nějakým významným přeměnám, jež by 
se musely hluboce dotknout vědomí lidských bytostí aby poznaly, 
co promeškávají. Jestliže dvacet milionů lidí zmizí během jednoho 
odpoledne v důsledku planetární přeměny, možná se ostatní lidé 
probudí. Možná.

Znáte proroctví pro změny na Zemi, která se stále znovu opakují. 
Někteří z vás to berou na lehkou váhu. Ani vás nenapadne, že by se 
to mohlo stát právě vám, ačkoliv připustíte, že by se to mohlo stát 
někomu jinému, nebo by se o tom mohlo psát v novinách někde 
na světě. A co když se tyto proměny budou dít před vašimi dveřmi, 
nebo ve vedlejším městě? Co když hlavní města ve Spojených 
Státech, nebo kdekoliv jinde se začnou fyzicky hroutit? Jak si 
myslíte, že se budete cítit, až se jednoho rána probudíte a shledáte, 
že od New Yorku po Washington (nebo třeba od Prahy 
po Frankfurt) zeje v zemi obrovská trhlina? Otřese to vámi alespoň 
trochu? Zhodnotíte a změníte potom své životy? Přichází doba, kdy 
se stáváte více uvědomělými, neboť vaše noviny přinášejí různé 
příběhy. Tyto příběhy již se nějaký čas dějí. Sousedé 
i konzervativci již mluví o okolních změnách po dvacet let, ale lidé 
si malují, že se jich tyto problémy netýkají. Kromě toho, se tyto 
okolní vlivy neinzerují v novinách a lidé se v jistém rozsahu ani 
neučili zodpovědnosti. Tento postoj však již ustupuje do pozadí, 
mnoho lidí vystupuje z ignorance a cítí, že něco odněkud přichází. 
Věci se začínají mlít, takže je zde předpoklad, že v některých 
zemích bude zakázáno používat automobily.

Pozemské lekce v této době souvisí s mnoha věcmi. Jak se mění 
frekvence, mění se všechno. Když se mění frekvence, je to jako 
když se stěhujete do jiného domova: Mění se celé okolí. Tyto 
změny mají v úmyslu povznést život každého člověka. Mají 
v úmyslu každého přivést k většímu klidu a soucítění se vším. 
Zamýšlejí vyvést lidské bytosti z paradigmat, která ustanovila váš 
svět jako pevný a fungující ve velmi omezených měřítcích. Jestliže 
lidské bytosti začnou vytvářet kvalitu svého života tím, že na první 
místo postaví úctu k matičce Zemi a veškerého jejího života, 
na planetě se stane velmi málo pozemských změn. Ačkoliv, většina 
lidí, konkrétně v západním světě, má velmi odlišnou kvalitu života: 
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zajímá je kolik vlastní elektronických zařízení, kolik šatů visí 
v jejich šatnících a kolik aut stojí v jejich garážích. Vůbec je 
nezajímá, jak vlastně působí celá tahle jejich materiální tvořivost 
na citovou bytost, která je vaším rodičem – na Zemi. Jestliže se 
lidské bytosti nezmění – jestliže neposunou své hodnoty 
a neuvědomí si, že bez Země zde nemohou být – potom Země 
ve své lásce ke své vlastní iniciaci a proto aby mohla dosáhnout 
vyšší frekvence přistoupí k očištění svého povrchu a vyváží všechno 
jednou provždy. Pro mnoho lidí je zde potencionální možnost, že 
opustí planetu během jednoho odpoledne. Možná si pak všichni 
začnou uvědomovat, co přichází. Všechny události kolem vás 
směrují, povzbuzují a nutí vás si uvědomit, že musí přijít celková 
změna. Všechno se hýbe až je téměř vidět trávu růst. To co se stane 
na Zemi závisí na tom, jakou má kdo touhu se změnit.

Jakou odpovědnost v tom máte vy? Jak moc se chcete změnit? Je 
čas nejenom o tom mluvit, ale také to dělat. Jestliže se odevzdáte 
změnám ve svém vlastním životě, automaticky vytváříte změnu 
dostupnou celé planetě.

Země usiluje o své sjednocení. Planeta v této době pociťuje, že je 
oloupena o svou jednotu, že není ctěna a nemůže se rozvíjet. Země 
vás miluje a poskytuje vám místo k vašemu projevu, je živým 
organismem. Země je v procesu znovunabírání své integrity 
a umožní vám pochopit důležitost lásky k sobě tím, že vás naučí 
abyste ji milovali. Milujte sebe a milujte Zemi, neboť jste jedno a to 
samé. Změny zemského povrchu by mohly hrát významnou roli 
v rozbíjení systému. Mohly by přinést zhroucení pojišťovacích 
společností, což by zase přineslo zhroucení mnoha dalších systémů. 
Mnohé peněžní společnosti prodávají své hypotéky pojišťovacím 
společnostem a pojišťovací společnosti investují velmi majetnicky 
do obligací průmyslového odpadu. O něco více pohrom jako jsou 
hurikán Hugo, nebo zemětřesení v San Francisku, či spojených 
s válkou a podzemní ekonomikou – jak myslíte, že pojišťovací 
společnosti vydrží dlouho existovat? Je nasnadě, že by se na to 
nikdo pak nenechal nachytat. Je to jenom ohromné množství šeků 
přemisťovaných ze šuplíků jedné banky do druhé, které všechno 
udržují nad vodou. Takže pozemní změny, více nežli 
pravděpodobně, budou použity k tomu, aby přivodily toto 
zhroucení. Pozemní přeměny však rovněž přinesou radost a triumf 
lidského ducha, protože muži a ženy se vrhnou do pomáhání jeden 
druhému, až tyto katastrofy nastanou. Toto lidi spojí.

Existují technologie, které jsou schopny vyčistit místa velmi 
rychle, je-li to v plánu. Takže když v současné době někdo necítí 
zodpovědnost k Zemi, nemá již svou budoucnost. Současní lidé se 
musejí naučit vážit si svého hnízda. Všichni se musíte naučit vážit 
si svých těl, neboť bez těla zde přece nemůžete být a bez Země 
rovněž ne. Vaše tělo a vaše planeta jsou vaším největším darem 
a nejcenějšími věcmi, které vlastníte. Ideální by bylo, kdybyste 
chránili, ctili a s láskou opatrovali své tělo i svou planetu. Odráželo 
by se to ve vašem domově, ve vašich záležitostech, v zemi, jejímiž 
jste obyvateli a ve vašem těle právě tak. Země je pružnější nežli si 
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dokážete představit. Je zde aby vás krmila a snášela vás. Zvířata 
jsou zde také proto, aby s vámi spolupracovala. Jestliže je všechno 
děláno s láskou, je za tím síla Boha. Dělejte všechno s láskou a pak 
nebudou žádné těžkosti, ani zlo. Jestliže se potřebujete rozhodnout 
jak k něčemu přistupovat, zeptejte se sami sebe, „jednám se svou 
největší odpovědností? Jednám s láskou? Je láska to, co chci pro 
Zemi, zvířata, lidi včetně mne samého a motivem pro všechny věci, 
které dělám?“ Všechno na Zemi může být používáno, jestliže je 
v tomto procesu Země milována a ctěna. Pro gangy naftových 
společností může být obtížná představa, že by měli před tím, než 
začnou do země vrtat zvednout ruce a žádat o vedení a dovolení 
k proniknutí do Země. Avšak, kdyby toto bylo děláno, všechno by 
bylo ve větší harmonii. Smějete se, protože shledáváte zbytečným 
abyste komunikovali s něčím, co vám neodpovídá. Ale kdyby 
průmysl, vychovatelé a všichni lidé se nejprve zastavili, odevzdali 
se vyššímu bytí a lásce, která obsahuje všechno a žádali aby již 
mezi lidmi a na Zemi nebylo žádné zlo, je to k neuvěření, ale 
obdrželi by to. To by uvedlo do pohybu plán pro vyšší civilizaci. 
Takovéto uvědomění právě přichází, mnoho lidí v této době dostává 
tento druh informací.

Mnoho lidí se nechce zařadit do celistvosti existence, protože se 
obávají, že budou mít problémy. Říkají si, „já se budu za každou 
cenu držet svý práce a svého bezpečí, a basta!“ Ve společnosti, kde 
si všichni lidé přestanou chránit jenom to svoje se mohou začít dít 
neuvěřitelné věci. Odvaha začne rozkvétat jako čerstvě osázená 
zahrada, protože lidé nemají co ztratit. Lidé začnou růst.

Nikdy si nemyslete, že vaše úsilí je marné. Používejte sílu své 
mysli k tomu, abyste měli jasnou představu o tom, co chcete. 
Žádejte o asistenci z nefyzických oblastí a vizualizujte všechno, co 
byste chtěli mít. Uvědomte si, že tvoříte skutečnost, stejně jako 
všichni ostatní. Každý má příležitost se probudit. Jestliže něčeho 
dosáhnete, dosáhněte toho v širším obraze. Když lidé dostatečně 
vytvářejí svou vlastní realitu – vědomě ji vytvářejí – vytváříte 
novou planetu. Doslova zde bude rozštěpení světů. Toto rozštěpení 
se pravděpodobně nebude dít dříve nežli za patnáct let. Mezitím by 
Země měla projít několika válkami. Prožijete několik velmi 
popletených a zmatených vesmírných příběhů, které přijdou 
s některými vesmírnými bratranci, jež budou potřebovat veřejně 
prokazovat kdo jsou.

Země je v kurzu dimenzionálního hroucení a mnoho dimenzí, 
nebo pravděpodobností se budou v tomto desetiletí protínat. 
Některé z těchto realit budou šokovat, hladina šoku bude přitom 
záležet na postojích jednotlivců podle toho jak budou schopni 
odstartovat své vědomí k jinému paradigmatu. Šok neznamená 
nezbytně destrukci. Může být jenom metodou jak změnit svůj 
pohled na realitu. Kdykoliv jste něčím šokováni, už nemůžete 
vnímat realitu tak jako předtím. Najednou se vám sevře žaludek 
a všechno se změní. Svět stojí před řadou šoků a ne jenom 
národnostních.

Mluvíme o celkovém protínání dimenzí, což bude vypadat jako 



95

když se hroutí reality, avšak pouze pro ty reality, které se potřebují 
zhroutit. Koncept parabol znamená, že neexistuje pouze jedna 
realita a že vy, vy sami jste vědomě rozvětveni skrze své myšlenky i 
do jiných realit. Neznamená to, že změníte svět, nýbrž to znamená, 
že změníte svět, který zaujímáte. To nás přivádí zpět k myšlence, že 
svět není pevný. Je zkonstruován z energie a tato energie se formuje 
myšlenkami těch, kteří se světa účastní. Tady jsou a vždycky zde 
byly možné Země, možné zkušenosti. Rovněž jsou vaše „já“, 
vedena docela rozdílnými životy nežli je ten, který znáte. Jste frek-
vence a energie. Pulzujete do taktu akordů energie, která vás 
vezpívává do existence. Jste s tím obeznámeni, ale zůstáváte 
vědomě zaměřeni na jeden aspekt svého prožívání. Zkušenost se 
získává z mnoha perspektiv a vy se učíte jak měnit frekvenci 
a bubnovat tak abyste si povšimli toho, čeho si obvykle nevšímáte.

Průběžně zaznamenáváte jak působí vaše neurologické změny, 
které se dějí ve vašem těle. Zpevnění, nebo rekonstrukce se děje jak 
váš nervový systém přechází ze dvoulinkového systému vysoké 
cesty do dvanáctilinkového. Jakmile se toto stane, vzpomenete si 
na události, které běží současně s ostatními. Zprvu vám mohou 
trochu vypadnout, protože nebude místo, kam byste je zařadili. 
Například když se podíváte dva roky zpět, vzpomenete si 
na báječnou večeři, kterou jste tehdy zažili. Pak si najednou 
vzpomenete na událost, kterou jste předtím zapomněli a je to právě 
další a souběžná báječná večeře, na niž jste si vzpomněli. A tak si 
uvědomíte, že jste byli na dvou báječných večeřích současně. Toto 
se stane jakmile nervový systém vstoupí do nové pulsace a tělo má 
svou knihovnu opět pohromadě. Jakmile se světelně kódovaná 
vlákna zreformují a vyzařují to co je jim dostupné, nervový systém 
musí být schopen to vynést napovrch a přeložit.

Nyní se děje rozsáhlá polarizace energií s mnoha účastníky 
a pozorovateli. Mnozí kteří přišli pozorovat přišli zároveň rozvracet 
a v této době jsou zde aby se učili ze svých „veteší“. Jsou zde 
rovněž účastníci, kteří jsou velmi dychtiví tvořit svět, který by byl 
docela svatý. Jak se tak díváme, jak se budou možná světy 
formovat, bude mezi lidmi na této planetě velké posouvání. Bude to 
vypadat jako, že se formuje velký chaos a zmatek, který povede 
k válkám mezi národy a že se budou velmi často dít zemětřesení. 
Bude se zdát, že se všechno rozpadá a nikdy už to nebude možné 
dát dohromady. Stejně jako se to někdy ve vašich životech třese 
a drnčí, když se mění vaše staré vzory a přicházejí nové energie, 
Země se sama svobodně otřese a pak může být očekáváno jisté 
období úprav a nového pověřování. Rovněž se může zdát, že Zemi 
opustí zvířata a ryby. Tato zvířata se nyní přemisťují do právě se 
formujícího nového světa. Oni nekončí svou existenci, oni pouze 
prolínají do nového světa, aby očekávali, že je tam s radostí uvidíte.

Je těžké toto vysvětlit, neboť se to pohybuje za třídimenzionální 
zkušeností. V základu se pohybujete do čtvrté dimenze. Když je 
tento pohyb vytvářen, vy doslova formujete novou Zemi. Bude to 
vypadat jako když se probudíte ze snu do světa, který je starodávný 
a krásný. Vaše oblohy jsou plné pozorovatelů dívajících se 
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a čekajících aby viděli jak to budete dělat a nabízejících vám svou 
asistenci ve vaší práci. Mnohým lidem se zdá, jakoby tento posun 
byl naprosto nemožný. Nikoliv však pro vás, kteří jste tuto energii 
jako alchymisté a starověcí atlanťané ve svých chrámech studovali. 
Trénink, kterým jste v minulosti prošli je zakódován ve vašich 
bytostech, aby vás připravil na tuto křižovatku.

Lidé, kteří opustí tuto planetu během pozemských změn sem již 
nepatří a brzdí harmonii Země. Až přijde čas, kdy možná dvacet 
milionů lidí opustí najednou tuto planetu, nastane obrovský posun 
ve vědomí těch, kteří zde zůstanou. Když se sejde velká skupina, 
vytváří tlak na vědomí ostatních. Rozpínejte se. Začněte přebývat 
v jiných realitách nežli je ta, ve které pracujete, spíte a jíte. Když 
jste vzhůru, nechte svou mysl aby se rozpínala do jiných možností 
a nechte k sobě plynout představy. Představy jsou svobodné, jsou 
všude a zároveň jsou zde vyzařování, souběžně plynoucí na planetu.

Když Země prochází tímto posunem, ne všichni budou prožívat 
stejnou věc. Ti kteří budou potřebovat prožívat destrukci, budou 
prožívat posouvání hmoty Země, nebo rotaci způsobující destrukci, 
jelikož nebudou v souladu s novou frekvencí. Ti, kteří jsou 
připraveni přijmout vyšší vibraci, budou prožívat frekvenční posun. 
Takže pro někoho to může znamenat konec jeho života tak jak jej 
zná a strašnou destrukci, zatímco pro jiného to bude stav extáze. 
Existují všechny možnosti. Chápejte, žijete v symbolickém světě, 
jež je výsledkem vašich myšlenek. Venkovní svět pro vás 
reprezentuje to, co se děje uvnitř vás. Takže jestliže svět padá 
stranou, co to pro vás znamená? Znamená to, že padá stranou, nebo 
se hroutí to, co je uvnitř vás proto abyste mohli tvořit nový vzestup, 
nový systém, novou energii.

Je pro vás příkazem milovat a žehnat změnám ve společnosti 
a ne se nechat unášet strachem nebo zlostí nad tím, co to přináší. Je 
vaším úkolem abyste setrvávali ve vibracích vědění, dokonce i beze 
smyslu, neboť v každé události je pro duši příležitost aby dělala 
svou práci a povznesení. Jste nepředpokládaně líné druhy. Věnujete 
svou sílu někomu, kdo pro vás něco dělá, ať je to váš šéf, nebo vaše 
žena či manžel. Vydáváte svou sílu opět znova a znova. Pro to, 
abyste ji použili pro sebe potřebujete nějaké události, které by vám 
dali nějakou náplň života. Žehnejte změnám, které přicházejí 
na Zemi a v těchto událostech, věřte, že to co budete s jistotou chtít 
se vám projeví. Shledáte, že jste zkoušeni. Budete říkat, „Jsem zde 
jako oběť? Hroutí se kolem mne svět? Nebo se všechno kolem mne 
samo povznáší, zatímco všechno je zdánlivě uprostřed kolapsu?“

Důležitou prvotní vírou pro vás nechť je, že budete na správném 
místě ve správný čas, dělajíce tu správnou věc. Tím, že si budete 
myslet, že jste na správném místě ve správný čas – více nežli si to 
myslet je to vědět – se otevřete vyššímu vedení. Možná, že bude 
před vás postaven kousek půdy, nebo budete mít příležitost se 
s někým seznámit, aniž po tom budete dokonce toužit. Poznáte to 
a řeknete, „toto je pro mne. To bych bral.“ Věřte tomu nebo ne, 
přijde čas – nebo řekněme by mohl přijít čas – v mnoha z vašich 
životů, kdy zavřete dveře za životem takovým jak jej znáte nyní. 
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Doslova můžete opustit dům, který máte a jít pěšky pryč pouze 
s ranečkem svých propriet na zádech. Nezdá se, že byste to nyní 
dokázali, že? Něco ve vás vám praví, „Můj Bože, zbláznil se snad 
svět? Jaké jsou moje hodnoty? Co je teď nejdůležitější pro mé 
přežití?“ a Duch vstoupí a povede vás a poví vám co je pro vaše 
přežití nejdůležitější. Může to znamenat vyhození nějakých svých 
krámů. Někteří z vás budou v tomto životě doslova stát na prahu 
svých domovů, dívat se dovnitř a bude to všechno nesmyslné, 
neboť nejdůležitější věcí budou vaše duchovní hodnoty a váš život. 
Všechno toto materiální vlastnictví a shánění věcí nic neznamená 
v životě, který přichází. Můžete si představit události, které budou 
potřeba aby s vámi pohnuly? Nemohou to být malé události.

Vzpomeňte si na lidské předurčení k tomu, aby se vyvíjeli. 
Zaručujeme vám, že život tak jak jej znáte nyní, bude za deset let 
jiný. Svět, tak jak jej znáte, realita, tak jak ji znáte, komforty 
a plány a prázdniny a všechny věci které děláte, zde za deset let 
(nyní již za pět) nebudou. Jste zde pro váš osobní vývoj. Jak tato 
evoluce půjde kolem celého světa, bude docela zajímavé. 
Nemluvíme o evoluci několika dřímajících lidí, mluvíme o vývoji 
tříd lidí. Bude potřeba některých událostí, aby se lidé probudili. 
A tím přichází vaše výzva, abyste žili svůj život s odvahou a měli 
odvahu žít své Světlo. Doporučujeme vám abyste si promysleli, že 
učení přírodní Ameriky jde vaší cestou. Začíná se vyjadřovat skrze 
sladké bydlení, bubnování, tanec atd. To ve vás probudí mnoho věcí 
a mnoho vás naučí o Zemi. Jste rituálně kódováni. Když hrajete 
rituál, vaše tělo si začíná vzpomínat kdo jste a co víte.

Když už o tom mluvíme, komunity budou mít od roku l990 velký 
vliv. Budou se formovat na územích, které budou někde mít rozlohu 
od padesáti do několika set arů, možná i malé pětadvacetiarové 
a budou moci ubytovat někde od třiceti do sta lidí. Tyto skupiny se 
budou spojovat dohromady, protože to jejich členům řekne jejich 
vnitřní vědění. Nové technologie, které budou v těchto komunitách 
používány budou technologiemi jejichž základem bude láska. 
V technologiích není nic špatného. To, na čem technologie užívaná 
na této planetě klopýtá, je, že je používána aby oddělovala, 
manipulovala a kontrolovala lidi, spíše nežli aby je povznášela. 
Technologie s láskou, to je klíč. Mnoha lidem bude dáno obrovské 
množství technologických informací, které zdánlivě přijdou 
odnikud. Může vám být dávána informace ohledně nějakého 
vynálezu a ještě nemáte žádnou představu o tom, co jste vůbec 
vynalezli. Můžete to vzít někomu jinému, aby to přenesl 
do skutečnosti. Lidé budou společně v pohodě pracovat, aby této 
nové technologii dodali sílu. Součástí vývoje vědomí jest spojování 
jednoho vědomí s druhým – nikoliv se držet v oddělenosti. Možná 
jedna osoba přijde s nějakým nápadem a druhá tento nápad vezme 
a zrealizuje jej a někdo další jej prodá. Jak to tak vidíme, bude zde 
ohromný černý trh pro vynálezy. Tyto vynálezy nebudou nikdy 
ukazovány na tradičním trhu, protože by bylo kolem vás čenicháno 
a leckdo by se o vás otíral, až by poznal, jaké máte schopnosti. 
Mezi komunitami bude probíhat velké obchodování s těmito 
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podzemními technologiemi, které pro vás budou dělat všechny 
možné věci.

Může to být jedna z mnoha odměn, které budete v tom čase 
prožívat, že budete žít se skupinou lidí, kteří milují půdu a berou si 
z půdy – Země – aby získávali. V milování půdy a umožnění Zemi 
vědět co jste zač, Země vás bude krmit a pečovat o vás. To je 
klíčem.
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16.BLUDAŘI V POPŘEDÍ ČASU

Šedesátá léta byla obdobím příprav. Byly obdobím prvotního 
probouzení a obdobím, které vám ukazovalo, že by se mohla 
narodit nová paradigmata. Během desetiletí jste se náhle posunuli 
z hodnot, které zastávaly vaše předešlé generace. Šedesátá léta byla 
plná událostí, takových jako je mírové hnutí, hnutí pro svobodné 
vyjadřování těla, které podporovalo práci s akty, akceptování 
a sdílení sexuality - bez šatů, spíše nežli abyste hledali tělo pod 
záplavou spodniček, jako to dělali vaši předkové. Vědomí bylo 
zrozeno a myšlenka přátelství a míru byla probuzena. Bylo to 
období dětství.

Devadesátá léta jsou dobou, která na planetu přináší duchovní 
hnutí - nejenom v malém množství, nýbrž na celou planetu. Veškerá 
planeta se probouzí. Cestujeme po planetě a můžeme vám říci, že 
máte sousedy na každém místě Země. Tým Světla, který 
reprezentujete tvoří jistotu, že se všem odkryjí jejich základy, neboť 
pracovníci Světla jsou všude. Přicházíte do svého vlastnictví. Hnutí 
proti duchovnu je hnutím, přicházejícím z materializmu. V řadě 
minulých let bylo mnoha lidem prostřednictvím jejich těl mnoho 
dáno. Byli zregenerováni, učeni a bylo jim dáno mnoho tělesné 
krásy. Byla to prostě příprava, abyste se mohli snáze duchovně 
posunout. Oblast Ducha je velmi vzrušující místo. Je velmi pružná: 
lze v ní cestovat a prožívat mnohá dobrodružství a je bez hranic.

Důvodem toho, že je pro vás fyzická realita tolik frustrující je to, 
že musíte prožívat své příběhy s jejich omezeností, přesně 
nalinkované a úzkoprsé. Obdrželi jste je, protože jsou nutné 
k vašemu úkolu. Bylo součástí vašeho plánu, žít v tomto omezení 
proto, abyste nalezli vztah k těm, kteří nemají žádnou představu 
o Světle a kteří jsou udržováni v omezení po veškerou dobu jejich 
existence. Začínáte elektromagneticky měnit tuto planetu – tak 
říkajíc ji zpevnit – tak aby všechny tyto ostatní bytosti byly jednou 
provždy probuzeny. Můžete to učinit pouze tehdy, když budete 
chápat jejich situace. Jestliže byste sem přišli se svou pamětí 
otevřenou, zaprvé byste zde nechtěli vůbec zůstat a za druhé byste 
ostatním vůbec nerozuměli. A tak jste museli být ponecháni 
splynutí s ostatní společností, která byla beze Světla a sami jste 
na své Světlo zapomněli (nebo jste v sobě měli jen nejasné 
vzpomínky, když jste vyrůstali), takže jste byli schopni najít vztah 
k tomuto světu. Nyní nastal čas, abyste propojili společnost celého 
světa s mnohadimenzionálním světem Světla a Ducha který 
reprezentujete tak, aby hodnoty a úmysly této planety se začaly 
kompletně měnit.

Jejich bludy již jsou překonány časem. Bludné ideje, které 
na planetu přicházejí, vždycky zkouší později ještě zazářit. Takže 
mějte odvahu, to se jenom zdá, že tyto nové ideje jsou třeba 
směšné. Musíte mít na paměti, že v nefyzických oblastech se to 
hemží aktivitou a všichni vám chtějí pomáhat, i když každý z vás 
má své vlastní pověření a plán jak se do toho vřadit, jste součástí 
globálního projektu a veškerého vědomí. Jste palivem pro tento 
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globální projekt a pro probouzení ostatních. Jste probouzeni 
ve vlnách a každý z vás se učí nést informace a vyzařovat je. Kdyby 
se všichni probudili najednou, bylo by to velmi chaotické.
Probuzení musí nastat hned jak jste schopni jej uchopit, protože 
kdyby do vás bylo puštěno příliš mnoho Světla, které byste 
nedokázali uchopit, vyhodilo by to ve vás jaksi pojistky. Jestliže 
mají elektrické proudy jinou kapacitu nežli vedení, tělo by mohlo 
být zničeno. Uvidíte to. Uvidíte nemoc, která poběží kolem planety, 
která má co dělat s nervovým systémem a s pamětí, protože lidé 
nebudou schopni tuto energii přijmout. Budou tím poděšeni. Mohou 
odhalit některou z mnohadimenzionálních částí sebe sama a myslet 
si, že se zbláznili. Potom budou považováni za šílence přímo 
od svých manželů, nebo od svých dětí. Lidé budou sami sebe vrhat 
do obav z této energie, protože jí nebudou rozumět.

Nemůžeme dostatečně zdůraznit, že nervový systém je klíčem 
k otevření vašich vnitřních očí a vidění a pro vás ke vzpomenutí si 
toho kdo jste, odkud jste přišli a kam jdete. Nervový systém musí 
být schopen přijmout elektrický proud do těla, přeměnit vysokou 
energii tak, aby do těla padla a dovolit tělu aby se vyvíjelo a živilo 
samo sebe touto vysokou energií, jež je vědomím. To je doslova to, 
co se děje. Je to jako kdybyste vzali čerstvě narozené mimino 
a krmili je definicí, která by mu dala sílu k tomu aby se během 
jednoho roku stalo dospělým. Toto je prognóza, která se s vámi 
bude dít v příštích dvaceti (patnácti) letech. Toto čerstvě narozené 
dítě se stane během jednoho roku třicátníkem. Přemýšlejte o tom, 
co toto dítě má dělat a co má jeho tělo vstřebat, aby takto vyrostlo. 
Přemýšlejte o orgánech, funkcích a hormonech.

Pokud jste odevzdáni přinášení světla, v poli vaší aury je jistý 
otvor. Je to otvor, který způsobuje pilíř Světla, tak aby mohli 
sestoupit ochránci a jednat jako vrátní pro vstoupení tolika energie, 
kolik jí budete schopni přijmout a udržet. Dokonce i kdyby váš 
intelekt a vaše mysl říkala, „víc, víc, víc“, vrátní vědí, že jelikož jste 
nositelé Světla a jste odevzdáni jistému úkolu, nemůžete byt 
ztraceni. Beztoho jste nakloněni své vlastní osobní destrukci, a tak 
vaše osobní vůle je předána tomu, co se nazývá vůlí vyšší. Nervový 
systém, který je silnicí ve vašem těle se může uvést do chodu jedině 
tehdy, když jste schopni zpracovat údaje plynoucí do vašich buněk. 
Mnozí z vás stále ještě čistí svá doupata v částech vaší bytosti, která 
byla naplněna temnotou. Tato doupata mohla být zanesena v tomto 
životě – mohou sahat zpět do vašeho dětství – mnozí z vás si to 
přinesli z životů předcházejících. Někteří z vás jsou na této cestě již 
dvacet pět nebo třicet let, zatímco druzí tuto cestu radostně objevili 
nedávno. Každý z vás nemá stejné množství času. Ti kteří se 
namáhají již třicet let, jsou ukazovatelé cesty. Připravili vibrační 
frekvenci, kterou ti, jež jsou nyní šťastnými začátečníky pociťují. 
Vy kteří jste noví účastníci, nemusíte hledat novou frekvenci 
a odhalovat ji, mapa je daná a trasa souhlasí s vaším tělem. Všichni 
potřebujete jeden druhého. Je příkazem, abyste pracovali 
v souznění. Jestliže nebudete pracovat v harmonii, budete tvořit 
novou Atlantidu a všechny ostatní destrukce stále dokola. Je 
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požadována harmonie.
Přichází doba, kdy mnozí z vás budou pracovat s Duchem, aby 

vyzařovali frekvenci a asistovali ostatním v pochopení toho, co 
přichází. Vlny probouzení budou pokračovat a Duch se stane cestou 
k existenci na této planetě. Toto je plán pro tuto planetu a tvořivé 
kosmické paprsky od Boha již dosáhly okraje vašeho galaktického 
systému – přicházejí sem jako první. A to je příčinou, proč sem 
nyní přicházejí tak silné shluky energií. Tyto energie se zde chtějí 
zúčastnit transformace, tak aby byly připraveny až to přijde 
do prostoru jejich vlastní galaktické a vesmírné existence.

Nadchází zde obrovská transformace, ale to co s tím uděláte, 
záleží na vás. Řekli jsme, že váš svět se začíná rozštěpovat na dva 
světy a ti, kteří půjdou za Světlem, budou ve světě Světla. Toto 
rozštěpování se již děje. Ti jedinci, kteří si přejí pracovat ve vyšších 
vibračních polích, ti reprezentují Světlo a ti, kteří si přejí pracovat 
v nižších vibračních polích reprezentují strach, temnotu, chaos, 
kontrolu a zmatek, ti se začínají polarizovat a vybírají si svůj svah.

Ti, kteří pracují s nižšími vibračními poli budou o vás říkat, že 
jste čarodějnice a ďáblové, protože reprezentujete něco, čemu oni 
nerozumí. Vy reprezentujete změnu a musíte chápat, že se většina 
lidí změn smrtelně bojí. Jednou z kuriozit, týkajících se lidského 
vědomí je, že jsou posedlí láskou k jistotě. Obdrželi jste koncept, že 
jistota je nějaká žádoucí udice, lajna a kanál. Takže o ni usilujete, 
myslíte si, že když nemáte jistotu a ochranu, tak kdo potom jste? 
Bez ní nemůžete existovat, bez ní jste ztraceni. Mluvíme o mnoha 
lidech které znáte, někteří mohou být dokonce členové vaší rodiny. 
Budete potřebovat vyvinout obrovské množství trpělivosti a sou-
cítění pro ty, kteří cítí tuto přicházející energii a nechtějí pochopit, 
že jim může být prospěšná. Začínáte se stávat velmi tolerantními –
možná dokonce dovolíte ostatním aby sami sebe ničili proto, aby 
mohli pak najít pravou hodnotu svého života.

Dokonce, i když lidská bytosti si toho není vědoma, ve své 
nejhlubší části své bytosti víte, že se pohybujete z jedné existence 
do druhé a shromažďujete zkušenosti, tak aby vaše duše mohla 
rozumět a zpracovat údaje, umožňující vám pohled nejenom 
na jednu realitu. Jednoho dne budete schopni zkoumat životy 
a existence vaší duše a uchopit energii vaší duše tak, jako se uchopí 
krystal, dívá se na různé tvary a záře, které v sobě má a cítí se 
a chápe se jeho identita. Když budete schopni toto dělat se svou 
duší, vaše duše bude schopna se spojit s ostatními formami 
inteligence jichž je součástí, ale kterým v současnosti nerozumí. 
Tlačíme vás. Chceme abyste byli kompletně zmatení proto, abyste 
se zenergetizovali. Potom použijete svou jedinečnost abyste se 
dostali do oblastí, o kterých jste nejen nikdy nepřemýšleli, ale 
o kterých jste netušili, že existují. Je to ve vašem zájmu – dostat se 
do vyšších území, kde můžete tvořit nějaké nové způsoby identit, 
odvážně, s humorem a s jistotou. Všechny věci jsou frekvencemi. 
Jestliže jste poznali jak se rychle vyvíjíte, můžete zatoužit si 
sednout do křesla, dát si ruce za hlavu a říci, „já to nechci dělat. Je 
to pro mě moc práce.“ Můžete to nechat být a předstírat jakoby se 
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ve vašem životě nic nestalo, i když jste byli vědomě seznámeni se 
všemi druhy změn, které by vás přivedly k dosažení vyšších 
dimenzí. Přemýšlejte o tom a prociťujte čeho jste dosáhli v jediném 
životě. V příštích patnácti nebo dvaceti letech se přemístíte 
z hustoty fyzického tvora do bytosti světelné ve Věku Světla. 
Dokážete si to představit?

Všechno co děláte, včetně jezení picy, vás přivádí na jedinečnou 
boží cestu, která vede tímto směrem. V některém bodě začnete 
chápat důležitost každé události, kterých se účastníte a jejich 
propojení se vším.

Ve filmu Karate Kid, je Kid velmi netrpělivý aby se naučil 
karate. Nalézá mistra, ačkoliv by to nikdy nepředpokládal. Je mu 
uloženo aby udělal nějaké věci, ale on si myslí, že zaberou moc 
času. Nechápe, že každý kousek, který se naučí vytváří větší celek. 
Jste jako tento Kid. Všechny části se spojují, ale protože se 
na všechno díváte svým egem, stále ještě nechápete, že tvoří větší 
celek. Bude vám předložen úkol a vy zjistíte, že všechno co hledáte 
bude vaše. A to jsou dobré zprávy.

Buďte bdělí a učte se jak rozpoznat, když vaše vůle znásilňuje 
božskou vůli a Boží Plán - když na sobě požadujete příliš mnoho, 
protože nevycházíte ze společného cíle. Podívejte se na sebe 
do zrcadla a uvidíte jak vypadáte. Podívejte se do svých očí, 
protože oni jsou indikátorem pro celé fyzické tělo. Jsou čisté? Jste 
schopni se podívat zpět s čistým svědomím? Je vaše tvář upřímná, 
zakaboněná, nebo klidná? Jak se cítí vaše tělo? Jste schopni sedět 
bez pohybu? Jste schopni držet své tělo zpříma, nebo cítíte potřebu 
se vrtět? Jste nepokojní, neboť nedokážete udržet energii ve svém 
těle –takže vaše tělo neustále tancuje a kroutí se, protože nevíte co 
dělat? Jsou vaše prsty stále v pohybu, nebo si okusujete nehty? Je 
mnoho projevů, na kterých můžete kolem sebe poznat, kdo 
nedokáže udržet energii. Jestliže necháte vstoupit energii do svého 
těla a dokážete ji udržet, vaše tělo začne cítit světlost. Na vaší pleti 
se bude odrážet vitalita a možná i na vlasech. Vaše vlasy jsou velmi 
dobrým indikátorem vašeho zdraví. V obecném smyslu se na vás 
samozřejmě zavěsí nejlepší kamarádi. Obecným smyslem bude, 
abyste viděli co je dobré a co nikoliv.

Během času budete poznávat, že energie přichází příliš mnoho a 
že nejste klidní a vyvážení. Toto se bude dít každému z vás 
ve stejném bodě. Stejným způsobem budete cítit, že se toho děje 
příliš: bude to na vás příliš mnoho ke zpracování, příliš mnoha 
lidem bude co říkat, příliš mnoho činnosti. Když se vám toto stane, 
musíte se vypnout. Jakobyste byl třeba toustovač, jednoduše se 
vytáhněte ze zásuvky, abyste nebyl k použití. V těchto obdobích to, 
co nejvíce potřebujete je odpočinek. Někteří z vás budou potřebovat 
ohromné množství spánku, v jisté době. Nemyslete si, že začínáte 
být líní a nebijte se proto, prostě to pozorujte. Přijde čas, kdy si 
někteří z vás budou přát spát osmnáct hodin. Dělejte to. Je to 
nezbytné. Nemáte žádnou představu o územích, kterými cestujete 
a o práci, která je dělána na vašem fyzickém těle když spíte. Je to 
doba, kdy jste vytrženi z této reality a přeškolováni a učeni v jiných 
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realitách. Mosty a vaše oči budou otevřeny do jiných realit a vy 
začnete vidět a vynášet na povrch vzpomínky.

* * * * *
Když jdete do čínské restaurace, jíte čínskou stravu. Neobjednáte 

si párek v rohlíku. Když jdete do Italské restaurace, objednáte si 
lososa. Tato restaurace nazývaná Země má fyzická těla, takže to, 
s čím musíte jednat tady je fyzické tělo. Mluvíme ve velmi 
jednoduchých termínech, abyste to mohli pochopit. Nevadí jak 
směšně, nebo metaforicky to vypadá, jednoduše chceme, abyste to 
brali. Takže jste zde, v restauraci zvané Země, zaujímajíce 
pozemské tělo, protože to je to, co je zde k dostání. Nic jiného se 
zde nenabízí. Vy teď přinášíte nový recept do této pozemské 
restaurace – recept, který byl periodicky testován a zkoušen jestli je 
dobrý, ale jenom v těchto a tamhletěch kuchyních.

Vzpomeňte si, Země byla vybrána před aeony let. Země byla 
vytvořena a pak kompletně zanechána osudu po miliony let své 
existence. Mnozí z vás se zde znovu a znovu inkarnovali a prožívali 
opravdovou frustraci, protože pokaždé, když jste se inkarnovali jste 
zamýšleli něco udělat, ale z polovičky jste zapomněli co to bylo. 
Někteří z vás jste byli schopni dosáhnout na této planetě 
dokonalosti a dostali jste se odsud skrze transformační proces 
nanebevzetí. Ostatní z vás s láskou vyhlíželi čas, kdy tato 
karanténa, nebo odloučení od ostatní kosmické společnosti skončí. 
Pro vás a mnohé další na této planetě, kteří jsou jí oddáni se 
narodilo současné období.

Přichází k vám asistence všemi možnými cestami života, avšak 
ostatní pro vás nemohou příliš udělat, protože je takový vesmírný 
zákon, že druhy se musí sebemotivovat a vyvíjet se vlastními 
silami. Ti z vás, kteří jsou schopni přijímat obrovské množství 
znalostí se rozhodli inkarnovat své mezi druhy, aby je posilovali 
tím, že budou příkladem pro zbytek, který toho není zatím schopen. 
Tím, že vyzařujete kdo jste, vytváříte nové stezky bytí. Když se 
shromáždíte v místnostech k meditacím, žádejte o ohromnou 
paměťovou schopnost a ohromné množství odvahy. Někteří z vás 
přicházejí na to, že to bez odvahy nelze dělat. Je to pochopitelné. 
A to je důvodem proč jsme zde a pro vás většinou s obrovskou 
trpělivostí. Přejeme si vám dát příležitost abyste se došplhali 
k tomu, kdo jste.

Jednou z nejdůležitějších a nevzdálenějších realit na této planetě 
pro vás jako lidské druhy je pochopit a největší výzvou, ke které se 
musíte obrátit tváří je stav, který nazýváte smrt. Chceme vás 
přesvědčit o mnoha věcech, ale je pro nás těžké vás přesvědčit, že 
smrt neexistuje. V této době nemáte na této planetě fyzicky opustit 
tělo Můžete přijmout myšlenku, že jednoduše změníte vibrační 
rychlost své fyzické bytosti a vezmete jednoduše své tělo s sebou, 
protože zrearanžujete svou molekulární strukturu? Utvoření 
transformačního skoku při ukončení zdejšího putování je 
dosažitelné pro většinu druhů na této planetě. Někteří z vás již 
transformaci na této planetě prodělali a vracíte se zpět, abyste to 
udělali znova a ukázali ostatním cestu. Bylo to veliké cestování, 
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dostat se odsud transformačním procesem. Bylo k tomu zapotřebí 
mnoha životů tréninku, jednoho za druhým, abyste si toto mohli 
věnovat. Znamenalo to, že nebudete žít v materiální společnosti 
a v základě to znamenalo život v těsném spojení s přírodou, proto 
abyste to dokázali.

Nyní ti, kteří to již udělali a jsou s tím důvěrně obeznámeni se 
vracejí zpět. Je vaším cílem povznést tuto planetu a být doslova 
vyzvednut do vysoké kosmologie mateřských lodí. Budete 
vyzvednuti do světelných měst a budete schopni dosahovat jiných 
realit, které jsou všude kolem vás a které prostě svýma 
třídimenzionálníma očima nemůžete vidět. Budete mít ukončený 
svůj pozemský úkol a Země projde svým přechodem. A bude 
nádherným klenotem vesmíru. Můžete si přát zůstat pár let 
a pomoci s znovuobnovením a znovuvystavěním této nově Země. 
Ale za chvíli vás to potáhne do nového pověření, transformovat 
zase další světy. Chápejte, jste vyzařovači a milujete velmi 
vzrušující časy. Takže nejpravděpodobněji přenecháte tuto 
překrásnou planetu ostatním pro radost a půjdete za další prací. 
Transformace, nebo nanebevzetí je cílem na této planetě. Přijde čas,
kdy to bude pro lidi žijící na této planetě jediná cesta, jak ji budou 
opouštět. Až opustíte tuto planetu, navštívíte mnoho jiných míst. 
Ukážete sami sobě a zbylým druhům, že tělo, tato věc, která se zdá 
být tak pevná a solidní a nekontrolovatelná je ve skutečnosti 
výsledkem božího záření, a že vy ve svém vědomí si s ním můžete 
dělat všechno co chcete. Všechno.
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17.JAZYK SVĚTLA

V současné době mají avataři a mistři ve světě povolenou 
síťovou práci, přinášejíce s sebou své vlastní učební pomůcky 
a nástroje. Nástroje, které jsou takto používány na této planetě jsou 
výtvory, které nejsou z vaší dimenze. Jsou to symbolické formy, 
které mají doslova svůj život. Tvoří to, co je známé jako Jazyk 
Světla. Je do vás zasazena struktura, nějaká geometrická forma, 
která ve vás zajišťuje jisté informace. Těm, kteří s vámi pracují to 
také ulehčuje posílání informací přímo do vaší bytosti. Je to velkou 
předností, jestliže je toto do vás zasazeno a jestliže se to ještě 
nestalo, brzy tomu tak bude, jestliže si vyberete chtít být otevření 
a něčím pověřeni. Zasazováno to není nikomu, kdo si to sám 
nevybral. Tato struktura Jazyka Světla je cestou k přísunu informací 
a energie, aby vám ulehčila vývoj. Je to učební metoda bez 
používání knih nebo intelektu. Patří k tomu otevření se víře, že je 
zde vskutku hierarchie, i když mimo vaše chápání, která s lidstvem 
pracuje od jeho prvopočátků.

Tato hierarchie pracuje s láskou, ctí to, kdo jste a je schopna se 
dívat skrze mechanismy času, které jsou dány planetě k tomu, aby 
poznala až bude připravena na evoluční skok. Je zde 144 000 členů 
duchovní hierarchie, kteří v této době vstoupili do síťové práce 
planety. Každý mistr má svou vlastní pečeť, která reprezentuje 
jednu část Jazyka Světla a vy máte 144 000 energetických pečetí, 
které budou vpuštěny do vašich bytostí. Začínajíce, budete pracovat 
se dvanácti formami, které bude vaše tělo schopno udržet. Mnohem 
později, až projdete transformací, bude do vaší bytosti vpuštěno 
všech 144 000 symbolických jazykových struktur. Bude to poznání, 
které nemůže být v tomto životě vysvětleno. Tato přeměna je 
procesem, odhalujícím vám možnost procházet do jiných oblastí 
prožívání. Každá osoba na této planetě má potencionální možnost 
touto mutací projít. Mnozí z vás tento proces v sobě zastaví, neboť 
nebudou toužit se vyrovnávat s vyšším vědomím. Jestliže jste si 
vědomi toho kdo jste, to je jedna věc. Jakmile si budete vědomi 
božského vědomí, které sídlí na této planetě – intelekt, který je 
rozsáhlý, milující a pracuje s vámi – když toto vědomí budete volat 
a žádat, že chcete být jeho součástí, pak do vás budou zasazeny 
geometrické formy.

Formy, které jsou implantovány přicházejí v řadě tvarů, majících 
strukturu pyramid. Proč je pyramida tak důležitá? Na této planetě 
a v celičkém kosmu je pyramidová struktura používána aby 
reprezentovala rozsáhle spojení vědomí. Je to struktura, kterou je 
nejtěžší vytvořit ve všech jejích podobách a navíc je to struktura 
dokonalosti, shromažďuje energii Země a posílá ji do prostoru.

Struktury koule a spirály do vás budou rovněž zasazeny. 
Mnohým z vás je spirála velmi drahou, neboť jste dočasně pobývali 
mezi kulturami a ve společnostech, kde byla spirála používána k vy-
jádření mnoha představ. Budou do vás rovněž zasazeny paralelní 
linie a krychle. A samozřejmě obdržíte strukturu Merkabahu, což je 
pětistranná figura. Pětiboká figura reprezentuje postavu lidské 
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bytosti v jejím nejméně omezeném stavu – naprosto svobodného 
člověka. Někteří z vás ji znají jako symbolickou strukturu zvanou 
Vůz Merkabahův. Je to znázornění člověka bez hranic. Je to lidská 
bytost schopná létat, což je něco, o čem si naprostá většina z vás 
myslí, že nemohou dělat. Tento implantát přichází tehdy, když se 
naprosto svěříte tomu, co je formálně nemožné.

To, který implantát, nebo geometrická forma bude do vás 
zasazena záleží především na vaší prosbě týkající se vašeho 
pověření. Rovněž to bude záležet na vaší víře, že tyto jednotlivosti 
vám budou dostupné jestliže budete dostupní také vy pro ně. Až 
začnete připouštět, že to, co se nazývá zázraky nebo neuvěřitelné 
události, se projevuje ve vašem životě, pak tomu tak bude. Mnozí 
z vás začnou s implantátem kruhu, protože reprezentuje boží formu, 
spojení a ukončení. Někteří z vás si vyberou aby jim byla 
implantována pyramidová struktura, protože jste po mnoho životů 
odhalovali a stále ještě neodhalili pyramidy na celé planetě. Myslíte 
si, že vaše geografie je probádána, ale je stále mnoho věcí 
neodhalených, protože spí z jedné reality do druhé. Hluboko 
v džunglích je mnoho zbořených pyramid, často ležících pod 
velikým nánosem země. Stále je ještě mnoho krás k odkrývání.

Ti z vás, kteří chtějí věřit, že opravdu neexistují žádná omezení 
budou schopni přijmout strukturu Merkabahu a opustit jejím 
prostřednictvím planetu, zatímco budou však stále žít zde 
na planetě. Aby do vás byl zasazen Merkabah, musí ve vás 
existovat touha po tomto prožívání. Někteří z vás se již pokoušeli 
cestovat tímto způsobem a ve své bytosti víte jak toho používat. 
Jestliže doopravdy voláte k sobě Merkabah a chcete opravdu 
pocítit, co to znamená – být neomezeným vědomím, které cestuje se 
svým tělem, aniž jeho tělo opustí tuto planetu – potom implantace 
přijde. Merkabah není nejvyšším implantováním, neexistuje nic 
nejvyššího nebo nejnižšího v tomto smyslu. Implantování přichází 
tehdy, když se hodí do vašeho osobního vývoje. Až se stanete 
implantovatelnými, začne nikdy nekončící proces nových forem 
přicházejících do vaší bytosti. Nemůžete si vědomě vybrat formu, 
která vám bude implantována. Ačkoliv život, který vedete si 
vybíráte a ten vás otvírá strukturám Jazyka Světla. Každý den si 
vybíráte to, co je důležité. To je váš přístup k těmto formám. Svým 
sňatkem s těmito energiemi konečně všichni udržíte ve své bytosti 
abecedu světla a tato abeceda světla vás bude učit. Jestliže se vám 
zdají geometrické formy znamená to, že s vámi tyto formy pracují. 
Anebo možná milujete svou školní geometrii. Jestliže si přejete 
znát, co máte v sobě zasazeno, dívejte se, jaké formy se vám 
ukazují první, anebo které jsou větší nežli ty ostatní. Existuje 
mnoho tvarů, které dokonce ještě nemají pojmenování. Objeví se 
formy, které znáte a rozeznáváte, které později dostanou nové tvary 
a nové formy, které vaše vědomí nebude schopno přeložit.

Spirála je jednou ze základních forem geometrie Jazyka Světla. 
Je mostem, učením sama sebe. Její forma je kódována informací, 
a když řídíte spirálu, zdánlivě nemá konce. Ukazuje, že cesta 
dovnitř sebe vašeho já je nekonečná a že rovněž cesta vně vašeho já 
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je nekonečná. Vy jako druhy budete schopni rozdělit své vědomí 
a jít do obou směrů, takže vaše vědomí bude možné propojit. Tím, 
že přijmete nekonečnou cestu dovnitř a ven vřazujete se do spojené 
spirály, ve které je obsažena univerzální pravda.

Řekli jsme, že buňky vašeho těla obsahují veškerou historii 
tohoto vesmíru. Nakonec si uvědomíte existenci této zlaté knihovny 
během tohoto života v sobě samých a naučíte se číst to, co v ní je. 
Přijetí spirály v sobě, je jedna část cesty. Trik je v tom, že obě jdou 
dovnitř a ven a uvědomit si přitom, že obě jsou stejné. Spirála 
existuje v mnoha dimenzích. Když si představíte spirálu, cítíte, že ji 
znáte, i když zpočátku znáte jenom jeden její aspekt. Jakmile 
začnete se spirálou vzrůstat, uvědomíte si, že má tolik dimenzí, že 
byste mohli strávit zbytek věčnosti – užívajíce vašeho termínu –
tím, že byste se jí pokoušeli prozkoumat. Ona neustále vzrůstá. 
Spirála je klíčem k proniknutí do toho, co je uvnitř vás. Vaše DNA 
má formu spirály. Spirály jsou všude kolem vás a Jazyk Světla řídí 
světelně kódovaná vlákna, která jsou rovněž vyjádřena ve spirálové 
formě. Je to rovněž něco co je prožitkové a bude to ve vás vzrůstat. 
Ve své meditaci prociťujte sami sebe řídíce spirálu tak, jako byste 
řídili tornádo. Představujte si sami sebe jak přistupujete ke spirále 
zvící tornáda. A potom místo abyste od toho utekli zůstaňte 
a prociťujte sami sebe točíce se uvnitř tornáda směrem vzhůru. 
Řiďte to, neboť je to brána do jiných realit. Tento Jazyk Světla 
geometrických tvarů a forem je souborem zkušeností jednotlivců, 
kteří byli inkarnováni na této planetě, vzdorovali lidským zákonům, 
probudili se do svých vyšších schopností a potom vyjádřili sami 
sebe jako jazyk a geometrické komponenty. Kdysi tyto energie 
existovaly jako muži a ženy na této planetě. Vyvinuli sami sebe 
do geometrických symbolů a nyní existují ve sféře jejich aktivity, 
stejně jako vy existujete ve svém těle. Tyto entity existují 
v jazykovém, nebo geometrickém systému. V tomto systému jsou 
vesmíry, odkud do tohoto vesmíru v současné době přicházejí různí 
návštěvníci. Uprostřed obilných polí na této planetě se objevují 
kruhy a další tvary, jenž jsou pro vás nevysvětlitelné. Tyto otisky 
jsou frekvencí, nikoliv udělané nějakou fyzickou akcí. Jsou písní, 
nebo příběhem, nebo řečí, které byly implantovány na tvář Země 
jazykovými symboly. Tyto symboly přicházejí aby nastolily jistou 
frekvenci a začínají vzrůstat.

Konečně, jednoho dne si začnete stavět domy, které nebudou 
jenom čtvercového nebo obdélníkového tvaru. Mnohá obydlí 
na Plejádách nemají pouze tvary takové jaké znáte a je chápáno, že 
tyto tvary a úhly udržují energii. V astrologii je známo, že jisté úhly 
mají silové body, a že se s těmito úhly dějí jisté věci. Stejné je to 
s tvary. Pro stavbu Velké Pyramidy bylo používáno úhlů a tvarů. 
Energie se shromažďuje v úhlech, tvarech a žije v nich a kolem 
nich. Energie je tímto způsobem formována a přeměňována. 
Rovněž přijdete na to, že jisté stupně mají jisté síly, a že některé 
úhly jsou pro váš pobyt v nich velmi nepohodlné. Někdy je lepší 
spát uprostřed pokoje, spíše nežli abyste měli svou postel 
připlácnutou do devadesátistupňového úhlu ke stěně, protože tento 
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úhel vytváří energetický blok. Uprostřed pokoje proudí energie 
volně kolem vás. V této realitě je otevřeno mnoho bran, aby jimi 
proudil vývoj k Zemi. V jednom období byla planeta zapečetěna 
a dána do karantény, protože zde bylo hodně bojujících sil. Na této 
planetě zuřily neuvěřitelné války a po těchto válkách stále existují 
některé stopy, vypadající jako neplodná místa. Bylo to období 
chaosu a zmatku, když tvořící bohové mezi sebou bojovali. Během 
mnoha vln minulých válek, před deseti, nebo dvanácti tisíci lety 
byla Země zapečetěna, neboť bytosti Světla boj prohrály. Světlo 
vždycky nevyhrává, víte? Světlo není vždycky vítězem v tom 
smyslu, jak vy chápete vítězství, neboť Světlo se musí učit spojovat 
se všemi částmi sama sebe. Prvotní Stvořitel je ve všech věcech 
a Světlo a Temnoty jsou jeho součástí. Takže se Světlo musí vnitřně 
propojit s temnou částí sama sebe.

Čas byl naplánován a spojil události dohromady. Minula řada 
cyklů od posledních válek a nastal čas opět otevřít energetické 
brány na planetu, aby mohlo Světlo vstoupit. Toto je nynější 
období. Světlo je řízeno aby opět jednou zavítalo na planetu 
a denně jeho intenzita vzrůstá. Aby mohla energie skrze vaše 
vědomí pracovat, musí se na planetě zabydlet. Inteligence 
prostupuje ve formách vln, které vytvářejí na Zemi geometrické 
tvary. Není to tak, že vesmírné lodě sestupují, v noci vytvářejí 
kruhy v obilí a pak zase odlétají. Ačkoliv, některé kruhy vznikly, 
když lodě přistávaly. Inteligence se může zahalit do jakékoliv 
masky a velmi často přichází inteligence ve formě vln Světla, které 
zamete Zemi. Inteligence je za mluvenými i psanými slovy, protože 
je to frekvence, která někdy přichází v geometrických tvarech. 
Pythagoras se k tomu začal přibližovat, ale jeho geometrie nebyla 
ostatními pochopena. Geometrie je rozvíjející se inteligence, soubor 
zkušeností, který může vyjadřovat ohromné množství informací. 
Nakonec, všechny úrodné kruhy kolem planety jsou vyráběny 
zvuky, nezachytitelné lidskou frekvencí, aby vyjádřily jazykové 
tvary. Mnohokrát, na začátku, jsou těmito tvary právě kruhy. Budou 
se vyvíjet do trojúhelníků, čar a mnoha jiných věcí. Úrodné kruhy 
nejvíce převládají v Anglii a v prostoru Evropy. Ačkoliv, nacházejí 
se i v oblastech minulého SSSR a v Jižní Americe. Dokonce jsou i 
v USA, ačkoliv někteří lidé se dobře živí tvrzením, že tam nejsou. 
Máme za to, že některé z vašich nových časopisů si plánují nějaké 
články na toto téma. Uvidíme nakolik budou předstírat, že o tom nic 
nevědí. Bude to zajímavé. Tyto geometrické tvary jsou jako 
hieroglyfy. Hieroglyfy a piktografy, na této planetě vytesávané 
do kamene jsou podobnou generací inteligence. Jinými slovy, 
jestliže někdo četl hieroglyfy umístěné v Rosetta Stone, mohly by
vyjadřovat jednu věc. Kdyby byl někdo schopen rozumět tajnému 
jazyku dávných kněží, hieroglyfy by říkali jiný příběh a kdyby byl 
někdo schopen rozumět jazyku tvořivých bohů, vyjadřovaly by 
něco naprosto odlišného.

Kruhy a tvary umístěné na Zemi jsou zde proto, aby vám 
asistovaly při udržování a řízení vaší frekvence a abyste měli 
odvahu žít své Světlo. Tvoří informační frekvenci, dosažitelnou 
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ve velmi jemném podání a nikdo je zatím nemůže vyluštit. Tyto 
tvary jsou všechny navzájem propojeny a kdyby byly všechny 
současně napsány na jednom farmářském poli, něco by se s nimi 
okamžitě stalo. Jsou rozloženy na všech kontinentech a tvoří 
frekvenční svazek kolem celé planety, který pomůže aktivovat 
pozemskou síťovou práci. Umožní vám, abyste se necítili tolik 
nadpřirození s tím, co víte a abyste se cítili pohodlně, až se budou 
dít frekvenční změny. Je to jenom malá část toho, k čemu jsou tyto 
úrodné kruhy určeny. Jsou docela zajímavé. Mnohé z nich jsou 
vymyšleny a konstruovány těmi, kteří se nazývají Mistři 
Nanebevzetí. Také v tom je kus jejich humoru. Musíte chápat, že 
některé bytosti, když se stanou velmi pokročilými v sobě vyvinou 
ohromný smysl pro humor. Vidí humor ve všech věcech.

Jak již jsme řekli, geometrické tvary a formy jsou nosiči 
inteligence. Jsou frekvenčními vlnami, které mohou být tvarovány 
a měněny. Tvary přicházející na Zemi jsou jako energetická vrata 
nebo energetické skřipce. Drží v sobě inteligenci a nastavují ji 
k eventuálnímu spojení a vytvářejí inteligentní síťovou práci kolem 
celé planety. Tato síťová práce bude mít frekvenci, kterou lidé 
mohou použít ke svému vývoji.

V této době není na planetě celý jazyk. Energetické skřipce 
přicházejí na planetu jako výsledek vývoje vědomí. Pracují s místy, 
které jsou vírovými centry, jež je nyní vtahují do sebe. Před 
miliardy let, když byla Země na dráze nebeských těles, tato centra 
byla překrytá a pohřbená. Některá usnula a mnohá z nich se začínají 
probouzet, protože pečeť kolem planety byla zrušena.

Úrodné kruhy jsou fenomenálním projevem vědomí. Přicházejí 
do vaší reality aby vám ukázaly, že logická mysl nemůže 
kontrolovat všechny údaje, tak jak by ráda. Tyto události se dějí, 
aby protnuly kódování vědomí všech lidských bytostí. Kdykoliv 
nemůže být nějaká skutečnost vysvětlena, ve vašem vědomí je 
otevřen jistý koutek. Úrodné kruhy jsou naprosto za logickou myslí. 
Takže ony nutí k rozšíření pohledu na skutečnost. Dokud se tato 
skutečnost, která je formálně nepřijatelná nezabydlí natolik, že se 
stane přijatelnou. Jsou tedy jakousi pojistkou. Nutí realitu, aby se 
hýbala za svá vlastní omezení. Je řada důvodů k existenci úrodných 
kruhů. V základě existují proto, aby nutily realitu k pohybu –
vyžadujíce spíše vyciťování, nežli myšlení. Mnozí, kteří zkoumají 
tyto kruhy myslí na důvod těchto kruhů, spíše nežli by chtěli 
vyciťovat jejich příčinu. Britové z nich mají vyrážku, protože 
zvláště Britové mají velmi logicky orientovanou mysl. Ačkoliv, 
Britské ostrovy jsou osazeny megalitickými spirálami a kamennými 
formami, které mají silně vštípeny intuitivní schopnosti svých 
obyvatel. Tento fenomen nemá žádnou logiku ke své existenci. Nutí 
logicky orientovanou společnost aby poznala něco, co nedává 
žádný smysl a je to dáno velmi hravým a samozřejmým způsobem, 
bez toho aby byla tvořena zlá předtucha k jakémukoliv pohledu 
na skutečnost. Kdyby všude přistávaly lodě, lidé by byli zmatení. 
Když úroda leží v soustředných kružnicích a dokonce není ani 
zničena nebo polámána, opravdu nikdo nemusí být zděšený. Už 
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chápete, jak si s vámi energie hrají? Je nezbytné dělat jisté věci, aby 
vám to došlo, aniž byste z toho měli přetížený okruh.

Tento jazyk, tato řeč se na planetě představuje jako příběh –
svorka informací, která drží frekvenci aby vám asistovala 
v udržování své vlastní frekvence. Jestliže jste probuzeni, je pro 
ostatní lehké vás přečíst a poznat vás. Jste monitorováni po celý 
čas, protože je zde zařízení, které zaznamenává vývoj a umístění 
vědomí. Jakmile dosáhne vědomí jistého místa, zvenku přijde 
asistence, aby nastavila jiné oblasti frekvence. Jinými slovy: 
Řekněme, že otvíráte restauraci a stane se to velkým hitem. Všude 
to rozhlašujete a vaříte opravdu dobrou stravu. Potom jde někdo 
kolem a říká, „Tak jak je to tady se svobodnou volbou? Pojďme, 
přemístíme vás někam jinam.“ Tyto geometrické tvary vám 
pomáhají si zvolit frekvenci tím, že se rozmístí po celé planetě 
a udržují ji. Přinesou vám novou hladinu dosažení.
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18.SYMFONIE VĚDOMÍ

Světlo vás informuje. Povznáší vás, protože když jste 
informováni, cítíte se mnohem silnější. Když jste bez informací, 
cítíte se oslabeni. Zvuk je jinou cestou jak nést informace, neboť je 
součástí Světla. Může se vám zdát, že Světlo a zvuk jsou dvě 
oddělené věci, protože z vašeho pohledu vnímáte světlo očima 
a zvuk ušima. Protože používáte dvě oddělené oblasti vnímání 
ve vašem těle, zdá se vám, že světlo a zvuk jsou rovněž oddělené. 
Ve skutečnosti jsou velmi propojeny. Ovíjejí se jeden kolem 
druhého, jelikož oba nesou informace.

Mnohé ze struktur, vystavěných na této planetě, konkrétně 
starověká obřadní místa, mají informace uskladněné v kamenech. 
Stejným způsobem máte informace uloženy v kostech své kostry. 
Když dovolíte zvuku aby vámi pronikl, otevře vchod a dovolí 
informacím, aby do vás mohly proudit. Rovněž prochází zemí, 
způsobujíce vibrace Země a dovolujíce informacím na molekulární 
úrovni, aby se zařadily kam potřebují. Ti z vás, kteří používají 
zvuku při práci na jiných tělech, způsobují obnovování molekulární 
struktury a otvírají tělo proudícím informacím. Tento druh práce se 
bude stále zdokonalovat. V Tibetu, když mistr, který byl schopen 
prolínat realitami vyvanul, jeho tělo bylo ponecháno jeho vlastnímu 
přirozenému rozkladu, protože kostra v sobě drží citlivost 
k frekvencím. Informace jsou uskladněny v kostech a v kamenech. 
Na některých místech v Tibetu, kde v komunitách mnichů je 
sledována jejich souvislá linie po tisíce a tisíce let, schovávali lidé 
lebky různých mistrů. Měli velmi tajné krypty a místnosti naplněné 
těmito lebkami. Když někdo vstoupil do těchto míst, mohl 
prostřednictvím zvuku získat inteligenční faktory lidí, kteří kdysi 
vlastnili tyto lebky.

Již chápete, proč byly vytvářeny lebky z křišťálu? Struktura 
krystalu je jako holografický počítač; může předat k vyvíjení, nebo 
vložit do lidí ohromné množství informací. Tyto lebky jsou 
zamýšleny aby působily jako kódy, abyste pochopili své vlastní 
lebky a abyste pochopili, že kosti ve vašem těle jsou velmi cenné. 
Zvuk je nástrojem ke transformaci. Držitelé frekvence, což jsou ti, 
jimiž chceme abyste se stali, se učí jak řídit frekvenci, kterou v sobě 
udržují zvukem. Zvuk může prostupovat jakoukoliv hmotou, 
pohybuje molekulami a obnovuje reality.

Ve starém Egyptě náramek, nebo symbol, který reprezentoval 
život, byl ve skutečnosti modulátor frekvence. Byl používán 
jednotlivci, kteří byli mistry v držení frekvencí, a kteří s těmito 
frekvencemi dokázali dělat mnoho věcí. Náramek je podobný 
ladičce a může řídit zvuk. Tímto způsobem byl používán již dávno. 
Před tím, než budete schopni prožívat, používajíce zvuk jako staří 
Egypťané, budete muset vyjádřit svou celistvost. Budete muset 
projít iniciací, nebo zkouškou, abyste dokázali, že věříte v tento 
druh síly. Tato planeta není zralá k tomu, aby byl tento druh energie 
vložen do něčích rukou. Kdybyste byli nyní schopni dělat tento 
druh práce, váš život by nebyl v bezpečí, neboť by se zde našlo 
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mnoho těch, kteří by chtěli váš dar zneužít. Budou vám dány 
schopnosti, ve kterých budete moci nejlépe vyzrát.

Můžete začít pracovat se zvukem tak, že mu dovolíte aby si hrál 
s vaším tělem. Udržujte se v rovnováze, čistěte svou mysl a dovolte 
tónům vámi procházet. Starodávné školy mystérií tímto způsobem 
se zvukem pracovaly a je to velmi posilující technika, je-li dělána 
ve skupině. Za pár let, ale ještě v tomto desetiletí, budete ohromeni 
tím, co budete prožívat jako výsledky své spolupráce se zvukem 
nebo se skladbami. Když se společně rozezníte, bude vám ukázáno 
co můžete dělat, aniž byste věděli, že to vůbec dělat lze. Budete se 
učit jak používat a pěstovat tento druh energie tak, aby vytvářel váš 
vlastní náramek. Když koupíte dítěti modelínu, zpočátku neví, jaké 
věci z ní jdou modelovat, a tak mu z ní uděláte malé balónky, nebo 
nudle, aby vědělo, k čemu to je. Pak, když si dítě chvilku 
s modelínou hraje, nachází svou vlastní tvořivost, s touto hmotou. 
Formování zvuku je vám zpočátku ukazováno jen jako možnost. 
Jste vedeni a řízeni, abyste tento zvuk použili. A nakonec přijdete 
na to, co můžete sami s použitím zvuku dosáhnout. Potom získáte 
větší odvahu a začnete se učit, co lze zvukem vytvářet. Energie se 
vám tímto způsobem představují, vytvářejíce ve vás jistotu, že jich 
nelze zneužít a když se nebudete přepínat, nevyjdete z nadšení. 
Dojdete s používáním zvuku velmi daleko, až s ním budete chvíli 
pracovat. Je to jako když dáte dítěti posilovací hračku. Bez 
vlastního uvědomování byste nemohli věci dělat a uvědomit si 
všechna rozvětvení toho, co děláte. Přemýšlejte o tom, jak zvuk 
působí na stadionech a v auditoriích. Potěšení, nebo mrzutost davu 
vytváří okolí. Když vaše skupina vytváří společný zvuk, vytváříte 
tím své okolí. Dovolte jistým energiím, aby hrály na nástroje vašich 
těl. Nechte běžet vaše předešlé ideje a dovolte různým energiím 
a melodiím aby používaly vašich fyzických těl jako příležitostí 
k vyjádření sami sebe na této planetě. Ve skutečnosti to, co 
prožíváte je životní síla energií, kterým dovolujete aby se 
vyjadřovaly prostřednictvím vašeho vlastního já. Stáváte se 
průplavy. Stejně jako naše vozítko nám dovoluje vstoupit do vaší 
reality prostřednictvím jeho těla, vy umožňujete vibracím v celé 
jejich zářivosti aby vstoupily na tuto planetu skrze vaše těla 
a společnou práci. Vaším prostřednictvím se něco rodí. Vytváříte 
příležitost a energie z ní má prospěch.

Emoce, protože umožňují vyciťování a spojují vás s city, vám 
umožňují rozpoznávat různé stavy vědomí. Logická mysl vám 
nedovolí poznávat stavy vědomí, protože se drží své vlastní 
identity. Je uzamčena v hranicích ega a nechce znát jiné oblasti. Cit 
však vždycky rozezná jiné oblasti, protože cit vnímá rozdíly. 
Můžete číst znamení a definice prostřednictvím této energie, které 
se říká cit. Ve skutečnosti je to vibrace. Zvuk přináší stavy 
emocionálního cítění. Jestliže produkujete harmonický zvuk, něco 
vašemu tělu připomíná. Upomíná vaše tělo na Světlo, hlubokou 
kosmickou lásku a na ostatní světy. Přináší vašemu tělu štěstí a ně-
kdy ohromující smutek. Hledá a dosahuje frekvence po které touží 
a kterou mu zvuk připomene. Když dovolíte zvuku aby hrál na vaše 
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tělo, odhalíte frekvenci, kterou jste hledali. Tato frekvence je 
spojena s vývojem helixů ve vašem těle. Zvuk je vozítkem nebo 
průvodcem, který vás spojuje s vyššími čakrami, vně vašeho těla, 
protože ve vás neexistuje cesta, jak toho dosáhnout logicky. Musíte 
dosáhnout všech frekvencí a čakrových center prostřednictvím 
cítění a zvuk vás bude spojovat s vaším cítěním, což vám umožní 
abyste pochopili informaci.

Kdyby mohl být zvuk vyjádřen obrazem, někteří z vás tím, že by 
se na něj jen dívali, by byli schopni do něj vstoupit. Existují reality, 
kde zvuk zobrazuje sám sebe. Cítíte pohyb a řeč zvuku, když 
rozevlajete své tělo, nebo pohybujete svýma rukama. Prožíváte 
bohatství těchto forem komunikace a podle toho jak 
mnohadimenzionální všechny věci jsou, prociťováním zvuku 
vyjadřují sami sebe. Zvuk má svůj vlastní jazyk a svou vlastní 
formu. Zvuk nese jistou frekvenci a tělo tuto frekvenci rozpoznává. 
Tělo je naladěno aby se této frekvenci dokázalo přizpůsobit. Velcí 
hudební mistři, takoví jako byl Beethoven a Mozart byli kódováni 
aby přinesli informaci neproměnlivosti přírody, a tak obdrželi 
zvukové tóny v čase, kdy na planetě byla velká duchovní tma. 
Proto, aby si lidská rasa udržela ve svých myslích jisté vzpomínky, 
byl do myslí těchto mistrů přenesen nižší vibrační rozsah zvuku.

Zvuk se vyvíjí. Nyní se lidské bytosti mohou stát zvukovými 
nástroji, prostřednictvím tónů. Lidské bytosti se stanou flétnou, 
klavírem, harfou, hobojem a tubou. Umožní energiím, aby 
používaly jejich fyzických těl ke tvoření různých zvuků, které se 
nebudou pokoušet řídit, nebo kontrolovat jejich rozsah. Duch hraje 
a lidské bytosti jednoduše pozorují, očekávajíce hudební báseň, 
kterou oni i všichni ostatní hrají. Je v tom hloubka. Tyto tóny 
mohou být použity neuvěřitelnými způsoby, neboť tóny mohou 
rozvíjet mnoho věcí. Jednou z věcí, která je důležitá pro používání 
těchto tónů je, být velmi tichý, když tóny dozní. Tóny něco mění, 
otevírají dveře. Jisté kombinace zvuků hrané skrze lidské tělo 
odjišťují frekvence inteligence. Jsouce po dlouhou dobu tiší, měníte 
tóny umožňující lidským bytostem používat svá těla jako zařízení 
k tomu aby obdržely a vstřebaly frekvence a používaly svého 
dýchacího aparátu k tomu aby je dovedl k extatickému stavu. Když 
souzníte s ostatními, máte přístup ke skupinové mysli, kde jste 
předtím zvuk nevytvářeli. Je to gigantický pokrok ve vědomí. 
Klíčovým slovem je harmonie. Když veškerá planeta může vytvářet 
myšlenkové tóny, docela se změní. A to je to, na čem pracujete. 
Začínáte vyzařovat frekvenci a tento zvuk začíná cestovat. Stává se 
zoufale žhavým a toužícím navrátit tóny mezi lidskou rasu –
navrátit sílu skupinové mysli a zároveň posílit individuální mysl.

To, co zamýšlíte dělat se zvukem je nanejvýše důležité. Jestliže 
si nejste jisti svými záměry, zvuk vám může ukázat cestu jak 
překročit sami sebe a vyrůst nad svou původní kapacitu. Když se 
srazí sám se sebou, zdvojuje až zečtyřnásobuje sám sebe. A tak je 
pro vás velmi důležité mít při práci se zvukem čisté záměry. To je 
věc číslo jedna. Číslem dvě je, že zvuk rozhýbe energii. Vytváří 
sloupovitou vlnu, která staví jednu frekvenci nad druhou. Tato 



114

energie pak může být řízena k nebo proti čemukoliv. Slyšeli jste 
jistě o tom, kdo mašíroval kolem města Jericha. Mašírovali několik 
dní kolem Jericha a vytvořili sloupovitou vlnu. Vlna nakonec 
získala takovou energii, že rozbořila město.

Přírodní tance, rachot, třesení a pohyb v kruzích, vytvářejí 
energii této vlny. Jestliže vytváříte zvuk v kruhu, nebo v obvodu 
pilíře Světla, tvoříte sloupec, který je schopen dělat mnohem více 
věcí, nežli si dokážete představit. Je schopen vytvořit exploze 
a ničení a tvořit mnoho realit.

Mezi válečně orientovanými třídami lidí byl těmi, kteří šli 
do boje používán válečný pokřik. Společně zamýšleným vzýváním 
se žádaly nefyzické síly, aby je doprovázely. Bojovníci používali 
tento druh zvuku, aby své protivníky zastrašili, umožníce energii 
aby prošla branou a vytvořila stávající sloupec. Když uslyšíte zvuk, 
jako je válečný pokřik, vzpomeňte si, že je to nejméně vhodný 
způsob jak použít zvuku, protože je velmi posilující. Dělá ostatní 
nespokojenými, protože jim připomíná odpovědnost za zvuk. 
Někteří z vás mohou při některém zvuku ztuhnout. Ztuhnete slyšíte-
li svůj vlastní hlas s jistotou vystupující a obhajující to, čemu 
dáváte přednost. V buněčné paměti máte zaznamenáno to, čeho 
můžete se zvukem dosáhnout a pro některé z vás je tato schopnost 
nebo tlak až drtící. Zvuk vás může spojovat s místy, kam váš 
intelekt nemůže. Váš intelekt usiluje o kategorizování, ale zvuk 
škatulkovat nelze, musíte jej prostě prožít. Zneužívání se děje 
záměrně. Můžete odhalit síly zvuku a potom je zneužít k ma-
nipulaci s ostatními. Co prožíváte, žijete-li ve městech a slyšíte 
sirény? Strach. To je zneužití zvuku a mění to vaše frekvence. Ti 
kteří tvoří zvuk, znají jeho působení na lidskou psychiku. Je to 
otřásající a znepokojující a udržuje to váš zájem, ačkoliv jej chcete 
obrátit jinam. Tato frekvence je jako zámek. Hypnotizuje a blokuje 
vaše vědomí a inteligenci. Vaše inteligence se pak nedokáže zaměřit 
na jiné místo. Je to vlastně jako když se ocitnete ve vězení, protože 
zvuk vězní vaše vědomí, takže se stáváte obětí, nebo se uzavřete 
do rozsahu těchto vibrací a nejste schopni hledat nic jiného. Stáváte 
se podřízenými. Týká se to rovněž vašich televizí a zvuků, které 
vyluzují jiné elektrické přístroje.

Vždycky je to deprimující, dívat se na různé formy frekvence 
kontroly a dívat se jak takový spojenec plný síly jako je zvuk, je 
používán aby vás kontroloval. Vytváří to velký díl zlosti, únavy, 
ničení a vzruchů v mnoha lidských bytostech, když slyší 
o podprahových přístrojích používaných k manipulaci vědomí. 
Sdělujeme vám tyto věci z mnoha různých důvodů. Hlavním 
důvodem je přivést vás k většímu sebeposílení. Musíte si uvědomit, 
že v žádné situaci nejste oslabeni a že vaše mysl je hlavním sídlem 
vaší tvořivosti. Vaše mysl a vaše myšlenky plánují vaše prožívání 
a nezáleží na metodě, která je k tomu použita.

Ti, kteří jednají se svou vlastní skutečností a mají bezvadné 
vedení, jsou odevzdáni harmonii a Světlu, spojují sami sebe se 
svými dimenzionálními sousedy, kteří dělají to samé. Vytváříte 
světelné mosty a držíte světelně kódovaná vlákna jako pilíře 
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a otevřené brány. Ti kteří pochopili, že jsou voláni aby používali 
zvuk jako součást své práce, a kdo toto volání poznali a odpověděli 
na ně, se budou rychle vyvíjet. Ti, kteří se takto vyvíjejí, budou 
jednoho dne zavoláni aby reprezentovali mnoho lidí, aby 
reprezentovali svět shromážděného vědomí a změnili svým zvukem 
dosažitelnou frekvenci.
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19.ŽHNOUCÍ VNITŘNÍ PLAMEN

Planeta hledá své vyvážené já. Pokud toto její já obsahuje 
všechny věci, je tónem, který vyvažuje všechna vaše mimozemská 
já, multidimenzionální mužská a ženská já.

Jste neuvěřitelně ucelené bytosti, které začínáte realizovat. 
Dovolte sami sobě rozkvést a doveďte to do konce. Nikdo jiný vám 
nepřekáží kromě vás samotných. Jestliže si umožníte tuto 
kompletaci, očekávají vás vyhlídky, které sahají za vaše představy. 
Přicházíte na to, že potřebujete své emocionální tělo a že 
potřebujete obojí, své ženství i své mužství. Potřebujete všechno co 
vám bylo dáno k přežití a pochopení toho, co přichází na planetu. 
Prosím, uvědomte si vážnost doby, ve které žijete. Když jsme 
strávili čas s každým z vás, v další fázi budete testováni a pak učeni 
mnoha jinými, až přijde čas. Cítěním můžete mnohem více odhalit 
a tak hledáte nějaké vysvětlení a vytváříte v sobě nějaké závěry. 
Abyste sami sobě ukázali jak jste neúplní, vytvořili jste situaci, 
v níž jste naprosto odděleni, což se projevuje kolem vás. Vypadá to 
jako drama, které má co činit se silným mužem proti silné ženě. 
Kdo z nich bude obětí? Kdo má pravdu a kdo ne? Co toto vnitřní 
drama ve skutečnosti říká? Co je v tomto vnějším zrcadle, které 
ukazuje co je uvnitř vás?

Jestli chcete dosáhnout multidimenzionality, musí ve vás mužské 
a ženské splynout. Nemůžete se zastavit v oddělování se, nebo 
ve svém boji muže se ženou, který trvá již tisíce let. Kdo vytváří 
oddělování mezi muži a ženami? Jsou to tvořící bohové, kteří pro 
vás toto paradigma nastolili a podnítili tyto frekvence k jiným 
bodům pohledu. Oddělovací příběh jim dobře posloužil, vzhledem 
ke zpustošení, které způsobil.

Asi před pěti tisíci lety nabyly mužské frekvence na síle. Aby 
pomalu poznávaly kdo jsou, kompletně a totálně samy sebe odtrhly 
od všeho, co bylo všeobecně silné: matriarchální hnutí a ženství. 
Ženství odjakživa jednalo skrze oblasti intuice a citu. Mužství bylo 
rovněž nositelem intuice a citů po značně dlouhou dobu, ale v této 
minulé oddělenosti s sebou city nenosilo. Nastal ohromný rozkol 
a mužství a ženství na této planetě se dostalo do velkého konfliktu. 
Proč se to stalo? Bylo to nastaveno. Bylo to zařízeno tvořícími 
bohy, kteří převzali planetu a řídili její realitu – živíce se, udržujíce 
se na živu, fungujíce a krmíce se emocionální vřavou. Tato planeta 
byla podrobena všem možným druhům plánů a aktivit, řízených 
tvořícími bohy, aby se vytvářela větší a větší emocionální vřava. 
čím více lidí bylo do těchto aktivit zahrnuto, tím více možností 
emocionální mely zde bylo. Tvořící bohové tyto aktivity 
podněcovali a zařídili, aby se stavěl jeden proti druhému. Abyste 
mohli zrušit toto paradigma, což máte všichni za úkol, musíte 
změnit mnoho separovaných struktur, které byly nastoleny. 
Všechny separace, které existují – mezi muži a ženami, černými 
a bílými, nebo východem a západem – musíte změnit. Váš důvod 
příchodu na tuto planetu je, abyste nabízeli sami sebe jako členy 
Rodiny Světla v situacích, které jsou archetypální. Jak již jsme řekli 
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děláte to tak, že abyste byli schopni rozumět davům a změnit pro ně 
energii, musíte být schopni ji změnit sami v sobě. Když léčíte sami 
sebe, nebo vytváříte spojení, přijímáte a léčíte nejenom sami sebe, 
ale léčíte i lidské druhy a masovou psychiku.

Odpoutejte se od svého osobního dramatu a uvědomte si, že 
všechno je symbolika. Hledajíce svou identitu, viďte sebe jako 
ženskou entitu a všimněte si, jak se mužská entita ve vás zdá být 
neustále v opozici. Musíte přijít na to, jak tyto obě identity v sobě 
spojit dohromady. Až se toto spojování ve vás bude dít, 
automaticky se projeví i vně vás. Když teď již máte procestovanou 
planetu, ta část, která potřebuje ve vás léčit je nadřazenost 
mužského nad ženstvím. Nemusíte si to brát osobně a nést to jako 
osobní náklad, i když tomu tak je. Není to jenom váš náklad. Ale 
všech.

Každý z vás přináší energie, aby je přidal do vaší kolektivní 
zkušenosti. Jako členové Rodiny Světla máte každý svoje 
reinkarnační zboží – svoji veteš – v oblastech, které vás nejvíce 
zosobňují a o kterých si myslíte, že vás stimulují. Proto jste všichni 
rozdílní. Jako členové Rodiny Světla se potřebujete rozrůstat, nebo 
rozprostřít, abyste se stali tažným lanem lidí. Musíte pokrýt celé 
spektrum zkušeností, tak abyste mohli z buněčné hladiny pochopit, 
co všechno je potřeba změnit, o jak hluboké oslabení smyslů běží 
a kolik Boží energie je ztraceno z vědomí lidí. Chápejte, že jste 
tvorové, kteří byli uzavřeni do jisté rozvinuté frekvence a vaším 
úkolem je, abyste přivedli lidské bytosti na místo, kde se budou 
moci udržet v rovnováze a vědomě urychlit svůj lidský vývoj. Když 
jste uvězněni ve vývoji, kde jsou frekvence a DNA manipulovány, 
je tam jenom jeden jistý druh frekvence, který můžete vyzařovat. Je 
to boj se svým já a věci se zdají být ještě oddělenějšími. Jakmile se 
dáte více dohromady, nebudete již věci tolik oddělovat: uvidíte, že 
všechny věci jsou součástí vaší zkušenosti. Někdy se ve svých 
lidských zkušenostech a prožitcích natolik ztratíte, že zapomenete, 
co jste sem přišli dělat.

Jako členové Rodiny Světla jste sem přišli, abyste změnili lidský 
druh. Čím dříve se odpoutáte od svých dramat, tím dříve se 
nebudete cítit tolik polapeni a jako jejich oběť. Pochopíte, že 
jednáte se souborem energie. Takže celkově, jestliže jste schopni 
dosáhnout seberealizace, můžete pro muže a ženy vyzařovat novou 
vibraci, která by je slaďovala. Vždycky se cítíte jako když si 
vyjedete svou lodí. Nepodceňujte kroky, které děláte. Zavrhujete 
sami sebe, když se díváte na své chování a posuzujete sebe nebo 
ostatní, jakobyste byli špatní. Hleďte ze všeho něco získat. 
Konflikty, které se kolem vás objevují jsou skutečným konfliktem 
mezi vaší vnitřní ženou a mužem. Nevíte jak to udělat aby vaše 
mužská a ženská část splynula a kolem vás je takových lidí miliony. 
Buďte k sobě laskaví a velkorysí. Až dosáhnete spolupráce mezi 
ženskými a mužskými vnitřními obyvateli, budete schopni 
spolupracovat s ostatními na celé planetě a také s bytostmi, které 
přicházejí z vesmíru, kteří jsou všichni vašimi já.

Všichni se potřebujete stát sebevědomími. Až se změníte, budete 
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potřebovat mít kolem sebe prostor, ve kterém budete moci působit 
bez pocitu, že máte nějaké závazky. Stejně tak nebudete moci 
na nikom cokoliv požadovat, aniž byste mu neumožnili totéž. 
V mnoha směrech si znova ujasníte pojem přátelství a spolupráce. 
Přátelství je spolupráce. Je to souhlas, aby frekvence vzájemně 
spolupracovaly, nebo se navzájem míchaly. Mnohé z vašich starých 
vztahů se stávají velmi popouzejícími, protože odhalujete frekvenci 
přátelství. Vaším úkolem je, abyste na tuto planetu vtlačili frekvenci 
přátelství. Samozřejmě ji nejprve dotlačíte do svého vlastního 
života, své rodiny a do svých přátelských vztahů. Ideální by bylo, 
kdybyste se začali učit volnosti, zatímco jste stále zamotáni do řady 
přátelských a jiných vztahů. Jak se zdá, na této planetě vztahy 
zároveň znamenají vlastnění. Když se muž a žena berou, otec 
tradičně hraje roli toho, kdo nevěstu někomu dává. Jinými slovy si 
ji musí mužská osoba vzít do vlastnictví. A toto je příkladem všech 
ostatních vztahů. Vyčistěte si své představy o přátelství a usnadníte 
si i jiné věci ve velmi širokém měřítku. Stejně jako nejsou naším 
vlastnictvím rodiče, děti, nejsou jimi ani přátelé.

Mužské vibrace oslabují svou sílu stejně jako ženské. 
Odevzdávají ji svým nadřízeným, kteří říkají, „teď dej svůj život 
v sázku. Pojď, vezmi pušku a střílej za nás. Když ti rozsekají tělo, 
postaráme se o tebe v nemocnici a dáme ti trochu peněz. Ani slovo 
a jdi.“ a mužství se podrobí. Řetěz podrobování se a plýtvání sil je 
potom kompletní. Otevíráte svá citová centra. Muži mají větší 
tendenci blokovat svá citová centra nežli ženy. Energie v mužství 
vázne, protože se přesunula z první do druhé čakry a tam se 
zastavila. Citové centrum mužské vibrace nebylo aktivováno. Je to 
součástí experimentu, který byl dělán v minulých čtyřech nebo pěti 
tisíci letech. Ženská energie, která cítí, přináší na planetu život 
a představuje tvorbu se přesunula do podřízeného postavení mužské 
vibrace, která tím získala příležitost bez citů běžet světem.

Chceme vám dát rozsáhlý obraz. Sledujeme pohyb vědomí. 
Ženství, které neslo kouzlo a intuici, je dobrovolně odložilo –
ženství neznamená ženské fyzické bytí, ale ženské vědomí. Mnohé 
z přírodních kultur, které žily na Zemi a znaly život, byly velmi 
feministické. Chápejte, ženství doslova přináší na planetu život, 
protože život vychází z ženského těla. Ženství zrovna tak přináší 
city, protože nemůžete přinášet na planetu život a přitom nic necítit 
– ledaže jste účastníci patriarchálního hnutí, které propaguje drogy 
umrtvující vaše city. Jestliže nemůžete život cítit, nemůžete si jej 
ani vážit. Jestliže cítíte život a účastníte se jeho tvoření a osvo-
bozování, pak si jej i mnohem více ceníte, protože jej znáte. 
Patriarchální hnutí se v posledních pěti tisíci letech oddělilo 
od procesu zrozování, aby mohlo do sebe vstřebávat prožitky 
zahrnující války a průběžné ničení lidí. Mělo to svůj důvod, proč 
byla energie zablokována v mužství. Jak již jsme se zmínili, mužská 
energie má velkou tendenci váznout. My neukazujeme prstem. 
Ačkoliv, říkáme, obecně vzato, energie mužských druhů žijících 
na této planetě velmi často vázne ve druhé čakře, nebo v penisu. 
Ženství, vaše energie uvízla ve vašich hrdlech, protože jste před pěti 
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tisíci lety souhlasily, že umlčíte své kouzlo a intuici, jež jste 
reprezentovaly a jako část vinoucího se plamenu jste o nich věděly. 
Navzájem se ovíjející plamen je mužská a ženská existence 
v každém těle, ať jste fyzicky muž nebo žena.

Patriarchální společnost se ubírala vpřed prostřednictvím 
mužského aspektu vašeho já, který máte všichni. Experimentovali 
jste se svým vědomím a byli jste učeni jak nejlépe pracovat, 
připravujíce se pro tuto dobu, kdy plameny ve vašem těle se slijí 
dohromady. Dnes tento ovíjející se plamen není hledán vně vašeho 
já, ale je to chápáno jako sloučení mužského a ženského já, což 
dává dohromady zralost všem těmto já. Když máte v sobě sloučené 
mužské a ženské a váš vinoucí se plamen je aktivován, pak, když 
hledáte partnera, budete hledat někoho kompletního, koho byste 
nemuseli naplňovat svou nepoznatelností, anebo sami sebe plnit 
někým druhým.

Během tohoto období změn ženy potřebují otvírat svá hrdla 
a dovolit si promluvit. Teď je ten čas. A muži, pro vás, abyste 
rozuměli ženám a ostatním mužům je výzvou, abyste začali 
používat své cítění a nechali toto cítění vstupovat do svého 
vyjadřování sexuality a všech vašich vztahů. Mnozí muži teď mají 
se ženami problémy. Ženy dělají z mužů blázny. A mají pravdu.

To, co navrhujeme pro mužskou vibraci – a také pro ženy, které 
jednají jako muži – abyste se vcítili do své sexuality. Vciťte se 
do emocionality věcí spíše nežli právě do jejich sexuality
a ovládejte své tělo. Existuje emocionální naladění, které nutně 
potřebuje emocionální odevzdání a jistě také emocionální úctu. 
Z elektromagnetického pohledu, tato stimulace ve vás otevře 
frekvenci. Tato frekvence, kterou sexualita reprezentuje je 
upomínačem na vaše božství.

Mužství sráží své citové centrum, protože se cítí být hospodářem 
na této planetě. Byl schopen válčit, zabíjet a dominovat této 
planetě, protože potlačil své citové centrum. Ženství zase 
souhlasilo, aby mělo potlačené své mluvící centrum, takže mužství 
dostalo příležitost mít nad tímto systémem dohled. Toto všechno se 
teď dostává k bodu stabilizace, nebo vyrovnání. Ženství začalo 
otevírat svá hrdla asi před třiceti lety, vytvářejíce příležitost mluvit 
módně. Problém je, že mnoho žen, jak otvíraly svá hrdla, zároveň 
zavíraly svá citová centra. Začaly se velmi podobat mužům. 
Rovnováha je potřebná. Nyní ženy nacházejí potřebu v sobě 
probudit ženský princip. Jsou v ženských tělech a staly se mistry 
v používání svých mužských vibrací. Žena se stává světovou a cítí 
se silná. Může chodit po ulicích bez roušky na tváři a může se 
rozhodnout, jestli se chce vdát. Je svou vlastní záležitostí. V této 
zemi má zodpovědnost za svá rozhodnutí. Začíná se zjemňovat 
a probouzet části sama sebe, které ji živí a dávají jí život. Jakmile 
v sobě spojí a ucelí své mužské a ženské části a dovolí sama sobě 
prožívat svou vyvíjející se DNA, bude tuto frekvenci vyzařovat. 
Tato frekvence se pak na této planetě stane dominantní.

Je nevyhnutelné, aby muži otevřeli svá citová centra. Jejich 
dalším krokem je, že musejí vytvořit rovnováhu s ženstvím. To 
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muži zvládnou velmi rychle. Nebude to třicetiletý proces, protože 
v mužské populaci v této době sídlí zmatek. Muži si uvědomují, že 
se jim nelíbí to co se děje a žádají si autoritu. V jednom bodě tato 
frekvence začne převládat. Potom, například, nějaká osoba může 
v laboratořích dělat pokusy na zvířatech, když se jí náhle 
a radikálně otevře citové centrum. Osoba ucítí stejnou bolest jako to 
zvíře a zhnusí se sama sobě. Obrátí se, opustí laboratoř a už se do ní 
nikdy nevrátí, protože prožila otřes. Toto se bude dít mužské 
vibraci.

Řekli jsme, že mužská vibrace se bude transformovat, ve velmi 
krátkém čase. Neřekneme vám proč, nebo jak, protože někteří z vás 
by to považovali za příliš zlověstné. Ačkoliv, povíme vám, že jak 
budou postupovat přicházející vlny Světla, mezi populací začne 
jednostranné vzrůstání vědomí. V jistém bodě, až muži budou 
v nejtužších bojích aby zvládli své cítění, bude jejich citové 
centrum aktivováno. Bude se to dít jemně, anebo budou otevřeni 
divokým nárazem. Srdeční čakry žen v té době již budou zasaženy, 
naplněny, rozvinuty a otevřeny, takže budou mít se svými muži 
soucit a budou pozorovat jejich city. Mluvíme o masových 
událostech, které budou zasahovat lidi skrze vlny Světla. Ženská 
energie, která cítí a spojuje život se životem se probouzí v každém. 
Ženy musí znovu přehodnotit své neženské ideály síly. Musí přijít 
na to, co to je být silné jako ženy, právě tak jako muži musí přijít 
na to, co to je být zranitelný jako muž. Jak lze mít rád mužský 
aspekt, když je zranitelný? Jak lze milovat aspekt ženství, když se 
žena cítí být tolik soběstačná – když je ženskou verzí mužské síly?

Ženy mají tvrdou skořápku kolem svých energetických polí, 
neboť chrání samy sebe. Nyní začínají rozvíjet opravdovou 
emocionální sílu. Tato jejich tvrdá vnější skořápka bude rozpuštěna 
a z jejich srdcí bude vyzařovat jejich světelné tělo. Bohyně 
a bohové s touto energií souhlasí a pracují s ní. Je rozhodnuto, aby 
se příběh takto rozvíjel. Staré příběhy jsou bořeny a odkryty jsou 
obšírné příběhy kouzelného ženství, tvořitele, který jediný je 
schopen přinášet zrozování, jediný nese tajemství krve – životní síly 
– a jediný, který je schopen tuto životní sílu vrátit na Zemi. Kde 
zůstaly příběhy Bohyně – té, která miluje, cítí a vyživuje? Mužské 
části lidí rovněž používaly vnitřní sílu své Bohyně a cítily její 
potřebu v sobě.

Během posledních několika tisíců let, proto aby mohla být tato 
planeta lépe kontrolována, vám bylo dáno mnoho mýtů 
o mimozemšťanech. Řekli jsme, že jste experimentem. Byly doby 
kdy experiment byl povznášející a milující, ale v posledním období 
zaznamenal neuvěřitelný úpadek. Vy jako členové Rodiny Světla 
jste přišli řídit tuto planetu a navrátit jí Světlo, takže v oddělenost 
a nesmyslné války již nebude nikdy nikdo věřit. Muži a ženy jsou 
zde proto, aby se navzájem spojovali, nikoliv se stavěli proti sobě.

Chápejte, city jsou emoce. Emoce jsou klíčem, jak se dostat 
z této planety. Je to klíč, který vykresluje mnohadimenzionální já, 
léčí je a splývá s ním. Je rovněž klíčem k láskyplnému aktivování 
Země jako Živé Knihovny, navracející jednu oblast existence 
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z hrozby vyhlazení. S muži a patriarchální společností dohlížející 
na tuto planetu v posledních několika tisíci letech a ženami 
zahrabanými pod zem – ne vždycky však na posledním místě – bylo 
tématem oddělování, a emoce byly odstrčeny stranou, dáno jim 
špatné jméno a lidé se nad nimi mračili. Byli jste automaty 
hrajícími role, které vám byly dány, aby vás držely v oddělenosti.

Nemáte pantheistickou představu síluplného ženského tvořitele. 
Nemáte nic, na co byste aplikovali svou pozitivní představu 
plnohodnotného ženství. A tak muži usilují o své mužství a ženy 
chtějí být plnohodnotné skrze mužské vibrace, protože nemáte 
jasnou představu o plnohodnotném ženství. Musíte si ji vytvořit. 
Začněte poznávat bohatství energie ve své ženské verzi, jíž je 
intuice, vnímavost, tvořivost, soucítění a výživa. Přicházíte na to, že 
existuje bohatství identity v základě, který byl po dlouhou dobu 
diskreditován. Jste-li žena, jste samozřejmě živoucí formou tohoto 
základu. Muži musí v sobě odhalit svou formu Bohyně, která se 
v nich potkává s bohem.

Když to tak vezmeme, tento obraz mužství je zničen. Nemáte 
nějaký příklad plnohodnotného, citového mužství. Společnost 
označuje citové muže jako zženštilé a neužitečné. Muži se začínají 
dívat na své emoce a říkají, „hej, já tohle cítím“, a přitom vědí, že 
jsou stále muži. A tak oba, muži i ženy, vytvářejí modely rolí pro 
plnohodnotné, spojené verze mužství a ženství. Tyto modely se 
vynořují a vynořují se rychle. Čas oddělenosti skončil. Jak jsme se 
již zmínili, není to vně vás, kde hledáte ovíjející se plamen partnera. 
Hledáte spojení mužského a ženského základu sami v sobě. Oni 
tvoří jeden celek. Všichni lidé hledají mezi sebou vzájemné spojení 
prostřednictvím svých vztahů, jejichž základem je důvěra, touha 
a volba. Vzájemné vztahy nejsou založeny na, „potřebuji tě ve svém 
životě, aby byl úplný a měl nějakou hodnotu.“ Stanete se ucelenými 
sami v sobě a budete se stýkat také s těmi, kteří budou sami v sobě 
kompletními a to vám otevře docela novou oblast pátrání 
a vyjadřování.

Když se spojíte se svým vinoucím plamenem uvnitř, začnete 
poznávat svou intuitivní, božskou, život přinášející, citlivou část 
sama sebe, která je plná síly, racionální i intelektuální. Jedna část 
z toho znamená velmi mnoho pro pozemskou pláň a druhá pro 
duchovní pláň. Až v sobě tyto energie spojíte, je zákonité, že 
najdete někoho, kdo má stejné kvality. Nebudete se hodit k nikomu, 
kdo není ucelený.

Začnete k sobě automaticky a bez vlastního úsilí přitahovat lidi. 
Budete schopni se s každým vnitřně spojit, aniž po tom budete 
toužit a chtít to, nebude to vaší potřebou. Dosáhnete něčeho, co jste 
nikdy nevěděli, že je možné v přátelství poznat a to vašim 
přátelským vztahům dá novou osobní hodnotu, nové hranice 
a novou definici. Pro tento typ přátelství se stanete svým vlastním 
novým modelem. Mnozí z vás přijdou na to, že manželství je 
nesmyslná instituce. Nebude se to hodit k tomu, co budete chtít, 
nebo jak budete toužit žít.

Když jste na této stezce spojování svých vnitřních polarit, stále 
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a stále budete prožívat nějaké problémy. Vítejte tyto doby obtíží, 
neboť jsou to vaši nejlepší učitelé. Zaměřte se na svůj vlastní růst, 
svou vlastní stezku, své vlastní já a nikoliv na to, co dělají ostatní. 
Zaměřte se na své vnitřní mužství a ženství, začněte jim umožňovat 
jejich vnitřní dialog tak, aby mohli pracovat ve vzájemné harmonii 
a partnerství. Dejte si hodně lásky a odvahy. Učiňte sami se sebou 
dohodu řkouce, „Miluji tě, mé drahé já. Jsi nádherné já. Jsi mou 
jedničkou, jsi mé nejlepší já.“ Jestliže si dáte hloubku své vlastní 
lásky, je to jako kdybyste obdrželi celé království, všechno se 
změní. Síla a porozumění se stane vaším vlastnictvím, protože v ně 
věříte a milujete to, kdo jste. Když věříte a milujete sami sebe, 
všechno se začne ubírat vaší cestou. Pro mnohé z vás je nejtěžší 
věcí odevzdat se víře, že milujete sami sebe. Nikdo jiný vás 
nemiluje. Nejste zde proto, abyste chodili a shromažďovali lásku 
od ostatních lidí, ujišťujíce tím sami sebe, že jste horší nežli oni.

Jste zde proto, abyste zvládli velmi těžký úkol, v systému který 
je velmi temný a poskytuje velmi málo informací o opravdovém 
příběhu. Jste zde, abyste dělali nemožné. Odevzdáním se své vlastní 
lásce a posunutím tohoto odevzdání se na první místo všeho s čím 
denně jednáte, se všechno umístí na své místo. Stanete se celistvými 
a kompletními. Potom jste připraveni pro přátelské svazky s ostat-
ními, kteří jsou rovněž kompletní a toto přátelství vás může vést 
do slovy nevyjádřitelných oblastí.
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20.SEXUALITA – MOST K VYŠŠÍM HLADINÁM 
VĚDOMÍ

Když byla vaše knihovna vyházena z regálů, knihy pomíchány 
a DNA zašmodrchána natolik, že zní zbyla jen dvě vlákna s velmi 
sporými údaji a velmi malou pamětí, sexualita ve fyzickém těle 
zůstala neporušena. Byla ponechána jako forma reprodukce, 
samozřejmě – jako forma pro lidský druh, lidskou část Vědomí, aby 
zůstal ve spojení se svým vlastním základem a mohl se uvádět 
do života. Hluboko uvnitř sexuality je dosažitelná frekvence, která 
byla přehlížena a mnoha lidmi nepochopena. Nazývá se orgasmem. 
Orgasmus byl odloučen od svého původního účelu. Vaše tělo 
zapomnělo na kosmický orgasmus, kterého je schopno, protože vás 
společnost po tisíciletí učila, že je sexualita špatná. Učili jste se 
tomu proto, abyste mohli být pod kontrolou a abyste nehledali svoji 
svobodu prostřednictvím sexuality. Sexualita vás spojuje 
s frekvencí extáze, která vás zpětně spojuje s božským zdrojem 
a s informacemi.

Sexualitě byla na této planetě dána špatná pověst a tato špatná 
pověst je uložena ve vaší buněčné paměti. Netýká se to jenom 
tohoto života, týká se to tisíců let, kdy byly k sexualitě výhrady 
a byla zneužívána. V této době je nezbytné, abyste odstranili 
negativitu, která sexualitu obklopuje, stejně jako byste měli zkoušet 
a poznávat jak používat sexuální energii a vyjadřovat ji ve vašem 
mnohadimenzionálním já. Sexuální části těla jsou cestami k radosti, 
která vytváří frekvence, jež léčí a slaďují tělo a v základu jej vedou 
k jeho vyššímu duchovnímu já. Sexualita, když je sdílena dvěma 
osobami, je na této planetě tolik zneužívána, velmi zřídka se jí 
vyjadřuje zájem o duchovní spojení. Sexualita zasvěcuje 
duchovnost, která je svobodná a dívá se na sebe jako na tvořitele. 
Avšak velmi zřídka je sexualita používána jako most k vyšším 
hladinám vědomí.

Mluvili jsme s mnoha jednotlivci, kteří používali světlo. Jestliže 
najdete vlastního partnera v monogamní situaci, budete schopni 
dosáhnout velmi vysokého stavu bytí. Monogamní tendence se pro 
většinu z vás velmi dobře hodí, neboť máte tuto vibraci. Máte-li 
mnoho partnerů, máte tendenci být více nežli málo ctění a skrýváte 
to kdo jste: rozséváte trochu tady, trochu támhle a všude dokola 
rozhazujete svoje semeno. Nejlepší je být s jednou osobou, ale 
neznamená to s jednou a tou samou osobou navždy. Buďte 
snášenliví, otevření a sdílní s člověkem, s nímž pracujete a jděte 
s ním tak daleko, jak můžete. Jestliže to dokážete celý život, 
báječné. Jestliže nikoliv, pak jakmile nastane chvíle, kdy již si 
nemáte vzájemně co dát a říci a cítíte, že toto přátelství končí, 
omezte tento vztah a hledejte jinou osobu, která má rozsah vašich 
vibrací. Jestliže jeden s druhým intimně pracujete, rozviňte mezi 
sebou důvěru. Většina z vás má s důvěrou potíže, neboť neznáte pro 
tento pojem modelovou roli. Ve svých vztazích se můžete důvěře 
učit, neboť vaše vztahy jsou pro vás zrcadlem, které vám ukazuje, 
co nemůžete ze svého bodu pohledu vidět. Ukazuje vám vás 
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samotné, když jste ve své sexualitě otevřeni a hluboce intimní, 
jestliže ji nepoužíváte pro rozptýlení své samoty. Mnozí z vás 
používají sexuality jako zábavy a cesty jak se vyhnout intimnosti, 
nežli aby ji rozvíjeli. Začínáte dostávat energii, díváte se sobě 
do očí a všechno cítíte horké a vzrušující. A potom, místo abyste se 
jeden druhému intimně a duchovně otevřeli, stáhnete svá citová 
centra, zabalíte se do krunýře a děláte povrchní, genitální sex, 
protože se vám zdá příliš děsivým a horlivým, jít ke hlubším 
kořenům svého celého těla a docela se duchovně propojit. Někdy je 
tvrdý sex pociťován jako obrovský a úžasný. Jednoduše vám 
chceme říci, že je v něm více. Je v něm mnohem víc a nikdo jiný to 
z vás nedostane, kromě vás samotných, tím, že se zbavíte svých 
strachů a strhnete své zdi a hranice v této oblasti.

Mnohé z vašich strachů mají základ v tom, co jste vytvořili a co 
jste dali ostatním ve svém sexuálním životě. Vaše sexuální minulost 
působí na všechny ostatní části vaší duše, a tak všechny její otázky 
hlasitě a jasné září skrze vaše tělo. Někdy se na to nechcete dívat, 
protože je to příliš bolestné a posuzujete to, neboť si myslíte, že je 
to špatné. Přestaňte posuzovat a buďte k tomu, co jste dělali 
neutrální - nevadí co odhalíte, je jedno, jak se vám to zdá být 
ohavným, nevadí, jak se vám to zdá být obtížným a je jedno, kolik 
je v tom nenávisti. Pochopte, že účelem vaší existence je 
shromažďovat údaje a pochopit sami sebe. Sexualita je frekvence. 
Reprezentuje to, co jste ve své minulosti neodložili, vaše 
vzpomínky a vaši identitu, která byla rozházena a zamotána. 
Jedinou nedotčenou cestou, vedoucí k odhalení toho, kdo jste, 
zůstala cesta vedoucí skrze sexuální prožívání. Samozřejmě jste se 
o tom nikdy neučili. Nepatřilo to k modlení. A tak se omlouváme 
všem, kdo jsou členy nějakých kostelních sdružení. Kostely slouží 
nějak jako organizace – obchody. Slouží ke kontrole náboženství 
a duchovního rozvoje a vytvářejí zaměstnání, hierarchie a kluby. 
Velmi málo kostelů přináší lidem informace. Obvykle nemyslíte 
na náboženství jako na něco, co vás informuje, že? Jakékoliv 
náboženství které přináší informace, je náboženstvím jednajícím 
s vibrací pravdy.

Duchovní oblasti jsou místa existence, od kterých je lidské tělo 
odstrkováno. Protože sexualita byla pro lidské bytosti příležitostí 
k získání své paměti, nebo je mohla spojit s jejich duchovním já, 
jejich tvořitelem, nebo by mohly najít cestu k duchovním oblastem, 
které pro ně byly zapečetěny, vznikly kostely a rozšiřovaly, že 
sexualita je na plození. Učili vás, že jediným důvodem sexuality je 
produkování mrňavých lidiček. Sexualita byla šířena jako něco 
velmi špatného. Ženám bylo říkáno, že je sexualita něco, čím mají 
sloužit mužům, a že nelze kontrolovat proces rození. Ženy odjak-
živa až po dnes všeobecně věří, že nelze kontrolovat tuto část těla. 
Musíte si uvědomit, že jenom vy rozhodujete, jestli se vám narodí 
dítě nebo nikoliv. Není to tak komplikovaná věc, jak by se dalo říci. 
Rozhodnutí a záměr je to, co do vaší bytosti přináší prožitky. 
Můžete kontrolovat, zdali budete mít mimino nebo ne. Jestliže ženy 
měly tuto schopnost po mnoho minulých tisíc let, a jestliže byly 
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schopny vyjadřovat svou sexualitu beze strachu, zda jim přinese 
dítě či ne, možná by měli dnešní muži a ženy odhalit, že byli tehdy 
mnohem svobodnější, než by je mohlo kdy napadnout.

Odhalení nejvyšší frekvence sexuality vzejde z prožívání lásky. 
Nemá to nic společného se vzájemnými vztahy, ať jsou již 
homosexuální, nebo heterosexuální. Má to co dělat se dvěmi
lidskými bytostmi, které si vzájemně přinášejí radost tím způsobem, 
že si vzájemně otvírají své frekvence vědomí. Nakoupili jste mnoho 
představ o tom, co je v sexuálním vyjádření dobré a co nedobré.

Láska je základem toho, co je vytvářeno ve všech vztazích. 
Jestliže někoho milujete a ctíte, nezáleží na tom, jaká je vaše 
hustota složení těla. Na čem záleží, je vibrace lásky a to jak tuto 
lásku šíříte a která je v ideálním případě dávána a spojována 
s propojením vašich vnitřních ženských a mužských obyvatel, kteří 
vytvářejí ovíjející se plamen. Je ideální, když se sexualita vyjadřuje 
skrze city. Třetí a čtvrtá čakra vás spojují s emocionálními 
a citovými já, která vás pak spojí s duchovním já. Duchovní já je 
vaší částí, která je mnohadimenzionální – jejíž prostřednictvím 
existujete v mnoha formách současně. Je požadavkem, vaším 
pověřením a úkolem abyste si byli vědomi všech těchto realit ve své 
identitě. Jestliže si toto uvědomujete, můžete znít v různých 
frekvencích, vzpomenout si kdo jste a měnit vibrační rozsah celého 
tohoto vesmíru.

Hrozně rádi o sexualitě mluvíme, protože je na této planetě tak 
záhadná. Jisté školy mystérií udržovaly některé znalosti 
o potencionálním užití sexuality v tajnosti. Jste elektromagnetičtí 
tvorové a jestliže se fyzicky spojíte s jiným lidským tvorem, 
propojíte své elektromagnetické frekvence dohromady. Jestliže je 
vaše frekvence spojena a souzní s frekvencí lásky, mohou se dít 
neuvěřitelné věci. Před tisíci lety, když byla na jistých místech 
planety společnost více matriarchální, boží energie procházela 
a pracovala skrze jisté jednotlivce. Ženství rozumělo své síle, své 
intuici, svým citovým centrům, svému spojení a své touze tvořit 
život. Žena rovněž chápala, že nikdy nemůže počít dítě, když to 
není jejím záměrem. Proto aby patriarchální společnost ukončila 
svůj cyklus a připravila Zemi na posun vědomí, ženská energie se 
potřebovala dostat do pozadí. A tak ženská energie, síla a chápání 
sexuality byly pod tlakem. V moderní době – posledních dva tisíce 
let – bylo na planetě stanoveno, aby žena věřila, že nemá kontrolu 
nad tím, kdy mít dítě, že sexualita byla odstrčena jako něco 
špatného a hnusného a že se smí dělat jenom v manželství atd. Toto 
všechno byl tržní program.

Některé z dnešních marketingových programů vytvářejí ještě 
větší strach ze sexuality a jejího vyjádření, jsou jimi nemoci jako 
AIDS, lišej, opar a jiné věci. Čtete o těchto věcech ve vašich 
novinách a děsíte se svého vlastního projevu, své vlastní intuice 
a své vlastní radosti. Rozumíte tomu?

Předtím, než byla DNA přearanžována, mnoho lidí dosáhlo 
vyšších oblastí a byli schopni se vyšplhat po svých vnitřních 
žebřících a dosáhnout vnějších planetárních frekvencí, které byly 
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elektromagneticky propojené s láskou. Vytvářeli prožitky které je 
jako rakety vynesly do jiných systémů reality. Bylo to jedním 
z nejvíce udržovaných tajemství na planetě.

Mnozí, s nimiž jsme mluvili měli nesmírně hluboké prožitky se 
svou sexualitou. Rádi bychom opět naznačili, že nevytváříme 
odstup, nebo posuzování toho, co vás poutá k vašim vztahům 
a navrhujeme vám, abyste rovněž nikoho neposuzovali. Bylo by to 
staré programování. Nezáleží na tom, jestli se poutáte 
k příslušníkovi opačného pohlaví, nebo vlastního pohlaví. Mluvíme 
o dvou lidech, kteří se jakýmkoliv jim příjemným způsobem fyzicky 
spojují, aby vytvářeli lásku tím, že ji navzájem sdílejí. Když 
celistvost a láska při spojování lidí chybí, potom to takové lidské 
bytosti nemyslí se svým prožíváním dobře. V jejich fyzických 
tělech to může vytvářet všechny druhy škodlivých následků. Frek-
vence orgazmického prožívání sexuality vám byla ponechána, takže 
byste si mohli vzpomenout na svou vyšší identitu. Když je odhalena 
energie vaší minulosti a vy poznáte kdo jste, spojíte ve své fyzické 
formě mnoho těl vaší osobní mnohadimenzionální identity. 
Obdržíce plný náraz světla vaší identity, nechte dvanáct helixů, ať 
se ve vašich tělech spojí a umožní světelně kódovaným vláknům 
aby se obnovila. Tento proces má souvislost s mentálním tělem, 
které je samozřejmě spojené s tělem fyzickým. Emocionální tělo, 
které je spojené s duchovním tělem, je tělem, které chce každý 
přeskočit. Říkáte, „chci se vyvíjet. Chci velké urychlení, ale nechci 
to dělat skrze citové centrum.“

Se svým mnohadimenzionálním já jste spojeni skrze své cítění, 
které neustále vázne. Akceptujte veškerou svojí „veteš“, která má 
své odůvodnění. Mnozí z vás by rádi svou veteš zahrabali zahodili 
do popelnice, jakoby to bylo něco strašného a ne jejich vlastní já. 
Tato veteš je stínovou částí vaší identity, s níž nechcete jednat, 
nebo ji přijmout. Chápeme, že když někdy něco vychází na povrch, 
označíte to vinětkou a řeknete, „nenávidím tuhle svoji část. Chci 
s tím skoncovat, vymést to před práh a zapomenout na to. S touhle 
veteší já končím.“ Copak si myslíte? Vaše veteš – vaše sporné body 
– jsou poklady vašeho života.. Ukazují vám, jak se učíte.

Souhlasili jste s tím, že se budete měnit, že necháte vstoupit 
Světlo do svého těla a umožníte Rodině Světla, aby se narodila 
na této planetě. Dokud je Světlo informace, musíte se vypořádat se 
všemi věcmi, které před sebou skrýváte. Sexualita je prvotním 
sporným bodem, protože je to vaše tajné já – já, které před sebou 
skrýváte. Společnost vám pravila, „Toto je dobré. toto je špatné. 
Dělejte tohle, nedělejte tamto.“ Kdo vám dal tyto zákony? Kdo 
začal se všemi těmito zákony? Pochybujete, protože nemůžete 
přečíst symboly jazyka, kterým mluvíte sami se sebou. Pozvedněte 
se nad to. Mnozí z vás milujete své příběhy, neboť udržují váš 
zájem. Když nebudete mít svůj příběh, kdo s vámi bude mluvit? 
Pozorujte své tělo a dívejte se, co vás učí. Ideální by bylo, kdybyste 
léčili svou bolest a vytvářeli si větší pohodlí a radost, při svém 
zabydlování se ve svém fyzickém těle a při vytváření vaší nové 
sexuální identity. Sexualita je klíčem, je branou k vyšším oblastem 
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vědomí. Jestliže si znovu ujasníte sami sebe a světelně kódovaná 
vlákna vám dají novou definici sama sebe, začnete také měnit to, co 
sexuálně vyjadřujete. Sexualita musí vyjít na světlo jako první 
a podle svých zkušeností řekneme, že je to oblast, ze které máte 
v současnosti největší strach. Ale garantujeme vám, že později se 
vynoří děsnější oblasti.

Uvízli jste v představě lásky a nemůžete pochopit, co v sobě 
nese. Obtíž je v tom, že se díváte na lásku vnějším pohledem. 
Hledáte někoho, kdo by dal vašemu životu smysl a ctil vás. Jestliže 
takovou osobu nemáte, stáváte se zlostnými a je vám bídně. Je to 
vzorek, se kterým jste vyrostli, který vám ukázali vaši rodiče 
a společnost. Opakujeme vám stále znovu a znovu, že nejdůležitější 
věcí, kterou můžete dělat je milovat sami sebe a ctít Zemi. Ale 
zapomínáte na to a vyhledáváte další vztahy, aby vás učinili 
kompletními. Cítíte, že bez vztahu jste možná méně nežli nějaký 
nepřijmutý cizinec. Pak se cítíte osamoceni. Musíte se učit jak být 
sami. Samota je jednoduše stav mysli. Nikdy, nikdy nejste sami. 
Máte množství jsoucností kolem sebe. Kdybyste se přestali litovat, 
nalezli byste tolik údajů, které neustále vybuchují kolem vás abyste 
nebyli sami a jestliže obdržíte tento kontakt, aby vám bylo báječně.

Jestliže milujete sami sebe a přestanete se balit do potřeby aby 
vás miloval někdo druhý, jste schopni přijmout, co vám někdo 
nabízí. Je nezbytné abyste ctili sami sebe a nenasazovali si masku 
lásky. Když se rozhodnete mít partnera, nebo máte s někým stejnou 
vibraci a nedostanete to, co chcete, nefňukejte, nekaboňte se, nebo 
neohrnujte nos nad člověkem, kterému chcete změnit život kvůli 
svým potřebám. Jestliže jste sami sobě stanovili hodnotu, ale 
netvoříte ji, pak prostě změňte svou skutečnost a pokračujte sami, 
dokud nepotkáte někoho, kdo odráží vaše hodnoty. Stále vibrujte 
láskou svého já, važte si jej a pamatujte si, že jste tady proto, abyste 
odkrývali sami sebe ve svých vztazích k ostatním. Netýká se to 
jenom manželů. Vaše cesta po Zemi znamená ctít své fyzické tělo 
a jedinečnost svého já, při tom, jak se dotýkáte životů ostatních. 
Stále umožňujte svému já se sebou pracovat a vyvíjet se. Všichni 
máte obavy být sami se sebou intimní. Když rozvinete intimitu, 
ticho, lásku k sobě a hromadění své energie, pak budete chtít 
vytvořit aspekt intimity, svůj standart intimity s někým jiným. 
Sexualita může být v této době velmi matoucí, protože zvedáte 
a studujete své frekvence. Když spojíte těla, zvláště když se 
vzájemně obejmete, vyměňujete si frekvenci. Když máte sexuální 
prožitek, ve vašem těle se uvolní hormony. Hormony probouzí jisté 
energie uvnitř buněk a začne prostupování základu jedné osoby 
do druhé. A to je důvodem, proč se někdy nemůžete zbavit energie 
osoby, se kterou jste měli sexuální zkušenost. Dokonce i když s tou 
osobou nechcete být, sexuální prožitek zůstává ve vás, protože jste 
si je elektromagneticky vyměnili.

Procházíte modulační frekvencí a učíte se jak pozvedat svou 
frekvenci k místu, kde jsou shromážděné informace, láska ke svému 
já a své intimitě. I když se to může zdát být velmi zmatené a někdy 
vás i děsí abyste takovéto věci přijali, učíte se z nich poznat sami 
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sebe, pozvedáte se a splýváte s ostatními. Stále více si uvědomujete, 
máte stále větší dohled nad svým tělem, do něhož jste vsunuti, 
ve kterém jste usazeni a kterým se spojujete se svou sexualitou.

Jestliže nynější vyjadřování vaší sexuality povzbudilo váš růst, 
automaticky k vám přijdou zkušenosti, neboť nyní jste na ně 
připraveni. Uvědomte si rovněž, že během procesu rozvíjení sama 
sebe, se vám sexuální aktivita bude dít ve spánku. Svou sexuální 
frekvenci si vzájemně vyměňujete s ostatními. Takže jestliže se 
vážete a vyměňujete si vibrace s osobou, která se vám nepodobá, 
berete na sebe její odpad, protože výměna energií je vskutku 
intimní. Někdy jste odváděni od takovéhoto druhu výměny. Můžete 
říci, „můj Bože, co se děje, já stárnu? Co to na sobě zkouším? Co 
mě to napadá?“ Není to náhoda. Může vás to takto učit, jak pou-
žívat svou sexuální energii, aby vás usměrňovala v jejím sdílení 
s jinými osobami. Místo abyste vypadali chaoticky a bláznivě, 
můžete tuto energii vyjádřit praktikováním umění masturbace 
s vědomím, že je to báječně legitimní a příjemné. Nebo můžete 
jednoduše chtít své sexuální burcování pozorovat a rozhodnout se, 
co s tím uděláte. Můžete si říci, „fajn, ale teď s tím nechci nic dělat. 
Podíváme se, co s tou energií můžeme dělat.“ Nechte tuto energii 
stoupat vaším tělem a použijte ji v jiné oblasti.

Dostanete se do bodu, kdy budete muset ctít, podporovat 
a milovat sami sebe, jako byste drželi v náruči novorozeně, 
vědouce, že pro sebe uděláte jenom to nejlepší. Mnozí z vás matou 
sami sebe. Najděte si osamělé a tiché místo, na kterém můžete 
nalézt odpovědi. Nemůžete nalézt odpovědi, jestliže celý dlouhý 
den žhavíte telefony a vyptáváte se na ně ostatních. Když to 
zkusíte, objevíte, že se díváte vně sami sebe. Když se učíte hledat 
odpověď, vaše já začne mluvit. Obvykle je nemůžete slyšet, protože 
jste uzavřeni do předsudků, ve kterých víte, že byste se měli změnit, 
ale nechcete, protože nevíte kdo byste pak byli. Se vší úctou, bojíte 
se sami sebe. Je to velmi společná záležitost. Bojíte se, že nebudete 
celí a nesmírně chcete celí být. A tak si říkáte, „jsem kompletní. 
Jsem si sebou jistý. Potřebuji někoho. Jsem k někomu přitahován. 
Ach ne, nechci se na to dívat. Příliš mne to děsí. Nepotřebuji 
nikoho. To se mi jen zdá, že někoho potřebuji.“ Vracíte se a sílíte. 
Učíte se uklidňovat svou mysl. Učte se být kompletními tím, že 
budete mít dohled nad svou energií. Co to znamená? Znamená to,
že kdekoliv jste, dívejte se na sebe – v jaké je poloze vaše tělo, jak 
právě používáte své ruce, jestli se neustále opakujete, jestli mluvíte, 
nebo jste potichu. Učte se na sebe dívat bez posuzování. Učte se 
dívat a usměrňovat se tím, že víte jací jste, ale zároveň víte jací 
byste chtěli být. A slaďujte to. Učte se ztišit svou mysl.

Frekvence je unášena od vás k jiné osobě, konkrétně je-li tam 
vazba lásky. Vazba neznamená, že se chcete jeden druhému otevřít 
navždy. Prostě to znamená, že jste s někým v kontaktu tak dlouho, 
dokud je to vhodné, vzájemně se ctíte, vyměňujete si energie 
a necháte je volně proudit otevřeným okruhem. Když nikoho 
nemilujete a nejste vázáni, výměna neexistuje, okruh není otevřen. 
Neznamená to, že nemůžete mít dobrý sex. Prostě to znamená, že je 
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okruh uzavřený. Jak toto elektrické proudění stále vzrůstá, zvyšuje 
se tělesné prožívání orgasmu, protože nervový systém je schopen 
udržet vyšší extatické frekvence. Nervový systém bude určovat jak 
vyjádříte sami sebe a jak budete cítit. Jestliže je váš nervový systém 
chabě vyvinutý, vaše sexuální prožívání bude velmi omezeno, 
protože nervový systém vede elektrický proud. Prožitek orgasmu 
s sebou přináší léčení a obnovování fyzického těla. Nakonec, 
nebudete schopni se spojit s někým, kdo nemá stejné elektrické 
napětí jako vy. Prostě k sobě nepadnete. Bylo by to jako kdybyste si 
chtěli nazout trojku botu na devítku nohu. Nešlo by to, nebo by to 
nebylo moc pohodlné. Nehodili byste se k sobě, neboť byste nebyli 
schopni vibračně splynout. Až se začnete sexuálně spojovat, 
konečně porozumíte jak je vibrační potrava důležitá. Sexuální 
spojování je jenom jednou z cest jak splývat s lidmi, kteří jsou 
na stejné vibrační úrovni. Vaše realita je pro nás velmi zajímavá, 
protože v ní máte tolik klíčů k probouzení vašeho světa. Když 
jedete do jiné země, vaše elektrické spotřebiče tam nepasují. 
Nepasují, a tak potřebujete adaptér. Mohlo by být stresující, se 
neustále přizpůsobovat vibracím tam, kde se chcete sexuálně 
projevovat. Mohlo by to vyžadovat velké úsilí. Mohli byste 
spotřebovat veškerou svou energii na svůj adaptivní mechanismus. 
Anebo byste to mohli odmítnout a nedovolit si to, protože by to 
snížilo váš strop.

Šedesátá léta umožnila otevření sexuálního vyjadřování. Byl to 
rychlý posun paradigma. Mnoho energie, která v této době 
na planetě byla spojena s různými pokusy se substancemi měnícími 
lidskou mysl, okamžitě vytvořila nové paradigma a oddělila se 
od minulých generací. Hranice byly okamžitě změněny. Oddělili 
jste se od generace, která věřila ve válku a neměla cit – generace, 
jejíž sexualita se vyjadřovala ve tmě a možná s mnoha šaty na sobě. 
Strhli jste paradigma, široce otevřená do mnoha směrů, stanovili 
jste nové trendy a vytvořili nové cesty bytí. Bylo to úžasné. „Ó 
bože, volnej sex a láska a ukazování těla!“ Říkali jste. Nyní nastal 
čas pro docela novou revoluci, skrze níž se stáváte vibračně 
polapeni jinou osobou. Přestanou sexuální zábavy, odvyknete si 
dělat si ze svých partnerů své věšáky, neboť jste sexuálně svobodní 
a můžete být jednou tady a podruhé tamhle a říkat toto a dělat 
tamto. Je to prostě takový sexuální aerobik. Chceme abyste se 
do tohoto aerobiku a zkroucení duševní vibrace dostali. Duševní 
hloubka dvou spojujících se lidí, kteří mají stejnou kapacitu toto 
vyžaduje. Jestliže se toho bojíte, je to proto, že nemáte pro to 
přijatelný rámec, nebo modelovou roli. Musíte si ji vymodelovat. 
Musíte uvěřit, že energie zamýšleného kosmického plánu s sebou 
nějak okamžitě přinese nový pohyb, jehož základem je touha 
po tomto příštím kroku k porozumění sama sobě.

S velkou jistotou si vzpomenete na své prožitky sexuality 
ve svých různých manipulacích s realitou –když jste byli obojím, 
mužem i ženou a zkoumali sexualitu ze všech stran. To vám dodá 
odvahy k podobné činnosti Jestliže je zde oblast, ve které opravdu 
sami sebe posuzujete a kterou celá planeta ohromně posuzuje, pak 
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je to sex. Máte vytvořeny některé definitivní představy o tom, co je 
sexuálně vhodné a co ne. Takže mnozí z vás budou šokováni, až si 
vzpomenete, co jste se svou sexualitou prováděli.

Pochopte toto. Na této planetě byla sexualita vždycky spojením 
těla s jeho vyšší frekvencí. i když byly mnohé údaje v těle 
zašantročeny a zašmodrchány, tato možnost vytváření života pro 
vás znamená, že můžete docela porozumět tomu kdo ve svém
základě jste. Sexuální vibrace byla vaším spojením s vaší 
kosmickou identitou, avšak celému tomuto konceptu bylo naprosto 
neporozuměno a ztratil se. Prostě vám chceme říci, že je zde 
rozsáhlejší příběh, a že je mnohem více vzrušující, nežli se kdo 
odváží uvěřit. Byli mezi vámi tací, kteří nechtěli abyste souzněli 
s těmito frekvencemi, protože by vás sexuální frekvence mohli 
přivést do oblastí svobody, kde byste mohli začít věci chápat. 
Sexualita vám byla ponechána jako frekvence která je řízena 
nervovým systémem a spojuje vás s vyšší myslí tím, že vychází 
z vašeho těla ven. Jestliže vám bylo říkáno, že je toto předepsaná 
cesta, kdo mohl vámi manipulovat a kontrolovat vás?

Populace si musí ujasnit negativní vedlejší významy 
a posuzování, které probarvovaly po aeony let vaše sexuální 
prožitky. Musíte se svým sexem uzavřít mír, abyste sjednotili svou 
frekvenci se svou identitou. Věcmi bylo manipulováno a byly 
stanoveny hranice omezení tak, aby pravda o sexualitě byla před 
vámi držena v tajnosti. Bylo vám říkáno, že jejím prostřednictvím 
můžete plodit a mít orgasmus, ale nebylo vám řečeno, že jejím 
prostřednictvím můžete otevřít hojnost frekvencí. Můžete vstoupit 
do kontaktu a použít jej jako metodu k tomu, abyste si vzpomněli 
kdo jste a změnili vibrační frekvenci svého těla. V několika příštích 
letech dostane vaše sexuální vyjadřování docela novou dimenzi. 
Budete se vyvíjet a růst, předpokládajíce, že si najdete partnera, 
který chce jít stejnou cestou a takto se otevřít. Ale jestliže jste 
s někým, kdo chce hrát vyhýbavou hru, nebo hru popírání sama 
sebe, jděte od toho.
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21.VAŠE ODEVZDÁNÍ SE VÝVOJI VE TŘETÍ DIMENZI

Z našeho bodu pohledu máte všichni vědění a jenom potřebujete 
aktivovat paměť, která je uzavřena ve vaší bytosti. Všimli jsme si, 
že někteří z vás, z vašeho pohledu na své zkušenosti, neustále 
bědujete a hekáte říkajíce, „potřebujeme pomoc a asistenci teď 
a vlastně pořád znova.“ Takže nám dovolte nabídnout vám cestu, 
která vás definitivně usadí – pravidlo, které funguje. Pravidlo je 
docela jednoduché. V každém okamžiku a každý den si neustále 
s jistotou představujte, co byste chtěli prožívat. Možná, že to, co 
chcete zapadá do kategorie nemožnosti, neboť se vztahuje 
k hranicím, nebo omezeným možnostem někoho druhého. S vědo-
mím, že si to zasloužíte, půvabně a přirozeně v sobě odkrývejte to, 
co vám přináší štěstí. Co způsobuje, že cítíte Světlo a co vás spojuje 
a oživuje? Po čem toužíte aby přineslo mír na tuto planetu, zatímco 
jste v tomto svém těle?

Cokoliv tyto věci jsou, začněte je chtít. Volejte je k sobě slovy: 
„Je mým zájmem, abych prožíval harmonický životní styl. Mým 
zájmem je, abych byl zdravý a aby mne energie vedla do tvůrčích 
dobrodružství. Mým zájmem je, abych pro to byl dobře připraven, 
aby mi bylo dáno přístřeší, strava a všechno co potřebuji k životu 
ve velkém přebytku a abych procházejíce tímto přebytkem jej mohl 
sdílet s ostatními.“ Toto nejsou představy, o nichž byste si mysleli, 
že jdou natrénovat, že? Dvakrát nebo třikrát denně obětujte trochu 
času k tomu, abyste si ujasnili, co chcete. Každý den otevřete svá 
energetická centra ve svém těle i mimo ně tím, že budete volat 
frekvenci Světla. Říkáme tomu pilíř Světla. Představujte si svazek 
Světla, vcházejícího do vašich dvanácti čakrových center, sedm 
uvnitř těla a pět vně vašeho těla. Tyto čakry jsou informačními 
centry, nebo víry, které, jsou-li jednou aktivovány, začnou se 
otáčet. Když se točí, vytvářejí uvnitř vašeho těla pohyb, jež aktivuje 
světelně kódovaná vlákna aby společně pracovala, znovu se 
navinula a formovala dvanáct rozvíjejících se helixů ve vašem těle.

Je to velmi důležité pro každého, kdo si přeje být v naprosté 
rovnováze aby toto praktikoval a stejně tak některý z druhů 
hlubokého dechového programu. Je to program, ve kterém je 
dýchání velmi důležité a okysličování je praktikováno tak, aby byl 
kyslík co nejúčinněji přiváděn do těla.

Ještě jinou věc doporučujeme těm, kteří si přejí rychlejší 
akceleraci energie. Je to točení se. Otáčejte se zleva doprava 
s pozorností zaměřenou na palec pravé ruky, počítejte a otáčejte se. 
Doporučujeme abyste se otočili nejméně třiatřicetkrát každý den. 
Můžete těchto třicet tři otáček udělat velmi pomalu. Jestliže jste 
schopni udělat třicet tři otáček třikrát denně, takže se otočíte 
dohromady devadesát devět krát, uvidíme, jak dlouho zůstanete 
na planetě – nebo přinejmenším v této dimenzi. Když končíte 
točení, spojte své dlaně před svým hrudníkem. Tiskněte je k sobě, 
oči otevřené, nohy rozkročené, čímž se zakotvíte a prociťujte 
dotáčení. Toto obrovsky urychluje rotaci systému čaker uvnitř 
vašeho těla, což zároveň obrovsky urychluje rozsah, kterým můžete 
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přijímat i interpretovat údaje.
Takže metody, které používejte jsou – pozornost, dýchání, 

používání pilíře Světla a točení. A ještě k tomu něco přidáme. 
Protože jste elektromagnetické bytosti, které mění svou frekvenci 
ve velmi širokém rozsahu, doporučujeme vám, abyste pili ohromné 
množství vody. Čerstvé vody, čisté vody, nebo pramenité vody. 
Voda působí jako kanál, nebo vodič. Udržuje váš systém otevřený 
a průchodný. Je mnoho jiných věcí, které můžete dělat. Učte se mít 
změněné stavy vědomí a nekontrolujte je. Pěstujte si je a vstupujte 
do nich abyste shromažďovali informace, měnili možnosti, 
pohybovali se v koridoru času a měnili své vlastní životy. Potom 
z nich s použitím své vůle vystupte a mějte respekt k tomu, jak 
těchto změněných stavů mysli používáte. Až se to naučíte, vaše 
urychlení bude absolutně fenomenální. Až na této planetě bude 
zaregistrováno mnoho vědomí s tímto druhem schopností, veškerá 
síť, která organizuje a monitoruje lidské vědomí změní sama sebe. 
Na planetu bude moci přijít více energie, neboť jsou zde tací, kteří 
jsou schopni ji ubytovat.

Každý se může naučit ubytovat a ctít tuto energii, neboť tato 
energie zde musí zdomácnět. Je jako naftové zřídlo. Jakou dobrotu 
dělají naftové prameny, jsou-li odkryty a tryskají si jenom tak tady 
a támhle? Malou. Spíše tvoří bláto. Avšak když použijete dary 
energie pro Zemi, takové jako je nafta, nebo přírodní oleje či 
vodopády a kombinujete je se svou vůlí, vznikne pak důvod, nebo 
cesta k řízení jejich energie. A pak zbohatnou ti, kteří tyto přírodní 
zdroje řídí. Nejzákladnějším aspektem veškerého tohoto procesu 
řízení a umisťování energií je ctít Zemi a její zkušenosti především.
V této době jsou vám dány neuvěřitelné přírodní zdroje a vy je 
musíte čerpat a řídit. Potom se všichni stanete velmi bohatými 
jednotlivci v oblastech, které jsou snadno dostupné a dokonale 
ovladatelné.

Mnozí z vás chtějí dosáhnout vyšších oblastí a zůstat tam 
zapomínajíce, že váš úkol je zde na Zemi. Musíte se naučit být 
uzemněni. Nutnost být uzemněni je něco, čemu mnozí z vás 
nerozumí. Brzy přijdete na to, že když dosahujete většího a většího 
urychlení a nejste přitom uzemněni – věci které vás spojují a tlačí 
světy do jednoho – můžete mít těžkosti se svým nervovým 
systémem. Když se změní frekvence a do vašeho těla vchází více 
Světla, běžné vozítko začne dostávat mnohem více údajů. Někdy se 
vám zdá život v tomto světě velmi otravný, a tak chcete vejít 
do jiného stavu vnímavosti a zapomenout na to, čemu se říká svět. 
Jestliže nebudete uzemněni, nenajdete způsob jak umožnit 
informacím, aby vstoupily do vaší reality a byly schopné použití. 
To může snadno přetížit váš systém, nebo nebudete schopni přeložit 
to, co se k vám dostane a zůstat přitom klidní. Potřebujete vyvážit 
mnoho světů najednou. Jak to uděláte? Svým zájmem, prováděním 
různých praktik a svým rozhodnutím. Uzemňování umožní světům 
splynout a dovolí vám dosáhnout mnoha světů. Umožní vám 
pociťovat vlnění energie a potom toto vlnění energie řídit tam, kam 
je potřebujete – abyste se stali superlidmi.
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Dobrý způsob jak se uzemnit je, vyjít ven a sednout si na zem. 
Takže jděte ven a buďte v přírodě. Stůjte nebo seďte chvíli vedle 
stromů. Dejte si křeslo na slunce, čtěte si knihu a nechte na sebe 
svítit slunce. Nebo si jděte zaplavat, nebo si ponořte nohy do vody. 
Jsou v tom elementy. Vytvořily Zemi a tak je můžete cítit.

Jak se vyvíjíte a všechny vaše části jsou v pohybu aby dokázaly 
prolínat dimenzemi, vaše nervové systémy musí být schopny 
přeložit všechny tyto informace, které změní vaši definici světa. To 
nadchází. V minulých letech začaly být mnohem více publikovány 
informace, které jste snad již léta znali. Mnoho lidí, kteří se 
nezajímali o mimozemšťany, nebo o osobní rozvoj to shledává být 
zajímavým, nebo si přinejmenším tyto věci uvědomují. Uvědomují 
si, že se něco hýbe a něco se v celém světě mění. V této době je zde 
konflikt energií, které byste mohli nazvat šarvátkami, nebo velkou 
bitvou. Bitva se stále zvětšuje, protože je to bitva o ty frekvence, 
které budou na této planetě převládat a které budou vlastnit, 
manipulovat a trénovat vaši frekvenci. Kdo jste, když jste frek-
vencemi v maskách lidí a jaký specifický džob máte v této době?

Základem je vědět kdo jste a co děláte, když to děláte. Až se 
stanete mezidimenzionálními a mnohadimenzionálními, až se frek-
vence změní a energie zrychlí, vaše tělo projde rychlou a drastickou 
změnou, již nervový systém, rozvaděč informací, musí zvládnout. 
Musíte se naučit uchopit mnoho realit najednou, uvědomit si, že to 
děláte a mít místo – Zemi – kam byste tyto informace sdělili. 
Nebyli byste zde, kdyby pro vás nebylo důležité uzemnit informace 
a energii na Zemi. Takže když zjistíte, že jste elektrizováni, nebo 
energetizováni, uvědomte si, že jste ve stavu změny. Uvědomte si 
rovněž, kolik verzí změněného stavu existuje a že musíte sami sebe 
zaškolit, jak se stát vodičem, zvícím velkého potrubí. Když víte, že 
jste ve změněném stavu a jsou vám dávány informace, léčivá 
energie, nadšení nebo povznesení, jednejte jako byste byli 
potrubím. Prohánějte energii skrze sebe, poznávejte a vězte, že jste 
v multidimenzionálním vyjadřování. Registrujte to, ale 
nerozebírejte. Prostě propouštějte energii skrze vás do Země 
a později to bude mít velký význam. Své emocionální tělo můžete 
odhalit tím, že se rozhodnete věřit svým emocím a vážit si jich. 
Rozhodněte se věřit, že emoce jsou dobré, chráněné, mohou vás 
k něčemu dovést, že jsou prospěšné a že nejsou nepochopitelné 
a scestné. Kdykoliv se emoce ve vás uvolní, podívejte se co pro vás 
dělají. Když máte mrzutost se svým dítětem a ono se na vás mračí 
a potom se cítíte bídně a brečíte, podívejte se na svou emoci. Co 
tato emoce pro vás dělá? Kdykoliv jste v emoci, dostáváte 
informace ze mnoha realit. Nalezněte tuto frekvenci a držte ji.

Nějak se všeobecně věří, že emoce jsou nekontrolovatelné. 
Nejsou. Můžete kontrolovat emoce a nepouštět je ze své kontroly. 
Emoce se může stát vaší vnitřní frekvencí, skrze niž cítíte hloubku 
a kořen svého bytí. Navíc, někdo se na vás může dívat a vůbec 
nemusí vědět, že se něco s vámi děje. Neznamená to, že jste 
zablokováni, jednoduše to znamená, že jste si stanovili cestu jak 
cítit emoce a necítit se přitom špatně, nebo dobře, ale, že jenom 
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sledujete, že existují a cítíte je. Dívejte se, co můžete s emocemi 
dělat. Kam vás vedou? Jaký je další krok? Vyprostěte se z událostí, 
které s sebou emoce přinášejí. Některým z vás to pomůže.

Práce s tělem slouží k uvolnění. Tkáň a svaly vašeho těla jsou 
použity jako krunýř pro vaši kostru. Tkáň je kompaktní, přikrývá 
sama sebe a udržuje v kostře to, co se nemá dostat na povrch. 
Chcete dosáhnout informací, které jsou v kostech, neboť v kostech 
je ukrytý příběh, který tkáň blokuje. Musíte projít všemi těmito 
vrstvami, abyste se dopídili pravdy, ukryté uvnitř vašeho těla.

Váš plán, nebo to, čeho jste přišli na tuto planetu dosáhnout 
začíná být vzrušující. Je to jako když jste si v dětství hráli hru: vy 
budete něco hledat a když to někdo najde, já řeknu, „hoří“. Jak se 
váš plán uskutečňuje a logická mysl ustupuje před vašimi prožitky 
do pozadí, vaše tělo začíná pociťovat vzrušení. Je to proto, že se 
zaměřujete na svůj účel. Vaše tělo, nikoliv vaše mysl, drží v sobě 
informace. Když dovolíte svým emocím, aby se volně vyjadřovaly, 
budete mnohem více prožívat zadostiučinění, nežli když své emoce 
posuzujete, nechápete co se s vámi děje a pokoušíte se je 
kontrolovat. Své emoce potřebujete. Nelze to dostatečně zdůraznit. 
Někteří z vás jsou hrdí na to, že nemají emoce. To nefunguje moc 
dlouho, protože shledáváte, že to na co jste tak hrdí, vám přináší 
destrukci. Můžete to cítit, jako když jste měli nějaké záležitosti se 
svými rodiči. Přesněji řečeno, měli jste tolik svých představ, kolik 
vám bylo v té které době umožněno. Když prožíváte nějaký druh 
práce s tělem, nebo krystalem, anebo tvoříte jiný druh pohybu, 
který vás vede k vyšší úrovni, rozšiřuje se váš obraz.

Informace jsou uskladněny a vepsány do kamenů. Informace jsou 
rovněž uloženy a vepsány do kostí. Proto je důležité pracovat 
s kosterní formou, protože je v ní obsaženo mnoho vašich 
zkušeností z tohoto života. Nechte věci ať se dějí a nestyďte se, 
i když si myslíte, že jste s některými věcmi skončili. Řekněte, „To 
je báječné! Tady toho je. Miluji to.“ Používejte zkušenosti jako 
byste odkrývali zlatý důl – jestliže odhalíte, že jste se znova 
narodili, jste boháčem. Všechno, čím procházíte je to, k čemu jste 
se vy sami rozhodli. Ani nevíte, jak moc jste čištěni. Jste otevřené 
cesty vědomí pro planetu, nejen pro sebe. Dobrá věc je, že to co 
čistíte nyní, je lehčí hmota. Některé z vašich zalezlých bizardních 
hmot se objeví později, až již budete v naprosté pohodě se vším. 
Všechno se děje v tom svém pravém čase.

Mutace je vývoj, nebo vstupování vnitřních údajů do vnějších 
údajů. Proces čištění je dosažení všech emocionálních těl, kterých 
jste se báli používat. Potřebujete dosáhnout svého emocionálního 
těla, abyste pochopili své duchovní tělo. Jak jsme již řekli, mentální 
a fyzické tělo jdou ruku v ruce a stejně tak emocionální
s duchovním. Protože duchovní tělo je nefyzické a vy jste uzavřeni 
ve fyzické oblasti, musíte dosáhnout celé nefyzické oblasti skrze 
své emoce. Lidské bytosti mají tendenci své příběhy tolik milovat, 
že se ztrácejí v procesu jejich zpracovávání. Zpracovávání se může 
stát životní cestou. To není užitečné. Není to osvěžující, být stále 
zahrabán v procesu zpracovávání a říkat lidem, „Nevolejte mě, 
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zpracovávám. Jsem zahloubán. Nemám na nic jiného čas.“ Ano, 
vaše osobní příběhy je třeba zkoumat. Ano, vaše osobní příběhy 
jsou pro vás hostinou, živí vás. Avšak jezte a žijte a vytvářejte pro 
sebe jiné hostiny. Setřeste se sebe tyto klenoty své minulosti 
a přestaňte se jich bát, protože jestliže to neuděláte, vaše životy již 
nebudou vzrušující. Je dobré odložit zpracovávání na neurčito.

Lidské tělo se vyvíjí a mění. Můžete věřit, že potřebuje jistou 
nutriční kombinaci, protože jste se to učili. Ideální by však bylo, 
kdybyste zapomněli na to co jste se učili. Poslouchejte své tělo 
a nechte jej ať vám říká co samo chce. Domníváme se, že mnozí 
z vás v minulých letech změnili svou stravu. Již dále nemůžete jíst 
to, co předtím, neboť vibrace je v jisté stravě tak intenzivní, že vám 
nesedí. V masném průmyslu, tak jak jej znáte, dobytek, prasata 
a drůbež nejsou jedlé. Žijí v malých ohradách a mnozí nevidí denní 
světlo. Mnozí z nich pouští své výkaly jeden na druhého, protože 
žijí v regálech, nebo malých kovových krabicích. A tak rostou. Jsou 
živeni steroidy a antibiotiky – věcmi, které nejsou vůbec potravou. 
Nevyrůstají v lásce. Když jdou k řezníkovi, rovněž nejsou zabíjeni 
s láskou. Takže do sebe vstřebáváte tyto vibrace. Vzpomeňte si, že 
všechny věci existují jako vibrace. Zvířata byla pro tuto planetu 
zamýšlena jako vaši společníci, aby žila v přírodě a jestliže je to 
nezbytné, aby vás šatila a krmila. Mělo to být děláno s láskou. 
Jestliže žijete na farmě a pěstujete svá vlastní prasata a drůbež, 
živíte je přírodní potravou a když pak přijde čas jít s nimi 
k řezníkovi, děláte to s láskou a soucitem, pak je to fajn. Dáváte 
zvířatům kvalitní život, a tak vám zvířata dávají na oplátku rovněž 
svou lásku a kvalitní život. To je ideální. Taková byla skutečnost 
na této planetě po celý čas. Avšak tato realita již není. Uvědomujte 
si ve věcech vibrace.

Každý jednotlivec musí sám sebe do multidimenzionality spustit 
sám. Část vašeho já se rozhodne a řekne, „V pořádku, přeji si jít 
do této mnohadimenzionální zkušenosti. Co mám dělat, abych toho 
dosáhl?“ Nejprve musí přijít vaše přání. Přání je skutečnost, která 
vás staví do současného okamžiku. Potom se musíte rozhodnout, co 
budete s tímto přáním dělat. Zítra na něj můžete zapomenout. 
V případě, že dáte svému přání nějakou podobu a vyjádříte, že to 
s ním myslíte vážně, zúčastníte se událostí, akcí, rituálů 
a ceremonií, které vyjádří vaše odevzdání. Potom můžete 
pokračovat ve svém životě, dokud nepřijde signál, o kterém budete 
vědět co znamená. Může to vypadat jako živá a chodící modlitba. 
Chrámy učí lidi aby se modlili a prosili jisté vysoké osobnosti 
o věci, které chtějí, nebo za odpuštění. Nabízíme živou modlitbu, 
proces, ve kterém má každá denní doba svůj důvod a vede vás 
způsobem, že jste aktivní a máte svůj cíl, za který se modlíte.

Nechte své tělo říct, co samo chce. Ať se samo svou vůlí změní, 
protože vaše tělo samo jistou stravu odmítne, až se bude pokoušet 
pozvedat svou vibraci a stavět si své světelné tělo. Myslete si, že 
chcete změnit svou výživu a pak si myslete, že se to tak již děje. 
Stále znovu a znovu zdůrazňujeme, že jste mnohem více, nežli 
fyzické bytosti. Existujete v mnoha realitách a máte množství 
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vedení. A tak se každý z vás potřebuje stát ve svých záměrech 
čistějším. Co chcete? Stav, „Chci se vyvíjet. Chci změnit výživu. 
Přeji si mít silnější intuici.“ Buďte si svými záměry jisti. Slovo 
zamýšlím, má obrovskou sílu.

Opravdové zdraví by znamenalo mít přeměněno a vyvinuto všech 
dvanáct helixů uvnitř vašeho těla, které by aktivovaly plnou 
mozkovou kapacitu. Přijde chvíle, kdy dvanáct helixů bude 
kompletně aktivováno, takže budou moci začít pracovat. Někteří 
z vás je prožívali jako vnitřní špunt, dokud nebyly aktivovány. 
Když jsou v činnosti, začne pracovat celý mozek a vy se stáváte 
génii. Znáte všechno, máte telepatické schopnosti a jste schopni 
dělat cokoliv, neboť jste hostitelem Živé Knihovny. Máte kartu, 
která vám umožňuje přístup k jakémukoliv druhu informací 
uložených na celé planetě.

Jestli po něčem toužíte, rádi bychom vás požádali, abyste se staly 
bezúhonnými Držiteli Frekvence. Udržujte v sobě znalost 
a informace o vyšším řádu, tak abyste se stali ničím 
neomezovanými bytostmi. Vytvářejte tuto frekvenci jednoduše tím, 
že ji budete žít procházejíce ulicemi, nakupujíce v obchodech, 
buďte dostupní všem kolem vás, prostě když večer kladete hlavu 
na polštář, vězte kdo jste. Přijde doba, kdy již nebudete informace 
hledat vně sebe. V této době my a ostatní, kteří jsou jako my, 
přicházíme abychom vás odjistili, svolali vás, abyste se spojili 
a utvořili z vás jeden trs tak, abyste mohli jeden na druhého 
reagovat a elektromagneticky nad sebou bdít. Když s vámi 
pracujeme, vytváříme záře světla, které umožňují otevírání. Když se 
toto otevírání ve vás děje, vibrujete v takovém rozsahu, že působíte 
na všechno kolem sebe. Kdykoliv ve vás něco cvakne, vyšlete 
frekvenci poznání a jiní lidé ji přijmou. Takto vzrůstá skupinová 
mysl. Děje se to bez vašeho logického chápání, nebo zvláštního 
zobrazování, nebo uvědomováním si toho, protože se to děje 
elektromagneticky ve vašem těle. Tuto vzrůstající energii tvoříte 
v takovém množství, v jakém jste schopni ji držet.

Živá modlitba znamená, mít velmi vědomý vztah k některým 
objektům ve svém okolí: mít oltář, ochranné věci a nemít 
ve skutečnosti nic, co by pro vás nemělo důvod. Víme, že návrh, 
abyste ve své skutečnosti neměli nic, co nemá svůj důvod, pro 
někoho z vás znamená něco jako zemětřesení. Ale kolik z vás se 
ve svém životě tahá s věcmi, o které nestojíte, ať je to plášť, který 
jste nosili posledních patnáct let, který má v podpaží pár děr 
od molů, nebo je to partner, na kterého se věšíte třicet pět let, který 
má více nežli jen pár děr od molů? Je to výzvou, abyste odložili 
ze svého života všechno, co nemá pro vás již důvod, i když je to 
něco základního.

Pořízení si oltáře je velkým předpokladem pro aktivování rituálu. 
Rituál povzbuzuje buněčnou paměť a upomíná vás na starodávná 
učení, která jsou uskladněna uvnitř vás. Vytahuje toto učení do vaší 
aktivní paměti. Rituál vás usazuje do současnosti a přesunuje vás 
z jedné rozpínající se přítomnosti do druhé, uctíváním aspektu 
Matky Země, která má osobní důležitost. Vytváříte tím svou osobní 
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důležitost. Všechny věci vcházejí do existence, protože se jim 
někdo rozhodl dát energii. Všechno může být energetizováno. 
Energie sestupuje dolů do individuální mysli aby aktivovala vůli 
a byla použita k obnovení reality. Na pozemské pláni neexistuje 
nikdo, kdo by nedostal impuls ke svému rozvoji. Nikdo sem 
nepřišel bez tohoto impulsu. Všechny brány, které byly otevřeny 
a všechny projekty, které byly pro tuto dobu předloženy, byly 
určeny aby pracovaly se sebemotivací, sebeurychlením a rychlým 
vývojem. Samotná tato kniha je procesem a spouštěčem. V této 
knize jsou ukryty klíče. Dodáváme vám odvahy, abyste poslouchali 
impulsy, které vám šeptají, „Jste součástí této Rodiny Světla 
a Země je Živoucí Knihovna.“ Budeme vás pokoušet a asistovat 
vám tím, že vám budeme povídat, že je tady mnoho odměn. 
Dokonce, i když vám nikdy nezaručíme, že výzvy budou zastaveny, 
existuje stupeň mistrovství, kterého můžete dosáhnout. Učte se číst 
symboly a následovat impulsy k jejich nejvyššímu dovršení. 
Multidimenzionální existence znamená otevření průplavů 
a obrácení mnoha různých frekvencí a potom obdržení možnosti 
přepravy, anebo znalostí.

Neexistuje dostatek slov v současných slovních zásobách, aby 
vyjádřila, jak se přepravují city v nefyzických oblastech. Duch,
jehož prostřednictvím mluvíme, obsahuje mnoho myšlenek. 
V základě to poukazuje na to, co není ve fyzických oblastech, nebo 
ve třídimenzionálním projevení. Můžete pomalu přemáhat 
pokušení, nebo se skokem odrazit od trampolíny a jedním 
gigantickým skokem se již trampolíny nikdy nedotknout. Odrážíte 
se a odrážíte a potom vás ten zlatý skok pošle do říše Ducha. To 
neznamená, že jste ztraceni, nebo zničeni, nebo, že vaše molekuly 
jsou rozprášeny. Je to prostě konečný skok, který všichni starověcí 
šamani na Zemi praktikovali a označili jako možnost – cestu 
spojování inteligentních forem a pomoc ve vývoji lidských druhů.

Multidimenzionalita je pro nás životní cestou. Uvědomujeme si, 
že část naší výzvy jako učitelů je vnášet svůj způsob života 
do systémů, které se vyvíjejí. Dejte si přestávku, avšak aniž byste se 
z této planety odhlašovali; toto je proces, jímž jste vedeni, a jak se 
s ním utkáte, to už záleží na vás. Chceme abyste se dostali na úbočí 
útesu, vystoupali po něm a viděli před sebou další útes. Chceme, 
abyste to měli za sebou. Chceme, abyste rozpoznali svého vnitřního 
bludaře: část, která ví a láme tuto široce otevřenou realitu a stanoví 
zcela nové paradigma vědomí. To nemůže udělat jeden světový 
vůdce. Bude to uděláno masami, protože masy jsou pro to 
připraveny.

V této době jsou na planetě miliony Pečovatelů Světla. Všechno 
co potřebujete je rozvíjet sami sebe. Vaše práce v této době je velmi 
intenzivně se zaobírat sami sebou, svým fyzickým vozítkem, 
ve kterém se vozíte po této planetě. Je to vaše já, které vám 
umožňuje hrát tuto hru. Milujte jej, važte si jej, opatrujte jej 
s láskou, mluvte o něm velmi hezky a mějte na mysli, že 
představuje optimální kapacitu. To je všechno co potřebujete, 
abyste byli otevřeni kontaktu se svou Rodinou Světla. Potom buďte 



138

připraveni vyhledat toho, kdo potkal Světlo, koho vám Světlo 
představí a kdo Světlo opravdu jsou.

* * * * *
Láska je to, co prožíváte, když jdete za Světlem. Potřebujete 

Světlo, které je informace, jdete-li za láskou. Bez informační frek-
vence se frekvence lásky nedá pochopit. Když frekvence lásky 
přijde jako první, bez frekvence Světla, myslíte si, že je láska vně 
vás, spíše nežli abyste pochopili, že jste to vy. Potom děláte to samé 
co lidé na této planetě dělali odjakživa: uctívali a zbožňovali 
všechno možné a mysleli si, že láska je někde venku, spíše nežli 
někde uvnitř. Rozhodli jsme se přijít na tuto planetu a jednat 
nejprve se Světlem, abychom vás informovali, posílili vás 
a podnítili vaše plány, týkající se informací. Nyní, když jste 
informováni a chápete, že jdete vstříc mnohadimenzionální světelné 
infuzi, začnete prožívat frekvenci lásky, která vám umožní rozšířit 
lásku do ostatních verzí vašeho mnohadimenzionálního já a masově 
léčit vědomí na mnoha úrovních. Zkušenosti, které nabudete 
v těchto oblastech aktivity mohou být velmi posilující. Ohromně 
vás budou měnit a vy budete chodit kolem a smát se od ucha 
k uchu, takže ostatní budou zvědaví, co jste objevili. Takhle se 
budete nosit, protože budete ve vibraci extáze. Budete ve vibraci 
spojení a každého a všechno, co k sobě přitáhnete, bude součástí 
této vibrace. Všechno, co nebude odrážet stejnou frekvenci, nebude 
schopno být ve vaší blízkosti. Ve skutečnosti, když odrážíte vyšší 
frekvence, nic, co není v těchto frekvencích vás dokonce nemůže 
vidět. Když jednáte ve frekvenci informace, spojené s tvořením 
a láskou, bude vám přidělena práce, ve které budete tuto frekvenci 
rozprašovat – ne abyste to dělali pro druhé, ale abyste ostatním 
umožnili tuto frekvenci cítit, když s vámi přijdou do kontaktu.

Všichni jste neocenitelní, víte? Od těch z vás, kteří dosáhnou 
v těchto věcech mistrovství, a není důvodu, proč byste to 
nedokázali všichni, bude jednoho dne velmi mnoho požadováno. 
Bude na vás pohlíženo jako na nadčlověka. Avšak, neznamená to, 
abyste se oddělovali od populace. Je to vaše poslání, učit lidi 
a ukázat jim, jak mohou dosáhnout stejné věci. Frekvence jsou 
dávány a sdíleny volně, takže každý může přijít na to, co pro sebe 
udělat. Tímto způsobem se planeta vyvíjí.
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22.GALAKTICKÁ PŘÍLIVOVÁ VLNA SVĚTLA

Vědomí se probouzí v davech této planety. Celková suma 
událostí jak se zrychlují a rozvíjejí, prosakuje tímto způsobem 
do reality všech lidí. Tyto události jsou zamýšleny a řízeny tak, aby 
vás jako druhy, nebo lidské části VĚDOMÍ přivedly k nové stupnici 
vyjádření Světla. Tento přísun z galaktické přílivové vlny Světla 
přichází skrze brány, které jste na této pozemské pláni otevřeli, 
když jste ji následovali a přivláli sem svoje příběhy, o kterých vám 
povídáme. Davy se probouzejí. Vidíte je kolem sebe a cítíte drnčící 
vědomí a vnitřní pozemské přeměny, které opravdu označí meze, 
jimiž lidstvo prochází.

S největší pomocí od našich učitelů přinášíme této planetě 
informace o nichž cítíme, že mohou ladit s důvodem proč jsme zde 
a uložit do společného fondu naše energie. Cítíme, že v této době 
dáváme této planetě stručné poselství inspirace – poselství, které 
v sobě nese vlny pravdy. Toto poselství má dráždit, lákat a volat 
do popředí tu část vašeho já, která byla schovaná a spala. Cítíme, že 
tento materiál, který byl v této knize sdílen, ve vás probouzí to co 
víte. Přináší vám to porozumění různým verzím iluzí o vaší realitě 
tím jak je vám to podáváno a porozumění všemu, co to v sobě 
skrývá, anebo může skrývat. Každého z vás povzbuzujeme našimi 
poselstvími, provokujícími vaše myšlení. Naším zájmem je, 
abychom každým z vás pohnuli z místa, nikoliv však abychom vám 
způsobili nepohodlí. Vy sami si vytváříte nepohodlí, a tak vám 
dodáváme odvahu, abyste našli své pohodlí. Rovněž vás vyzýváme, 
abyste slezli několik horských hřebenů vědomí ve svém nitru, šli 
na nová pohodlná místa a našli svá údolí věčného jáství, věčné 
vitality a nadcházející vyjadřování své tvořivosti. Naleznete nové 
vyhlídky vědomí a galaktickou vlnu Světla z budoucnosti.

Při tomto odevzdávání našeho konečného poselství v poslední 
kapitole, vám doporučujeme abyste použili vibraci čísla 22, čísla 
dosažení.Toto číslo je spojováno se vtisknutím a vložením mi-
strovského učení do této verze fyzické reality – s poselstvím, které 
je kódováno. Poselství není prostě v tom, jak jsou slova skládána 
dohromady: jsou to vrstvy informací schované v metodě a výkladu 
této knihy. Vynořují se myšlenky, vzrůstají konflikty, nabízejí se 
řešení a inspirace se vlní svou cestou, stále vás obracejíce 
ke konečnému odevzdání se svému inspirovanému já. Cítíme, že 
z tohoto dirigování budete mít užitek, až se odebereme ze scény. 
Tato kniha představuje proces porozumění. Tam kde se zdá, že je 
chaos a zmatek, a kde se zdá, jakoby byly věci rozervané, tato roze-
rvanost vytváří svůj vlastní pořádek. Tento pořádek, nebo řád je 
shrnut do tohoto posledního sdělení, pod číslem 22.

V tomto posledním poselství mluvíme do duše a do srdce 
každého z vás. žádáme vás, abyste poslouchali volání, rozeznali je, 
a postavili se do čela, jako členové Rodiny Světla. Po všechny dny, 
které chodíte po této planetě mějte odvahu žít Světlo a sdílejte je 
s ostatními sousedy. To neznamená kázat nebo prodávat Světlo. To 
znamená žít Světlo o kterém víte, že jste, odhalit v prostotě svého 
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bytí důvod své existence, nechat ji rozkvést a osázet toto místo, 
které je Planetou Země ve svém nejtěžším období přechodu. Proces 
přechodu do této vyšší stupnice porozumění – toto míchání dimenzí 
a vytváření nových území – povede všechny k většímu pochopení 
smrti.Vašeho Světla bude potřeba. Vaše Světlo reprezentuje to, co 
víte. Tato kniha vás vede mnoha cestami skrze záměry a kódy, které 
jste nebyli schopni rozpoznat, abyste si na těchto posledních 
stránkách vzpomněli, že všechno o čem jsme mluvili znáte a že je to 
uvnitř vás. Nastává čas, abyste se podělili o to, co jste odhalili, 
o zázraky, se kterými může vaše fyzické vozítko v těchto obdobích 
změn a přechodu operovat a který zahrnuje i zánik světa takového 
jak jej znáte dnes. Každá smrt však znamená nové zrození. Něco 
zaniká, něco nového se rodí.

Na této planetě je v těchto dnech velikých přeměn obtížnější se 
pohybovat, každý z vás je volán, aby fungoval jako pilíř Světla. 
Budete ukazovat cestu v dobách, kdy budou lidé zoufalí, protože 
po starých cestách již nebude možné jít – již se nebudou k ničemu 
hodit a na nic je nebude možné aplikovat. Chceme, aby se pro vás 
touto knihou stalo důvěrně známým, že většinu z těchto chaosů 
přináší na planetu Světlo. Takže během tohoto období bude potřeba 
vašeho daru. Nemůžete utéci a schovat se, protože je potřeba abyste 
vplynuli do různých společností a přinášeli jim alternativní cesty 
bytí. Jste potřební abyste svou vírou vytvářeli realitu 
prostřednictvím svých myšlenek a ostatním ukazovali jak to funguje 
skrze léčení a vytváření nových ideálů a nového způsobu 
spolupráce.

Dny, které nadcházejí, budou hýřit oživováním starodávných 
profesí. Starodávné profese dostanou mnohem jasnější barvy 
a budou svou vlastní verzí sama sebe učit tuto planetu svým 
největším lekcím. Jak se vyvíjíte, vaše znalosti vystupují do popředí 
a vy to sdělujte a žijte to. Stáváte se větší nádobou, nebo větším 
vyjádřením Světla. Skrze tento proces přijdete na to, že za několik 
příštích let budete tím co budete znát vrženi za rychlost Světla. 
Schopnosti, talenty a informace, které k vám přijdou, jsou prostě 
uvnitř vás. Připomeneme vám, že existuje galaktická přílivová vlna 
Světla z budoucnosti, která běží vstříc vaší planetě a tento střet byl 
masami lidí zaznamenán v roce l993. V té době je na celé planetě 
zaznamenán jednotný vzestup vědomí. Tato vlna giganticky působí 
na davy, které jsou uzavřeny ve frekvenci kontroly. A jste to vy, 
Rodina Světla, kteří jste zde v milionech, vytvářejíce ve svých 
tělech pro tuto galaktickou přílivovou vlnu příbytek, kdo umožní 
tomuto proudění první vrstvy světelného těla, aby byl všemi 
masami udržen.

Světelné tělo je tělo, které drží celkovou mutaci lidských druhů. 
Bude schopné žonglovat realitami v posouvajícím se vědomí, 
zaměřováním se z jednoho pohledu na druhý, tak jako se přelaďují 
televizní kanály. Světelné tělo bude držet všechny tyto zakódované 
údaje a bude schopno je v momentě přeložit. Bude komunikovat 
vnitřnědimenzionálně a mezidimenzionálně. Vzpomeňte si, že 
hmota je prostě Světlo, které je v pasti. Až si vystavíte své světelné 
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tělo, umožníte reorganizaci molekulární struktury – uvolnění svého 
sevření v jistém aspektu materialismu, takže vaše denní chápání 
může být více sladěné s vaším každodenním životem. Postavení
světelného těla umožňuje menší polapení hmotou, aby bylo možno 
projevit a následovat Světlo, které je svobodnější ve svém 
vyjadřování a ve svém hledání svého vlastního zdroje, aby se Světlo 
stalo vámi a vy jste nebyli pevní, co do hustoty hmoty svého těla. 
Až vzrostou vaše vibrační rozsahy, stanete se svým světelným 
tělem. Ve svém těle doslova uvidíte změnu. Vaše tělo se stane 
vitálnější, užitečnější, plné mládí, více se bude živit svým vlastním 
bytím a definitivně se stane přenašečem množství informací. 
Přesáhne svá vlastní bytí. Vystavění světelného těla zahrnuje stání 
se superbytím, svým nadjá.

Prodloužení života buněčného těla omlazením a prodloužení 
života buněk přichází zpátky do módy. Je to součástí stavění 
světelného těla – těla, které není tak husté, které neničí samo sebe, 
samo sebe regeneruje a naplňuje. Je to to, o co všichni usilujete. 
Byli byste svým světelným tělem a cítili byste to, kdyby vaše 
logická mysl nepochybovala o tom, že je to možné. Společnost vám 
neřekne, že je to možné. Nemůžeme dostatečně zdůraznit, že musíte 
přestat naslouchat společnosti. To je pro vás nejtěžším úkolem 
a největším zlomem, který musíte udělat.

Máte sociální a duchovní já a musíte se rozhodnout, které je 
vzácné. Které z nich je zdrojem autority? Nechť se vaše intuitivní já 
stane vaší autoritou. Umožněte svému intuitivnímu já, aby bylo 
standartním nosičem vašich zkušeností, které jsou zkušenostmi, jež 
nikdo jiný nemůže ocenit. Vaše zkušenosti vyplývají z pověření 
které znáte a na které si nemusíte nezbytně vzpomenout. Jestliže 
dosáhnete všeho, co již znáte s vědomím, že je v tom božský řád 
a božský účel, aniž byste do toho tentokrát zahrnovali své ego, 
budete rychle procházet skutečnostmi. Bude mnoho různých 
způsobů, kterými bude tato přílivová galaktická vlna Světla 
prožívána. Nakonec to každého katapultuje do některé přehnané 
verze jeho největšího protivenství. To je samozřejmě následkem 
volby jednotlivce.

Našimi posledními slovy chceme vyjádřit dík všem, kteří poznali 
zdroj Světla, jež je částí vaší identity a který vás přiměl k tomu, 
abyste přečetli tuto knihu a následovali tiché šeptání této ozvěny 
snášející se dolů po zlatých spirálách koridory vaší vlastní bytosti. 
Vážíme si vás, poznáváme vás a jsme zde, abychom vám pomohli. 
Jako Rodina Světla vám přinášíme tuto volbu a své přátelství, aby 
se opět na této planetě rozvíjelo – aby se dostalo na toto místo, 
které bude zářit jako součást Živoucí Knihovny, nová hvězda, nové 
Světlo na horizontech mnoha sebe si vědomích světů. Čekáme 
v budoucnosti na vaši minulost, aby protnula naši současnost 
a katapultovala celou existenci do nové stupnice, nejvyšší stupnice 
bytí. Je to naší největší radostí, asistovat vám v tomto procesu.
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